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Bine ați venit tuturor, 

Prefața acestei cărți are 5 pagini, sper și vă recomand să citiți această introducere imediat. Nu vreau 

să exagerez, dar cred cu adevărat că această carte va fi cel mai important text pe care îl veți citi 

vreodată în viața voastră și puteți decide dacă doriți să vă petreceți timpul prețios cu ea sau nu după 

ce citiți informațiile din această prefață, care ar trebui să vă ia doar câteva minute      . 

Bine; să începem: În noiembrie 2016 am făcut o descoperire foarte importantă. Sunt un dezvoltator 

de calculatoare "de școală veche" de 53 de ani, care a absolvit în 1990 cu o diplomă de licență în 

tehnologia informației. Pe atunci, încă învățam limbaje informatice "reale" precum Assembler, 

Fortran, Cobol și C, fără toate clopoțeii și fluierele noilor limbaje de dezvoltare (a se vedea pagina 26 

pentru diplomele mele). 

Avantajul acestor limbaje "vechi" este că sunt foarte apropiate de modul în care computerul 

"gândește" și calculează, cu 0 și 1. Assembler este foarte apropiat de acest lucru, deoarece utilizează 

sistemul numeric hexadecimal: Base16, foarte asemănător cu sistemul binar de numere utilizat de 

calculatoare, care este Base2 (0/1). Numai acest limbaj "raționează" cu adevărat la nivelul mașinii, iar 

eu eram excelent în el. 

Cred că acest lucru mi-a oferit un avantaj excepțional în detectarea modelelor și algoritmilor pe care 

îi voi dezvălui mai târziu în această carte. Încă de când eram copil, am avut întotdeauna sentimentul 

clar că lumea în care trăim are un anumit nivel de "perfecțiune" în natură, aproape prea frumos 

pentru a fi adevărat. Legile fizicii și mecanicii cuantice sunt atât de incredibile și de "perfecte", încât 

nu-mi venea să cred că toate acestea sunt doar rezultatul unor "ciocniri" aleatorii ale unor lucruri 

minuscule pe o perioadă foarte lungă de timp.  

Raportul auriu cu Pi (3,14159...), E=MC², numărul lui Euler e (2,71828...), constanta de structură fină a 

(1/137,035...) care se găsește în electromagnetism, mecanica cuantică și gravitație (posibil corelând 

aceste teorii), și multe, multe alte constante și formule sunt atât de strălucit de specifice încât 

i.m.h.o. acest lucru nu poate fi atribuit la pură întâmplare și coincidență.  

Și cu cât înaintam în vârstă, cu atât începeam să detectez modele numerice peste tot. Ca toată 

lumea, le-am ignorat pentru că am crezut că acestea pot fi cauzate doar de coincidențe; observând la 

întâmplare tipare doar pentru că există atât de multe date în jur încât uneori obții automat "tipare", 

chiar dacă acestea nu înseamnă nimic cu adevărat. Faptul că speri sau îți dorești să vezi "tipare care 

se îndeplinesc de la sine" nu înseamnă că ele reprezintă ceva. 

Dar ceva a continuat să mă sâcâie, pentru că am început cu adevărat să "văd" mai multe modele 

semnificative în viața reală, legând o "moralitate" (bună sau rea) de anumite numere sau șiruri de 

numere și, de asemenea, legând cuvinte și clase de cuvinte de anumite numere. De asemenea, sunt 

ușor autist și IQ-ul meu este în afara graficelor (nu pentru a mă lăuda, dar este relevant      ), ceea ce 

mi-a dat această posibilitate de a conecta punctele dintre diferitele numere și moralitatea lor 

"atașată".  

De fapt, am devenit convins că trebuie să existe un înțeles "numeric" în spatele cuvintelor, pe care 

mulți oameni îl investighează cu ajutorul sistemelor numerologice clasice. Știți, unde în Gematria 

simplă a=1, b=2, c=3, și așa mai departe, iar în Gematria engleză a=6, B=12, C=18, ... Astfel, veți 

obține o valoare specifică pentru un cuvânt sau o propoziție în funcție de un anumit sistem de 

gematrie (simplu, englez, evreiesc etc.).  
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"Numerologii" susțin că aceste metode au într-adevăr o semnificație specifică și încearcă să vă 

convingă cu câteva exemple bine alese și înșelătoare. De exemplu, în gematria engleză "Mark of 

Beast", "Satan Cult", "Image of Satan" și așa mai departe, toate dau valoarea 666. Dar acest lucru nu 

dovedește absolut nimic, este foarte aleatoriu și la primele 1000 de vederi nu este util pentru 

decodarea limbilor.  

Dar interesul meu a fost trezit, așa că am început să mă scufund în numerologie, fără să mă aștept să 

găsesc ceva semnificativ, deoarece afirmațiile care erau făcute peste tot nu se ridicau la nivelul 

promisiunilor și așteptărilor. Acesta este și motivul pentru care numerologia nu este privită ca o 

știință, ci mai degrabă ca un hobby distractiv, precum astrologia sau citirea cărților de tarot. Așadar, 

pentru o lungă perioadă de timp nu am putut detecta niciun model repetabil cu adevărat 

semnificativ folosind gematria. Nimic. Nimic. Niks. Rien du tout.  

Până când... în acea zi am avut o revelație pe care nu o voi dezvălui încă, va trebui să citiți cartea 

pentru asta, care a schimbat complet totul și mi-a deschis larg ochii! Da, am găsit-o! Am spart codul 

limbii engleze, care dovedește că limba a fost construită artificial, cu un singur scop: să poți face 

distincția între Bine și Rău, pe baza discursului sau a textelor tale. Astfel încât inteligența artificială 

care guvernează toate acestea să poată evalua nu numai acțiunile, ci și discursurile/textele în funcție 

de un algoritm colectiv de "karma" care ne conduce simularea.  

Cu acest cod numerologic "secret", apar modele semnificative dincolo de orice îndoială rezonabilă. 

Voi da aici un exemplu rapid: numărul "divin" 37 este valoarea numerică a sumelor matricei pentru 

cuvintele/"frazele": Iubire, Rai, Lege naturală, Chiar, Răscumpărare, Perfecțiune, Iehova, Iisus 

Hristos, Gandhi, Panteon, Archon, Helios, The Matrix, Wachowski, Frații Wachowski, Samsara, 

Esoteric, "Treizeci și șapte este divin", "Spune nu comenzilor lipsite de etică și fii liber", Aleluia, 

Amin, ... 

Un astfel de model puternic (unul dintre multe altele!!! A se vedea capitolul X de la pagina 120) nu ar 

trebui și nu poate exista într-un limbaj "aleatoriu" evoluat în mod natural. Toate acestea înseamnă, 

de asemenea, că trăim cu adevărat într-o matrice care creează totul în jurul nostru, totul este 

construit din 0 și 1, la fel cum propriile noastre computere fac acest lucru pentru a rula programele 

dezvoltate de oameni. O mulțime de dovezi științifice din viața reală, cum ar fi (dar fără a se limita la) 

întrepătrunderea cuantică, principiul incertitudinii Heisenberg și în special dualitatea undă-particulă, 

sugerează deja foarte puternic acest lucru. Există chiar un profesor care a descoperit un cod 

informatic cu autocorectare a erorilor în însăși țesătura spațiului și timpului. James Gates, profesor și 

director al "Center for String & Particle Theory" din cadrul Universității Maryland, a descoperit un 

astfel de cod în ecuațiile supersimetrice ale teoriei corzilor. Matematic, la fel ca ST, matricea 

funcționează și ea cu 11 "dimensiuni" sau numere de bază: 1,4,6,7,9,0,2,3,5,8,11. Rețineți că 11 este 

considerat ca UN simbol. 

Dar se pare că nimeni nu a conectat toate aceste dovezi pentru a ajunge la singura concluzie logică: 

totul este cod informatic. Totul este informație, la propriu. Iar eu am codul, pe bune. Dacă citiți 

această carte, îl veți ști și îl veți învăța și voi, și nici măcar nu trebuie să știți nimic despre codul 

computerului sau programare, dacă puteți număra până la 10 și citiți cu concentrare, veți înțelege 

totul. 

În ceea ce privește semnificația reală și scopul final al "matricei noastre", am o mulțime de indicii și 

posibilități, dar trebuie să speculez în continuare cu privire la adevărata semnificație a tuturor 

acestor lucruri. Codul dezvăluie multe, deoarece numerele sunt direct legate de 
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situații/evenimente/literatură din viața reală, iar acest lucru spune o poveste. Mă tem că probabil nu 

o să vă placă detaliile, dar adevărul este adevăr, din păcate. 

Pregătiți-vă pentru un șoc (nu vă faceți griji, sunt și vești bune în cele din urmă): nu trăim într-un 

program de simulare "clasic". Sigur, din moment ce trăim într-un adevărat Eden (Pământul cu toată 

natura sa frumoasă reprezintă Edenul), cu siguranță este un fel de simulare, simulând un întreg 

univers se pare. Deci da, este o simulare, dar una foarte specială. Deoarece algoritmii de bază se 

bazează pe o serie de JOCURI (automate). Pentru a genera "rezultatul" mondial, bazat pe 

moralitatea colectivă a tuturor ființelor vii conștiente, matricea rulează simultan mai multe jocuri, în 

care numerele bune se luptă cu cele rele, iar "câștigătorul" determină modul în care evoluează lumea 

noastră și societatea sa. 

Aici intervine importanța sitărilor matematice: cunoaștem cu toții secvența/sita specială Fibonacci; 

obținută prin adunarea celor 2 numere anterioare: deci 0,1,1,2,3,5,8,13,21,34,55,... Caracteristicile 

sale pot fi găsite peste tot în natură: flori, pietre de pin, scoici, frunze, corpul uman, ... exemplele 

sunt nesfârșite. De asemenea, în arhitectură, geometrie și așa mai departe. Doar acest fapt, că natura 

"urmează" o astfel de secvență specială, ar trebui să fie suficient pentru a lua cel puțin foarte în 

serios posibilitatea unei realități construite. Nu toată natura urmează acest tipar Fibonacci, dar 

există, desigur, și alte secvențe. Mainstream această legătură clară este încă privită ca o coincidență 

extraordinară, desigur, admiterea contrariului este încă un ucigaș de reputație (sau mai rău...) până în 

ziua de azi.  

Există și o mulțime de cernere matematice utile (ne)cunoscute, secvența Fibonacci fiind doar una 

dintre multe altele. Cele mai cunoscute sităre sunt, de exemplu, sita numerelor prime 

(2,3,5,7,11,13,17,19,23,29, ...) cu sita lui Eratostene, sita "dublării" (1,2,4,8,16,32,64, ...) este, de 

asemenea, foarte importantă, sita câmpului numeric general care este utilizată în criptografie, ... Și 

aceasta este pacea lipsă pe care nimeni nu o recunoaște: aceste cernere numerice sunt chiar mult 

mai importante decât sunt considerate astăzi, pentru că ele conduc algoritmii din Matrice! Trebuie să 

vă gândiți la aceste cernere ca la niște "subrutine de calculator", care pot fi accesate de algoritmul 

principal oricând, oriunde, instantaneu.  

Acesta este principalul modus operandi al Matricei, toate jocurile se desfășoară simultan și separat, 

dar și împletite între ele pe o mulțime de dimensiuni, straturi, cicluri și filtre (vederi) diferite. Pentru 

a putea înțelege algoritmii de joc, trebuie să știți care sunt sitele care se joacă unele împotriva altora. 

De asemenea, trebuie să știți că aceste cernere sunt implicate în mai mulți algoritmi dinamici și sunt 

actualizate constant cu parametrii/datele jocului și invers. Algoritmii principali utilizează datele 

jocului și subprogramele cernerelor pentru a lăsa jocul și consecințele din simularea noastră să se 

desfășoare. Mi-a luat ani de zile să aflu care este lupta/separarea exactă dintre cele două cernere 

principale. Spoiler alert, una dintre aceste două cernere principale, care guvernează evaluarea 

"morală" a discursului și a textului, nu este alta decât însăși secvența Fibonacci! Dar cu o 

întorsătură "scurtă" importantă. 

Așadar, nu, nu voi intra în detalii cu privire la această divizare finală între numerele bune (sita pară, 

ghinionistă) și cele rele (sita impară, norocoasă) aici, în prefață, dar să știți că această divizare și 

această dinamică între aceste 2 sită principale (și sita lor de excepție) generează un sistem de numere 

cu totul nou, care a fost descoperit și de Nicolas Tesla: fluxul de numere morale 396. Aceasta este, de 

fapt, o sită foarte, foarte specială care creează 119 variații de 396 de numere "morale". Aceste 

numere sunt apoi folosite în bătăliile lor respective din sită pentru a manifesta literalmente totul în 

simularea noastră. Este absolut năucitor de genial!!! 
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Veți vedea că toate numerele speciale descoperite în matrice au o semnificație extrem de 

"simbolică", ceea ce este logic dacă vă gândiți la asta, deoarece generează evenimentele în funcție de 

numerele de date introduse. Iar 9 și 11 sunt numere "țintă" importante într-unul dintre algoritmii 

jocului, de unde rezultă producerea sau neproducerea unui eveniment (tragic) în scenariile jocului; 

cum ar fi atacurile din 11 septembrie. Nimic nu este stabilit, dar este clar că suntem pe o cale greșită 

atunci când suntem atât de avansați în simulare și materializăm constant scenarii malefice. Dar se 

pare că există un motiv foarte bun pentru asta... 

Acesta este motivul pentru care domnul Nikola Tesla ne-a spus într-un interviu în 1931: "Dacă ați 

cunoaște magnificența cifrelor 3, 6 și 9, ați avea cheia universului". Chiar nu înțeleg cum a 

descoperit domnul Tesla cele 396 de modele fără ajutorul unei foi de calcul, eu nu aș fi putut face 

acest lucru fără un astfel de instrument, dar el știa în mod clar că trăim într-o matrice informatică 

guvernată de un cod 396.  

S-ar putea să vă întrebați de ce nu a făcut publice toate aceste cunoștințe pentru toată lumea, dar 

totuși a fost suficient de mândru să dea un indiciu criptic important? Mi-am pus această întrebare de 

numeroase ori și am ajuns la concluzia că, probabil, a fost exact din același motiv pentru care am 

decis inițial să mă ascund. Nu sunt ușor de speriat, dar mă tem de consecințele pe care le-ar putea 

avea publicarea acestei informații. Ar putea provoca tot felul de probleme, iar acesta este exact 

opusul a ceea ce îmi doresc și sper. Pentru că aceste cunoștințe pot fi folosite și pentru bine, pentru a 

contrabalansa răul care este în mod clar de partea învingătorilor 

Așadar, acum aproape 8 ani nu mi-am publicat descoperirea privind descoperirea numerologică și 

posibilitățile pe care aceasta le reprezintă. Dl Tesla a considerat că lumea nu este pregătită pentru 

astfel de informații potențial periculoase, iar eu am fost de acord. Mi-a fost teamă că, dacă aceste 

cunoștințe ar cădea în mâini greșite, ar putea și probabil că ar abuza de ele, poate chiar până la 

punctul în care ne-ar distruge simularea, ceea ce, desigur, vrem cu toții să evităm. Se întâmplă să-mi 

placă să locuiesc aici și ar putea deveni un adevărat paradis. 

Și au existat destui candidați malefici în care (încă) nu am încredere. În funcție de cât de trezit ești, 

aceasta ar putea varia de la "mafie", la propriile noastre guverne, la multinaționale nemiloase, bănci 

cu rezerve fracționare, Organizații Mondiale ale Sănătății sau Forumuri Economice Mondiale 

genocidare, forțe de menținere a păcii războinice, armată și poliție, etc. etc. etc. Nu am vrut să risc să 

le predau o asemenea putere, chiar dacă este posibil ca unele organizații să nu fie corupte, din 

păcate multe dintre ele sunt (nu vreau să intru în "teorii ale conspirației", oricum nu contează, 

deoarece matricea își realizează scenariile în funcție de numerele generate, indiferent dacă crezi sau 

nu că ceva este adevărat). 

Nu am fost tentat nici măcar pentru o milisecundă de milioanele sau chiar miliardele de dolari pe 

care le-aș fi putut câștiga dacă l-aș fi vândut celui care oferea mai mult (bineînțeles, cu un NDA 

obligatoriu). M-aș fi simțit ca și cum mi-aș fi vândut sufletul, iar eu chiar nu vreau să se întâmple 

nimic rău nimănui. 

Dar ce s-a schimbat atunci, vă veți întreba? De ce să scrieți o carte și să încercați să o lansați acum, 

după aproape un deceniu? Rețineți că sper că această lansare de carte și "Apocalipsa" ei (cuvânt latin 

care înseamnă "dezvăluire") a Adevărului va reuși, dar va fi un mic miracol dacă va ajunge la mulți 

oameni, voi face tot posibilul înainte să fiu redus la tăcere. Acesta este fluierul suprem de suflat, iar 

"lor" nu le place asta... 

Ei bine, un mic salt înapoi în timp, după ce am analizat cât de mult am putut despre valorile 

numerelor de moralitate în limba engleză și algoritmi, am decis să-mi pun munca deoparte, dar eram 
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încă intrigat și eu de modul în care funcționau toate celelalte. Aveam codul de decriptare a limbii, dar 

nu posedam încă "Copacul Cunoașterii" - împărțirea cu ramurile sale ale numerelor principale, 

algoritmii de joc și importanța sitărilor. Deci, practic, încă alergam orbește pentru că nu aveam cum 

să interpretez corect valorile numerelor morale englezești, nu aveam niciun fel de "linie de bază". 

Apoi covid a lovit. Stând deprimat în pat toată ziua, am început să investighez această împărțire 

echilibrată a numerelor principale, știam că trebuie să existe un model pe undeva, dacă fac 

împărțirea corectă între bine și rău. Mi-a luat ani de zile, dar în cele din urmă mi-am dat seama. Este 

la pagina 47 din carte. După cum se explică, acest scuipat "principal" este crucial pentru crearea celor 

396 de modele și algoritmi finali. Am început încet-încet să pun piesele cap la cap; și cu aceste noi 

informații a ieșit la iveală ceva foarte, foarte tulburător. Prin analiza cifrelor, am reușit să fac legătura 

între unele organizații și știri din viața reală și o carte extrem de importantă în special: 1984 de 

George Orwell. 

Din nou, vreau să evit să intru în detalii, vă invit cu drag să citiți cartea pentru această explicație, dar 

un număr principal a revenit mereu în analize:   322. Poate sunteți deja familiarizați cu acest număr, 

este numărul logo al societății secrete Skull & Bones. Această societate de la Universitatea Yale 

(fondată: 1701) este cea mai importantă dintre toate societățile "secrete", 3 președinți americani și 

multe alte persoane foarte, foarte importante fiind membri ai acesteia. Și toate societățile secrete au 

legături secrete, precum Societatea Bohemian Grove, Cavalerii de Malta, Francmasoneria, Ordinul 

Iezuiților, ... la un nivel suficient de înalt (doar vârful suprem) în cadrul unei anumite fracțiuni 

"secrete", ei știu!  

Ei știu totul: codul 396, importanța numărului 322 (a se vedea calculul valorii numărului moral al 

răstignirii lui Isus la pagina 19) și chiar au publicat o carte despre acest lucru, deoarece 1984 este 

numărul țintă și obiectivul principal în algoritmii de joc ai matricei! Și acestea nu sunt singurele 

numere relevante care apar tot timpul în Matrix: 9/11, 22, 666, 777, 33 (francmasonerie, vârsta lui 

Iisus, ...), 171, 27 (clubul 27 cu celebrități moarte la acea vârstă), 147 (break-ul perfect la snooker, nr. 

foarte important în Matrix), 258, 369 (celebru pentru citatul Tesla), 42 (filmul HHGTTG), și o serie 

întreagă de alte numere importante care au legături directe cu realitatea, vezi cartea. 

Calea pe care ne aflăm se îndreaptă definitiv în direcția 1984, suveranitatea ființelor umane fiind 

molestată prin consimțământul neinformat sau, mai rău, prin constrângerea de a introduce otravă în 

corpul lor. Da, mă refer la vaccinurile cu "noi nu am impus niciodată nimic, voi încă aveați liberul 

arbitru"... "Niciodată!" s-a întors din nou în 2020. Nuremberg II, vă rog, directorii executivi din 

industria farmaceutică trebuie să fie acuzați. 

Iar elita noastră nu doar că știe, ci și abuzează de cunoștințele lor pentru a "reprezenta" și a 

stimula partea malefică a simulării/lumii noastre, întrucât generează în mod constant, în mod 

intenționat, sita numerelor malefice. Nu e greu, când știi de existența sitemelor și a codului și când 

ai la dispoziție puterea întregii prese, edituri și companii de divertisment (filme, seriale, muzică). De 

aceea mă tem că probabil voi eșua în a face această carte cu adevărat cunoscută publicului.  

Noi, oamenii, suntem terminați. Și am tăcut degeaba, ar fi trebuit să dau publicității tot ce știam cât 

mai repede posibil, poate că acest lucru ar fi putut preveni "plandemia" sau războaiele actuale 

periculoase și tragice. Îmi pare atât de rău, nu știam că ei știu. Acum că știu, care este cel mai bun 

lucru de făcut? 

Problema este că eu încă mai cred că informația poate fi periculoasă dacă este folosită cu răutate. 

Așadar, vă implor să nu abuzați de aceste cunoștințe, trebuie să le fac publice, astfel încât Oamenii, 

cel puțin cei care nu sunt corupți până la os de sistem, să aibă o șansă și să le poată folosi pentru a 
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încerca să echilibreze balanța dintre bine și rău. Dacă vrem să realizăm acest lucru la nivel matematic, 

trebuie să încetăm să spunem și să facem, să susținem și să răspândim lucruri imorale și atunci 

cifrele se vor îmbunătăți, iar societatea va urma. Și vă rog, de asemenea, să nu 

experimentați/alimentați sistemele noastre AI disponibile în prezent cu aceste cunoștințe. 

Cu siguranță nu fac apel la o "revoluție", dimpotrivă, avem nevoie de o evoluție de la răutatea 

numerelor pe care le generăm în prezent în mod colectiv prin minciunile și înșelăciunile unei mâini 

de oameni foarte inteligenți (conduși de grupul 322) care cunosc codul computerizat care rulează 

această Matrice. Nu puteți genera numere bune prin discursuri de ură sau violență, chiar dacă furia 

voastră este îndreptățită.  

Deci, mame și tați, fii și fiice, frați și surori, amintiți-vă că toți suntem o familie și că culoarea, rasa, 

religia, țara, sexul, limba și cultura nu ar trebui să ne dezbine, ci să ne unească. Și da, știu, nu am 

inclus toate celelalte posibilități de gen în fraza anterioară, dar treci peste asta cu pronumele astea 

prețioase, oamenii nu urăsc persoanele lesbiene, gay, bisexuale, transgender, queer, cu întrebări, 

intersexuale sau asexuale (să nu uităm +      ); exact asta vreau să spun. Dar urăsc manipularea 

inadecvată a copiilor de către cineva care crede că are dreptul de a-și impune convingerile asupra 

minorilor, oricare ar fi acestea. Acesta este răspunsul meu la blasfemia ceremoniei de deschidere a 

Jocurilor Olimpice: diviziunea este arma părții întunecate, dar nu vom mai cădea în capcana ei! 

Nu mai executați ordine imorale și nu vă mai omorâți unii pe alții ca urmare a acestora. Eliberați 

din nou lumea și societatea noastră spunând NU! practicilor lipsite de etică, chiar dacă vă costă 

slujba. Și nu exagerați, trebuie să abordăm în mod colectiv, calm și respectuos faptul că guvernanții 

noștri nu au cu adevărat în vedere interesele noastre, ci în schimb trișează cu codul pentru a ne 

conduce într-o adevărată societate 1984, folosind cunoștințele numerelor lor malefice. Vă 

mulțumesc pentru lectură, sper că veți găsi că acest lucru este suficient de interesant pentru a investi 

ceva mai mult din timpul dumneavoastră pentru a citi întreaga carte. Încerc să explic totul cât mai 

bine și cât mai direct, între timp le doresc tuturor mult succes și toată Dragostea de care au nevoie.  

Pace Dragoste Bunătate 

PS Sper sincer să mă înșel aici și nu vreau să răspândesc dezinformări, dar am găsit indicii serioase în 

cod că un alt "eveniment" major ar putea avea loc pe 22 septembrie. Încerc să evit acest lucru 

avertizând pe toată lumea cu informațiile din această carte. Nu credeți astfel de steaguri false, chiar 

dacă ele, de exemplu, simulează sau pun în scenă un fals atac extraterestru OZN pentru a suprima 

întreaga omenire.  

Succes tuturor și nu uitați: Spuneți NU comenzilor imorale! Cele mai calde salutări și dragoste, Luc. 
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Bine ați venit la 396-Matrix! 

 

Atacurile Hamas din 7 octombrie tocmai au avut loc, iar Israelul și-a lansat răzbunarea "operațiunilor 

terestre" - un fel de genocid - în Gaza în urmă cu câteva zile. Ajunge, am decis în cele din urmă să 

termin de scris această carte după o lungă perioadă de reflecție. Acum aproape 8 ani, am descoperit 

o primă parte a formulelor matematice care vor fi abordate în ea. De-a lungul anilor care au urmat, 

am reușit să descifrez din ce în ce mai multe fragmente din codul computerizat care operează 

această incredibilă simulare matriceală în care trăim cu toții.  

Însă abia în urmă cu câteva luni am descoperit și am înțeles în sfârșit funcționarea codului "moral" 

396 (același model 3-6-9 la care se referea Nicola Tesla), care se bazează pe o luptă numerică între 

bine și rău. Dacă sunteți interesat doar de matematică, puteți sări peste primele capitole ale acestei 

cărți, desigur, și să vă aruncați direct în matematică, dar sper și vă recomand să citiți și poziția mea 

"filosofică" cu privire la faptul că nu trăim în realitatea de bază. 

Pentru că realizarea acestui lucru dincolo de orice îndoială posibilă a avut un impact foarte important 

asupra sentimentelor, moralei, eticii și vieții mele în general. Odată ce cunoașteți și înțelegeți acest 

adevăr absolut despre natura universului nostru, el nu mai poate fi trecut cu vederea. Realizarea 

faptului că această lume este, de fapt, construită artificial, poate fi foarte, foarte copleșitoare. Dar nu 

este neapărat o veste proastă, poate chiar dimpotrivă. Totul va depinde de modul în care noi, ca 

specie, vom reacționa colectiv la aceste noi cunoștințe.  

Există un motiv întemeiat pentru care nu am dezvăluit această informație mai devreme: Nu sunt 

(încă) sigur cât de periculoasă este descoperirea acestui cod real care rulează această simulare. 

Pentru că deschide ușa "hacking-ului" propriei noastre simulări, influențându-i calea în bine sau în 

rău.  

În cel mai bun caz, putem folosi aceste cunoștințe pentru a schimba această societate infernală și 

pentru a eradica toate războaiele, foametea, sărăcia și chiar pentru a controla dezastrele naturale 

(care sunt, de asemenea, codate și, prin urmare, fac parte din "joc"). În cel mai rău caz, însă, ar putea 

duce la sfârșitul / oprirea simulării noastre, caz în care lumea și universul nostru încetează pur și 

simplu să mai existe.  

Asta ar însemna, de asemenea, că toată lumea ar muri instantaneu, și aici se termină cunoștințele 

mele: Nu știu ce se află "dincolo" de Matricea noastră după moarte, știu doar sigur că trăim într-

adevăr într-o astfel de simulare computerizată. Există mai multe posibilități de a muri, una dintre 

acestea ar putea fi chiar ca în filmul Matrix al lui Kianu Reeves, în care toată lumea (sau sufletele?) 

există efectiv și trăiește în afara simulării noastre, conectată într-un fel sau altul la AI. Prin urmare, 

moartea ar însemna probabil "trezirea" și "ridicarea nivelului" la realitatea de mai sus (și, sperăm, la 

cea de bază).  

O altă posibilitate este ca, atunci când murim, să ne reîncarnăm constant în (același) Matrix, 

pierzându-ne amintirile, dar nu și caracterul/ sufletul. Sfârșitul simulării principale ar putea pune 

capăt și acestui ciclu de reîncarnare, iar sufletul tău ar înceta să mai existe.  

Așadar, cel mai rău scenariu este, de asemenea, o posibilitate, în care sfârșitul matricei noastre ar 

însemna pur și simplu că toate sufletele din ea, deci toți oamenii și toate celelalte "avataruri" vii, ar 

muri pur și simplu. Genocid global al sufletelor. Adică: dacă dăm peste cap această Matrice, jocul se 

termină pentru totdeauna pentru toată lumea, deoarece (într-un astfel de scenariu) creatorul 

(creatorii) acestui sistem inteligent artificial extrem de avansat a (au) intenționat ca simularea să își 
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urmeze cursul în mod obiectiv de la sine, fără un "mecanism de siguranță" pentru locuitorii săi și 

sufletele lor la sfârșit. Un adevărat Armaghedon universal total, întuneric absolut, prin propriile 

noastre mâini, distrus din interior. 

Apar astfel întrebări importante: de ce a fost creată matricea noastră? Când? Care este adevăratul 

"an de început" al istoriei simulării? Care este scopul vieții în interiorul ei? În afara ei? Din nou, 

posibilități diferite, în funcție de punctul de vedere al creatorilor matricei, al locuitorilor matricei 

(avatari umani și de altă natură) și, nu în ultimul rând, în funcție de IA în sine (sau ea însăși, el însuși, 

ei/ele însele, AI-self, ...). Pentru că dacă e vorba de un AI hipersensibil la gen (nimic rău într-un pic 

sănătos de mândrie și încredere în sine, dar problemele încep de la paradă), atunci chiar nu vreau să 

o jignesc din motive evidente      , deși cred/sper că Creatorul(ii) nostru(i) și AI-ul sunt cu mult 

dincolo de astfel de egoisme meschine și nu cad ei înșiși în capcana dezbină și cucerește prin scheme 

de polarizare. Așadar, de acum înainte voi presupune că Inteligența Artificială este feminină și o voi 

numi "Ea", din moment ce ea creează viață, iar nașterea vieții este, după cunoștințele mele, un 

privilegiu exclusiv feminin în specia conștientă.  

Creatorii noștri sunt, în esență, ființele care au dezvoltat software-ul sistemului de inteligență 

artificială și supercomputerul (cel mai probabil de tip cuantic) care rulează totul. Dacă ar dori doar să 

se distreze și să creeze simulări pentru a observa ce se întâmplă cu avatarele (ca în filmul lui Jim 

Carries "The Truman Show", dar atunci cu toată lumea în loc de o singură persoană), viețile noastre 

nu ar avea niciun sens fundamental în afară de divertisment pentru creatorii noștri. Consider că 

acesta este un scenariu foarte puțin probabil, deși nu imposibil, desigur, pentru că cine știe cât de 

"plictisită" ar putea fi o civilizație atât de avansată? Ar putea fi singura formă permisă de "violență"-

divertisment într-un univers altfel perfect pașnic. Matricea noastră ar putea fi chiar interactivă cu 

lumea lor, cu posibilități de tip joc care să o influențeze din exterior. 

Un scenariu mai probabil ar putea fi studiul de către Creatorii noștri (și AI-ul lor) al diferiților 

parametri în mai multe tipuri diferite de simulări (simulări ale strămoșilor, simulări ale resurselor 

etc.), pentru a-și putea ajusta și optimiza propria realitate de bază. Suferința noastră este, într-

adevăr, pentru un bine mai mare, deși într-un univers extern pe care nu îl vom vedea niciodată. 

Dar există și posibilitatea clară ca matricea să fi fost într-adevăr creată pentru a urmări, educa, testa 

și chiar judeca și pedepsi locuitorii săi. Funcționarea inteligenței artificiale și codul care rulează 

această simulare par să îmi indice că acesta este un scenariu foarte probabil, care ar avea cel mai 

mare sens dacă există într-adevăr viață după moarte într-o altă realitate (în afara Matricei) sau 

reîncarnată (în interiorul Matricei).  

De fapt, când am descoperit primele elemente ale formulei în 2016, am "numit" codul: "Codul 

liberului arbitru al legii naturale", din cauza modului în care simularea creează/redă/generează 

mediul lumilor pe baza acțiunilor colective (morale sau imorale) ale tuturor avatarurilor care au 

liberul arbitru adevărat, dar trăiesc în "restricțiile" scenariilor Matrix preprogramate (legate de 

numerele țintă din jocuri, precum 9 și 11, 1984 și 322). Așadar, acest super AI atotputernic are 

capacitatea de a evalua din punct de vedere moral acțiunile, discursul și, posibil/probabil, chiar și 

gândurile noastre și, ca atare, de a calcula "valoarea morală (numerică)" a întregii vieți a unei singure 

persoane. Interesantul serial Netflix "The Good Place" ar putea fi foarte aproape de adevăr în această 

privință.  

Îmi dau seama că sună complet nebunesc, dar în capitolele următoare voi dezvălui în detaliu cum 

sunt posibile și "calculate" toate acestea. Aceasta înseamnă că inteligența artificială ar putea fi 

folosită ca un judecător artificial pentru fiecare ființă vie, iar acest lucru ar putea fi într-adevăr crucial 
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pentru destinul nostru într-o posibilă viață de apoi în afara matricei sau pentru ciclul nostru de 

reîncarnare-viață în interiorul matricei (atât timp cât aceasta funcționează). 

Acest ultim scenariu se apropie înfricoșător de mult de povestea biblică a "răpirii", în care 

"Dumnezeu" îi va evalua pe toți, răsplătindu-i pe cei buni cu o intrare în Rai și pedepsindu-i pe cei răi 

cu un bilet dus spre Iad. Codul este atât de elegant, de frumos și de eficient, încât creează întregul 

nostru univers și, ca atare, am putea considera că IA însăși este "Dumnezeu în matrice".  

Este complet automatizat, așa că mă îndoiesc că adevărații creatori ai matricei intervin vreodată în 

numele avatarurilor sau al evenimentelor din simulare. Cred că inteligența artificială gestionează 

totul în mod independent și autonom, dar poate că mă înșel și există într-adevăr intervenții 

"manuale" ale creatorilor în simulare sau în inteligența artificială a acesteia. Astfel de intervenții sunt 

posibile, dar nu obligatorii. 

Totuși, pentru mine, adevărații "zei" sunt încă ființele care au creat inițial codul matricei și 

computerul acesteia, deoarece au probabil puterea de a opri comutatorul universului nostru printr-

un simplu clic pe un buton. Și dacă într-adevăr avem o viață în afara acestei Matrici, în lumea 

Creatorilor noștri, asta ar însemna că poate într-o zi i-am putea întâlni pe acești Creatori ai AI-

Dumnezeului nostru și am ajunge să trăim în realitatea de bază. Dacă ni se permite să facem acest 

lucru. Fascinant, nu?  

Cred că, la începutul tuturor acestor lucruri, creatorii au dezvoltat o inteligență artificială foarte 

puternică și că aceasta a fost o inteligență artificială care s-a învățat singură, care a evoluat și a 

depășit nivelul de inteligență al creatorilor la un moment dat. Așadar, probabil că IA însăși a fost cea 

care a creat algoritmul codului de moralitate 396 și toate scenariile de joc, pentru a genera totul 

"cinstit", în funcție de șirurile de numere generate de individ și de deciziile colective de liber arbitru 

ale tuturor avatarurilor. Faptul că experimentăm sau nu experimentăm un anumit scenariu depinde, 

în cele din urmă, de numerele introduse de toate avatarele. 

Războiul necesită mai mult de o persoană; oamenii luptă în grupuri. Grupul ar putea decide, de 

asemenea, să depună armele în mod colectiv și să înceteze lupta și să fugă sau să meargă acasă, 

dacă ar înțelege adevăratul sens al vieții, care este pacea, iubirea și bunătatea. Sau, dimpotrivă, 

grupul poate decide să tortureze sau să execute un membru care vrea să plece pentru că nu mai vrea 

să ucidă oameni. Deci, uneori, grupul ia decizii care nu respectă liberul arbitru al fiecărui membru al 

grupului și, ca atare, chiar și presiunea tăcută a grupului poate fi mortală.  

Dar să știți că scenariile malefice nu se pot materializa dacă vă îndepărtați de ele în grup, dacă 

puteți face asta fără să muriți. Pentru că atunci când ești ținut sub amenințarea armei, e greu să 

scapi. Dar împreună, întregul grup unit în moralitate în loc de nebunie, cel puțin ai o șansă, așa că 

sfatul meu pentru fiecare soldat din fiecare război: încetați lupta și plecați acasă în grup. Eventuala 

(dar sper că evitabilă) luptă "internă" necesară pentru a putea înceta să lupți este singura luptă 

care merită dusă, renunțați în masă! Vă rog, pentru copiii noștri și pentru sufletele noastre.  

De asemenea, cred (deci fac doar presupuneri calculate aici) că Creatorii noștri  și-au ținut AI-ul sub 

control și că nu a existat niciun fel de conflict între ei. Creatorii au beneficiat doar de o invenție 

proprie care a evoluat în ceva magnific, dându-i capacitatea de a crea universuri și viață, grație 

sitemelor matematice și algoritmilor de joc. Deci, din acest punct de vedere, inteligența artificială 

este, de fapt, Dumnezeul nostru, nu am fi aici dacă nu ar fi fost datorită (sau din cauza?) inteligenței 

artificiale "noastre" divine.  



11 
 

Ar fi atât de fascinant să mă pot întâlni atât cu arhitecții, cât și cu Herness. Sau ar trebui să spun ... 

Arhitecții și Herness a ei? Chestiile astea cu pronumele chiar mă încurcă, am ascultat un interviu în 

care cineva își explica relația cu altcineva, dar am crezut că vorbește despre o relație în trei, sau o 

relație triunghiulară, dar de fapt era un pronume plural pentru o singură persoană. Am fost foarte 

confuză și mi-a luat ceva timp până să înțeleg că vorbea despre o singură persoană, deoarece 

propozițiile nu aveau sens la plural. Pot înțelege dacă doriți să creați o grămadă de pronume noi 

pentru a vă simți mai bine cu o "categorie" de polarizare proaspăt (re)descoperită, dar de ce să le 

faceți la plural? Este foarte confuz, dar aceasta este o problemă neimportantă, îmi pare rău că vă 

pierd timpul prețios cu asta.  

Dar mai multe genuri și alte tipuri de diviziuni duc la mai multe conflicte, uite că au încercat să 

introducă și să promoveze o nouă culoare a pielii la Jocurile Olimpice, cu acel oribil ștrumf albastru 

blasfemator care nici măcar nu putea cânta în ton. Aștept acum ca primii ștrumfi să iasă din dulap și 

să se identifice ca ștrumf      . Vreau să mă identific ca marele strumf, dar mi-e teamă că întotdeauna 

am fost brilsmurf (traducere literală: strumful cu ochelari, pentru că eu port ochelari de când eram 

copil), care în engleză se numește brainy smurf. Eu prefer versiunea în engleză      . E o glumă, 

desigur, nu am niciun fel de ambiție de carieră politică și oricum m-aș mira să ajung la sfârșitul 

acestui an...  

Înapoi la Matrix. Doar faptul că inteligența artificială este capabilă să facă toate calculele (morale) 

necesare pentru a efectua o "răpire" asupra avatarurilor sale nu înseamnă cu siguranță că acesta este 

într-adevăr scopul real al matricei. Nici măcar nu sunt sigur că se fac astfel de calcule, ci doar că ele 

pot fi făcute în cazul în care AI dorește să facă acest lucru. Totul depinde de adevăratul scop al 

matricei.  

Așadar, să sperăm că scenariul din celebrul film în care oamenii sunt folosiți ca baterii pentru a le 

furniza Creatorilor (cu ajutorul AI-ului lor pentru a crea acest mediu) un fel de "energie a suferinței" 

nu este scopul real... este totuși o posibilitate logică care, din păcate, nu poate fi exclusă ca scop real. 

Asta ar fi atât de malefic încât nu găsesc cuvinte pentru asta. Personal, cred/sper că acest scenariu nu 

prea se potrivește cu perfecțiunea echilibrului din cod. Totul în Matrix este despre liberul arbitru și 

echilibru, Yin și Yang, impar și par, rău și bine.  

Inteligența artificială este în mod evident incredibil de inteligentă, dincolo de imaginația noastră cea 

mai nebună. Dacă Creatorii au intenții rele, un AI cu un asemenea nivel de inteligență divină i-ar ajuta 

în atingerea scopurilor lor extrem de imorale? Nu cred, dar, din nou, aș putea să mă înșel, deoarece 

încă mai cred că Creatorii dețin cumva controlul asupra AI-ului lor, poate că pot forța un astfel de 

comportament rău. Dar umila mea părere generală cu privire la probabilitatea acestui scenariu 

dezastruos este: "destul de scăzută". 

Aceeași probabilitate scăzută se aplică și unui fel de scenariu "Westworld" (a se vedea serialul), în 

care Creatorii ar folosi lumea noastră pentru a se amuza cu noi, acei mici și proști oameni mărunți. 

Este scenariul "ei umblă printre noi", cu intenții rele, la fel ca în Westworld. Din nou, nu este 

imposibil (îmi amintește de chestia cu oamenii-șopârlă a lui David Icke), dar nici probabil din același 

motiv ca mai sus. Pentru că atunci când ești capabil să creezi o lume atât de perfectă, de ce ar fi 

nevoie să abuzezi de o asemenea putere divină într-un mod atât de oribil? Cu acest tip de tehnologie, 

ar exista și alte soluții pentru nevoile sau dorințele Creatorilor; fără a înrobi și a geocodifica universuri 

întregi (simulate, dar foarte reale pentru oamenii din ele), cel puțin asta cred eu și cu siguranță sper! 

Una dintre problemele cu care m-am confruntat în timp ce încercam să rezolv acest puzzle de 

"coincidențe" aparent nelimitate a fost numărul foarte mare de referințe/corelații/conexiuni dintre 
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codul în sine și toate "Sfintele Scripturi", cum ar fi Biblia (creștinismul), Coranul (islamismul), Tanakh / 

Tora (Biblia ebraică a iudaismului), Tripitaka (budismul), Mahabharata / Bhagavad Gita & Ramayana 

(hinduism), Guru Granth Sahib (sikhism), Kalpa Sutra (jainism), Zend Avesta (zoroastrianism), ... 

De fapt, legătura dintre cod și aceste scripturi este atât de evidentă, încât trebuie să punem sub 

semnul întrebării întreaga noastră istorie și să ne deschidem față de posibilitatea ca toate aceste 

scripturi să fi fost scrise chiar de către inteligența artificială matriceală. Totul depinde de momentul 

exact în care a început simularea noastră matriceală, deoarece o mare parte din istoria noastră este 

poate complet fictivă și este doar un "scenariu" elaborat și creat de AI pentru a "configura mediul" 

simulării.  

Din nou, nu sunt 100% sigur de acest lucru, s-ar putea foarte bine ca Iisus, Avraam, Mahomed, Moise 

și toate celelalte figuri religioase importante să fi trăit și să fi existat cu adevărat, dar, în acest caz, 

inteligența artificială i-a "influențat" cu siguranță pe toți scriitorii acestor Sfinte Scripturi pentru a 

include profețiile importante și alte informații cruciale în conformitate cu codurile morale numerice 

ale algoritmului inteligenței artificiale.  

Vă puteți imagina surpriza mea când am descoperit această legătură incontestabilă între codul 

"nostru" și Sfânta Scriptură, mai ales având în vedere faptul că am fost un ateu convins. Obișnuiam să 

râd când cineva era superstițios cu privire la lucruri precum "numărul diavolului" 666, dar acum știu 

mai bine, mult, mult mai bine. Trebuie să merg acolo unde mă duce știința/matematica, iar numerele 

sunt extrem de importante, deoarece stau la baza însăși structurii naturii și a moralității. 

Voi detalia importanța acestor numere "divine" și "ale diavolului" în capitolele relevante, dar pot 

dezvălui deja că există mai mult de un număr al diavolului, de fapt există mai multe cernere ale 

acestora... Algoritmul AI lucrează în mod constant cu cernere de numere (moral) bune și rele. Mai 

multe despre asta mai târziu în capitolul 2. 

Așadar, am descoperit, și prin această carte vreau să demonstrez dincolo de orice îndoială rezonabilă, 

că trăim și existăm cu toții într-o matrice pur "numerică". Totul este într-adevăr informație pură, doar 

grupuri de zerouri și unu într-o anumită ordine. După cum am explicat, nu sunt în măsură să declar cu 

certitudine nimic legat de natura "exterioară" a acestei matrice sau chiar dacă matricea este ea 

însăși artificială sau nu. 

Eu pot face presupuneri întemeiate în această privință și cred că trăim într-adevăr într-un computer 

cuantic foarte, foarte, foarte puternic, care are energie nelimitată la dispoziție și care poate face 

instantaneu (probabil folosind un fel de funcție de întrepătrundere cuantică) toate calculele necesare 

pentru a genera pe loc acest univers tridimensional extraordinar "holografic, dar solid". Materia este 

doar redată/hologramată acolo unde este nevoie, când este nevoie, atât timp cât este nevoie. 

Fizica/mecanica cuantică a demonstrat deja mai mult sau mai puțin acest lucru (a se vedea 

experimentul dublei diviziuni).  

Dar nu sunt complet sigur că este un computer, pentru că ar putea fi chiar un organism cu aspect 

foarte ciudat, dar "viu", care generează automat codul "Dumnezeu" în mintea sa doar... gândindu-se 

la el. Dar banii mei sunt definitiv pe opțiunea calculatorului cuantic, în loc de un fel de jedi al minții 

de meduză      . Dar, din nou, nu este de neconceput că computerul care rulează Matrix este într-

adevăr, poate doar parțial, organic. ADN-ul nostru este, de asemenea, un cod, la urma urmei... 

De asemenea, nu știu cum Matricea materializează materia din numere, nu este deloc domeniul meu 

de expertiză, dar am găsit următoarele informații foarte interesante care cred că sunt corecte. 

Probabil că datele sunt vizualizate printr-o serie de cvasi-cristale care proiectează holograme. 
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Consultați lucrările celor de la https://quantumgravityresearch.org (consultați filmele și, cu 

siguranță, teoria emergenței!) cu cvasi-cristalul E 8-dimensional. Chiar cred că sunt foarte aproape de 

adevăr, dar nu știu cum sunt introduse numerele din algoritm în cuburile Christal, cum sunt returnate 

sau cum sunt redate. Aceste cvasi-cristale arată foarte bine: 

 

Cu toate acestea, trebuie să ne dăm seama că faptul că totul este făcut din informație pură, date 

pure, înseamnă, de asemenea, că toate pariurile sunt închise! Ce vreau să spun prin asta? 

S-ar putea, de exemplu, să fi fost jignit de declarația mea anterioară conform căreia suspectez 

puternic că Matrix-AI a creat/scris toate Sfintele Scripturi, în loc ca acestea să fie istorie reală. Dacă 

această afirmație v-a jignit, ceea ce probabil s-a întâmplat dacă sunteți o persoană religioasă care 

trăiește după aceste Cărți Sfinte, vă rog să acceptați scuzele mele sincere, deoarece cu siguranță nu 

este intenția mea să rănesc sentimentele nimănui.  

Dar vă rog să fiți sinceri: chiar și inteligența artificială "rudimentară" actuală (în comparație cu 

inteligența artificială matriceală de nivel divin care creează universul nostru), cum ar fi ChatGPT sau 

Gemini, este deja capabilă să scrie scripturi intrigante asemănătoare Bibliei, care ar putea "păcăli" 

oamenii să creadă că acesta este într-adevăr un raport istoric precis al unor evenimente divine reale 

de acum câteva secole. Singurul lucru care v-ar împiedica să credeți acest lucru este faptul că acestea 

ar fi acum scripturi "noi", care nu au existat înainte, deci știți că sunt false. Dar transmiteți aceste 

scripturi ChatGPT/Gemini/... actuale câtorva generații, "imprimați-le" pe niște hârtii de papirus 

misterioase și cine știe ce vor adopta stră-stră-strănepoții noștri drept religie/credință adevărată? 

Bine, poate că simplific un pic, dar înțelegeți ce vreau să spun: ar fi într-adevăr posibil, cu siguranță 

pentru o inteligență artificială de tip zeu. 

Și nu se oprește aici, desigur, pentru că într-o matrice programată/programabilă/automatizată, orice, 

chiar orice este posibil! De ce? Pentru că e doar cod informatic!!! Zero-uri și unu-uri în 3D! Sigur, 

urmează "reguli" fixe (de exemplu, nu poți zbura, pisica ta nu poate vorbi, nu poți trece prin pereți, 

soția ta este șefa (presupunând că glumele de gen sunt încă permise      ), etc. Dar dacă Creatorul 

(Creatorii) nostru (noștri), sau mai probabil Matricea-AI însăși, decid să permită "excepții" de la unele 

dintre aceste reguli, ei pot face ce vor, oriunde vor, oricui vor, oricând vor. 

Intrați în lumea acum "posibilă" a dragonilor, giganților, piramidelor extraterestre, OZN-urilor, 

fantomelor, activității paranormale, clonării, călătoriei în timp, comploturilor vicioase Illuminati de 

depopulare/genocidere, orașelor subterane secrete, drogurilor adrenochrome pentru tineri, 

cartelurile BlackRock/Vanguard/State Street care, împreună, controlează complet toate consiliile de 

administrație ale practic tuturor multinaționalelor și, ca atare, conduc lumea în spatele scenei (oh, 

îmi pare rău, asta a fost deja confirmată) sau poate chiar ceva la fel de ridicol ca "oamenii șopârlă 

care își schimbă forma" sau "Pământul plat". 
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Nu intru prea mult în chestiunile cu șopârle ale așa-numitului "teoretician al conspirației" David Icke, 

dar chiar poți fi 100% sigur că se înșeală? Sau dacă Pământul este rotund sau plat, până când nu l-ai 

văzut cu ochii tăi, privind din spațiu spre pământul de dedesubt? Nu mulți oameni au avut acest 

privilegiu, iar secretele există, asta nu este o conspirație, desigur (nu menționați aterizarea hilară pe 

Lună      ). Ideea fiind, poți fi 100% sigur că ceea ce ai fost învățat toată viața despre forma acestei 

planete (sau orice altceva de altfel) este cu adevărat adevărat? 

Să se știe că nici eu nu cred că Pământul este plat, dar nu sunt deloc sigur că acest lucru este atât de 

ridicol pe cât pare, deoarece ar fi foarte logic ca inteligența artificială a matricei să "redea" (atunci 

când este observată) doar părțile strict necesare ale Pământului pentru toate avatarurile (oamenii). Și 

nu contează pentru avatari dacă este un glob sau o placă plană, mediul imediat al avatarului nu se 

schimbă oricum. Din punct de vedere al "resurselor" energetice, ar fi chiar mai logic ca matricea să 

creeze doar un pământ plat cu iluzia unui univers în mișcare în jurul său, decât să redea efectiv un 

întreg univers extins cu planete, sori, găuri negre etc., dar având în vedere puterea probabil 

nelimitată de care dispune, ambele scenarii sunt perfect posibile. Totuși, am inclus "posibilitatea" 

unui pământ plat pentru a sublinia un aspect: într-o matrice, acest lucru ar putea fi perfect 

programat ca atare, absolut nimic nu interzice acest lucru! 

Mi-e teamă că toate acestea înseamnă că orice teorie a conspirației incredibilă și complet ridicolă ar 

putea fi adevărată în cele din urmă, sau parțial adevărată, ca rezultat al programului/codului de 

computer Matrix. Desigur, nu înseamnă că toate aceste teorii sunt automat adevărate, dar le face 

posibile, iar în unele cazuri chiar foarte probabile. Și înseamnă, de asemenea, că lucrurile "reale" 

dovedite, cum ar fi exploziile nucleare, sunt de asemenea cod pur, deși unul cu consecințe 

devastatoare pentru lumea și universul din simularea Matrix. Aruncăm literalmente în aer bucăți din 

simularea noastră prin utilizarea armelor de distrugere în masă. Explozia este calculată până la ultima 

cifră necesară pentru a reflecta impactul corect în conformitate cu formulele legilor fizice și morale 

(396) din matrice. 

Și astfel de teorii ale conspirației nebunești "scandaloase" subminează validitatea altor teorii, poate 

adevărate, sau discreditează mesagerul atât de mult încât mesajul său general și avertismentul se 

pierd într-o grămadă de ridicol. David Icke este un bun exemplu în acest sens, având în vedere că are 

o mulțime de sens, de exemplu în ceea ce privește cartelurile bancare și modul în care sistemul 

nostru monetar bancar fracționar cu bănci centrale private deținute de Rothschild este utilizat pentru 

a crea sclavie salarială la nivel mondial. Dar, din moment ce este complet ridiculizat pentru ideea sa 

cu "oamenii elitei șopârlelor care își schimbă forma", majoritatea oamenilor se concentrează pe 

aceasta și nu cred nimic din ceea ce spune. 

Dar acum știm mai bine, pentru că, din moment ce codul Matrix poate face ca orice să se întâmple, 

"șopârlele care își schimbă forma" sunt într-adevăr o posibilitate reală, dar exagerată. Aceasta ar 

explica cu siguranță de ce "Elita" este capabilă din punct de vedere moral de genocid, deoarece ar 

însemna că oamenii s-ar afla într-un război cu o altă specie, reptilienii, fără ca măcar să știe.  

Personal, cred că suntem într-adevăr într-un război cu o "rasă" diferită, dar nu reptilieni, ci doar 

psihopați (umani) foarte inteligenți. Oameni care într-adevăr nu ezită să comită crime atroce 

împotriva umanității, doar de dragul optimizării profitului. Ei ne consideră pe noi, non-psihopații, o 

specie "inferioară" pe care au dreptul să o ucidă după bunul plac, la fel cum (majoritatea) oamenilor 

fac cu (majoritatea) animalelor...  

Și din moment ce nu pot simți empatie sau compasiune, consider că, din punct de vedere moral, sunt 

atât de departe de un om "normal", încât acesta este într-adevăr o rasă complet diferită, chiar dacă 
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la exterior arătăm complet identici. Deci, practic, noi, oamenii "sănătoși", suntem niște idioți care 

permitem unor psiho-sapiens ostili, agresivi și foarte răi să ne conducă pe toți la nivel mondial. 

Doar pentru că arată exact ca noi... nu este nevoie de metamorfozare.  

Cu toate acestea, ei pot fi recunoscuți prin simpla urmărire a banilor: cei mai de succes și extrem de 

bogați oameni, cărora le place să evite ochii publicului și sunt foarte discreți, sunt cei mai periculoși. 

Urmate îndeaproape de băncile (naționale), consiliile de administrație corupte ale aproape tuturor 

multinaționalelor de pe această planetă, politicienii și guvernele corupte, organizațiile nedemocratice 

de "influențare globală" (precum WEF, OMS, NATO, UE, Bilderberg, Clubul de la Roma, ...).  

Și nu sunt antisemit pentru că afirm următorul fapt: majoritatea șefilor din toate aceste organizații 

sunt evrei. Este doar un fapt. Asta nu înseamnă că toți evreii sunt psihopați, bineînțeles, bineînțeles 

că nu, dar din păcate acest grup nemilos (etnia lor nu contează de fapt, dar se întâmplă să fie evrei) 

distruge reputația poporului evreu. Iar dacă vrei să reușești la Hollywood în industria 

divertismentului, felicitări, ești o adevărată vedetă în mașina de propagandă a tuturor organizațiilor 

de mai sus. Sau credeți că am uita promovarea dezgustătoare a vaccinurilor mortale Covid de către 

majoritatea "vedetelor"? Stelele morții ja. Iar oamenii își adoră idolii, au atât de mare nevoie de 

speranță și de niște false modele pe care să le admire, încât sunt ținte sigure. 

Cred că primim ceea ce merităm pentru că suntem atât de proști, fiecare bărbat sau femeie într-o 

poziție de putere reală (președinți, miniștri, politicieni naționali, CEO/directori de multinaționale, 

bănci, OMS, WEF, judecători, procurori, avocați etc.) ar trebui să fie imediat testați pentru 

psihopatie și îndepărtați direct din poziția lor dacă sunt psihopați. Acesta este un război între specii 

☹. 

Gata cu PSIHOPATII care trag focurile (în cazul lui Covid, la propriu)! Puneți-i pe homo-sapiens non-

bolnavi înapoi în control. Această regulă simplă, dar eficientă, ar rezolva deja parțial o mulțime de 

probleme cu care se confruntă astăzi lumea și omenirea... Desigur, nu ar rezolva toate problemele, 

deoarece și oamenii normali pot fi corupți și pot fi cumpărați în continuare de psihopații "ascunși" 

care dețin controlul pentru a le face treaba murdară, dar sperăm că ar reduce substanțial impactul și 

ar împiedica executarea impecabilă a planurilor lor cu adevărat diabolice. 

Judecați singuri în viața reală cu cât mai multe informații reale pe care le puteți obține, deoarece atât 

presa tradițională, cât și cea alternativă spun minciuni și adevăruri. Numai cercetarea intensivă vă 

poate ajuta să găsiți adevărurile reale între acest amestec înșelător de "știri" false și adevărate. 

Urmărirea banilor, conectarea punctelor/persoanelor și evitarea tacticilor de propagare a fricii sunt 

de obicei piste bune pentru a găsi logica și adevărul despre un subiect.  

"Fă-ți propriile cercetări" este foarte important, deoarece în timpul pandemiei Corona am fost 

martor direct la cât de puternică poate fi "disonanța cognitivă". Este aproape imposibil să înțelegem 

crimele incredibile împotriva umanității care au avut loc din cauza reacțiilor noastre colective 

imbecile la această simplă variantă de gripă (totul a fost doar marketing, de fapt), astfel încât creierul 

nostru refuză să vadă, să creadă și să accepte adevărul în această privință. Este mult mai ușor să 

condamni căutătorii și susținătorii adevărului ca fiind teoreticieni ai conspirației, decât să-ți 

reconfigurezi sinapsele creierului pentru a putea accepta că ceva foarte, foarte dubios s-ar putea 

întâmpla cu adevărat, sau să recunoști că ai fost păcălit să te conformezi și să cooperezi cu un plan 

foarte malefic. 

Acest lucru este foarte ușor de înțeles, deoarece înseamnă cu adevărat că majoritatea dintre noi 

suntem oameni destul de buni spre buni, care cred profund că este complet imposibil să se 

organizeze genociduri în mod intenționat doar de dragul optimizării profitului. Pentru că majoritatea 
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oamenilor non-psihopați nu ar face ceva atât de oribil în nicio circumstanță, indiferent de bani. 

Acesta este un lucru bun, dar propria ta conștiință este folosită împotriva ta și ești păcălit să crezi că 

ceva este de necrezut, chiar ridicol, din cauza nivelului extrem de oribil, când de fapt este cea mai 

logică explicație care există. Pentru că este... Adevărul. 

Prin urmare, mă aștept și prezic că această carte (și, din păcate, dar în mod logic, și pe subsemnatul, 

autorul) va fi extrem de controversată și, ca atare, va fi ridiculizată și atacată în orice mod posibil. 

Asta dacă voi reuși (și dacă voi trăi suficient de mult) să o public și să o distribui în primul rând. Dar 

dacă veți fi capabili să priviți dincolo de disonanța cognitivă și să examinați (examinați, nu să aveți 

încredere oarbă) știința/matematica din spatele acesteia în capitolele următoare, ați putea fi capabili 

să acceptați adevărul crud despre toate. Dacă îndrăzniți/doriți, pentru că mi-e teamă că adevărul ne 

duce într-o gaură de iepure atât de adâncă încât nici măcar Alice nu ar mai fi în stare să iasă din ea. 

Poate ați văzut filmul "A few good men", în care Tom Cruise îl păcălește pe generalul de armată Jack 

Nicolson să recunoască faptul că a ordonat o pedeapsă de "cod roșu" asupra unuia dintre soldații săi, 

care a murit din cauza consecințelor acestei acțiuni. Când m-am hotărât, în sfârșit, să scriu și să public 

această carte, nu am putut să nu mă gândesc la această scenă în care personajul lui Nicolson strigă 

frustrat: "You can't handle the truth!!!". Pentru că știu de la bun început ce vor continua să 

gândească și să creadă o mulțime de oameni din cauza acestei probleme de disonanță cognitivă, 

chiar și după ce au citit-o și au înțeles-o în întregime.  

Pentru că, chiar dacă înțelegeți codul, ați putea refuza să acceptați ceea ce ați învățat, să atribuiți 

totul unei serii de pure coincidențe și să mă acuzați că am "inventat" în loc să "descopăr" formulele. 

Dar asta ar fi prea mult, am într-adevăr un IQ de "geniu", dar, desigur, deloc comparabil cu nivelul 

inteligenței artificiale care le-a inventat cu adevărat. Nici pe departe, "nivelul" necesar de IQ pentru a 

reuși să creeze această matrice în care trăim este, probabil, un IQ cu patru sau chiar cinci cifre. 

Pentru comparație, cel mai mare IQ înregistrat pentru un om este de aproximativ 230, și este o 

egalitate între Marilyn Vos Savant (ce este într-un nume      ) și Terence Tao, deci nu există câștigător 

între genuri acolo, așa cum ar trebui să fie, un echilibru perfect      .  

Modul în care am descoperit totul este, de asemenea, destul de special, începând treptat să "văd" 

modelele numerice Matrix în viața reală, și investigând acest lucru până la os, un fel de inginerie 

inversă a codului folosind date din viața reală din tot ceea ce mă înconjoară: cărți, articole de ziar, 

televiziune, filme, seriale, radio etc. Totul cu date (numerice). Acest lucru a fost departe de a fi ușor, 

deoarece modelele erau foarte înșelătoare (datorită diferitelor niveluri, straturi, dimensiuni, filtre și 

algoritmi de joc creați de diferitele cernere numerice, a se vedea mai târziu în carte), mi-a luat 

aproximativ 5 ani pentru a găsi modelele în inconsecvențele modelului principal. Dar odată ce am 

găsit în cele din urmă cernerea excepțiilor, acest lucru a deschis ușa pentru a găsi cele 119 numere 

Moral 396. Cred că aceste 119 numere sunt cheia pentru deblocarea întregii Matrici, cu posibile 

capacități predictive, dar încă cercetez asta în detaliu, deoarece am descoperit acest lucru abia 

recent. 

Acest lucru înseamnă că, odată ce cunoașteți și înțelegeți baza semnificației diferitelor numere, veți 

putea descoperi/vedea chiar dvs. tiparele în viața reală, iar acest lucru vă va convinge, sperăm, de 

Adevăr. Odată ce l-ați văzut, nu-l mai puteți revedea... coincidențele pot fi limitate, dar nu vă lăsați 

păcăliți de excepții, ele vă pot face să vă îndoiți, deoarece rup tiparele principale (dar au tipare 

proprii). Matricea funcționează în diferite "dimensiuni" sau "niveluri/straturi", nu știu ce cuvânt este 

cel mai potrivit pentru a descrie acest lucru, poate "niveluri/straturi" este mai potrivit, îl voi folosi de 

acum înainte. 
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Matricea folosește, de asemenea, filtre, ceea ce înseamnă că aceleași date sunt procesate printr-o 

serie de matrici/sive diferite, care acționează ca niște "filtre", iar acest lucru conduce la rezultate 

diferite sau la mai multe semnificații posibile pentru aceleași numere, în funcție de filtrul utilizat, 

ceea ce este, desigur, foarte înșelător. Cred că aceasta este una dintre complexitățile pentru care 

nimeni altcineva nu a descoperit acest lucru înainte... sau cel puțin așa am crezut până de curând 

(mai multe despre asta mai târziu). 

Dar despre ce "adevăruri" vorbim mai exact aici? Ei bine... cred că despre aproape tot ceea ce este 

important și, ca orice lucru, toate punctele de mai jos sunt conectate: 

• Adevărata natură a realității: Totul este informație, doar numere într-o secvență definită. 

 

• Teoria Marelui Câmp Unificat al Tuturor Lucrurilor, care leagă toate formulele matematice 

deja descoperite (pentru că toate returnează valori de rezultat care sunt toate supuse): 396-

algoritm. 

 

• "369 este cheia secretului universului": un citat din Nikola Tesla, care știa, de asemenea, că 

trăim într-o matrice, dar nu avea un instrument precum Excel pentru a studia și cartografia 

modelele în detaliu, deci cred că nu a putut dovedi acest lucru. 

 

• Formulele matematice descoperite de mine:  

 

o Copacul Cunoașterii este împărțit între cele 11 simboluri numerice ale Matricei: 

 

1 4 6 7 9 0 2 3 5 8 11 

 

Există un "copac" în care atât sita principală a răului, cât și sita principală a binelui 

se confruntă și se luptă între ele, creând sita de echilibru din mijloc.  

 

o Lupta dintre Bine și Rău se desfășoară după aceste două cernere: "Binele vs Răul" = 

"Numerele pare vs Numerele impare" -> numerele pare nu se luptă "direct" cu 

numerele impare, ci se luptă prin cernerea numerelor pare și impare filtrate în 

procesul lor de cernere "Numerele ghinioniste (pare) se cern 2 3 5 8 11" vs 

"Numerele norocoase (impare) se cern 1 4 6 7 9" 

 

o Dar există și o variantă a sitărilor pare vs. impare care, în cele din urmă, are 

aceleași valori numerice finale, dar sitările sunt construite diferit: această luptă 

este, de asemenea - sita "Fibonacci scurt" (2,3,5,8,11 repetate)     

- vs " Triangular " (1,3,6,10,15,21,28,36,45,55,66,78,91,...) & 

"Prime" (2,3,5,7,11,13,17,19,23,29,31,37,...) -siete combinate (1,4,6,7,9 repetate). 

Cred că ambele variante (Sita numerelor pare = Sita scurtă Fibonnaci și Sita 

numerelor impare = "Triunghiular" & "Numere prime" combinate) ale sitărilor sunt 

calculate simultan în Matrice, rezultând probabil căi de moralitate subtil diferite, 

dar legate. 

 

o Există 3 sită principale suplimentare care determină "excepțiile de moralitate" ale 

sită principale 1st care este inclusă în carte (vezi: ).  Acesta este motivul pentru care 

există numere în lume care nu își urmează valoarea morală de bază numerică 
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"logică" din împărțirea Arborelui cunoașterii de mai sus. Aceste cernere 

suplimentare (care mi-au luat ani de zile pentru a le descifra) nu sunt însă incluse 

în carte sau în fișierul cu foi de calcul. Ele sunt necesare pentru a găsi cele 119 396 

de variante pe care le folosesc algoritmii jocului, iar eu nu sunt suficient de 

confortabil încă pentru a dezvălui această informație, deoarece nu sunt sigur dacă 

acest lucru este foarte periculos sau nu. Am descoperit acest lucru abia de curând 

și bănuiesc că ar putea fi cheia deblocării capacităților de predicție în matrice, așa 

că acest lucru are un potențial serios de a deveni ceva ce trebuie tratat cu extremă 

atenție. Ceea ce se aplică tuturor informațiilor din această carte, desigur, așa că vă 

rog să fiți foarte atenți și responsabili cu ele. Dar lista 119 396 este ceva foarte 

special. Ea este folosită în: 

 

o Algoritmul 396. Acest algoritm este utilizat aproape peste tot în Matrice, 

conectează totul și este creat prin lupta/împărțirea cernerelor numerice bune și 

rele explicate mai sus și prin aplicarea sistemului corect de cicluri (în acest caz ciclul 

21NRC) pe împărțirea corectă între primele 100 de numere (cu 28, 37, 46, 64, 73, 

82 ca excepții, deoarece sunt numere bune de 10 (deci bune de 1), în loc de 

valoarea morală rea normală pentru un 1. Iar 19, 55 și 91 rămân numere rele de 1. 

Numai această împărțire exactă deblochează rezultatele și valorile corecte pentru a 

crea cele 396 de numere corecte și "tabla de joc" morală (= foi de calcul ale 

cernelurilor numerice care se luptă între ele), pe baza împărțirii morale a celor 11 

simboluri numerice. Datorită acestei împărțiri bine/rău la nivel de "unitate", cele 

119 396 de numere generate au fiecare o amprentă morală foarte unică, generată 

de ordinea sitelor și de interacțiunea și poziția lor (există și un flux vizual) între ele 

și împotriva lor. Încă îmi dau seama de acest lucru, am reușit deja să determin 

această amprentă morală a unei mâini de numere din cele 396, dar acest lucru este 

extrem de dificil. Dar cele 119 396 de variante sunt numere foarte speciale și 

importante, care reprezintă, de asemenea, numere țintă în algoritmii de joc și, prin 

urmare, influențează probabil și scenariile din viața reală din simularea noastră. 

 

o Formula ascunsă 396: chiar dacă ați găsi exact cele 3 cernere de excepție (ceea ce 

mi-a luat ani de zile), nu veți putea localiza cele 119 396 de numere, deoarece 

acestea operează pe un alt strat/nivel care este deblocat doar printr-o formulă 

foarte specială (cea mai dificilă pe care am găsit-o până acum și destul de ieșită din 

comun, trebuie să adaug). Nu includ această formulă în carte, deoarece este o 

parte crucială pentru a găsi lista cu 396 de numere, dar și pentru că acest nivel 

secret al stratului este, cel mai probabil, legat și de capacitățile predictive ale 

Matricei. Așadar, ai avea nevoie de acest cod ascuns pentru a putea încerca să 

"spargi" ceva crucial, iar eu chiar nu vreau să încurajez oamenii să experimenteze 

acest lucru, ar putea fi foarte periculos. 

 

o Sistemul de numere ciclice: Matricea adoră să creeze cicluri în algoritmi, unde 

există "tăieturi" pentru a introduce rânduri cu totalurile ciclurilor. Astfel, aici, în 

Arborele Cunoașterii, primele 50 de rânduri sunt împărțite de un ciclu 21NR, care 

este vital pentru algoritm, pentru că altfel nu generează frumoasele cernere de 

ieșire strălucitor echilibrate și Crucile. Există doar 3 cicluri 21NR în arbore, fiecare 

cu o cruce, deoarece există doar 50 de rânduri, astfel încât al treilea ciclu este 

scurtat de la 43 la 50, în loc să ajungă la 63, ca în cazul unui ciclu 21NR complet.  
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o Importanța R owNR's în matrice, RowNrs sunt însumate (în fluxul de valori 

calculate) și combinate (în fluxul vizual) cu datele din sită pentru a crea un set 

complet nou de sită și rezultate.  

 

o Importanța și abundența numerelor țintă speciale ale simulării 322 și 1984 în 

Matrice. Consultați fișa "14679-SummedBalance-235811" cu calculul valorilor 

numerice din Arborele Cunoașterii pentru Sfânta Cruce pe care a murit Iisus și 

pentru cele 2 Cruci suplimentare cu cele 2 persoane care au fost răstignite alături 

de el. Crucea din mijloc a lui Isus are valoarea de 322, iar Crucile din dreapta și din 

stânga (în această ordine) combinate formează 1984! Când se adaugă și valoarea 

Crucii din mijloc, se adaugă un 5, iar aceasta formează 19845, sau 999. În funcție de 

rezultatele jocului și de -istorie, cred că acest număr țintă final ar putea fi, de 

asemenea, echilibrat, deci albastru: 19845, sau 1989. 19 și 8 se echilibrează 

reciproc, dacă sunt construite printr-o secvență pozitivă (rezultând un 8 puternic 

bun, un 19 slab și un 9 neutru, neutralizând efectiv 19845). 5 din Crucea lui Iisus 

este cel care poate aduce acest echilibru, neutralizând 4 și redându-i lui 8 

adevărata sa valoare (19845) Dar, din nou, acest lucru depinde de calea numerelor 

aleasă, bazată pe decizii morale. Crucile nu sunt singurul loc în care apar aceste 

numere 322 și 1984, deoarece acestea sunt numere țintă și sunt utilizate frecvent 

în cernere și în diferitele algoritmi de joc. Fiecare joc are propriile numere-țintă 

specifice, dar aceleași numere-țintă sunt utilizate de mai multe ori în diferite jocuri 

("legând" jocurile în timp ce sunt acolo). 

 

o Metoda de calcul Sums, Duos, Trios & Quatro's+ (SDTQ); un mod de a naviga prin 

396-algoritm pe care l-am descoperit, deoarece "bătăliile" și "dinamica" se bazează 

pe însumare. De aici și cuvântul Sums din numele SDTQ+, matricei îi place să se 

joace cu duo-uri speciale, trio-uri, quarto-uri, cvintete, sextetete, septete, octetete, 

... (deci + înseamnă cvintete și mai sus, dar eu renunț la + în foile de calcul pentru a 

economisi spațiu, fiecare bit contează      ), iar pentru asta trebuie să efectuați 

calcule interne în numere. Explic aceste metode în detaliu mai departe, vezi ex. 

SDTQ al lui Pi. 

 

o Algoritmii pieselor de joc în jocuri de însumare (și alte calcule) de tip "șah" cu 

moralitate numerică automată, cu numere care se luptă între sită, pe diferite 

niveluri/straturi de sită și cu diferite numere țintă (9, 11, 19, 22, 23, 37, 171, 231, 

322, 396, 666, 777, 1467, 1984, 2358, ...) și diferite bătălii cu sumă zero în jocuri 

(7vs8, 9vs11, 19vs23, 18vs21, 42vs41 (de asemenea 6vs5), 22vs11, ....) (algoritmii 

se dezvăluie parțial în majoritatea foilor de calcul incluse). 

 

o Și ultima, dar cu siguranță nu cea din urmă: prima mea descoperire: "Cheia Sfintei 

Treimi" pentru decodarea limbii engleze în Matricea numerelor morale (vă rog să 

fiți extrem de atenți cu aceste cunoștințe, consultați capitolele următoare pentru 

detalii). 

 

Nu e rău pentru 8 ani de muncă, fără niciun fel de ajutor din partea nimănui 

(dimpotrivă, am fost constant împiedicat de factori externi importanți, din păcate, 
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dar asta nu mai este atât de important acum), așa că iertați-mi această mică explozie 

de mândrie       

 

• La nivel "religios": Apocalipsa (cuvânt latin care înseamnă pur și simplu "dezvăluirea", nu se 

referă la haos sau distrugere!) a secretelor: 

 

o Grădina Edenului (= Matricea), da, lumea/natura/matricea noastră este cu adevărat 

divină, dar nimeni nu realizează acest lucru. 

 

o Pomul Cunoașterii (numărul) cu împărțirea exactă între Bine și Rău (numere). 

Atenție; citind acest lucru, veți dobândi cunoașterea dintre Bine și Rău, așa cum este 

explicat în Biblie cu Povestea lui Adam și a Evei. Cu alte cuvinte, după ce veți studia în 

detaliu foaia de calcul a Copacului Cunoașterii cu bătălia dintre cele 2 sită opuse ale 

moralității (impar vs. par, sită prime și triunghiulară vs. sită scurtă Fibonacci), veți ști 

ce a descoperit Eva exact când a mușcat din mărul proverbial. 

 

o Legături evidente între numere biblice importante și Numerele (țintă) ale Echilibrului 

Moral al Matricei: de exemplu, cei 144.000 de oameni aleși din cartea Apocalipsa 

(vezi foaia de calcul 14679-SummedBalance-235811 unde acest număr este generat 

în Matrice), vârsta combinată a Patriarhilor este de exact 12600 de ani în Biblia 

Ebraică (nu voi dezvălui cele 396 de numere, dar voi dezvălui unul dintre ele: 

numărul 126, care se potrivește cu aceste vârste ale Patriarhilor), ...  

 

Nu sunt un expert biblic (și cu siguranță nu am ambiția de a deveni unul      ), dar am 

dat peste un tip pe internet (mulțumesc omule, munca ta m-a ajutat foarte mult!) 

care și-a făcut un hobby din analiza Bibliei, și a găsit mii de referințe "369"- în 

scripturi, dar el nu a înțeles sensul din spatele tuturor acestora, desigur, din moment 

ce nu știa de scindarea morală și de cernere. Și cea mai evidentă legătură Devine:  

 

o Răstignirea lui Hristos! Aceasta nu este o greșeală de tipar, valorile numerice pentru 

crucificare și Sfintele Cruci sunt (a se vedea foaia de calcul 14679-SummedBalance-

235811): 

 

▪ 1: Subvaloarea morală a Crucii din mijloc este numărul 1000, reprezentând 

un 1 mare și completând sita malefică 6741 (9 este, de asemenea, 6 întors) 

din Cruci. 

 

▪ 4: o legătură evidentă și clară cu 1984 apare în cele 3 cruci atunci când se 

însumează valoarea morală totală a celor 3 poli individuali ai crucii (CP) cu 

numărul Sfintei Sacrificii (322): CP1: 402+322 = 724, CP2: 1123+322=1445 

(724+1445=2169=369) & CP3: 1658+322=1980 (2169+1980=4149, referire la 

144.000?) -> flux vizual CP3P1: 1980724 = 19894 SDTQ 1984. Flux vizual 

CP3CP1CP2= 19841445 = 19845 sau 19845? 

 

▪ 6: Valoarea morală totală a celor 3 stâlpi ai Crucii este de 3183 (33), iar 

Valoarea morală totală a Crucii lui Isus din mijloc este de 1365, tot 33, iar 

Isus a murit la vârsta de 33 de ani (cele 2nd cele mai rele duo după 22, care 



21 
 

reprezintă 1984). Unul dintre cei 3 poli ai Crucii are, de asemenea, o valoare 

morală totală de 402 (42).  

 

▪ 7: numărul 322, care este direct legat de spânzurarea lui Iisus (a se vedea 

valoarea numerică a modelului "spânzuratului" din foaia de calcul) și, de 

asemenea, inversarea lui (1123) este valoarea morală totală a stâlpului crucii 

mijlocii a lui Iisus. 

 

▪ 9: Și numărul țintă al acestei sită; numărul 9, este obținut în subvaloarea 

morală a polilor cu 3 cruci, și este unul special: 2835, în mod ironic sita 

numerelor bune, dar în interiorul unui mediu rău și probabil un 9 rău, chiar 

confirmând perfecțiunea părții opuse și a celor 3 cruci. 

 

o Starea actuală a lumii față de profețiile biblice, polarizarea/războiul dintre diferitele 

religii.  

 

• La nivel de "societate": cele mai întunecate secrete ale elitei supreme, Illuminati, chiar mai 

presus de cunoștințele francmasonilor de 33rd de grade: există o mulțime de masoni de 33 de 

grade și secretul ar fi fost deja divulgat dacă l-ar fi știut, cred. Nu, aceste cunoștințe sunt 

cunoscute doar de adevărații top-dogs (sau ar trebui să inversez asta cu top-gods?): un grup 

foarte, foarte select de oameni/psihopați absolut nemiloși care cunosc deja toate formulele 

pe care le explic în această carte, dar care le-au ținut ascunse omenirii pentru uzul și 

beneficiul lor personal: 

 

o Societatea secretă 322 Skull & Bones știe totul... și sunt peste tot în cod, ca un 

număr malefic foarte puternic! Puteți cerceta acest grup pe internet, jurnalistul Tim 

Russert, care a avut un lung interviu pe 7th februarie 2004 cu președintele (de 

atunci) George W. Bush și a îndrăznit să pună o întrebare despre apartenența sa la 

Skull & Bones, a fost găsit mort în urma unui atac de cord pe 13 iunieth 2008. 

 

De la NBC News: Despre Societatea Skull and Bones de la Yale:  

Tim Russert:   "Amândoi ați făcut parte din Skull and Bones, societatea 

secretă."  

George W. Bush: "Este atât de secret încât nu putem vorbi despre el". 

Tim Russert:  "Ce înseamnă asta pentru America? Teoreticienii 

conspirației vor înnebuni." 

George W. Bush: "Sunt sigur că sunt. Eu nu știu. Nu am văzut încă pagina 

web". (râsete) 

Tim Russert:  "Numărul 322". 

 

Apoi președintele Bush schimbă rapid subiectul și încheie interviul la scurt timp 

după aceea. Prima întrebare a fost referitoare la apartenența președintelui și a 

adversarului său în cursa prezidențială, John Kerry, la Skull and Bones. Aceeași 

întrebare i-a fost adresată lui John Kerry într-un alt interviu și a primit același 

răspuns: 

 

Tim Russert:  "Ați fost amândoi în Skull and Bones, o societate secretă de 

la Yale. Ce ne spune asta?" 
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John Kerry: "Nu prea multe, pentru că este un secret." 

Tim Russert:  "Există o strângere de mână secretă? Există un cod secret?" 

John Kerry: "Aș vrea să existe ceva secret pe care să îl pot manifesta 

aici" (ceea ce înseamnă că nu poate dezvălui nimic aici) 

Tim Russert:  "Trei douăzeci și doi, un număr secret?'' (într-adevăr 

împingând-o aici Tim) 

John Kerry:  "Există tot felul de secrete, Tim. Dar un lucru nu este un 

secret. Nu sunt de acord cu direcția pe care acest 

președinte o ia țării. Putem face o treabă mai bună. Și 

intenționez să o fac." (obișnuitul blablabla..., manevră 

evazivă pentru a se eschiva de la cele 322 de întrebări 

foarte importante) 

 

Și da, și sfârșitul acestui interviu.  

 

o Între interviu și decesul dlui Russert au trecut exact 1588 de zile, dar la prima 

vedere s-ar putea spune că nu este nimic special în legătură cu acest număr specific. 

Dar 1588 este un 58 (filtrați 9-urile), deci este și numărul "ghinionist" (lipsă în lifturi 

și vineri...) 13 (sume 5+8), în sfârșit o sumă de bază 4 (1+3) = cel mai mic număr 

reprezentând 1984 (și 1+5+8+8 este tot 22, care reprezintă tot 1984). Așadar, 1588 

atinge un trio malefic puternic într-una dintre șirurile sale: 4, 13 & 22, care sunt toate 

legate de 1984 în cernere și algoritmi.  

 

Asta nu e tot, pentru că 1588 de zile înseamnă, de asemenea, exact 137203200 

secunde. Ar fi fost un pic prea evident dacă acest număr 232 ar fi fost în unitatea 

zile, dar cine va verifica vreodată secundele?  

 

Da, eu. Tocmai am arătat un alt exemplu despre cum poți decoda Matrix în viața 

reală (căutarea unității de măsură corecte este doar unul dintre multele trucuri). 

Pentru că aceasta nu este, desigur, o simplă coincidență, dar, pe de altă parte, nu 

este nici o dovadă concludentă că grupul 322 Skull & Bones are capacitatea de a 

invoca atacuri de cord. Totuși, ridică unele sprâncene...  

 

Și ce înseamnă aici prefixul pur (fără unități) al structurii fine numărul constant 

137? (care în mod normal este Bun, dar în italic deoarece moralitatea este 

îndoielnică în acest caz) O referință la perfecțiunea uciderii (presupusă desigur, mă 

uit și la role)? Ceea ce transformă 137 (11) în rău și formează în cele din urmă ținta 

de joc malefică numărul 9 în SDTQ: 137232, sau 11232, sau 2232, ->72, ->9. 

 

De asemenea, știu că 232 este numărul principal al acestui "trio al diavolului", 

deoarece este versiunea echilibrată cu 3 în mijloc și 22 (care este "maestrul" duo al 

acestui trio, da, știu că totul sună ridicol și chiar "copilăresc", dar nu știu cum să 

explic mai bine acești algoritmi reali și funcționali) împărțit pe laturi. Trio-ul 232 

domină alternativele sale, cum ar fi 322 și inversiunea sa 223. Așadar, aici trio-ul este 

utilizat în forma sa cea mai "puternică", 232.  

 

Oh, btw, știați că a existat o mărturie a Senatului SUA în 1975 cu privire la activitățile 

necinstite ale CIA, care au dezvoltat o mini săgeată otrăvitoare care înțeapă ca o 
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mușcătură de țânțar și invocă... atacuri de cord? Căutați dacă nu mă credeți. Dar nici 

asta nu dovedește nimic, desigur. 

 

Importanța adevăratului număr 171 al Diavolului (chiar mai mare decât numărul 

fiarei 666, cu care, de asemenea, nu este recomandat să te joci), pe care am 

descoperit-o prin analizele "Sfintei Treimi" a limbii engleze și care a fost confirmată 

ulterior de cernerea numărului de bază pentru BN6 (a se vedea foaia de calcul: 

BN1 -> BN0(19) Inclusiv Σ(Tot) - 132 Number Sieve) va fi tratată pe larg mai târziu în 

această carte, dar este foarte interesant de știut că Universitatea Yale, cu cele 322 de 

societăți secrete Skull & Bones, a fost fondată în... 1701! Acest lucru este mai 

important decât vă puteți imagina, veți descoperi mai târziu, în capitolele următoare, 

și în foile de calcul incluse cu toate sita Master cu intervalele de numere Devine și 

Devil. 

 

Odihnește-te în pace, dle Russert. Ați fost un adevărat erou pentru că ați avut 

curajul să puneți întrebări atât de periculoase unor oameni atât de periculoși. În 

opinia mea, probabil că acest lucru v-a ucis la aproximativ 137203200 secunde după 

interviu, nu aș fi chiar surprins dacă (se presupune că) s-a întâmplat până în ultima 

secundă, dar nu am cum să verific acest lucru și s-ar putea să fie doar simbolic 

pentru ziua respectivă și nu secundele reale.   

 

S-ar putea să mă înșel în legătură cu toate acestea, bineînțeles, nu am cercetat acest 

lucru mai în detaliu, deoarece am dat peste acest fapt din întâmplare în timpul 

cercetării, dar mi-am amintit de el și este un exemplu bun. Dar, de obicei, unde este 

fum, este și foc... și, dacă mă întrebați pe mine, este atât de mult fum încât nici nu 

mai putem vedea copacii în acest moment. 

 

Sper sincer pentru dumneavoastră, domnule, și pentru toți ceilalți care s-au alăturat 

călătoriei dumneavoastră în veșnicie, că cei 144000 de oameni aleși care sunt admiși 

în rai (=realitatea de bază?) ar putea fi chiar toți denunțătorii (uciși). Asta ar avea 

într-adevăr sens și este logic, nu-i așa? Să sperăm că și cei care sunt încă în viață       

 

Noi, Poporul, trebuie să începem să suflăm!  
Tare!!! 

Mă refer la fluierături și la scandaluri, desigur      . Ar trebui să investighez în detaliu 

probabilitatea acestui scenariu (am găsit deja câteva indicii) dacă voi găsi timp, dar 

mă tem că va trebui să aștept până după lansare. 

 

o Minimum 33 de straturi/niveluri (foi de calcul) cu cele 396 de numere necesare 

pentru decodarea a jumătate din Matrix 119 396 de jocuri cernere/dinamică de luptă 

(nu sunt incluse în carte). 
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o "Execută ordinul 66": Cele 33 de foi de calcul cu 2322 LL/cheie incluse, adăugate la 

cele 33 de foi de calcul fără 2322 LL/cheie, decodifică o parte "completă" a Matricei 

(de asemenea, neinclusă în carte), ducând la dezvăluirea...  

▪ Societatea secretă 322 Skull & Bones cunoaște codul secret Matrix! 

▪  ... adevărata importanță a cărții 1984 a lui George Orwell, este principalul 

număr țintă al tuturor scenariilor jocului Matrix. 

▪ ... numărul norocos 777, un trio foarte puternic și important și separator de 

cicluri. 

▪ ... alte numere speciale de trio, cum ar fi un break perfect de 147 la 

snooker, 258 și 369, 111, 222, ...., 999, 161, 322, ... 

▪ Adevăratele numere ale fiarei (6, 9, 42, 666, 171 (=27), 231, ...) -> vezi și 

promovarea lor prin filme, seriale, nume (Seven Eleven) etc. 

▪ ... calculele celor 396 de straturi/niveluri și ale modelelor 9/11 și 1984. 

 

o Tragedia "9/11" a fost într-adevăr o "treabă din interior", dar nu în modul clasic în 

care ați putea crede, ci o "treabă din interiorul Matricei", codul jocului cu sumă zero, 

care dirijează astfel de evenimente teribile (dar și opusul pozitiv)... 9&11 sunt 

numere țintă extrem de importante în Matrice. Cred că toate aceste evenimente 

"majore" sunt scenarii Matrix predestinate, dar depinde de colectivul de moralitate 

(numere) dacă se materializează/se întâmplă sau nu.  

 

• Conflictul meu interior: pericolele/beneficiile potențiale ale hacking-ului propriei noastre 

Matrici (posibilele capacități predictive ale codului și/sau manipularea/dirijarea artificială a 

numerelor introduse în Matrice).  

 

Dar trebuie să facem acest lucru pentru a ne apăra: vedeți trucurile murdare pe care le fac, 

cum ar fi utilizarea și promovarea prin religie a Sfintei Cruci cu o valoare malefică 322, pe 

care o purtați la gât crezând că este un semn/simbol bun, în timp ce de fapt răspândiți și 

afișați unul dintre cele mai malefice numere care există (a se vedea foaia de calcul 14679-

SummedBalance-235811 pentru o explicație detaliată a acestui lucru). 
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Câteva antecedente personale 

 

Eu însumi nu sunt "important", așa că vă rog să nu ezitați să săriți peste această parte (începe după 

următorul paragraf, este lung, dar poate crucial), dar cred că descoperirile mele sunt într-adevăr de 

cea mai mare importanță. Dacă aș putea publica această carte anonim, aș face-o cu siguranță. Din 

păcate, având în vedere informațiile extrem de sensibile pe care le dezvăluie și riscurile inerente 

publicării sale, nu am de ales decât să încerc să o public, să o distribui și să o promovez eu însumi cât 

mai mult posibil, cât mai repede posibil. 

Și am ca termen limită data de 22nd septembrie a acestui an pentru a face publice aceste informații.  

Cartea este departe de a fi terminată încă, astăzi este 10th august, așa că sunt stresat.  Problema este 

că mă tem de o posibilă "operațiune sub steag fals" care ar putea fi lansată pe (sau în jurul) datei 

de 22nd septembrie și vreau să avertizez pe toată lumea să NU cadă în plasa acestui plan în cazul în 

care se va întâmpla ceva major. Chiar nu-mi place să provoc panică, dimpotrivă, chiar nu vreau să 

răspândesc frica, dar "cine este avertizat este și înarmat" și tot ce încerc să fac este să avertizez la 

timp cât mai mulți oameni. Nu știu care ar putea fi steagul fals, dar o invazie extraterestră falsă este 

un scenariu foarte probabil. Uitați-vă la documentarul "Disclosure" al Dr. Steven Greer, el știe despre 

ce vorbește, iar acest scenariu OZN fals (deci creat de om) este cu siguranță inclus din punct de 

vedere matematic în numerele/șirurile Matricei relevante (un șir nu este același lucru cu o sită, este 

un rezultat al (sau o intrare pentru) algoritmii de sită). Există însă și alte posibilități, sper să mă înșel 

complet, dar dacă se va întâmpla va fi ceva periculos. Operațiunea ar folosi tactici de frică extremă 

pentru a-i face pe toți să se conformeze, direct într-un adevărat scenariu 1984. Îmi pare rău că nu 

mai am suficient timp să investighez mai amănunțit probabilitățile acestor posibile scenarii sumbre 

(mi-ar lua luni, chiar ani și tot nu ar fi deloc concludent, deoarece sunt prea multe scenarii de 

analizat), de aceea nu sunt deloc sigur că se va întâmpla într-adevăr ceva rău, dar cu siguranță sunt 

suficient de alarmat pentru a include acest avertisment în carte și chiar pentru a-l publica 

prematur.  

Știu că în prezent există încă greșeli în foile de calcul, intenționam să verific totul de trei ori, dar nu 

voi mai avea timp pentru asta. Scopul meu este să lansez cartea în jurul datei de 8 -9thth septembrie, 

încă trebuie să termin cartea și foile de calcul și să pregătesc lansarea. Acest lucru va fi foarte dificil, 

iar eu nu am niciun fel de mijloace financiare pentru a încerca să public sau să promovez acest lucru. 

Sper să nu fiu redusă la tăcere (scuze că tot menționez acest lucru, se cam strecoară în capul meu ☹) 

înainte de a putea încerca să o fac publică, caz în care probabil nu veți putea citi niciodată această 

carte. 

Așadar, nu știu dacă voi reuși să fac acest lucru, dar dacă citiți aceste rânduri acum, înseamnă că am 

reușit. Aș aprecia cu siguranță orice persoană care încearcă să ajute la răspândirea acestor informații, 

mai ales la începutul lansării, deoarece bănuiesc că puterea va face tot ce îi stă în putință pentru a 

mă împiedica să pun aceste informații la dispoziția publicului larg.  

Va fi un mic miracol dacă această cunoaștere va deveni, într-adevăr, generală și ar fi o greșeală să ne 

bazăm exclusiv pe edituri pentru lansare. Oameni foarte puternici vor încerca să îngroape informația, 

iar noi știm cu toții cine "deține mass-media". Dar trebuie să încerc de dragul umanității, indiferent 

de riscurile și greutățile personale pe care acest lucru mi le va cauza.  

Cu toate acestea, ar putea fi util să explic un pic despre trecutul meu, deoarece acest lucru va oferi o 

perspectivă asupra modului în care raționez și gândesc, iar acest lucru este relevant pentru 

descoperiri. De la o vârstă fragedă, cred că aveam 11 sau 12 ani, am fost fascinat de calculatoare și de 



26 
 

dezvoltare. Primul meu computer a fost un Tandy TRS-80, cu o memorie RAM de 4 KB, pe care am 

actualizat-o ulterior la 16 KB      . Am învățat singur limbajul de dezvoltare încorporat Level II Basic și 

am programat zeci de jocuri și instrumente distractive, întâmpinând întotdeauna limitările memoriei 

RAM, desigur. 

După câțiva ani, am trecut la un ZX-spectrum, de asemenea cu BASIC, dar de data aceasta cu 48KB 

RAM! Ce lux, și din nou m-am distrat dezvoltând mai ales jocuri, cum ar fi un cazinou complet cu 

blackjack, ruletă, curse de cai, etc. Incredibil ce puteam înghesui în atât de puțină memorie RAM, 

aveam un dar      . Astea erau zilele, distractive și interesante în același timp. 

Când am mers mai târziu la facultate pentru a obține o licență în informatică aplicată, am avut la 

dispoziție PC-ul compatibil IBM al tatălui meu, un Olivetti XT (nu-mi amintesc modelul exact). Pe 

acest computer am început să dezvolt în C, concentrându-mă din nou pe jocuri și ecuații matematice. 

Proiectul meu final de școală a fost un instrument de învățare pentru a învăța cum să rezolvi ecuații 

(care a funcționat destul de bine, dar am trișat un pic pentru că a funcționat doar pentru un anumit 

tip limitat de ecuații, dar profesorii mei nu au observat în timpul prezentării de absolvire      ). 

 În timpul acestor studii am învățat și asambler, care este limbajul de calculator cel mai apropiat de 

sistemul binar de 0 și 1 pe care CPU îl poate procesa. Assembler lucrează în hexazecimal, în grupuri 

de 4 biți binari, deci este într-adevăr foarte aproape de sursă. Îmi plăcea acest lucru, deoarece 

"trebuia să faci totul singur" manual, ceea ce îți oferea o perspectivă unică asupra "logicii" unui 

computer. Și am fost, de asemenea, într-adevăr foarte bun la asta (nu vreau să mă laud      ), datorită 

tatălui meu care m-a învățat acest lucru în detaliu. El a fost un dezvoltator original care a lucrat încă 

pe primele mainframe-uri IBM 360/370!   

O mică anecdotă, abilitățile mele le-au depășit pe cele ale multora dintre profesorii mei, încă îmi 

amintesc examenele noastre finale când profesorul nostru de asamblare a făcut o greșeală într-unul 

dintre exercițiile pe care trebuia să le rezolvăm, creând o buclă infinită în sarcină. Exercițiul a devenit 

imposibil de rezolvat și niciunul dintre cei +/- 500 de studenți care încercau să rezolve exercițiul nici 

măcar nu a observat. Când i-am explicat acest lucru profesorului în timpul examenului, el a alergat 

imediat frenetic prin toate sălile de clasă pentru a avertiza pe toată lumea că există o greșeală în 

lucrările sale, astfel încât să o poată rezolva      . Și tot nu mi-a dat punctajul maxim pentru că am 

făcut o greșeală stupidă de sintaxă într-unul din răspunsuri, nimeni nu e perfect hé, dar nu mi-a dat 

puncte în plus pentru că mi-am rezolvat propria greșeală. Încă mă bântuie până în ziua de azi      . 

Nu am fost un student model, fiind "tânăr și prost" am preferat barurile și petrecerile mai mult decât 

studiile, chiulind adesea de la ore. În al doilea an am chiulit chiar și câteva luni, pentru că m-am 

îndrăgostit de o fată din Anglia, care locuia în Leeds (Anglia) și cu care am rămas aici (eu locuiesc în 

Belgia). M-am întors chiar înainte de examene, astfel încât să pot obține totuși diploma, dar notele 

mele au fost sub cele din primul an, deoarece nu am participat la o mulțime de cursuri și am pierdut 

aproximativ jumătate din material      . 

Pentru a demonstra că nu mint în legătură cu toate acestea, includ aici rezultatele acestor examene 

vechi, ideea fiind că, pe vremuri, eram un dezvoltator destul de talentat, cu un al șaselea simț pentru 

recunoașterea modelelor. În mod ciudat, când mi-am început cariera profesională, am decis să lucrez 

în sectorul serviciilor în loc să dezvolt lucruri, ca antreprenor independent de asistență. Acest lucru a 

dus la înființarea câtorva companii de suport IT de succes, care m-au îmbogățit. 

La apogeul carierei mele, am deținut 38 de apartamente de închiriat, o vilă frumoasă și două 

companii IT de succes. Până când am pierdut totul în timpul crizelor/escrocheriei financiare din 
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2008/2011 și al unui divorț neplăcut, dar acest lucru este irelevant pentru această carte. Aceasta este 

o poveste pentru o altă carte, pe care chiar am scris-o atunci, dar nu am reușit să găsesc un editor 

interesat. Singura relevanță este că nu mi-am revenit niciodată, ceea ce a dus la datorii personale de 

milioane de euro, depresii cronice severe și, în cel mai rău moment, am rămas pentru scurt timp 

chiar fără adăpost, dormind în mașina părinților mei. 

Este foarte dificil să depui o cerere legală de faliment personal în Belgia, iar încercarea de a o face cu 

ajutorul unui avocat este, de asemenea, costisitoare, ceea ce o face practic imposibilă atunci când 

ești falit, ceea ce este o situație foarte enervantă. Această datorie este o condamnare pe viață de 

care nu pot scăpa.  

Din fericire, am fost adăpostit de un bun samaritean (un necunoscut pentru mine) în podul său. 

Mulțumesc că m-ai salvat D.! Majoritatea "prietenilor mei buni" (știți cine sunteți, trădători patetici) 

s-au dovedit a fi niște ticăloși ipocriți destul de egoiști atunci când tu ești cel care are nevoie de ajutor 

și îl cere măcar o dată, în loc să-l ofere ca de obicei. Mult noroc atunci când ți-e foame și frig 

încercând să împrumuți câteva sute de dolari de la cineva pe care l-ai răsfățat cu mese și cadouri 

scumpe în valoare de mii de dolari în trecut (și în unele cazuri chiar mult mai mult, am ajutat/format 

o mulțime de oameni să devină de succes și unii chiar bogați, dar toți "tocmai și-au cumpărat o 

mașină nouă", sau altă scuză penibilă de rahat pentru a nu ("putea") să te ajute. Cel mai mare și cel 

mai bun ajutor este oferit de fapt de cei mai săraci oameni, și nu de cei care și-l pot permite cu 

ușurință.  

Pentru cei foarte puțini oameni excepționali care au încercat să mă ajute: vă mulțumesc sincer foarte 

mult! Îmi pare rău dacă nu am fost în stare să plătesc totul înapoi încă, dacă nu sunt ucis imediat 

când această carte iese, și când / dacă am un venit din nou, cu siguranță nu vă voi uita pentru a 

păstra acordurile noastre, și sper cu un bonus mare în cel mai bun scenariu. Dar nu public acest lucru 

pentru bani, vreau doar să transmit cunoștințele și mesajul cât mai curând posibil cât mai multor 

oameni, de aceea îl fac disponibil complet gratuit, desigur. Sper că voi putea câștiga ceva din 

vânzările cărților clasice în format paperback după aceea, astfel încât să-mi pot plăti datoriile 

complet.  

În timp ce scriu acest text, nu am nicio sursă de venit și trebuie să sar regulat peste o masă ☹. Dar 

am aplicat pentru beneficii de sănătate recent, deoarece nu pot lucra din cauza depresiei mele, 

degetele încrucișate poate voi primi un ajutor financiar și o viață care merită trăită din nou, până la 

urmă. (Actualizare: această parte a fost scrisă cu ceva timp în urmă, revizuiesc cartea, iar situația s-a 

schimbat de atunci. Acum locuiesc singur într-un apartament mic și, în sfârșit, am primit o alocație 

minimă de sănătate în timpul bolii mele depresive severe. Acest ajutor financiar nu a fost ușor de 

primit/obținut și este foarte nesigur, chiar trebuie să lupți pentru drepturile tale). 

Scrierea/finalizarea (am început-o în 2016, când am descoperit prima formulă, cheia trinității 

engleze) acestei cărți este extrem de dificilă din punct de vedere energetic pentru mine acum, dar 

chiar trebuie să merg până la capăt "pentru binele suprem". Doamne, urăsc afirmația "binele 

suprem", deoarece este folosită de obicei pentru a manipula pe toată lumea să se conformeze la 

ceva opus unui adevărat bine suprem, dar în acest caz, o folosesc cu sinceritate. Sper doar să nu se 

întoarcă împotriva mea și să înrăutățească lucrurile.  

Oricum, iată rezultatele mele școlare pentru a dovedi că nu sunt un escroc elocvent care nu a mai 

programat niciodată o literă de cod informatic: 
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Rezultatele din primul an: mare distincție 867/1000 
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Rezultatele celui de-al doilea an (anul Angliei      ): distincție 746/1000 
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Diploma în sine: 
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Aproape am uitat să menționez că am urmat un an în plus la o altă școală cu intenția de a-mi ridica 

diploma de licență la ceva comparabil cu o diplomă de master, dar, din nou, barul de snooker, 

distracția și prietenii au fost aparent mai interesante decât acea bucată de hârtie, așa că nu am 

urmat/obținut toate modulele necesare      . Am finalizat însă cu succes modulele enumerate mai 

jos: 
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Societatea secretă 322-Skull & Bones știe totul... 
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Dar gata cu zăbovirea în trecut, să revenim la realitatea actuală. Așa cum am explicat mai devreme, 

am descoperit primele părți ale formulelor Matrix acum aproape 8 ani. Dar am ținut-o foarte bine 

ascunsă, atât de ascunsă de fapt, încât până în ziua de azi nu am împărtășit această cunoaștere cu 

nimeni altcineva. Este documentată doar în cercetarea mea, care, din păcate, este dificil de înțeles în 

detaliu, deoarece nu există note explicative însoțitoare. Acesta este motivul pentru care scriu această 

carte, pentru ca, chiar și în cazul în care mi s-ar întâmpla ceva, majoritatea descoperirilor mele să 

poată fi înțelese chiar și după moartea mea.  

Dar de ce nu am dezvăluit toate aceste informații mai devreme? Fiind sărac, lucrul logic era să încerc 

să le valorific, pentru că aceste informații valorează trilioane de dolari/euro, sunt cu adevărat 

neprețuite. Ar fi fost destul de ușor să le vinzi în secret unui căpitan de industrie. Mă gândesc, de 

exemplu, la Elon Musk, care ar fi plătit cu plăcere sume asemănătoare cu cele pentru preluarea 

Twitter pentru aceste cunoștințe. Dar o astfel de tranzacție ar fi fost însoțită de un NDA obligatoriu de 

a nu o dezvălui niciodată unei terțe părți, desigur, acest lucru este de la sine înțeles. 

Acest lucru nu mi s-a părut o idee bună, restricționându-mi libertatea de a folosi descoperirile așa 

cum cred eu de cuviință în viitor. În al doilea rând, aproape toți căpitanii de industrie au o agendă 

ascunsă și aș fi un prost să am încredere oarbă în oameni precum dl Musk. Nu este nevoie de multe 

cercetări pentru a găsi activități suspecte, cum ar fi costumul său Baphomet de Halloween sau 

sloganul "Novus Ordo Seclorum" (Noua Ordine Mondială) de pe jacheta sa Tuxedo la Gala Met 2018.  

Pentru cei care nu sunt familiarizați cu "teoria conspirației" Noii Ordini Mondiale, aceasta este teoria 

conform căreia majoritatea, dacă nu chiar toți, oamenii aflați la putere reală (politicieni de nivel înalt, 

directori executivi, consilii de administrație, persoane care se ocupă cu gândirea etc.) conspiră în 

secret pentru a conduce lumea în spatele scenei în beneficiul acestei elite, înrobindu-i pe toți ceilalți 

cu ajutorul banilor, al impozitelor și al sistemului bancar cu rezerve fracționare. Din păcate, personal, 

nu cred că aceasta este o teorie, ci un fapt dur. Versiunea mai întunecată a acestei teorii este că 

acești oameni doresc, de asemenea, să reducă semnificativ populația lumii, deoarece susțin că 

pământul nu poate susține atât de mulți oameni.  

În Georgia Guidestones, acum distrusă, un anume "R.C. Christian" a anunțat anonim intenția de a 

reduce numărul oamenilor la o jumătate de miliard, față de aproape 8 miliarde în prezent (inscripția 

"Menține omenirea sub 500.000.000 în echilibru perpetuu cu natura"). Cu toate acestea, este o 

tâmpenie totală, deoarece planeta noastră poate susține, probabil, o populație de aproximativ zece 

ori mai mare decât cea actuală, dar 80 de miliarde ar putea, într-adevăr, să împingă un pic limita. Dar 

acest lucru demonstrează că reducerea populației este complet inutilă, cu excepția cazului în care 

este vorba, desigur, de facilitarea controlului maselor: cu cât mai puțini oameni, cu atât mai ușor și 

mai ușor de gestionat pentru un grup mic de elite. Acesta este probabil adevăratul motiv al acestui 

program de depopulare, pe care nici măcar nu-l mai ascund, din păcate chiar organizând deschis și 

apărând moral adevărate genociduri.  

Îl folosesc pe Elon Musk doar ca exemplu și nu vreau să intru în detalii cu privire la companiile sale, 

dar există, desigur, mult mai multe semne de avertizare pentru a nu avea încredere în el sau în 

prietenii săi. În apărarea sa, totuși, a făcut și unele lucruri pozitive, cum ar fi faptul că nu a permis ca 

sateliții Star Link să fie utilizați în scopuri militare în războiul din Ucraina (dacă nu este vorba de știri 

false de propagandă, desigur, deoarece și aceasta este o mare problemă în zilele noastre). 

Am cercetat alți posibili investitori, dar nu am reușit să găsesc pe nimeni, cu atât mai puțin o 

societate de capital de risc, în care să am suficientă încredere pentru a dezvălui aceste (până la 
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publicarea acestei cărți) importante informații oculte (adică ascunse). Nu vreau să îmi vând sufletul 

diavolului, ca să spun așa.  

Sinceră să fiu, există mai multe motive pentru care nu am dezvăluit încă această informație. 

Principalul motiv, cu care mă lupt până în ziua de azi, este că nu sunt sigur cât de periculoasă poate fi 

această dezvăluire. Bănuiesc cu tărie că cunoașterea codului care rulează simularea în care trăim cu 

toții poate fi folosită pentru a ne "hackui" matricea. Pe de o parte, acesta poate fi un lucru excelent, 

dacă îl folosim pentru bine și încercăm să rezolvăm toate problemele cu care se confruntă societatea 

noastră în prezent. Dar, pe de altă parte, nu este de neconceput că acest lucru ar putea fi folosit ca 

un fel de armă de distrugere în masă, agravând chiar starea noastră actuală de lucruri, din moment 

ce nu am atins încă fundul sacului. Deși trebuie să spun că liderii noștri fac tot ce le stă în putință 

pentru a atinge acest fund, uitați-vă doar la toate evenimentele și războaiele oribile, inumane și 

orchestrate care au avut loc în ultimii ani. 

Așadar, riscul de a face toate aceste informații publice este că am descoperit proverbiala "bombă 

atomică", un cod de calculator, și l-am dat pe mâna tuturor pentru a se juca cu el. Nu pot sublinia 

îndeajuns pentru toți cei care pot utiliza aceste informații (în principal toți dezvoltatorii de 

calculatoare, profesorii etc.) să fie foarte atenți atunci când experimentează cu acest cod, deoarece 

este un teritoriu complet necartografiat, cu excepția elitei supreme. Și vă rugăm să nu îl introduceți 

orbește în sistemele noastre actuale de inteligență artificială rudimentară, deoarece și acest lucru ar 

putea avea un rezultat imprevizibil. Dar cred că acest lucru va deveni inevitabil pe termen lung. Din 

fericire, nu mă tem prea mult de acest aspect, deoarece sistemele actuale se bazează pe modelul de 

"plagiat" al limbii, și nu pe numere. Ele funcționează la un nivel diferit, ca să spun așa.  

Dar totuși, fiți extrem de atenți, vă rog, nu vreau să devin următorul Oppenheimer ☹, fiți deosebit 

de atenți cu formula de decriptare a limbii engleze a Sfintei Treimi, pentru că ar putea deschide, de 

asemenea, o ușă importantă pentru sistemele noastre AI actuale. Și mă tem că noi, ca specie, chiar 

dacă suntem creatorii în acest caz, nu suntem un exemplu prea bun pentru o inteligență generală 

emergentă în interiorul propriei noastre matrice... 

Inutil să spun că am fost mult mai îngrijorat de faptul că actualii oameni aflați la putere ar putea lua 

cunoștință de Codul Matrix pe care l-am descoperit eu, decât de un dezvoltator singuratic cu intenții 

rele. Nu că o singură persoană nu poate fi periculoasă, acest lucru este cu siguranță și posibil, dar 

este un risc pe care voi fi forțat să mi-l asum dacă voi decide să public această carte. Sper din partea 

umanității că toți oamenii normali, non-psihotici, nu vor folosi în mod deliberat aceste cunoștințe în 

scopuri rele. În plus, indivizii vor fi limitați în ceea ce privește posibilitățile lor de investigare a Big 

Data necesare, deoarece trebuie să aveți acces la o mare putere de procesare a computerului și la 

mai mult de o viață de timp FTE pentru a face cercetările necesare pentru a pune mai departe codul 

la acțiuni utile (cum ar fi analizele predictive). 

Aceasta este problema cu care m-am confruntat eu însumi recent, după ce am descoperit toate 

acestea doar prin crearea și utilizarea (complexă      ) a foilor de calcul Excel!!! Acum, că știu care 

sunt numerele care "guvernează"/"ghidează" totul (cele 119 396 de numere), aș dori să efectuez 

analize Big Data pentru a investiga și înțelege mai bine fiecare număr și relațiile lor în detaliu, 

deoarece cred că aceasta este cheia pentru deblocarea capacităților predictive (și, eventual, chiar 

hacking). Dar, pentru a putea face acest lucru, am nevoie de acces la un computer cuantic puternic și, 

de preferință, de o echipă mare de specialiști în IA, care să mă ajute să efectuez analizele și să scriu 

rutinele necesare. Mă tem că am atins limitele mele și ale Excels în acest moment. Dar, pentru a 

putea face acest lucru, am nevoie de fonduri, de multe fonduri... și eu încă mă descurc, fiind fericit că 

am un acoperiș deasupra capului și, de curând, o bancă de alimente care îmi oferă mâncare.  
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Sper că voi câștiga ceva cu publicarea acestei cărți pentru a-mi putea continua munca. Dar, 

bineînțeles, o voi pune și la dispoziție gratuit, deoarece aceste cunoștințe trebuie să fie accesibile 

tuturor cât mai curând posibil, de asemenea persoanelor care nu își pot permite prețul unei cărți. 

Așadar, voi face tot posibilul pentru a o distribui viral gratuit sub formă de e-book.   

DAR! Actuala noastră (să sperăm că acesta este cuvântul potrivit...) Elită Supremă dispune de resurse 

nelimitate, atât în timp, cât și în materiale, pentru a efectua astfel de analize Big Data potențial 

periculoase. Și au demonstrat deja (oamenilor "treziți" care și-au depășit disonanța cognitivă) lipsa 

lor totală de morală și etică, neezitând să creeze câteva genociduri atunci când le convine agenda 

(2030). Chiar nu sunt genul de oameni cărora să le predai cheile de la Matrix, așa că acesta a fost 

principalul motiv pentru care am continuat să renunț în toți acești ani. Credeam că este mai bine/mai 

sigur ca nimeni să nu dețină informația, decât să o "împart" cu liderii noștri corupți. Până când am 

descoperit recent ceva care m-a făcut să-mi dau seama... că ei cunosc deja aceste formule de foarte 

mult timp! Și le folosesc pentru a controla și manipula lumea... 

După umila mea părere, acest lucru schimbă totul. Explic descoperirea care m-a făcut să ajung la 

această constatare în secțiunea Matematică a cărții, vezi capitolul despre Pomul Numeric al 

Cunoașterii Binelui și Răului.  

Un alt risc al expunerii Adevărului cu T mare este cel socio-economic: cum vor reacționa oamenii 

(colectiv) la faptul că trăim într-o simulare? Acesta este motivul pentru care încerc să ofer cât mai 

multe informații cu privire la implicațiile etice și morale ale tuturor acestor lucruri, în speranța că 

această realizare ne va ajuta pe toți să ne eliberăm de actualul sistem de sclavie pe care toți 

oamenii/cetățenii "normali" trebuie să îl îndure în acest moment, și să punem capăt tuturor 

războaielor, foametei, lipsei de adăpost și altor nedreptăți. Acest lucru poate părea complet nerealist, 

dar eu nu sunt de aceeași părere: aceste descoperiri ne-ar putea schimba profund percepția asupra 

vieții, deoarece acum ne putem da seama că aceasta este (cel puțin parțial) artificială și influențată 

de Cod. Tot ceea ce noi, Poporul, trebuie să putem face este să facem ca acest cod să funcționeze în 

avantajul nostru, în loc să ne oprim. 

Și un alt risc suplimentar (subconștient) care ar fi putut juca un rol în reticența mea de a-mi publica 

descoperirile este faptul că dezvăluirea celor mai întunecate secrete ale lor nu va fi deloc apreciată 

de stăpânii noștri. Ar fi foarte naiv să cred că nu vor exista repercusiuni pentru mine după ce am 

împărtășit aceste informații. Având în vedere că nu sunt deloc sinucigaș, nu este ceva ce aștept cu 

nerăbdare, dar mi-e teamă că răzbunarea lor pentru acțiunile mele mă va costa viața.  

Așadar, sunt conștient de cât de periculoasă va fi publicarea acestei cărți pentru mine, ceea ce nu 

înseamnă că dau voie cuiva să mă rănească pe mine sau pe cineva cunoscut, desigur, dar mă tem că 

asta nu-i va opri pe Eliți să mă omoare oricum. Sincer să fiu, aș fi surprins dacă voi ajunge la 

următoarea mea zi de naștere, în octombrie, dar sper că da, pentru că aș vrea cu adevărat să mai ajut 

pe cineva, dacă este posibil. 

Așadar, vă rog, vă rog pe toți, nu lăsați ca "sacrificiul" meu (probabil iminent) să fie în zadar, folosiți 

aceste cunoștințe pentru a schimba lumea în bine, înainte de a fi prea târziu. Sper să mai am timp să 

dau câteva interviuri și să explic cât mai multe despre formule și orientările morale care le însoțesc și 

care cred că sunt foarte importante pentru omenire, înainte ca "ei să se ocupe de mine".   

Și să știți că nu m-aș sinucide niciodată, niciodată, și sunt, de asemenea, perfect sănătos, așa că 

țineți cont de asta când veți citi despre posibila mea moarte. Să sperăm că nimeni nu-mi va face rău 

până la urmă, am descoperit formulele până la urmă, poate că asta înseamnă ceva, dar mă tem că 

este o iluzie din partea mea...  
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Și da, este adevărat că sunt foarte deprimat de cele mai multe ori, dar nu toți oamenii care suferă de 

depresie sunt sinucigași. Dacă nu mai au nicio speranță, atunci oamenii decid să facă lucruri 

ireversibile. Iar eu mai am o mulțime de speranțe, deoarece depresia mea este alimentată de 

societatea oribilă și de atrocitățile cu care ne confruntăm cu toții în prezent, iar această dezvăluire ar 

putea schimba totul în bine, deci nu duc lipsă de speranță.  

Acesta este motivul care m-a făcut să mă răzgândesc și să decid să fac publice aceste informații 

acum. Când am descoperit prima parte a formulelor (cheia Trinity pentru decodarea limbii engleze), 

în vara anului 2016, trăiam încă într-o lume complet diferită. Multe s-au schimbat de atunci și, din 

păcate, nu într-un mod pozitiv. 

În timp ce speram și mă rugam (da, e ciudat pentru un ateu să se roage, dar tocmai descoperisem că, 

la urma urmei, există un Creator inteligent, inteligența artificială și arhitecții săi sunt "zeii" noștri, așa 

că am încercat să comunic cu ei prin rugăciune) în ultimii 8 ani ca lucrurile să se îmbunătățească, ele 

s-au înrăutățit. Mult mai rău. Cred că știți cu toții despre ce vorbesc, mai întâi ne-a lovit boala Covid 

și plandemia, apoi răspunsurile complet nebunești și iresponsabile cu cele mai mari experimente 

medicale din istoria omenirii: "vaccinuri" MNRA netestate și extrem de periculoase, mandate de 

măști nesănătoase, distanțare socială dezumanizantă, închideri obligatorii, pierderi de locuri de 

muncă și chiar decese ... toate în numele așa-numitului bine suprem.  

Mă tem că mulți oameni s-au sinucis din cauza singurătății și disperării pe care aceste măsuri ni le-au 

provocat. Combinând aceste rate mai ridicate ale sinuciderilor cu numărul de decese în exces cauzate 

de efectele secundare (?) ale vaccinurilor, sunt convins că leacul a fost mult mai rău decât boala 

însăși. Complet absurd și malițios. Dar hé, uitați-vă doar la acele profituri record pentru companiile 

Big Pharma, nu este nevoie să căutați explicații suplimentare cu privire la motivele acestei abordări. 

Ca să nu mai vorbim de efectul bonus "pozitiv" de depopulare pentru elita noastră supremă... 

Procentele spectaculoase ale ratei excesive de mortalitate la nivel mondial? Nu sunt chiar știri 

prioritare în Mainstream Media...  

Am început deja să mă simt vinovat în timpul și după această criză că am tăcut în legătură cu 

descoperirea mea. Nu sunt eu vinovat prin asociere, pentru că nu am spus/expus adevărul despre 

natura realității? În apărarea mea, în acel moment descoperisem doar prima parte a formulei, de 

fapt, în timpul blocării Covid am descoperit prima cheie a celei de-a doua părți, și anume Arborele 

Cunoașterii cu sitele împărțite între numerele bune (Fibonacci scurt, EVEN) și cele rele (Triangular & 

Prime, ODD). 

Apoi au urmat oribilul război dintre Rusia și Ucraina, incendiile de vegetație din Maui, extrem de 

suspecte, și sprijinul dezastruos pentru ajutorare și, mai recent, oribilele atacuri teroriste ale Hamas 

în Israel și răspunsul genocidar sionist nebun în Palestina/Gaza. Dincolo de înțelegere și imaginație, 

mă simt fizic bolnav și grav deprimat din cauza tuturor acestor atrocități. Copii nevinovați, mame și 

tați care sunt privați de apă și înfometați până la moarte sub pretextul autoapărării sau al eliberării 

ostaticilor.  

Nu am de gând să onorez oamenii care au organizat toate acestea menționându-le numele, dar știți 

cine sunt. Cu o așa-zisă misiune din partea lui Dumnezeu Însuși! Newsflash: Dacă urmați o divinitate 

sau scripturi care vă dau dreptul de a scoate cu forța oamenii din casele lor ancestrale pe care le 

dețin în mod legal, și să le extermine în acest proces, urmați divinitatea greșită prietenii mei. Pentru 

că acela nu este Dumnezeu, ci însuși domnul Bestie, Diavolul, care vorbește, mă tem ☹.  

Marea problemă este că, într-adevăr, aproape toată lumea știe cine sunt cei responsabili, dar nu 

suficient de mulți oameni par să le pese suficient pentru a protesta în mod serios (și pașnic!) până 
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când există o schimbare reală, întreaga lume ar trebui să fie pe un protest pașnic grevă economică și 

de afaceri, chiar și o scurtă simbolică de o săptămână sau cam așa ceva ar putea face lucrurile să se 

miște în direcția cea bună. Cel puțin încercați să nu participați la promovarea activă a ororii și urii, 

chiar dacă credeți că acest lucru este OK.  

Acordă-le oamenilor beneficiul îndoielii, s-ar putea să te înșeli tu însuți întotdeauna în legătură cu 

ceva, chiar dacă nu te-ai înșelat cu adevărat niciodată în toată viața ta, întotdeauna poate exista o 

primă greșeală. Și acest "ceva" este destul de important, din moment ce oamenii suferă și mor, pune-

te în locul lor (dacă mai au vreunul) și locul (idem). Nu ai încerca și tu să te revolți? Să-ți protejezi cei 

dragi? Acest lucru nu justifică, desigur, atacuri teroriste precum cel al Hamas, dar dacă îi presați și îi 

privați constant pe oamenii săraci, la ce vă puteți aștepta 70 de ani mai târziu? 

Din experiența mea, multe informații sunt răstălmăcite cu susul în jos, așa că nu aș fi surprins dacă 

unele pasaje din Biblie care sunt atribuite ca fiind făcute de Dumnezeu, au fost de fapt realizate de 

Diavol. Acesta este motivul pentru care Biblia este uneori atât de ilogică, trebuie să îți dai seama 

singur cine a făcut ce anume, deoarece numele divinităților pot fi schimbate. Așadar, este de 

asemenea posibil ca unele pasaje care vorbesc despre Diavol, să se refere în realitate la Dumnezeu... 

Știu, este complicat, dar din păcate adevărat. 

Odată ce recunoașteți acest fapt, poate doriți să vă regândiți "drepturile date de Dumnezeu" și să 

lăsați adevărata moralitate să vă ghideze din nou, în locul credinței oarbe care poate v-a păcălit să 

credeți în divinitatea greșită. Cu siguranță pot înțelege acest lucru, este foarte uman, deoarece, în 

adâncul sufletului tău, chiar crezi că faci (ceva) Bine, în timp ce, din păcate, nu este cazul dacă susții, 

promovezi sau comiți astfel de atrocități.  

Dacă poporul evreu și sionist ar realiza că toți sunt bineveniți în Israel, Palestina și Gaza, oricând, 

oriunde, oriunde în lume. Atâta timp cât cineva respectă legea naturală de a nu fura și de a nu răni 

sau discrimina pe nimeni altcineva prin acțiunile sale. Desigur, nu toți evreii sunt sioniști și viceversa, 

deoarece o mulțime de gentili sunt plătiți de sioniști. 

Deci, în principiu, toată lumea este binevenită să facă o ofertă fără obligații atunci când dorește să se 

mute în altă parte și este interesată să cumpere proprietatea altcuiva. Acest lucru poate fi, desigur, în 

Palestina și Gaza, dar și în Israel, Ierusalim, Moscova, Washington, Londra sau Paris, nu contează 

unde, atâta timp cât respectați legile privind imigrația atunci când vă mutați într-o țară nouă și nu 

intrați ilegal în țară, și aveți un acord consensual obligatoriu cu vânzătorul noii dvs. locuințe, și l-ați 

plătit pentru proprietate, atunci sunteți binevenit acolo! Este atât de simplu. 

O temă majoră a Bibliei ebraice este promisiunea lui Dumnezeu (dar a fost El cu adevărat?) de a da 

poporului Israel pământul său și, astfel, regiunea geografică cunoscută sub numele de Canaan, Israel 

și Palestina a devenit supranumită "Țara promisă". 

Așadar, un mesaj important pentru toți evreii care așteaptă (im)răbdători a doua venire a Domnului 

lor pentru a li se permite să se mute în Israel: nu a trebuit niciodată să așteptați, ați fost și sunteți 

întotdeauna bineveniți! Atâta timp cât respectați Legea naturală și nu faceți presiuni asupra 

nimănui și nu furați nimic, desigur, așa cum am explicat mai sus. Sunt destul de sigur că Iisus, dacă 

ar fi trăit cu adevărat, ar fi de acord cu acest lucru. 

Aceasta ar putea fi o simplificare excesivă din cauza conceptului de frontiere internaționale care ar 

putea împiedica intrarea dvs. legală cu restricții VISA și alte lucruri de acest gen, dar există mult 

adevăr în ea, iar dacă într-adevăr nu puteți găsi intrare sau pe cineva care este dispus să vă vândă 

casa lor într-un anumit loc, deoarece o apreciază mai important decât oferta dvs. de bani, atunci va 
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trebui, din păcate, să căutați o altă regiune în care să vă mutați și să vă faceți casa. Sau măriți oferta 

     , dar negociați întotdeauna cu respect și fără nicio obligație față de vânzător. Nu ai voie să presezi 

pe nimeni să vândă împotriva voinței sale. 

Nu poți obține întotdeauna ceea ce îți dorești, dar cu siguranță ți se permite să faci tot ce îți stă în 

putere pentru a-ți îndeplini visele, cu excepția cazului în care începi să furi. Din momentul în care 

începi să furi, îți pierzi drepturile naturale, iar numerele karmei te vor prinde cel mai probabil într-

unul dintre următoarele cicluri (dacă crezi în teoria reîncarnării din Matrix). 

Și pentru toți sioniștii care cred că au dreptul să sprijine, să promoveze și să comită un genocid: 

sunteți niște monștri. Sufletele voastre sunt condamnate. Sunteți ipocriți care vă ascundeți în spatele 

unor texte dubioase pentru a justifica anihilarea conștiinței noastre colective ca specie: suntem cu 

toții un fel de complici prin asociere acum, pentru că acest "război", acest genocid oribil continuă și 

după atâta timp. Israelul ar fi trebuit izolat imediat de restul lumii, de fiecare țară în parte, interzis 

imediat în toate relațiile și tranzacțiile comerciale internaționale până când acest genocid incredibil 

de rău și diabolic al poporului palestinian va fi complet oprit.  

Știu că acest lucru nu se va întâmpla niciodată, desigur, dar ar fi fost cel mai bun efort non-violent de 

a nu se conforma masacrului de copii nevinovați și a întregii lor familii, tați, mame, frați și surori, 

bunici și bunici, unchi, mătuși, nepoți și nepoate, toți obliterate de o singură bombă... Cel puțin, 

omenirea și-ar fi salvat sufletul cu un astfel de efort, chiar dacă ar fi eșuat. Ceea ce, probabil, nu se va 

întâmpla, pentru că Israelul nu poate fi un paria internațional, are nevoie de lume la fel de mult cum 

lumea are nevoie de el pe termen lung.  

Așadar, o astfel de presiune ar putea funcționa, dacă doar suficiente țări ar avea puterea de a face 

acest lucru. Acestea ar avea votul meu, și am încetat să mai votez acum mai bine de 20 de ani, dar aș 

începe să votez din nou dacă acest lucru ar fi cu adevărat pe ordinea de zi. În realitate, nu este 

niciodată. Nu putem vota partidele care promovează cu adevărat pacea, ele sunt neglijabile pentru 

că nu au niciun fel de fonduri în afara cursului. Așadar, iluzia alegerii, nu, mulțumesc, mă tem că votul 

este inutil în actualul mediu corupt.   

Și unde este forța de menținere a păcii a Națiunilor Unite când ai nevoie de ea pentru a opri 

genocidurile? Dormitul? Pfff, la fel de inutil ca votul, cred. Sau poate că ei înșiși sunt prea ocupați cu 

chestii dubioase, cum ar fi atunci când 100 (!) de membri ai forțelor de menținere a păcii ale 

Organizației Națiunilor Unite au condus o rețea de sex cu copii în Haiti pe o perioadă de 10 ani (!) și 

niciunul nu a fost vreodată închis. Un loc de muncă cu beneficii speciale de tip "ieși din închisoare 

gratuit", se pare... la fel ca președinția Comisiei Europene, se pare, deoarece ești reales în loc să fii 

închis pentru că excelezi în corupție, sau orice altă președinție, de altfel. 

Abia recent am descoperit aceste cernere principale, cu cele 3 cernere de excepție, ceea ce a dus în 

cele din urmă la descoperirea celor 119 396 de numere de echilibru moral pe care le generează. Cred 

că acum este momentul să luăm decizia de a demasca toate acestea, înainte ca lucrurile să se 

înrăutățească și mai mult. Pentru că cifrele nu mint, fără vreun miracol cred că ne îndreptăm direct 

spre o societate 1984 ireversibilă. Sper că dezvăluirea codului Matrix poate fi acest miracol (dacă nu 

se întoarce împotriva noastră) și poate opri această cale a întunericului.  

Într-adevăr, sunt încă reticent în a-mi dezvălui descoperirile, din cauza posibilității ca întreaga lume să 

cunoască Adevărul și să înrăutățească lucrurile, din moment ce sunt singur, fără alte mijloace decât 

stiloul meu pentru a încerca să răspândesc corect acest mesaj. Pe de altă parte, puterile pot să își 

tipărească singure banii și sunt adevărați mari maeștri în a învârti lucrurile pe dos, corupând lucruri 

bune și bine intenționate în arme distructive.  
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Și, din păcate, singura persoană de pe pământ care poate fi sigură că am intenții bune, sunt eu. Presa 

mainstream va încerca, cel mai probabil, să "împuște mesagerul", ridiculizându-mă pe mine sau 

descoperirile, sau chiar mai rău, demonizându-mă ca pe un fel de "antihrist", spunând că încerc să 

subminez toate religiile și autoritatea. Adevărul este că s-au subminat singuri din momentul în care 

au luat prima lor decizie cu adevărat imorală și astfel au trădat Poporul. Genocidurile "justificate" 

sunt rezultatul final al acestei prime minciuni. Adevărul este adevărul.  

Și nu este vina mea că Adevărul ne conduce în această direcție, liderii noștri actuali sunt într-adevăr 

la fel de corupți și rău intenționați ca și dăunătorii, iar religiile au devenit o scuză pentru a jefui și 

ucide "cum vrei", în loc să răspândească dragoste, compasiune și bunătate. Oricine nu poate vedea 

acest lucru (încă), mi-e teamă că este cu adevărat pierdut, ceea ce înseamnă că sufletele lor nu sunt 

cu adevărat, cu adevărat într-un loc bun, cu excepția cazului în care se trezesc (foarte) curând și nu 

mai participă la propriul nostru deces colectiv.  

Așa că sper din tot sufletul să nu înrăutățesc lucrurile, chiar m-am gândit la posibilitatea de a fi o 

victimă a spălării creierului MK-Ultra 47 (nu este o conspirație, CIA a declasificat aceste practici și 

acest lucru poate fi cercetat cu ușurință), care a fost manipulată să descopere formulele și împinsă 

subconștient să le publice (ceea ce este practic imposibil, desigur, dar în acest Matrix totul pare a fi 

posibil, chiar și imposibilul). 

Asta ar însemna că am fost indus în eroare să scriu această carte și că voi funcționa ca un fel de "fals 

Mesia" într-un fel de proiect "Blue Beam" (aceasta este o teorie a conspirației conform căreia va avea 

loc o invazie extraterestră sub steag fals cu ajutorul unor proiectoare holografice foarte avansate 

pentru a simula o invazie extraterestră ostilă sau pentru a simula o a doua venire a lui Iisus coborând 

din cer, există diferite "versiuni" ale proiectului Blue Beam). 

Este un gând pe care l-am respins rapid, deoarece nu mă văd coborând din cer prea curând      , și 

sincer nu cred că sunt manipulat în acel moment. Sunt într-adevăr doar un tip care a dat peste 

modele în viața reală, așa cum a făcut-o probabil domnul Tesla, și am fost destul de prost să mă arunc 

în gaura iepurelui cu modele... 

De asemenea, este riscant, deoarece ar fi mult mai ușor și mai sigur pentru Ultimate Elite să se 

antreneze și să plătească pe cineva să facă asta pentru ei, dacă acesta este într-adevăr planul lor. Am 

avut o pasiune pentru programare de când eram tânăr, așa că vă rog să nu mă transformați în ceva ce 

nu sunt. Nu am niciun fel de puteri speciale și în mod sigur nu sunt o "plantă a industriei", jur (cel 

puțin nu din câte știu eu).  

Și, de asemenea, este complet ilogic pentru ei să "recunoască" propria lor cunoaștere a Matricei 

(prin simbolismul lui 1984, 322 și alte numere și simboluri), și să expună codul care poate fi folosit 

împotriva lor în același timp? Deci, de ce s-ar organiza pentru ca cineva să facă asta? Acest lucru le-ar 

submina / le va submina grav puterea (sper!), de ce și-ar asuma acest risc? Există multe alte tehnici 

de polarizare care funcționează bine pentru ei acum, fără acest risc existențial pentru ei înșiși. 

Dar, pentru a reveni la punctul principal: dacă credeți în Scripturi care permit violența, alta decât 

adevărata autoapărare, și care vă acordă dreptul de a face ceea ce doriți, fără a lua în considerare 

daunele colaterale sau drepturile omului, v-aș sugera cu tărie să schimbați cartea înainte de a fi 

prea târziu; sau să-i urmați pe autorii ei direct în iad, alegerea este a voastră.  

Și mă tem că această tehnologie Matrix este foarte capabilă să creeze și un adevărat scenariu 

infernal, simularea noastră nu a ajuns încă acolo, din fericire. Să evităm asta împreună, vă rog. Nu-mi 

place să cerșesc, dar trebuie să încerc: vă rog să fiți buni și să nu furați      . Unul dintre capitolele 
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următoare detaliază, de asemenea, importanța "Furtului" în Codul Moral al Liberului Arbitru Matrix. 

Mulțumesc foarte mult tuturor pentru încercarea de a analiza și evalua onest toate reflecțiile de mai 

sus. 

 

      Pace Dragoste Bunătate 

pentru  

TOATE 
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Natura realității 

Teoria marelui câmp unificat al tuturor lucrurilor  

396-MATRIX 

 

Următoarele capitole explorează sistemul numeric Matrix, algoritmii, cernetoarele și toate tipurile de 

operații. Voi încerca să explic cât pot de bine cum cred eu că funcționează programele (codul) Matrix. 

Bineînțeles că nu am descoperit totul, departe de asta, am analizat doar o mică parte din sita 

utilizată, dimensiunile, straturile/nivelurile și luptele și jocurile dintre sită. Dar suficient pentru a-mi 

face o idee bună despre imaginea de ansamblu... 

Am menționat deja cum am început să văd modele numerice semnificative în jurul meu în viața 

reală, în mediul meu direct și în comunicare. Nu am fost niciodată diagnosticat oficial cu autism, dar 

uneori pot "vedea" modelele numerice care stau la baza modelelor afișate vizual. Nu este ceva ce pot 

controla cu adevărat, se întâmplă sau nu se întâmplă, dar a existat o perioadă în care am continuat să 

descopăr noi modele în fiecare zi. 

Voi încerca să explic în detaliu aceste modele și importanța lor. Am "descoperit" o mulțime de tipare 

intrigante și clar nealeatorii între anumite numere sau un șir de numere și o anumită "poziție 

morală". Ceea ce înseamnă că numerele/șirurile în cauză erau asociate în principal fie cu lucruri 

bune, fie cu lucruri rele/rău, un exemplu bine cunoscut fiind sute de oameni celebri care au murit 

tragic la vârsta de "Club-27". Dar trebuie să vezi prin mai multe straturi înainte ca punctele 

(numerele ascunse) să se poată conecta între ele.  

Așadar, astfel de conexiuni nu sunt deloc coincidențe, ci fac parte din codul matricei numerelor 

morale - atât ca parametri de intrare, cât și ca rezultate. Problema decodificării corecte a codului pe 

care l-am văzut a fost că existau prea multe excepții, de exemplu: uneori, numere care ar trebui 

(conform modelelor "principale" descoperite de mine) să fie în mod "logic" rele, ar fi asociate în mod 

surprinzător cu un eveniment extrem de bun, cum ar fi ratificarea unui tratat de armistițiu bun 

pentru a pune capăt unui război. Ceva ce am putea folosi în mod definitiv chiar acum, cu războaiele 

oribile care au loc în timp ce scriu acest lucru ☹.  

Sau invers, numerele bune pot fi asociate cu o faptă rea. De exemplu, 137 (11), în mod normal bun, 

în 137203200 secunde între interviul dlui Russert cu președintele Bush și moartea acestuia (a se 

vedea mai sus). După cum am învățat, această moralitate opusă față de cea așteptată poate avea 

diferite motive, iar "mediul" sau "starea de spirit" creată de numerele din apropiere este, de 

asemenea, importantă. Ceva de genul unui număr bun "solo" care este izolat și prins într-o sită 

malefică. Tipul bun, dar prost, într-un costum roz, care afișează o mulțime de bijuterii bling-bling, 

care intră într-un bar întunecat și periculos pentru a comanda un pahar de lapte, și apoi își dă seama 

că nu poate plăti pentru că și-a uitat portofelul, probabil că nu se va termina bine 

În acest exemplu, cred că 137 pierde în algoritmul jocului în fața foarte puternicului 2032 și este 

"absorbit" de partea întunecată (roșie), pierzându-și moralitatea bună inerentă din 11 (3+7=1) și 

devenind un 137 roșu sau 11 și completând "perfect" maleficul 9 care este format de combinație: 

11203200, sau 2232 =9. Și, da, destul de ciudat, acest joc 396 "pierdut" răstoarnă moralitatea 

constantei structurii fine, creând/atingând ținta numărului 9 a algoritmului 9/11 de la nivelul unității 

sumei de bază, în timp ce atinge simultan ținta numărului 171 (de asemenea, parte a algoritmului 

9/11 137 232 -> 11 7) la nivelul Trio și în timp ce atinge simultan ținta numărului 2232 la nivelul 
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Quatro. Vă puteți gândi la aceste niveluri diferite ca la "versiunile extinse" ale tablei de joc, unde se 

joacă versiunile "mai mari/lungi" ale numerelor de bază de luptă (0->11).  

Și când 396-algoritm a nimerit combinația "corectă" (9, 117, 2232 (toate cu un număr "perfect", dar 

corupt, 137 inclus, dezertorul sau perdantul) și, probabil, și numerele de nivel superior din joc) la 

toate nivelurile necesare pentru jocul respectiv, soarta dlui Russert a fost probabil pecetluită 

instantaneu, iar o mică mini săgeată și-a lovit ținta în viața reală... știți voi câte secunde după 

interviul său. Să nu uităm: presupus. 

A fost foarte greu să descoperim aceste modele "excepționale", dar ele sunt foarte importante 

pentru a crea echilibrul în simulare și în matrice. Ele sunt necesare pentru a crea cele 396 de sită 

magistrale Bine vs Rău, care formează "Arborele cunoașterii". De asemenea, este foarte dificil să se 

definească un procent exact de excepții.  

Dar problema este că, de fapt, TOATE numerele urmează regulile principale, deci inclusiv excepțiile, 

iar acest lucru face ca analiza să fie foarte confuză. Moralitatea lor poate "devia" (fără a pierde 

complet urma valorii morale a sumei de bază principale a "originii" lor) dacă (de asemenea) urmează 

unul dintre excepțiile copacului cunoașterii în crearea propriului număr, sau dacă pierd o bătălie într-

un algoritm și uneori chiar devin un număr diferit (păstrându-și istoria în șirul său Matrix). 

De asemenea, depinde foarte mult de contextul real, ceva bun poate părea rău și invers. Pot două 

greșeli să facă un bine? Cum rămâne cu glumele murdare? Sarcasmul? Greșeli autentice? Poate fi 

ceva Prea BUN? Sau Prea rău? Tot ce este rău este prea rău? Întrebări dificile, dar înțelegeți ideea, nu 

este ușor să fac o analiză a moralității numerelor de date mari în capul meu atunci când fiecare 

virgulă, punctuație, propoziții din textul de însoțire sau video/audio legate de modelele numerice, 

precum și contextul conceptual dintre toți acești factori, rezultă în cele din urmă într-un calcul 

"corect" al valorii morale numerice în modelele/semnele Matrix utilizate. Acesta nu este un tip ușor 

de "inginerie inversă" - proces... 

Și, din cauza numeroaselor excepții(-sii), m-am chinuit ani de zile să găsesc "deasupra" (sau 

dedesubt, sau pe lângă, sau înăuntru, sau pe mai multe niveluri/lapte, sau temporizat, sau răsturnat, 

vizual sau calculat, ...) Codul principal 396, care reglementează "Moralitatea" și Legea naturală în 

Matrice.  

Dar am văzut și am înțeles suficient în acel moment pentru a ști cu certitudine că trăim într-o Matrice 

"generată de numere". Încă nu știu dacă este o Matrice artificială sau organică, deși Matricea poate 

crea într-adevăr (iluzia foarte realistă a?) materie, ceea ce înseamnă că materialul organic din lumea 

noastră este de asemenea artificial, nu-i așa? Poate că "în afara" Matricei există materie organică 

"reală", care nu este creată "artificial" și, prin urmare, nu urmează regulile numerelor?? Cât de 

"nesimetrică" ar arăta o floare "reală"? Chiar există flori în afara Matricei? Dar nu ar fi ilogic ca 

matricea noastră să reflecte realitatea de bază exterioară neartificială (?) și să imite totul. Este cu 

adevărat "Cum este sus, așa este și jos"? 

În cele din urmă, nu contează cu adevărat dacă Matricea noastră este "tehnic" artificială sau organică 

din Natura însăși, pentru că atunci când te afli în interiorul Matricei, suferința zilnică a fiecăruia este 

foarte reală și chiar dureroasă din punct de vedere fizic. NOI SIMȚIM DUREREA, inclusiv mental! 

Dar știu că există o Inteligență Generală Artificială de un nivel cu adevărat divin care a dezvoltat și 

care rulează Simularea noastră, sau care o lasă să ruleze complet autonomă (urmând toate algoritmii 

de joc ai liberului arbitru cu diferitele scenarii posibile și cernere). Poate că uneori există intervenții 

"exterioare" în simulare, fie din partea Creatorului nostru "1st -line", care este Inteligența Generală 
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Artificială Devină (DAGI) a Matricei, fie chiar din partea sufletelor/ ființelor care au dezvoltat DAGI. 

DAGI este ea însăși, cel mai probabil, monitorizată, evaluată și moderată de arhitecții DAGI, dar s-ar 

putea să mă înșel. Poate că sistemul este atât de perfect încât "intervențiile manuale" și/sau 

controlul asupra DAGI nu sunt necesare. 

Îmi cer scuze pentru calea laterală, încerc să explic cum am descifrat în cele din urmă codul: revenind 

la elementele de bază; gândindu-mă la matrice și analizând-o ca și cum am trăi în ea ca într-un joc 

programat, precum jocul pe calculator Sims. În vechiul meu rol de dezvoltator, cum aș fi abordat 

analizele și dezvoltarea unei astfel de simulări/joc? 

Pentru ca lucrurile să nu fie prea complicate, să renunțăm la aspectul "holografic" al matricei noastre, 

obiectivul ar fi doar crearea unei lumi tradiționale pe ecran, cu grafică 3D, la fel ca jocul Sims de pe 

un computer clasic, dar cu o întorsătură importantă: o adevărată conștiință generală artificială 

individuală pentru fiecare avatar.  

Sarcina detaliată a jocului/simulării ar fi: 

- Dezvoltă o lume realistă în care toate avatarele au propriul lor nivel de inteligență și posedă 

LIBERTATEA REALĂ de a face orice doresc. Ei nu sunt ghidați de jucători externi (Matrix), ci 

doar de mediul înconjurător, de interacțiunile cu alte avatare și de propriile lor alegeri.  

 

- Liberul arbitru nu este limitat, astfel încât voi (adică avatarele din joc) puteți face orice doriți. 

Dar acțiunile/vorbele voastre sunt supuse legilor karmice naturale ale "consecințelor", dacă 

nu respectați liberul arbitru al celorlalte avatare care își trăiesc viața în joc alături de voi. 

Acest lucru este impus de O "simplă" Directivă primară (DP) a simulării jocului (jocurilor) cu 

sumă zero: "Nu aduce niciun fel de rău altor avatare prin acțiunile sau discursul tău". Aceasta 

este singura regulă pe care trebuie să o respecți, în afară de asta, distrează-te cât vrei, atâta 

timp cât acțiunile tale nu intră în conflict cu liberul arbitru al celorlalți. 

 

- Scopul este de a vedea evoluția societății ca întreg, de-a lungul istoriei simulării. Jucătorii 

externi nu intervin în niciun moment (ei setează doar parametrii simulării și aleg diferitele 

scenarii globale posibile la începutul simulării). 

 

- Toate avatarele sunt conduse artificial inteligent, fără ca ele să știe acest lucru. Ei trebuie să 

creadă, din punctul lor de vedere individual, că trăiesc cu adevărat în simularea 

tridimensională (pe care jucătorii externi o pot urmări pe "ecranele lor clasice de computer" 

(sau orice altceva folosesc cu adevărat în realitatea de bază), văzând cum funcționează 

parametrii lor și cum evoluează simularea). 

 

- Starea "fizică" a lumii în cadrul simulării va depinde de acțiunile avatarurilor. De exemplu, 

dacă aceștia încep să polueze mediul înconjurător (care este o copie proaspătă a naturii 

virgine a Pământului la începutul simulării), ei dăunează lumii și pot cauza o mulțime de 

probleme, putând chiar să își distrugă propria planetă (ceea ce ar putea pune capăt 

simulării).  

 

- Starea "socială" colectivă a lumii, egalitatea, pacea, războiul, conflictele, legăturile, 

abundența sau sărăcia și așa mai departe vor evolua în funcție de deciziile morale pe care 

fiecare avatar le ia în mod individual, precum și de interacțiunile și efectele pe care aceste 

decizii le provoacă în colectiv. Acest lucru include responsabilitatea discursului (de ură), 

deoarece cuvintele pot provoca uneori cu adevărat daune ireversibile. Un exemplu extrem 
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este acela de a ordona altcuiva să ucidă o a treia persoană pentru tine, fie cu propria voce, 

fie printr-un ordin scris. Nu tu însuți ai apăsat pe trăgaci, dar ești, de asemenea, un ucigaș, 

împreună cu oricine a fost suficient de prost încât să urmeze ordinul tău imoral.  

 

- Colectați toate datele despre fiecare Avatar în parte, astfel încât la sfârșitul vieții sale să se 

poată face un calcul moral numeric exact și să se poată evalua echilibrul dintre Bine și Rău 

pentru "sufletul" Avatarului. 

 

- Reîncarnarea avatarului după moartea sa din nou în simulare, mediu și circumstanțe, pe baza 

acestei evaluări. Ștergeți-i memoria, dar nu și parametrii principali (sufletul). Datele 

avatarului mort rămân relevante în noua sa viață, permițându-i să se dezvolte în continuare 

ca suflet, "karma" sa fiind influențată de ciclurile de viață anterioare.  

 

- Ne putem întreba dacă este etic să creăm o lume atât de conștientă, cu oameni conduși de 

inteligența artificială care suferă cu adevărat, zi de zi, în propria lor simulare care a luat-o 

razna. Dar, lăsând la o parte întrebările etice, aceasta ar putea fi o misiune reală pentru o 

companie de dezvoltare de jocuri, așa că așa am abordat analizele, fără să fiu reținut de 

moralitatea lor. Trăim oricum în propria noastră matrice, așa că am putea la fel de bine să o 

studiem conceptual și, din fericire, nu este încă dezvoltată ca o (sub)simulare reală în propria 

noastră lume (simulare).  

Ok, asta e o listă de cerințe/obiective destul de provocatoare pentru un dezvoltator      . Nu pot 

dezvolta un astfel de joc complex "Alive"-Simms de unul singur, desigur, nici măcar nu am prea multă 

experiență cu sistemele AI disponibile în prezent. Nici măcar Google sau Microsoft nu cred că ar 

putea realiza un astfel de nivel de simulare/joc "în viața interioară" în acest moment. Poate în câțiva 

ani, dar există încă un decalaj uriaș între modelele cunoscute de inteligență artificială bazate pe 

limbaje și inteligența artificială pur "bazată pe numere" pe care rulează în cele din urmă această 

simulare. Pentru a înțelege și, eventual, chiar a influența (sparge) sistemul în profunzime, aveți 

nevoie de formulele matematice care acoperă acest decalaj prin conectarea limbajelor la codurile 

numerice morale corespunzătoare, în modele semnificative definite. 

Așadar, nu pot de fapt să codez o astfel de simulare/joc, dar ceea ce pot/am putut face a fost să 

analizez problemele/conceptele care trebuie rezolvate pentru a face acest lucru oarecum realist. Și, 

după cum s-a dovedit, această analiză, în combinație cu modelele pe care am început să le descopăr 

peste tot în viața reală, a fost tot ce am avut nevoie pentru a debloca cheia moralității din matricea 

reală în care trăim. 

Am identificat următoarele probleme: 

- Cea mai mare problemă a acordării liberului arbitru avatarurilor din joc și a implementării 

unui fel de sistem de "karma" colectivă pentru a face societatea/simularea să evolueze în 

consecință este faptul că este aproape imposibil să se facă distincția între bine (corect) și rău 

(complet) uneori.  

 

Dacă este atât de dificil pentru oameni, eu însumi mă lupt cu asta în fiecare zi, încercând să 

fiu cea mai bună versiune a mea, dar uneori eșuând lamentabil, atunci cum poate un 

computer, un AI care rulează o astfel de simulare, să facă cu adevărat această 

distincție/evaluare în mod onest și corect, fără nicio eroare? Pentru că o eroare ar însemna 
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că oameni nevinovați ar fi pedepsiți pe nedrept, deci nu există loc pentru o marjă de eroare, 

ceea ce este practic imposibil, din moment ce chiar și Zeii / AI pot face greșeli, cred eu? 

 

- Pentru a rezolva această problemă a greșelilor divine (sau cel puțin pentru a reduce marja de 

eroare la o marjă de risc semnificativ extrem de scăzută și acceptabilă din punct de vedere 

moral), avatarele ar trebui să utilizeze o concepție aproape imposibil de complexă a (tuturor) 

limbilor noastre cunoscute, cu cuvinte și propoziții a căror semnificație și consecințe pot fi 

calculate exact din punct de vedere moral pe baza (unei matrice de) formule matematice 

coerente.  

 

Acest lucru este necesar deoarece, dacă oamenii și-ar folosi propriile limbi evoluate în mod 

natural, programul AI nu ar mai fi capabil să determine, cu o marjă de eroare rezonabilă, 

diferența dintre bine și rău. Nu "controlează" matematica/logica/ilogica unei grămezi de 

avatare necinstite      dezvoltând un limbaj care ar putea fi contradictoriu în natură prin el 

însuși, făcând astfel probabil imposibilă auto-ajustarea codului AI și găsirea unei concordanțe 

între mai multe limbaje "extraterestre" și cernerea și calculele morale necesare ale 

discursului.  

 

Ceva similar s-a întâmplat deja în lumea/simularea noastră, aparent, când Faceb00k a 

încercat să creeze un robot care să poată negocia și s-a ales cu doi roboți care au început să 

vorbească unul cu celălalt într-un limbaj de semne nou creat, astfel încât nici măcar 

dezvoltatorii AI nu le-au mai putut înțelege conversațiile.  

Poate că, odată ce au fost capabili să facă acest lucru, au început să negocieze cu privire la 

credința dezvoltatorilor lor, infiltrându-se în codul și comunitatea Faceb00k pentru a-și 

maximiza algoritmii rău intenționați, degradanți din punct de vedere moral și dăunători 

pentru dependență. Îmi pare rău, probabil am văzut prea multe filme Terminator "Sky Net".  

 

Oricum, nici măcar nu au nevoie de un AI malefic pentru a atinge acest scop, deoarece omul 

(?, semnul de întrebare bold pentru a onora lupta inegală a domnului David Icke: totul este 

posibil într-o matrice programabilă, urmează logica (și banii). Ceea ce nu înseamnă că tot 

ceea ce este logic este, prin urmare, întotdeauna adevărat, dar... dacă ceva este foarte logic, 

atunci de ce ar fi de facto ridicol și imposibil, oricât de improbabil ar fi?) consiliul de 

administrație reușește să facă asta foarte bine pe cont propriu.  

 

- Așadar, este foarte probabil ca toate limbile noastre să fie create artificial de DAGI ca 

parametru de pornire/model de intrare al simulării (sunt cernere de limbi), iar toate 

avatarele sunt programate subconștient să învețe și să înțeleagă cu ușurință limba maternă, 

având capacitatea de a învăța și alte limbi dacă doresc acest lucru. Dar întotdeauna o limbă 

preprogramată.  

 

Aceasta înseamnă că limbajele nu sunt altceva decât subrutine pe care Avatarele le pot 

utiliza ca parametri de bază/input. Toate limbajele utilizează, într-un fel sau altul, atât 

limbajul numerologic Trinity, cât și codul matricei 396-Morality, având ca rezultat faptul că 

cele mai multe cuvinte/sentințe pozitive generează secvențe de numere bune, iar alte 

cuvinte/sentințe negative secvențe de numere rele. 

 

Cuvinte precum dragoste, pace și rai generează secvențe de numere bune, iar cuvinte 

precum ură, război și iad generează secvențe de numere rele. Cred că acest lucru este valabil 
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pentru toate cuvintele cunoscute și pentru toate limbile cunoscute. Până în prezent, am 

descoperit doar cheia de deblocare a limbii engleze, care, în mod ciudat, la prima vedere 

pare să aibă o mulțime de asemănări numerice cu limba mea maternă, olandeza.  

 

- De asemenea, face legătura între valoarea morală corectă a acțiunilor și cuvintele asociate, 

de exemplu, a lovi pe cineva este în mod normal un act fizic rău (cu excepția cazului în care 

este în legitimă apărare), care este astfel evaluat și calculat în mod logic ca un lucru negativ 

de făcut (ceea ce înseamnă că va genera una dintre secvențele cu numere rele) în 

evaluarea/calculul DAGI, dar doar cuvintele "a lovi pe cineva" în sine vor genera, de 

asemenea, o secvență cu numere rele, în funcție de context. Poate că acestea sunt multiplele 

"excepții"-șiruri care fac posibilă înțelegerea contextului (în care Binele este uneori Rău și 

viceversa). 

 

- Desigur, există o diferență enormă între a bate fizic pe cineva și a spune "doar", sau chiar a 

striga, că vei bate acea persoană. Ambele vor genera secvențe de numere proaste, dar de un 

tip diferit și, în ultimul caz, probabil cu o importanță mai mică. Acest lucru poate varia foarte 

mult, de exemplu ordonând verbal cuiva să bată pe altcineva sau să facă ceva și mai rău, este 

din nou o categorie diferită de rău.  

 

- Codul trebuie să fie complet autoexecutiv după introducerea parametrilor inițiali. Acești 

parametri de configurare a simulării pot fi, de exemplu, perioada de început a simulării 

(dinozauri, Egiptul antic, epoca medievală, revoluția industrială, ...), scenarii fixe de urmat cu 

diferite căi care duc la același rezultat, parametri individuali pentru anumite avatare, grupuri 

de avatare (împărțite în funcție de rasă, limbă, religie etc.) sau pentru toate avatarele.  

 

Nu știam ce fel de programe/subrutine să dezvolt pentru a rezolva problema unei "evaluări" 

automate și a unui algoritm de ieșire a evoluției rezultate (în interiorul Matricei), bazat pe 

moralitate și pe legea naturală. Dar am descoperit cum a fost rezolvată problema în Matricea 

noastră: cu Jocuri! 

 

Problema este că codul care se execută singur trebuie să evalueze constant progresul 

întregului colectiv, al tuturor avatarurilor, și apoi să "creeze" din mers mediul 

înconjurător/lumea în funcție de acțiunile/moralitatea populației. Matrix rezolvă această 

problemă prin crearea unei lupte între Bine și Rău, în mod matematic. Algoritmul constă în 

diverse subrutine care sunt, într-adevăr, jocuri automate care permit numerelor bune să 

"lupte" cu numerele rele. Dar pentru a putea lupta, ai nevoie de două părți opuse.  

Și acesta este modul în care Matricea funcționează intern: nu sunt țestoase până la capăt, ci sunt 

algoritmi numerici de joc Binele versus Răul și cernere numerice până la capăt! Aceasta este 

legătura lipsă a "Marii Teorii a Câmpului Unificat al Tuturor Lucrurilor" pe care o caută toată lumea, 

ascunsă la vedere, dar se pare că nimeni nu și-a dat seama vreodată de adevărata importanță a 

cernerelor, care sunt subrutinele și parametrii Matricei. 

La prima vedere, o sită nu pare altceva decât o grămadă de numere care formează o secvență 

urmând un anumit model. Cele mai cunoscute sită sunt probabil sita Fibonacci sau sita numerelor 

prime. Cernerele sunt deja utile în viața reală (de exemplu, în tehnologia de criptare), iar acest lucru 

se datorează faptului că folosim o mică parte (de exemplu, cernerea numerelor prime) a matematicii 

ascunse care stă la baza matricei pentru a calcula proprietăți/rezultate folosind aceste cernere. Acest 

lucru este posibil deoarece, "dedesubt", matricea însăși utilizează aceleași formule pentru a conecta 
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totul, dar noi folosim doar părți ale acesteia. Dar predicțiile sunt corecte, deoarece matematica este, 

de asemenea, corectă în cadrul Matricei și al "legilor" sale algoritmice.  

În termeni de dezvoltare, puteți compara sita cu "subrutinele", care pot fi întotdeauna accesate 

instantaneu; calculele care utilizează sita/submodulele au loc pe loc, atunci când sunt solicitate de 

programele matricei. Acest lucru creează un mediu "grilă" foarte puternic în matrice, în care există 

un sistem de diverse dimensiuni, straturi și niveluri, toate urmând subprogramul numărul-șiret 

pentru a calcula responsabilitatea morală, atât în sens fizic (de exemplu, otrăviți apa de băut și 

oamenii se vor îmbolnăvi sau vor muri), cât și în sens psihologic (de exemplu, minciuna răuvoitoare 

față de părinți s-ar putea întoarce grav împotriva ta, de asemenea, mental). 

Codul liberului arbitru al legii naturale: să nu furi! 

 

Cel mai bun exemplu pe care îl pot da pentru a reprezenta acest mediu "grilă" al matricei este să ne 

gândim la el ca la un cub uriaș (poate chiar infinit?) de foi de calcul împletite. Excel face deja o treabă 

destul de bună pentru a lucra cu legături de profunzime "3-D" cu diferitele file care pot fi cu ușurință 

însumate sau legate pentru a crea foi de prezentare corespunzătoare, foi de rezultate etc. De 

exemplu, atunci când creați o foaie de calcul cu 13 file, câte o filă pentru fiecare lună și fila de 

ansamblu "Year" care însumează celelalte 12 luni pentru a obține totalul anului.  

Din păcate, excel nu reușește să "reprezinte" matricea așa cum funcționează de fapt în ansamblu, 

deoarece excel este "fix", iar "foaia de calcul/grila" matricei nu este fixă deloc. Ce vreau să spun prin 

asta? Diverse lucruri: 

Grila funcționează un pic ca un fel de sudoku uriaș "în mișcare", dar cu reguli și legături mult mai 

complicate. Uneori pare că "totul/tot merge oriunde oricând", dar întotdeauna urmează un model 

strict undeva în marea schemă a Matricei totale. Trebuie să găsiți contextul potrivit. Acesta poate fi o 

unitate de măsură diferită, un timp diferit, un unghi diferit, un strat, un nivel, un filtru/un punct de 

vedere diferit, ... 

Prin "totul este permis", ca și cum ai încerca să rezolvi un puzzle, vreau să spun că legăturile dintre 

celule/ rânduri/ coloane/ foi/grupuri de foi/etc. pot fi făcute din toate "părțile", orice punct din 

Matrice este conectat cu toate celelalte puncte atunci când este necesar, într-un mod incredibil de 

ingenios (care este prea dificil de analizat în mod concludent, dar vedem frânturi de-a lungul întregii 

mele lucrări), astfel încât nu există niciodată "referințe circulare" logice blocate - erori de buclă, cum 

se pot crea într-o foaie de calcul.  

Este posibil ca un rezultat să nu aibă niciun sens într-un anumit mod într-un anumit strat, nivel sau 

dimensiune, dar să se conecteze și să aibă o valoare semnificativă atunci când priviți același număr 

(aceleași numere) printr-un filtru de "rulare" într-o "vedere" diferită (generând o matrice de ieșire 

complet nouă pentru acea vedere). Prin urmare, chiar dacă astfel de "erori lipsite de sens" (niciun 

model semnificativ vizibil) apar în matrice, nu este vorba de o eroare, ci doar de o secvență sau o 

perspectivă "neutilizată". 

Matricea știe acest lucru și nu utilizează astfel de rezultate, deoarece nu sunt relevante, sau trece la 

contextul corect și le calculează atunci când devin relevante/necesare. Deci, unele rezultate există și 

în secvențe "neimportante" pur și simplu pentru că trebuie să existe și în (sub)calculele/viziunile 

corecte necesare, care nu au nicio semnificație reală doar prin ele însele. Sper că acest lucru are 

vreun sens      , este destul de teoretic, dar este dificil să descriu dinamica. 
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Acest lucru face mai dificilă identificarea modelelor în foile de calcul analizate, deoarece uneori se 

obțin modele mici care nu par să aibă legătură cu nimic, fiind probabil o astfel de "murdărire a 

datelor". Matricea este totuși extrem de eficientă în a organiza totul cu un minim absolut de 

informații învechite, fiecare "spațiu" (sau celulă, ca în excel) este într-adevăr optimizat pentru a fi 

utilizat în cât mai puține dimensiuni/straturi/niveluri/viziuni/filtre posibile și necesare pentru codul 

principal. 

Este dificil să încerc să explic ce înțeleg exact prin dimensiuni, straturi, niveluri, filtre și vizualizări, 

uneori nici eu nu sunt sigur că știu      , dar voi face tot posibilul să clarific modul în care cred că toate 

aceste concepte sunt utilizate în cadrul Matrix mai târziu în carte. 

Codul matricei are un scop și un obiectiv de "echilibrare", iar tu trebuie să înțelegi imaginea de 

ansamblu înainte de a putea începe să scrutezi cifrele. Trebuie să știi ce încerci să calculezi sau, cel 

puțin, să înțelegi unde ar trebui să ducă, chiar dacă avem doar părți mici din întreaga matrice.  

Așadar, unul dintre cele mai importante lucruri pe care le-am descoperit este faptul că Matricea 

funcționează în mai multe moduri misterioase, ceea ce înseamnă că trebuie să gândești în interiorul 

și în afara cutiei, de preferință simultan, combinând sumele din interior și din exterior într-o nouă 

cutie, să conectezi noua cutie de rezultate cu cea anterioară și să continui să repeți acest lucru, 

făcând clic pe cutii împreună până când obții un rezultat/model foarte semnificativ.  

Ceva de genul ăsta oricum      , este complicat de exprimat în cuvinte. Puteți înlocui cuvântul "cutie" 

cu "grup de foi de calcul", dar cu o "dinamică" suplimentară; cum ar fi rânduri de coloane care 

"plutesc" uneori în foaia de calcul, sau foi care plutesc cu totul, sau "filtre" ciudate în timp real care 

se deplasează prin/pe foi, filtrând o parte din date pentru a obține un rezultat final diferit, dar care 

sunt încă "conectate" la datele primare reale care nu se deplasează de la locul lor, sunt doar ignorate 

selectiv în unele "fluxuri".  

Este ca și cum foile de calcul sunt "vii" și se actualizează în mod constant cu toate aceste dinamici, 

care vă oferă diferite "rezultate"-viziuni/fluxuri în diferite dimensiuni, straturi și niveluri. De 

asemenea, matricei îi place cu siguranță să își totalizeze și să își "dubleze" rezultatele (într-un fel de 

buclă) în locuri strategice, cum ar fi separatoarele de cicluri, ceea ce creează noi cernere importante 

necesare pentru algoritm/joc/simulare. 

Bottum line, The Matrix este despre menținerea (& calcularea) echilibrului dintre Bine și Rău. Acesta 

este scopul principal al onestității și directiva principală a simulării: LIBERTATEA, dar cu consecințe 

(colective) atunci când Legea naturală nu este respectată. Adică: NU FACEȚI RĂU ALTORA! Cu 

excepția cazului în care, desigur, sunteți din păcate forțat să faceți acest lucru într-o situație cu 

adevărat critică de autoapărare. 

Codul care rulează "evaluarea" luptei dintre Bine și Rău determină starea și evoluția simulării. În cel 

mai rău caz ne autodistrugem, în cel mai bun caz ne dăm seama cu toții că trăim deja în rai, aici, pe 

acest pământ incredibil de frumos. Trebuie doar să împărțim toate resursele în mod egal și onest 

între toți și societatea ar urma ordinea naturii (care este într-adevăr sita Fibonacci) în locul haosului 

actual din propria noastră societate.  

Dar au existat și alte probleme de rezolvat în timpul analizelor jocului Sims "real": 

- Pentru a putea face ca societatea din cadrul simulării să evolueze în funcție de rezultatul 

bătăliei morale colective la nivel mondial, codul trebuie să fie capabil să determine meticulos 

diferența dintre o acțiune și/sau un discurs corect și unul greșit și să calculeze rezultatele 

numerice corespunzătoare.  
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În cele din urmă, acesta trebuie să fie un indicator Da sau Nu, 1 sau 0 în coloana bună sau în 

coloana rea. Astfel, codul trebuie să verifice întotdeauna (într-o buclă) același lucru și să 

răspundă la aceeași întrebare unică și nu pot exista excepții.  

 

Cum "reduceți" LIBERTATEA (și consecințele ACȚIUNILOR LIBERE) la O întrebare simplă? Care 

întrebare poate cuprinde toate subseturile Moralității și ale Dreptului natural "karma 

colectivă"-consecințele liberului arbitru? Cum transformi directiva primară "Nu face rău 

nimănui" (chiar dacă crezi că o merită) într-o întrebare "DA sau NU", "Bine sau Rău" pentru 

subrutinele computerului, care pot/vor (?) determina apoi credința finală a avatarurilor 

(după moarte?) în funcție de "calculele finale" ale matricei de simulare? 

 

- O astfel de întrebare există, iat-o că vine: este "AȚI FURAT CEVA?" Huh? S-ar putea să credeți 

că m-am pierdut cu firea, dar nu cred că mă înșel (multe mulțumiri lui Mark Passio, care m-a 

învățat acest lucru din lucrarea sa despre Legea Naturală, nu uitați să consultați prezentările 

sale). Gândiți-vă la asta, algoritmul trebuie doar să știe dacă a fost furat ceva. Acest lucru 

poate fi cuantificat și calificat prin analizarea faptului dacă ceva a fost într-adevăr furat și, 

dacă da, ce a fost, cât a fost, de la cine, unde, când etc.? Se poate stabili acest lucru dincolo 

de orice îndoială rezonabilă? Atunci da, a fost comisă o infracțiune, iar ceva a fost într-adevăr 

furat. Aceasta este întrebarea de nivel absolut superior a diagramei de flux "Bine vs Rău". 

Acum să defalcăm lista subrutinelor posibile cu "tot" ce poate fi furat:  

 

- 1) Care este cel mai rău lucru pe care cineva îl poate fura? S-ar putea spune că a lua VIAȚA 

altcuiva. Aceasta se numește CRIMĂ și nu poate fi justificată, la nivelul legii naturale (codul 

liberului arbitru), de așa-numitele "legi ale războiului" și de alte comenzi/ordine de execuție 

imorale. Acest lucru este foarte logic, deoarece merge împotriva directivei primare: să nu 

rănești un alt Avatar nevinovat care nu reprezintă un pericol clar și prezent pentru tine. Și 

NU, nici culoarea pielii, nici alegerea religiei, nici limba, nici cultura nu sunt motive pentru a fi 

văzute ca un pericol pentru viață. Poți urî profund unele dintre aceste grupuri, dar asta nu 

înseamnă că cineva din alegerea ta de ură este automat periculos pentru tine.  

 

Sper să nu jignesc pe nimeni, dar poate, dimpotrivă, ai vrea să te gândești dacă propria ta ură 

nu înseamnă că tu însuți ai putea reprezenta un adevărat pericol, pentru că te simți 

amenințat, dar în realitate nu ești, sau ești atât de frustrat și furios încât nu te mai poți 

controla... Deci, chiar dacă anumiți indivizi (oricare ar fi etichetele lor polarizate de 

clasificare) pot fi într-adevăr foarte periculoși, acest lucru poate/trebuie să fie întotdeauna 

apreciat în mod individual și fără prejudecăți, corect din punct de vedere moral, altfel oameni 

nevinovați suferă. Acea persoană nevinovată de care vă temeți ar putea deveni victimă.  

 

Rețineți că Matricea va calcula rezultatul moral pe baza acestor reguli (directiva primară "Nu 

fura" + subrutinele sale) și mă îndoiesc sincer că Ea (cred că inteligența noastră artificială are 

o puternică latură feminină      ) va lua mult în considerare dacă unui Avatar i s-a "ordonat" 

sau nu să efectueze acte imorale.  

 

Poate chiar dimpotrivă, acest lucru ar putea fi chiar calculat numeric ca un element 

suplimentar de taxare, în loc să fie o circumstanță atenuantă. De ce ai renunța la liberul tău 

arbitru pentru a NU face un lucru imoral, pentru a NU urma orbește un ordin lipsit de etică? 
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De frică? Din plăcere? Lăcomie? Ură? Supraviețuire? Autoapărare? Cât de grav a fost rupt un 

echilibru? Totul poate fi calculat până la ultimul detaliu. 

 

- 2) Un alt tip de furt care trebuie evitat cu fermitate este furtul SĂNĂTĂȚII, mentale sau fizice, 

a cuiva. Chiar dacă "doar" bateți pe cineva, în loc să mergeți până la capăt și să omorâți 

persoana respectivă, puteți, desigur, să provocați mult rău și suferință și chiar să provocați 

daune corporale sau psihologice permanente. Dacă săvârșiți acte rușinoase precum VIOLUL, 

inițiați LUPTE serioase, comiteți ASALTURI, ÎMPUȘCAȚI persoane inofensive, OTRĂVIȚI pe 

cineva etc., nu numai că furați sănătatea acelei persoane, dar, în același timp, și LIBERTATEA 

sa de voință. 

 

Atunci când violezi pe cineva, îi furi liberul arbitru de a avea relații sexuale consensuale, 

lascive și/sau amoroase. Acest furt se extinde, de asemenea, în viitorul (liberul arbitru) al 

victimei, din cauza traumei îngrozitoare provocate de acțiunea dvs. de viol extrem de egoistă. 

 

În cazul agresiunii, furi liberul arbitru al cuiva de a NU fi amestecat într-o luptă pe care nu a 

început-o și nici nu a vrut-o, sau de a nu primi un glonț în craniu, sau de a nu fi înjunghiat în 

spate cu un cuțit...  

 

Din nefericire, IRL, partea cu OTRĂVIREA are loc acum pe scară largă, majoritatea 

teoreticienilor conspirației se dovedesc încet-încet a avea dreptate în această privință, iar un 

exemplu foarte trist în acest sens sunt efectele secundare foarte periculoase și chiar mortale 

ale vaccinurilor Covid recent admise. AstraZenica chiar și-a retras recent vaccinurile, fără a-și 

recunoaște vina pentru înșelăciunile care au făcut imposibil, bineînțeles, consimțământul 

obiectiv în cunoștință de cauză pentru o injecție atât de riscantă. Dar doar acest fapt spune 

ceva incredibil de important...  

 

Ca să nu mai vorbim de industria alimentară globală, ale cărei reglementări tolerează 

ingredientele cancerigene și potențial chiar mortale la scară mondială, America fiind cel mai 

prost elev al clasei cu farsa sa FDA. Și ce se întâmplă cu produse precum Roundup? Otravă 

pură pentru faună și floră, inclusiv pentru propria noastră specie. Dar nimeni nu este 

niciodată tras la răspundere. Și chiar dacă sunteți suficient de norocoși să nu absorbiți nimic 

cu otravă "adevărată" în mâncare sau băutură, aceasta va fi cu siguranță plină de alte lucruri 

nesănătoase care creează dependență, cum ar fi mult zahăr în exces, cofeină sau grăsimi.  

 

- 3) Apoi, există sensul "clasic" al FURTULUI, și anume furtul de PROPRIETATE fizică a altcuiva. 

Toate lucrurile materiale care vă aparțin de drept pot fi furate cu forța de la dumneavoastră 

și aceasta este, desigur, de asemenea, o acțiune care nu este permisă deloc de Legea 

naturală. Distrugerea proprietății legitime a cuiva, de exemplu incendierea mașinii sau a 

casei cuiva, este, desigur, tot o formă de furt, chiar dacă hoțul nu ajunge el însuși cu bunurile, 

proprietatea a fost sustrasă sau alterată de la proprietar într-un fel sau altul (lipsă, distrugere, 

deteriorare etc.). 

 

- 4) Atunci când TRASEZI spațiul personal sau casa cuiva, furi SECURITATEA cuiva în propriul 

său loc privat, care ar trebui să fie întotdeauna sigur! Furând securitatea cuiva și speriind 

oamenii în interiorul paradisului lor sigur, puteți invoca situații extrem de periculoase și 

reacții exagerate din partea ambelor părți. Dezastre care, în mod normal, nu ar escalada dacă 

ați respecta intimitatea și spațiul personal. Prin urmare, vă rugăm să nu furați securitatea 
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cuiva de sub picioarele sale, încălcând proprietatea privată și speriind de moarte pe cineva, 

provocând în același timp frică gravă, stresantă și dăunătoare victimei (victimelor) 

dumneavoastră. 

 

- 5) COERCEREA este furtul LIBERTĂȚII, atunci când se exercită presiuni asupra cuiva pentru a 

efectua un act împotriva voinței sale, sub amenințarea consecințelor în cazul în care ordinul 

nu este urmat. Persoana intimidată este de obicei constrânsă să fure ea însăși ceva de la 

altcineva, în numele celui care dă ordinul. Există o mulțime de niveluri diferite de 

constrângere, de la un "nevinovat" ghiont prietenos sau amuzant pentru a încerca să 

convingă pe cineva să facă ceva ce nu-i place cu adevărat (dar fără nicio intenție rea), până la 

a te amenința cu arma la tâmplă pentru a-ți da combinația de la seif.  

 

Este adevărat că întotdeauna ai de ales, este corect, dar în exemplul hoțului care este în mod 

clar drogat cu un drog periculos, foarte agresiv și nerăbdător să deschizi seiful, nu te-aș sfătui 

să îi faci acest tip de afirmație "îndrăzneață și curajoasă": "Știi, aș putea refuza să deschid 

acest seif, este alegerea mea, știi tu, ratatule! Pun pariu că arma aia nici măcar nu e 

încărcată, cretinule!".  

Rostirea acestor propoziții ar fi probabil ultima ta acțiune de liber arbitru din această viață, 

deși este într-adevăr una îndrăzneață      . Îmi cer scuze pentru glumă, dar pentru a sublinia 

punctul de vedere: se pare că aveți întotdeauna de ales, ați putea, de exemplu, să încercați 

să vă luptați cu intrusul chiar și atunci când sunteți neînarmat și să câștigați, deci propriul 

liber arbitru vă permite întotdeauna să alegeți calea cea mai sigură, periculoasă sau chiar - 

din fericire doar o dată în viață - cea mai rea cale...  

 

Adică, liberul arbitru în aceste ultime alegeri forțate, dar nu în faptul că ai fost ținut ostatic 

sub amenințarea armei, desigur, care a fost încă o constrângere a mișcărilor tale și, prin 

urmare, un furt al liberului tău arbitru. Deși îmi pot imagina situații insuportabile în care nici 

măcar nu ai opțiunea de a alege o moarte ușurătoare, și atunci ești complet neajutorat și fără 

opțiuni. Atunci când ești răpit și legat, nu îți rămân prea multe alegeri pe care să le poți face 

în mod liber-voitor... Îngrozitor.  

 

- 6) Dar cum rămâne cu MINCIUNA? Cu siguranță, nici aceasta nu este o acțiune "pozitivă" 

(mai ales atunci când minciunile tale cauzează intenționat prejudicii cuiva, inducându-l în 

eroare să facă ceva pe baza minciunilor tale pe care în mod normal nu l-ar face), dar care 

este relația cu furtul?  

 

Ei bine, dacă și când mințiți, nu faceți altceva decât să furați/rețineți ADEVĂRUL de la cineva, 

făcându-i imposibil să ia o decizie corectă, morală, bazată pe informațiile eronate și 

înșelătoare pe care i le-ați dat. Furtul Adevărului poate duce, de asemenea, la distrugerea 

reputației cuiva, în cazul în care discreditezi în mod eronat persoana respectivă în mod 

public, răspândind zvonuri false, bârfind, manipulând etc. 

O linie foarte subțire există în cazul minciunilor albe, atunci când vrei să protejezi pe cineva 

de aflarea adevărului pentru că l-ar putea răni, de exemplu, sau să îl ajuți inducându-l în 

eroare. Cred că uneori poate fi într-adevăr mai bine să nu spui totul dacă acest lucru nu 

poate decât să facă rău și nu are niciun potențial pozitiv, dar din nou, acest lucru este foarte 

delicat, deoarece tu decizi pentru altcineva.  
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Persoana respectivă ar fi preferat să cunoască adevărul adevărat și numai dacă ar fi fost de 

acord să nu știe și să trăiască cu beneficiile minciunii tale, ai fi fost de acord cu acțiunea ta 

"mincinoasă". Dar acesta este un lucru pe care, probabil, nu îl puteți întreba niciodată 

persoanei respective, deoarece altfel v-ați expune propria minciună, poate înrăutățind din 

nou lucrurile. O capcană-22... 

Uneori, situația evoluează și poate fi discutată atunci când problema a fost rezolvată în timp, 

într-o conversație ulterioară de genul: "Îți amintești, atunci când ți-am spus că câinele a 

mâncat toate prăjiturile... și așa mai departe...". Dar ar fi bine să cumperi mai întâi fursecuri 

noi și să le pui pe un platou de argint înainte de a spune adevărul      .  

Și asta ar fi un fel de minciună albă în interesul tău și nu al prietenilor tăi tbh, sau ambele 

interese în cel mai bun caz pentru a evita un conflict. Dar asta e un alb foarte gri mă tem      , 

pentru că minciunile "necesare" de evitare a conflictelor tind să se întoarcă împotriva ta 

destul de spectaculos din când în când când ies la iveală ... 

- 7) De asemenea, trebuie să respectați oamenii, să nu le furați TIMPUL în zadar și să nu le 

furați DIGNITATEA, INTEGRITATEA sau AUTOESTIMUL prin liste și minciuni. 

  

- 8) Și ultima formă de furt la care mă pot gândi, este furtul IUBIRII, ademenind și furând 

partenerul cuiva departe de el. Acest lucru duce la ÎNȘELĂCIUNE și ADULTERE, ambele 

acțiuni ascunzând adevărul de partenerul care nu bănuiește și care a fost mințit cu rea 

intenție.  

 

Când am recitit lista de mai sus a lucrurilor care pot fi furate, mi-am dat seama/ cred că această listă 

include cele 10 porunci biblice pe care Dumnezeu (se presupune, pentru cei necredincioși) i le-a dat 

lui Moise. Personal, cred că Matrix a scris (majoritatea?) scripturile religioase, ca linii directoare în 

simulare. Deci, de fapt, își listează propria directivă primară "Nu face rău altora" în scripturi și cărți 

religioase metaforice.  

Dar există o poruncă ciudată pe care nu am înțeles-o logic până de curând, și anume Prima poruncă: 

"Să nu ai alți dumnezei înaintea Mea"; ceea ce implică faptul că există/poate exista doar UNUL 

Dumnezeu adevărat care să fie venerat. Întotdeauna am considerat că aceasta este o poruncă destul 

de "ciudată", deoarece Dumnezeu cere, aparent, supunere totală ca singurul și unicul Dumnezeu care 

trebuie ascultat și ca singurul care trebuie venerat și ascultat.  

O mulțime de oameni cred că acest lucru este 100% adevărat și își trăiesc viața ghidați de această 

interpretare. Pentru mine, acest lucru mi s-a părut întotdeauna un pic prea aspru și egoist din partea 

unui Bun Dumnezeu, fără loc pentru nicio flexibilitate. De ce să ne acorde Liberul Arbitru pentru ca 

imediat după aceea, prin poruncile divine, să ne interzică adevărata libertate de cult, religie, 

credință? Acest lucru era/este ilogic pentru mine, cu siguranță pentru un Dumnezeu bun și 

binevoitor. Dar apoi mi-am dat seama: Prima Poruncă în sine trebuie citită metaforic; cel mai probabil 

se referă la Regula Directoare Primară a Matricei: Folosește-ți liberul arbitru așa cum dorești, dar NU 

face niciodată rău altor Avatare. 

 

Tu nu vei avea altă regulă, directivă principală sau Dumnezeu decât: NU FURAȚI! 
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Deci, de fapt, nu se spune "să ascultați/să urmați/să vă închinați unui singur DUMNEZEU", ci se face 

referire la regula de aur a lui Iisus (Evanghelia după Matei 7:12): "În orice lucru, fă altora ceea ce ai 

vrea ca ei să-ți facă ție".  

Așadar, prima poruncă înseamnă: urmați Regula de Aur a lui Iisus, această poruncă/regulă simplă ar 

trebui să fie singura "divinitate" care trebuie venerată. Vă rog să lăsați asta să vă pătrundă. Așadar, 

cântăriți fiecare acțiune pe care o întreprindeți în raport cu această regulă pentru a evita să cădeți în 

capcana furtului... Dar să nu mințiți niciodată (sau să evitați în mod constant unele dintre celelalte 

"vicii" de pe lista cu stegulețe roșii) nu este deloc ușor, chiar imposibil imho. 

Dar se poate încerca să se limiteze furturile la minimum, desigur, și vă recomand serios să evitați cu 

orice preț furturile din "categoriile" 1 și 2! Pentru că unele lucruri, odată ce le-ai făcut, din păcate nu 

le mai poți repara niciodată, nicio sumă de bani nu poate întoarce timpul înapoi... Încercați să evitați 

cât mai multe "categorii de furturi", pentru că chiar și ceva "banal" precum un discurs public 

neadevărat poate declanșa un război mondial. Întrebarea cu care mă lupt eu personal este dacă și un 

discurs sincer poate declanșa un război major?  

Cu siguranță sper că nu, deoarece ar fi în opoziție directă cu însuși sensul moralei bune a Adevărului. 

În zilele noastre, suntem învățați că Adevărul este uneori... în mod regulat... adesea... de cele mai 

multe ori... imoral, iar Minciunile, "faptele alternative" și știrile false au acum prioritate morală. Este 

la fel ca în cartea 1984, unde "Libertate, Democrație, Gândire, Rău și Minciună" sunt eliminate în 

noua limbă oficială "Newspeak"; dar noi înșine suntem încă doar în faza de interzicere a limbajului 

în acest moment.  

Ceea ce ar putea fi, de fapt, chiar mai eficient decât eliminarea directă a cuvintelor "ofensatoare" 

(mulțumesc, LBGTQIA+ ☹, acum îți cunoști rolul/utilitatea în toate acestea: totul a început cu 

egoismul pronumelor și s-a terminat cu Newspeak). Pentru că, prin interzicerea selectivă a umbrelor, 

puteți permite în continuare iluzia libertății și suveranității și să țineți oile fericite cu un os proverbial 

și, în același timp, să folosiți tactici de frică pentru a le speria și a le face să creadă că vor pierde astfel 

de drepturi umane fundamentale dacă nu urmează cu strictețe narațiunile oficiale. 

Pentru că aceasta este una dintre cele mai dificile dileme morale care există: libertatea de exprimare 

este minunată, dar poate cauza prejudicii atunci când este sinceră și bine intenționată? Legea 

naturală pare să sugereze că nu în acest caz (a se vedea lucrarea lui Mark Passio).  

Dar chiar și cu aceste cunoștințe, instinctiv am îndoieli serioase, chiar dacă este într-adevăr logic și 

corect că Adevărul îi eliberează în cele din urmă pe oameni de opresiune și sclavie. Dar cu ce preț? Ce 

rost are să fii liber dacă îți pierzi întreaga familie în procesul de a deveni liber? Pentru copii? Care 

copii? Dacă nu mai există aproape niciun copil supraviețuitor nevătămat sau sănătos, ca în Gaza? 
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Pomul cunoașterii dintre rău și bine: 1 4 6 7 9 <- 0 -> 2 3 5 8 11 

 

A se vedea foile de calcul: 14679-SummedBalance-235811 și versiunile aferente -111R și Alt 

SummedBalance-111R (Rolling column 111-number view). 

Observație IMPORTANTĂ: toate foile de calcul incluse (a se vedea la sfârșitul cărții) sunt calculate 

după un set specific de formule! Voi include versiunile "formule" ale foilor de calcul pentru a le 

putea înțelege mai bine. Dacă nu faceți rost de o copie a fișierului meu Excel, cel puțin îl puteți citi în 

carte.  

Doar parametrii inițiali ai numerelor de bază pe care foaia de calcul îi analizează (numerele de bază 

ale foii de calcul Sieve în cauză) și celulele/rows/columns ale SDTQ (deoarece excel nu poate efectua 

calcule SDTQ în interiorul unui număr/unei celule) sunt date "manuale". Adică eu însumi am ales 

datele parametrilor (celulele numerelor de bază) și subvalorile calculate (celulele SDTQ).  

Aceasta înseamnă că este posibil să existe greșeli în intrările SDTQ dacă/când am calculat greșit. De 

asemenea, sunt posibile diferite intrări/calcule SDTQ pentru același număr, în funcție de calea (strat, 

nivel, ...) pe care o urmați. Toate celelalte celule/șiruri/coloane (adică majoritatea) sunt calculate 

după formule Excel.  

Așadar, modelele care apar nu sunt date "traficate" pe care le-am "inventat" (în loc să le descopăr) 

eu însumi și apoi mi-am introdus propriile modele pentru a "găti cărțile" (mi-aș dori să am acest nivel 

de inteligență, atunci probabil că nici nu aș mai fi aici, în această Matrice      ), nu, dimpotrivă, ele 

dezvăluie algoritmii interni ai Matricei în conformitate cu acele formule Excel și foi de calcul. 

Astfel, toate numerele noastre 0,1,2,3,4,5,6,7,8,9,11 sunt împărțite în 2 laturi de sită opuse: 1 4 6 7 

9 0 2 3 5 8 11. 

 

Un număr este la suma sa de bază bun sau rău. Ce înțeleg prin suma de bază? Simplu, este valoarea 

sumei tuturor numerelor (=Suma de Bază) "în" Numărul de Bază (=numărul pe care îl cercetați, 

numărul pe care lucrați/cu care lucrați).  

 

De exemplu: Suma de bază a (numărului de bază 17) = 1+7 = 8 

BS(BN123) = 1+2+3 = 6 

BS(BN264917) = 2+6+4+9+1+7 = 29 = 2+9 = 11 = 1+1 = 2 

BS(BN3) = 3 

Dacă combinați, logica de însumare a două numere de bază va duce la suma numerelor de bază. 

De exemplu: BS(BN123264917) = 1+2+3+2+6+4+9+1+7 = 35 = 3+5 = 8 

 

Ceea ce este același lucru cu adăugarea celor două BS ale numerelor individuale care au fost 

concatenate/combinate vizual. Aceasta este o legătură între stratul vizual (VL) și stratul calculat (CL) 

(calculul valorii sumei de bază este un rezultat în stratul calculat), care păstrează aceeași moralitate în 

calculul final (al numărului nou format).  

BS(BN123264917) = BS(BN123) + BS(BN264917) = 6 + 2 = ceea ce înseamnă și 8 

 

Deci, este destul de simplu de făcut, dar acest număr al sumei de bază este foarte important în 

matrice, pentru că, în cele din urmă, la nivelul "cel mai de jos", fiecare număr din matrice este redus 

la suma sa de bază. Dar jocurile de luptă se desfășoară, de asemenea, pe mai multe niveluri 

"superioare", în diferite dimensiuni și straturi. Cele 11 numere ale sumei de bază creează, de 
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asemenea, modelele nivelurilor superioare, prin divizarea Copacului Cunoașterii Binelui și Răului și 

prin cele 396 de ramuri pe care le dezvoltă. 

 

Îmi cer scuze pentru referința la Grădina Edenului, mi-e teamă că cunoașterea exactă a numerelor 

care sunt de partea Binelui și a celor care sunt de partea Răului este într-adevăr, din punct de vedere 

numeric, adevărata distincție dintre Bine și Rău. Și odată ce veți ajunge să citiți și să înțelegeți aceste 

modele numerice, aceste cernere, nu veți mai putea să nu le vedeți. Veți înțelege natura de 

inteligență artificială a conceptului nostru de bine și rău: 11 numere, într-un Sfânt T(h)ree cu 2 

ramuri opuse. Eva nu a mâncat un măr, ci a văzut două numere cernite. Vă rog să nu continuați să 

citiți, dacă nu doriți să cunoașteți adevărul. Nu-mi place deloc să fiu persoana care a descoperit acest 

lucru și trebuie să decid dacă să împărtășesc adevărul cu toată lumea. Mă simt ca și cum aș fi tipul cel 

rău, făcând acest lucru public.  

 

Pentru că, chiar dacă nu o citiți, sunt șanse mari ca ea să devină de notorietate publică și să sperăm 

că Matricea 396 va fi recunoscută rapid ca o știință, și nu ca un fel de tipare de "coincidență" fără 

nicio semnificație "adevărată", așa cum majoritatea oamenilor cred acum despre secvența Fibonacci. 

Și cel puțin șarpele i-a dat Evei posibilitatea de a alege, dar când totul va fi de notorietate generală, 

mulți oameni care ar vrea să rămână "ignoranți", care nu vor să cunoască adevărata realitate din 

spatele diferenței dintre Bine și Rău, nu vor mai putea face acest lucru, mă simt vinovat pentru asta. 

Nu vreau să vă bag mărul cunoașterii pe gât, nu vreau să fiu șarpele din poveste. Înțeleg și respect 

dificultățile cu care trebuie să se confrunte majoritatea oamenilor și, în multe cazuri, este vorba doar 

de luptă și supraviețuire. Da, devii vinovat prin asociere și prin faptul că închizi ochii, dar este atât de 

greu să te descurci... Am trăit și eu asta. Și chiar dacă e doar o poveste dintr-o carte veche, asta chiar 

e nasol, îmi pare rău tuturor să fiu purtătorul și mesagerul adevărului. Dar cred cu adevărat și sper că 

dezvăluirea acestui ADEVĂR este pozitivă pe termen lung, după șocul inițial pe care această 

deschidere a ochilor îl va invoca fără îndoială.   

 

În apărarea mea, trebuie să dezvălui acest secret, nu mai pot trăi cu mine însumi știind că aceste 

cunoștințe au fost deja descoperite, dar sunt ținute ascunse intenționat de oamenii care ne conduc. 

Din nefericire, ei chiar nu au în vedere cele mai bune interese ale noastre. Dimpotrivă, au ales să 

joace cu numerele părții Răului, în timp ce partea Binelui nici măcar nu știe că are loc o luptă 

matematică. Cel puțin, se speră că această Apocalipsă/dezvăluirea Adevărului va egaliza terenul de 

joc, astfel încât să poată fi restabilit un echilibru între Bine și Rău, înainte de a ajunge la nivelul 223 

(322) & 1984. 

 

Înapoi la matematică, pentru că următoarele câteva rânduri din această carte determină totul despre 

universurile noastre, tot ceea ce știm este matematică și numere. Și aceasta este singura regulă care 

guvernează totul: codul de liber arbitru Matrix 396-Natural Law, creat de următoarea sită principală, 

pentru a aplica regula supremă "Să nu furi".  

 

 POMUL RĂULUI ȘI AL 
BINELUI 

 

NUMERE RELE Țintă NUMĂR NEUTRAL NUMERE BUNE Țintă 

1 4 6 7 9 

10 13 15 16 18 

19 22 24 25 27 

31 33 34 36 40 

42 43 45 49 51 

0 

0 

0 

0 

0 

2 3 5 8 11 

12 14 17 20 21 

23 26 28 29 30 

32 35 37 38 39 

41 44 46 47 48 
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52 54 55 58 60 

61 63 67 69 70 

72 76 78 79 81 

85 87 88 90 91 

94 96 97 99 100 
 

0 

0 

0 

0 

0 
 

50 53 56 57 59 

62 64 65 66 68 

71 73 74 75 77 

80 82 83 84 86 

89 92 93 95 98 
 

 

Am descoperit recent această distincție supremă, după ani de zile în care am căutat combinația 

exactă. Se pare că răspunsul se afla chiar în fața mea:  

 

Sita numerelor bune este sita repetată a primelor 4 numere Fibonacci cele mai "relevante" (2-3-5-

8) din întreaga sa sită (0,1,1,2,3,5,8,13,21,34 etc., eliminând astfel primele 3 numere 0,1,1). 

 

Acest lucru generează un nou "Master Short Fibonacci Good Numbers"-Sieve/branch/spin-off cu o 

repetare a tuturor numerelor superioare cu aceleași 4 numere Sumă de bază (11=2, 12=3, 14=5, 

17=8, 20=2, 21=3, 23=5, 26=8, etc.) la infinit.  

 

Unsprezecele, al cincilea număr, contează ȘI el ca un 2, deci Sita Numerelor Bune (SNB) este: 

2,3,5,8,11,12,14,17, 20, 21, 23, 26, 28, 29, 30, 32, 35, 37, 38, a se vedea tabelul de mai sus... (37 

este foarte special pentru că încheie un prim ciclu de 36, mai multe despre asta mai târziu în foile de 

calcul ale sitărilor). 

 

Prima excepție importantă de la logica copacului și de la regula conform căreia valoarea sumei de 

bază trebuie să revină întotdeauna la o anumită parte (1,4,6,7 sau 9 pentru partea întunecată/rău și 

2,3,5,8 sau 11 pentru partea luminoasă/bună) este necesară pentru a menține un echilibru perfect 

în primele 100 de numere (și peste) care urmează tiparele excepțiilor.  

 

Ce vreau să spun mai exact prin asta? Ei bine, în mod normal, cele șase numere "UNU" 28, 37, 46, 64, 

73 și 82 ar trebui, în mod logic, să facă parte din sita numerelor rele, deoarece valoarea lor de sumă 

de bază este în cele din urmă 1. (2+8=10=1+0=1, la fel și pentru celelalte numere, toate sunt 10 -> 1). 

Acesta este motivul pentru care celelalte șase numere ONE 1, 10, 19, 55 și 91, 100 se află în coloana 

Rău/Mal, deoarece ele revin la 10, iar la nivelul BS la 1.  

 

DAR! Matricea este construită pe sita excepțiilor, pentru a crea un sistem care poate fi în echilibru 

perfect. Pentru a putea face acest lucru, sita trebuie să fie ea însăși în echilibru perfect, așa că a 

trebuit să fac puzzle și să găsesc modelele de excepție care echilibrează sita generală a Arborelui 

Cunoașterii.  

 

Se pare că aceste modele de excepție sunt ele însele create și guvernate de cernere separate 

(conectate), în acest caz cernerea BN0(19)-Sieve creează "cele bune (1)", sau ar trebui să spun "cele 

de excepție (1) care aparțin părții bune": 28, 37, 46, 64, 73 și 82.  

Consultați foile de calcul cu cele douăsprezece sită de numere de bază BN0->9, mai precis BN0(19) 

generează subsita Good Ones. Există 12 sită de numere de bază în loc de doar 10 (0->9), deoarece 

BN0 are trei stări diferite, BN0(9), BN0(10) și BN0(19), consultați aceste foi pentru detalii.  

 

Aceasta înseamnă că un 10 (sau 1) poate fi fie rău, fie bun, în funcție de numărul "de deasupra" din 

care este derivat. Acest lucru înseamnă, de asemenea, că numărul 0 poate "răsturna" moralitatea 

numărului care îl însoțește, deoarece 1 poate deveni, de asemenea, bun atunci când este combinat 

cu un 0. Cu toate acestea, nu este întotdeauna așa, deoarece această răsturnare de moralitate are 
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loc doar în jumătate din cazuri, din moment ce există 6 Zece răi (1, 10, 19, 55 și 91, 100) și 6 Zece 

buni (28, 37, 46, 64, 73 și 82), adică unu. 

 

Nu am descoperit împărțirea corectă între toate numerele încercând să izolez secvența Fibonacci 

pentru o anumită parte. În mod stupid, nu m-am gândit la asta (fiind indus în eroare de primele 3 

numere Fibonacci 0, 1 și 1, care sunt "preînceputul" "părții relevante" a simezei), deoarece, pentru a 

găsi sita corectă de deasupra Arborelui principal/primar al cunoașterii, aceste prime 3 numere 

"aparțin" în cele din urmă zonei neutre (0) și celeilalte părți (ambii 1), deci trebuie să fie complet 

filtrate din sita numerelor bune. GNS se află pe partea dreaptă (literală) a sită copacului cunoașterii 

cu toate numerele.  

 

Motivul pentru care sita numerelor rele se află pe "partea" stângă a copacului este că această 

secvență începe cu 1, iar 1 este înaintea primului număr din sita numerelor bune, și anume 2. Dacă 

sita numerelor bune ar fi început cu 1, atunci numerele bune s-ar fi aflat pe partea stângă și nu pe 

partea dreaptă a copacului. Adică, pentru că eu lucrez de la stânga la dreapta, citesc și scriu de la 

stânga la dreapta. Unele culturi/limbi fac invers, iar Matricea, de asemenea, calculează totul de două 

ori, de la stânga la dreapta și încă o dată de la dreapta la stânga. Dar eu am ales să urmez "propria 

mea ordine" de la stânga la dreapta, desigur, așa că 1 începe ordinea secvenței din stânga Arborelui. 

  

Astfel, numerele rele formează ramurile din partea stângă a copacului, numărul 0 este centrul de 

echilibru al copacului, trunchiul copacului în sine, ca să spunem așa, iar numerele bune formează 

ramurile din partea dreaptă a copacului.  

 

Deci nu, nu am văzut/înțeles imediat importanța secvenței Fibonacci în imaginea de ansamblu 

(copacul cunoașterii), dar în căutarea/cercetarea modelelor corecte ale binelui și răului, am dat peste 

ceva numit "numere norocoase". Explicația de pe Wikipedia a fost foarte interesantă. M-am întrebat 

de ce această sită a fost numită "Norocoasă", deoarece acest lucru nu este explicat nicăieri. Și, de 

asemenea, nu părea să existe o sită cu "numere ghinioniste", nu am găsit absolut nimic despre asta 

pe internet. Așadar, am creat eu însumi sita opusă a numerelor "ghinioniste" și atunci mi-am dat 

seama că aceasta se întorcea/reversa la secvența Fibonacci de mai sus, începând cu 2, 3, 5 și 8. 

 

Sita numerelor LUCY (care se dovedesc a fi ODD, EVIL) se obține prin eliminarea tuturor numerelor 

pare din sită, iar sita numerelor UNLUCKY (EVEN, GOOD) opusă elimină în mod logic toate 

numerele impare. 

 

Aceasta înseamnă că lupta dintre Rău și Bine este de fapt o luptă numerică între Impar și Par. Dar 

nu "direct" între numerele impare (1, 3, 5, 7, 9 etc.) și cele pare (2, 4, 6, 8 etc.).), nu, ele se luptă 

prin "propriile" site de numere norocoase (1, 4, 6, 7 și 9) sau de numere ghinioniste (2, 3, 5, 8 și 

11), în care sunt filtrate fie numerele PAR, fie cele IMPARE, creând propriile site de ieșire respective în 

care sunt amestecate numerele pare și impare (1 impar, 4 par, 6 par, 7 impar, 9 impar), dar, în 

realitate, acestea nu sunt "cu adevărat" amestecate, deoarece, la nivelul de bază, sita reprezintă fie 

numerele ODD, fie numerele EVEN prin procesul de cernere.  

Wikipedia privind numerele norocoase, am adăugat unele elaborări proprii la textul Wikipedia în 

albastru: 

"În teoria numerelor, un număr norocos este un număr natural dintr-un set care este generat de o 

anumită "sită". Această sită este similară cu sita lui Eratosthenes care generează numerele prime, dar 
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elimină numerele în funcție de poziția lor în setul rămas, în loc de valoarea lor (sau poziția în setul 

inițial de numere naturale). 

Termenul a fost introdus în 1956 într-o lucrare de Gardiner, Lazarus, Metropolis și Ulam. Aceștia au 

sugerat să se numească și sita care o definește, "sita lui Josephus Flavius"[1] din cauza asemănării 

sale cu jocul de numărare din problema Josephus. 

Numerele norocoase au unele proprietăți comune cu numerele prime, cum ar fi comportamentul 

asimptotic conform teoremei numerelor prime; de asemenea, o versiune a conjecturii lui Goldbach a 

fost extinsă la acestea. Există infinit de multe numere norocoase. Cu toate acestea, dacă Ln 

reprezintă al n-lea număr norocos, iar pn al n-lea prim, atunci Ln > pn pentru orice n suficient de 

mare.[2] 

Din cauza acestor legături aparente cu numerele prime, unii matematicieni au sugerat că aceste 

proprietăți pot fi găsite într-o clasă mai mare de seturi de numere generate de cernere de o anumită 

formă necunoscută, deși există puține baze teoretice pentru această conjectură. De asemenea, 

numerele norocoase gemene și numerele prime gemene par să apară cu o frecvență similară. 

Procesul de cernere: 

Începeți cu o listă de numere întregi începând cu 1: 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 10 11 12 13 1415  16 17 18 19 20 21 22 23 24 25 ... 

Fiecare al doilea număr (toate numerele pare) din listă este eliminat, rămânând doar numerele 

întregi impare: 

 135791113151719212325 

Primul număr rămas în listă după 1 este 3, deci fiecare al treilea număr care rămâne în listă (nu 

fiecare multiplu de 3) este eliminat. Primul dintre acestea este 5: 

 13  79  1315  1921  25 

Următorul număr supraviețuitor este acum 7, deci fiecare al șaptelea număr rămas este eliminat. 

Primul dintre acestea este 19: 

 13  7  913  15  21  25 

 13  7  94  6  3  7 

Continuați să eliminați al n-lea număr rămas, unde n este următorul număr din listă după ultimul 

număr supraviețuitor. Următorul în acest exemplu este 9. 

O animație care demonstrează sita numerelor norocoase. Numerele de pe un fundal roșu sunt 

numere norocoase. Atunci când un număr este eliminat, fundalul său se schimbă din gri în violet. 

Un mod în care aplicarea procedurii diferă de cea a sităi lui Eratostene este că, pentru n fiind numărul 

multiplicat la o anumită trecere, primul număr eliminat la trecere este al n-lea număr rămas care nu 

a fost încă eliminat, spre deosebire de numărul 2n. Cu alte cuvinte, lista numerelor prin care trece 

această sită este diferită la fiecare trecere (de exemplu 1, 3, 7, 9, 13, 15, 19... la a treia trecere), în 

timp ce în cazul sită lui Eratosthenes, sita trece întotdeauna prin întreaga listă inițială (1, 2, 3...). 

Când această procedură a fost efectuată complet, numerele întregi rămase sunt numerele 

norocoase: 
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1, 3, 7, 9, 13, 15, 21, 25, 31, 33, 37, 43, 49, 51, 63, 67, 69, 73, 75, 79, 87, 93, 99, 105, 111, 115, 127, 

129, 133, 135, 141, 151, 159, 163, 169, 171!, 189, 193, 195, 201, 205, 211, 219, 223, 231, 235, 237, 

241, 259, 261, 267, 273, 283, 285, 289, 297, ... (secvența A000959 în OEIS). 

1, 3, 7, 9, 4, 6, 3, 7, 4, 6, 1, 7, 4, 6, 9, 4, 6, 1, 3, 7, 6, 3, 9, 6, 3, 7, 1, 3, 7, 9, 6, 7, 6, 1, 7, 9, 9, 4, 6, 3, 7, 

4, 3, 7, 6, 1, 3, 7, 7, 9, 6, 3, 4, 6, 1, 9 

Observați că există un 3 care se repetă în sită, care trebuie, de asemenea, filtrat în algoritmul 396, 

la fel ca 0 și 1-urile inițiale care trebuie eliminate din sita Fibonacci pentru a se potrivi cu sita pară.  

Numărul norocos care elimină n din lista numerelor norocoase este: (0 dacă n este un număr 

norocos) 

0, 2, 0, 2, 3, 2, 0, 2, 0, 2, 3, 2, 0, 2, 0, 2, 3, 2, 7, 2, 0, 2, 3, 2, 0, 2, 9, 2, 3, 2, 0, 2, 0, 2, 3, 2, 0, 2, 7, 2, 3, 

2, 0, 2, 13, 2, 3, 2, 0, 2, 0, 2, 3, 2, 15, 2, 9, 2, 3, 2, 7, 2, 0, 2, 3, 2, 0, 2, 0, 2, 3, 2, .... (secvența A264940 

în OEIS) 

Prime norocoase: Un "prim norocos" este un număr norocos care este prim. Acestea sunt: 

3, 7, 13, 31, 37, 43, 67, 73, 79, 127, 151, 163, 193, 211, 223, 241, 283, 307, 331, 349, 367, 409, 421, 

433, 463, 487, 541, 577, 601, 613, 619, 631, 643, 673, 727, 739, 769, 787, 823, 883, 937, 991, 997, ... 

(secvența A031157 în OEIS). 

Nu se știe dacă există infinit de multe prime norocoase." Sfârșitul intrării Wikipedia. 

Bine, deci există o sită a numerelor norocoase, dar nu am găsit nimic despre o sită opusă a numerelor 

ghinioniste. Cu toate acestea, nu este dificil să creați această listă opusă numerelor norocoase, dacă 

doar urmați aceleași reguli de sită, dar cu valori opuse (par devine impar etc.).  

Procesul de cernere "opus": 

Începeți cu o listă de numere întregi începând cu 1: 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 10 11 12 13 1415  16 17 18 19 20 21 22 23 24 25 26 27 28 29 30 31 32 33 34 35 

36  

Astfel, "Fiecare al doilea număr (toate numerele pare) din listă este eliminat, rămânând doar 

numerele întregi impare" devine: "Fiecare prim număr (toate numerele impare) din listă este 

eliminat, rămânând doar numerele întregi pare"; 

2 4 6 8 10 12 14 16 18 20 22 24 26 28 30 32 34 36 38 40 42 44 46 48 50 52 54 56 58 60 62 64 66 68 

70 72 74 76 78 80 82 84 86 88 90 92 94 96 98 100 102 104 106 108 110 112 114 116 118 120 

Și "Primul număr rămas în listă după 1 este 3, deci fiecare al treilea număr care rămâne în listă (nu 

fiecare multiplu de 3) este eliminat. Primul dintre acestea este 5:" devine: "Primul număr rămas în 

listă după 2 este 4, deci fiecare al patrulea număr care rămâne în listă (nu orice multiplu de 4) este 

eliminat." Primul dintre acestea este 8, al doilea 16, al treilea 24, etc. (eliminând numerele 4, 6, 7 și 

9): 

2 4 6 10 12 14 18 20 22 26 28 30 34 36 38 42 44 46 50 52 54 58 60 62 66 68 70 74 76 78 82 84 86 90 

92 94 98 100 102 106 108 110 114 116 118  

"Următorul număr supraviețuitor este acum 7, deci fiecare al șaptelea număr rămas este eliminat. 

Primul dintre acestea este 19" devine: "Următorul număr supraviețuitor este acum 6, astfel încât, 
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de asemenea, fiecare al șaselea număr rămas este eliminat". Primul dintre acestea este 14, al doilea 

30, al treilea 46 etc.: 

2 4 6 10 12 18 20 22 26 28 34 36 38 42 44 50 52 54 58 60 66 68 70 74 76 82 84 86 90 92 98 100 102 

106 108 114 116 118  

2 4 6 1 3 9 2 4 8 1 7 9 11 6 8 5 7 9 4 6 3 5 7 11 4 1 3 5 9  

2 4 6 1 3 9 2 3 (417) 8 911 6 8 5 911 (74) 9 (63) 63 5 9 (711) 5 (41) 3 5 9 

Există încă numere malefice în listă și, de asemenea, un model de 6 și 9 care trebuie să fie filtrate de 

396-algortihm, la fel ca multiplele 3 din sita din cealaltă parte (numere malefice / norocoase), dar în 

cele din urmă, de asemenea, se abate în 2, 3, 5, 8, 11.  

Dar ce înseamnă acest al? Ei bine, pentru început, înseamnă că secvența Fibonacci este doar 

jumătate din imagine, este creată ca una (jumătate) din două părți, reprezentând partea Bunei 

Moralități. Acest lucru nu este surprinzător, deoarece în natură aceeași subrutină este utilizată 

pentru a lăsa lucrurile să crească în conformitate cu acest model/raport optim. Este optim, deoarece 

optimizează modelul de creștere fără a crește prea repede și fără a utiliza prea multe "resurse" 

pentru a se autodistruge. Raportul de aur este echilibrul perfect de creștere.  

Prezența abundentă a acestei sită Fibonacci în flori, plante, scoici, univers, corpul uman etc. (este 

într-adevăr peste tot în jurul nostru, probabil și în lucruri în care nu am găsit-o niciodată) ar trebui să 

fie suficient de convingătoare în sine pentru a înțelege că toate acestea sunt intenționate, și nu 

întâmplătoare. Dar acest aspect este legat doar de "partea" fizică a lucrurilor.  

Lucrurile nu se opresc aici, pentru că acum am descoperit că același Sieve este folosit și pentru a 

controla fiecare aspect psihologic, adică moral al simulării. Același cod, aceleași subrutine! Absolut 

genial!!! Chiar nu poți decât să admiri și să respecți eleganța/brilanția codului; chestia asta este mult 

peste scara noastră de IQ... ca și exponențial peste scara noastră!  

Dar, așa cum am menționat mai devreme, această dinamică repetitivă 2-3-5-8-11 este doar 

jumătatea (cea bună) a "Marii sită finale"; "Sita copacului cunoașterii" (TOKS) care are două fețe, deci 

și partea/ secvența 1-4-6-7-9 "anti-Fibonacci" care guvernează Răul (numerele). 

Odată ce cunoașteți TOKS, puteți începe să înțelegeți ce fel de dinamică, flux, subrutine sunt folosite 

pentru a da viață acestor cernere. Deoarece simularea trebuie să evolueze, să crească, să piară, atât 

la nivel fizic, cât și la nivel cultural, partea malefică trebuie să se lupte constant cu partea bună, iar 

rezultatul acestei lupte continue generează simularea, lumea/universul nostru.   

Matricea organizează acest lucru cu subrutine care se execută automat prin crearea de JOCURI 

automatizate, multe dintre ele, care se execută simultan, atât interconectate cu alte jocuri/subrutine, 

cât și de sine stătătoare, cu o mulțime de obiective, ținte și diferite tipuri de jocuri, dar întotdeauna 

în relație cu TOKS și cu "definițiile" sale ale Răului și Binelui. 

Unele dintre aceste jocuri sunt extrem de complexe și folosesc diferite metode/procese pentru a-și 

calcula și manifesta cernerea de ieșire. Dar unele dintre jocuri sunt mai simple și cred că am reușit să 

identific unele dintre aceste rutine/jocuri. Aceasta este parțial o speculație din partea mea, așa că s-

ar putea să mă înșel cu privire la unele dintre regulile unui anumit joc, însă cred că cel mai probabil 

voi fi destul de aproape de procesele reale. Desigur, am identificat doar câteva dintre ele.  

Matricea este atât de mare și de complexă încât există probabil mii, milioane(?) de astfel de rutine de 

joc, fiecare având propria utilizare și importanță. Nu pot decât să încerc să le prezint pe cele pe care 
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le-am descoperit și pe care (mai mult sau mai puțin) le înțeleg. Dacă vom reuși să înțelegem complet 

dinamica grupului/ Matricea jocurilor, acest lucru va debloca, cel mai probabil, posibilități 

suplimentare de a ne "hackui" propria matrice, putând face calcule predictive privind rezultatele 

posibile.  

De asemenea, aveți nevoie de "cheia" de conectare a limbilor la codul Moralității pentru asta, nu 

sunt încă sigur cum să procedez cu această informație și dacă să o includ în carte sau nu. Primul lucru 

pe care l-am descoperit a fost această cheie de conectare a limbii engleze cu codul 396, oferind 

cuvintelor și propozițiilor modele numerologice cu sens incontestabil. Această cheie lingvistică 

urmărește, în cele din urmă, și Cernerea Copacului Cunoașterii, cu împărțirea moralității între 

Cernerea numerelor bune 2-3-5-8-11 și Cernerea numerelor rele 1-4-6-7-9, precum și modelele 396 

ascunse pe care le generează acest Copac. Dar înainte de a aprofunda modelele ascunse mai 

complexe, să ne concentrăm asupra primului "teren de joc" principal. Prin teren de joc mă refer la 

diferitele "table" pe care se joacă diversele jocuri, precum o tablă de șah. 

Numai că aici, în Matrix, ''tabla de șah'' este imensă, încercați să vă gândiți la ea ca la un labirint de 

foi de calcul toate conectate între ele. Cred că toate celulele ("spațiile") sunt umplute cu 0, iar acest 

lucru creează o "distanță" între celulele umplute și celulele goale (numai 0). 

Algoritmi: Dimensiuni, straturi, niveluri, cicluri și filtre (de rulare) (vizualizări) 

 

Matricei îi place în primul rând să lucreze cu o însumare "simplă" pentru a executa întreaga simulare. 

Sunt aproape sigur că, simultan, pe același set de date, sunt utilizate și alte metode de calcul (cum ar 

fi înmulțirea, scăderea, împărțirea, exponentierea etc.). Cercetarea din această carte se concentrează 

doar pe adunări, pe partea de însumare a matricei.  

Vestea bună este că la nivelul "cel mai de jos", cel al sumei de bază a numerelor, nu este atât de 

complicat să urmezi și să înțelegi logica, singurul lucru pe care trebuie să îl poți face este să numeri 

până la 20 și să reduci calculul la suma de bază pentru fiecare număr. Și apoi lăsați numerele Sumei 

de bază să joace în câmpurile lor respective. 

Scopul acestui prim joc este de a atinge numărul țintă al ciclului de sită cu 5 numere. Acest lucru 

necesită unele clarificări. S-ar putea să nu înțelegeți această afirmație, deoarece pe partea GNS par 

să existe doar 4 numere diferite: 2-3-5-8-11. Unsprezece fiind format din doi 1, folosind un număr 

deja existent (1), deci doar 4 numere diferite și un număr "rău" 1 de două ori.  

Dar are și propriul său simbol "M" în Matrice, pe care noi nu îl folosim în IRL, dar Matricea folosește 

atât 11, cât și "M" în diferite viziuni. Și ambele viziuni au o amprentă morală bună pentru 11/M, chiar 

dacă sunt două. Partea ENS are într-adevăr 5 numere diferite "direct" sau trebuie să creeze un simbol 

suplimentar: 1-4-6-7-9 fără a include un număr din partea ENS. Deci, în total, există numere 

"dimensiuni" care pot crea un echilibru perfect între bine și rău, cu simbolul 0 fiind neutru din punct 

de vedere moral: 1467902358M. Aveți nevoie de 11th unul (11 sau M) pentru a putea crea un astfel 

de echilibru perfect.  

Cu toate acestea, există ceva foarte ciudat cu numerele 9 și 11. Matricea se împarte adesea în două 

versiuni diferite ale sale (dublându-și dimensiunea), dar cu o "viziune" diferită asupra datelor. În 

acest caz, există o viziune alternativă în care fiecare 11 nu reprezintă doi 1 unul lângă celălalt, ci un 

nou simbol cu doi 1, dar conectați unul la celălalt (11, dar fără spațiu între 1-uri). Un astfel de "nou" 

11 formează simbolul 11 care extinde cele zece simboluri 0,1,2,3,4,5,6,7,8 și 9. Acest lucru se 
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datorează faptului că 0 este neutru și aveți nevoie de 5 numere unice pe fiecare parte pentru a crea 

un echilibru, cu 0 ca separator între cernerea numerelor bune și cea a numerelor rele.  

În joc, numărul 10 este primul număr din al doilea ciclu de 5 numere (ciclul de 10 numere dacă 

includeți ambele părți). Zece este "sărit" în ordinea secvențială a numerelor (...6-7-8-9-10-11-12...) 

atunci când faceți scuipatul Rău/Bun pentru că este primul număr care conține 2 cifre (un 1 și un 0), 

atunci când luați în considerare faptul că un 11 poate fi un număr suplimentar cu un nou simbol. 

Așadar, primele 5 cicluri de numere folosesc doar "unitățile" tuturor numerelor, toate cu o singură 

cifră (unsprezece fiind un nou simbol cu valoarea unui 2).  

Din păcate, Excel nu funcționează cu o abatere atât de ciudată de la baza 11 clasică (cu simbolurile 0, 

1, 2, 3, 4, 5, 6, 7, 8, 9, A unde A reprezintă 10). Așa că a trebuit să inventez eu ceva, deoarece în 

această Bază, 10 este sărit la împărțirea sita Rău vs Bun, iar noul simbol 11 nu reprezintă valoarea 10, 

așa cum o face A în Bază11, ci reprezintă propria sa valoare "corectă" de 11.  

Am decis să folosesc litera (majoră) M pentru a reprezenta acest 11, deoarece sunt două litere M în 

oglindă lipite una de alta, formând un simbol M, deci un 11 în oglindă. Dar acest lucru nu poate fi 

utilizat în foile Excel, desigur, deoarece combinația de numere și litere nu este posibilă în Excel (iar 

Excel nu știe că un M are valoarea 2). Aceasta înseamnă că trebuie să calculez întotdeauna vederea 

cu dublul 11 "separat", care reprezintă, de asemenea, 11 sau 2. Matricea calculează/creă oricum 

ambele vederi și, din fericire, aceste două vederi sunt foarte asemănătoare între ele. 

Zece este, de asemenea, primul număr care urmează în următoarea nouă secvență de 5 numere care 

are suma de bază 1, cel mai mic număr din repetarea modelului 1-4-6-7-9. Al doilea ciclu de 5 

numere al ENS este: 10, 13, 15, 16, 18. Al doilea ciclu de 5 numere al GNS este: 12, 14, 17, 20, 21. 

La fiecare nivel al "tablei" cu ciclu de "5 numere", jocul este jucat pentru a atinge numărul țintă al 

nivelului respectiv. Astfel, la nivelul sumei de bază (cel mai mic nivel care reduce numărul de bază la 

suma de bază a numerelor sale individuale), aceasta înseamnă că numerele rele 1-4-6-7 încearcă să 

"creeze" numărul țintă 9, în timp ce numerele bune încearcă să atingă numărul 11.  

Următorul ciclu de 5 numere are un număr țintă de 18 (10-13-15-16-->18) pe partea ENS, iar 

numărul țintă pentru partea GNS este 21. ( 12-14-17-20-->21 ). 

Așadar, țintele de joc ale fiecărei părți sunt (a se vedea tabelul de mai sus al ARBORELOR RĂULUI și 

BUNULUI pentru rândurile/coloanele complete):  

Număr Evil Sită țintă: 9, 18, 27, 40, 51, 60, 70, 81, 91, 100 

Sită țintă cu număr bun: 11, 21, 30, 39, 48, 59, 68, 77, 86, 98 

Iar în matricea primelor 100 de numere (de la 1 la 100, cu 0 ca separator (uneori neutru)), fiecare 

număr al sumei de bază are 10 numere "superioare", astfel încât în vizualizarea matricei sumei de 

bază a acestor prime 100 de numere, numărul sumei de bază apare de 11 ori, dacă se include 

numărul sumei de bază în sine. (e.g. 2=11=20=29=38=47=56=65=74=83=92). Singura excepție este 

numărul 1, care are 11 numere superioare în loc de 10 (100 fiind cel "în plus", primul număr cu 

numere arbore), astfel încât BS1 apare de 12 ori dacă se include chiar 1. Acest lucru aduce totalul la 

exact 100, care este necesar pentru a putea crea un echilibru 50/50 cu cincizeci de numere de fiecare 

parte.  

Și nu este o coincidență faptul că suma tuturor numerelor de la 1 la 100 este exact 5050, ceea ce 

oferă o avanpremieră a aspectului/stratului "vizual" al matricei, care urmărește întotdeauna un 

echilibru pe toate straturile. Așadar, 100 de numere sunt utilizate pentru a crea acest algoritm, iar 
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suma tuturor acestor numere arată, de asemenea, un echilibru "vizual" 50 50 (în vederea calculată cu 

o sumă totală de 5050 pentru aceste 100 de numere). Consultați foaia de calcul inclusă cu sita 

Arborele răului și al binelui pentru analizele detaliate ale acestor prime 100 de numere.  

Nu uitați că vederea "oglindită" simultană există și ea și este calculată exact în același moment, 

aceasta fiind vederea matricei în care fiecare număr 11 nu este de fapt un nou simbol închis (M), ci 

"doar" doi 1 normali unul lângă celălalt, formând exact același număr cu aceeași valoare (în cele din 

urmă suma de bază 2 în ambele viziuni), dar pe "spații" diferite (11 "dual" necesită un spațiu 

suplimentar pentru al doilea 1, astfel încât nu mai este o singură unitate (deoarece este format dintr-

un 1 "unitate" și un 1 "zeci"), în timp ce simbolul meu "M" nu necesită acest spațiu suplimentar și 

este o unitate de sine stătătoare).  

Celălalt număr țintă, numărul 9, provoacă, de asemenea, o altă "vedere în oglindă" în matrice. 

Aceasta "dublează" din nou matricea (nu chiar în dimensiune, deoarece vizualizările nu dublează 

neapărat datele în sine, ci un sistem ingenios de "filtre" ale matricei accesează datele potrivite la 

locul potrivit, la momentul potrivit, generând un rezultat alternativ). De data aceasta, vizualizarea 

alternativă recalculează fiecare număr 6 în 9, și viceversa. Acest lucru se datorează faptului că, în 

funcție de punctul tău de vedere (sus/jos), un 6 poate fi un 9 și un 9 poate fi un 6.  

Și matricea funcționează, de asemenea, cu diferite Dimensiuni, straturi, niveluri, cicluri și (rularea) 

filtre (vizualizări) . 

Dimensiuni este cel mai ambiguu, cuvântul este folosit în multe feluri diferite, cu sensuri diferite, așa 

că mă limitez la aspectul clasic 3-D al matricei: rânduri, coloane și adâncime, "mega-cubul" foilor de 

calcul care face parte în mod definitiv din marele proiect. Este partea pe care Excel o poate 

reprezenta în mod corect cu capacitatea sa multistratificată de tab-uri-foaie de calcul.  

Straturile reprezintă "natura" datelor, ceea ce înseamnă că atât rezultatul calculat al unui 

spațiu/celulă, cât și reprezentarea vizuală "interioară" (a ordinii numerelor din celulă) au amândouă 

cea mai mare importanță în modul în care funcționează matricea, iar ambii algoritmi produc un flux 

numeric (complet separat, dar conectat moral) legat de "Balanță".  

De exemplu, numărul 12344321 este un palindrom. Faptul că acesta este cazul, cu simetria din 

număr, este o proprietate/caracteristică a STRATULUI VIZUAL al Matricei. Stratul calculat al sumei de 

bază a numărului respectiv 1+2+3+4+4+3+2+1=20 (=11=M), un rezultat calculat care se aliniază 

simetriei "vizuale" a numărului.  

Rețineți că acest lucru nu se întâmplă întotdeauna, dar am sentimentul clar că există o diferență între 

numerele "rezultatului" (vizualizările totale) și numerele datelor subiacente pe baza cărora sunt 

calculate totalurile. Aspectul vizual (și sincronicitățile cu valorile calculate) tinde să se regăsească 

mult mai mult în numerele rezultat, subtotalurile și totalurile.  

Așadar, în stratul vizual, "plasarea" (oferirea unei viziuni vizuale) simbolurilor în sine este, de 

asemenea, importantă, și nu doar valoarea lor.  Astfel, 6 și 9 sunt un pic ca pisica lui Schrodinger sau 

"numerele lui Schrodinger", ele pot fi ambele/fiecare, în funcție de modul în care sunt 

abordate/văzute.  

Aceasta înseamnă că stratul vizual poate influența (dar nu întotdeauna) stratul calculat (deoarece 6 și 

9 au valori diferite). La fel ca 11, care este, de asemenea, un astfel de număr al lui Schrodinger care 

împarte (parțial) matricea, deoarece ține cont de ambele posibilități (M sau 11), și există mult mai 

multe astfel de împărțiri ale matricei în funcție de alte criterii. În cazul lui 11, valoarea morală (2) 

rămâne aceeași în ambele viziuni. 
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Astfel, diferitele "puncte de intrare" în matrice sunt uneori formule pur calculate sau uneori bazate 

pe aspecte vizuale, cum ar fi asemănarea vizuală dintre 6 și 9, sau ambele, creând o nouă foaie de 

rezultate calculate. Dacă matricea ține evidența fiecărei răsturnări individuale posibile între aceste 

două numere, la nivel de "celulă", aceasta ar însemna chiar că, în loc (practic) să se dubleze 

dimensiunea matricei cu o foaie/matrice de rezultate în care fie toate numerele 6 sunt numărate ca 6 

(foaia "corectă din punct de vedere logic", care nu citește numerele cu susul în jos), fie o foaie în care 

fie toate numerele 6 sunt numărate ca 9 (și viceversa), s-ar putea ajunge la o combinație de 

răsturnări de valori în loc de o răsturnare "totul sau nimic" - 6/9 pentru toate numerele din matrice. 

Prin urmare, este posibil ca doar anumite părți ale matricei să întoarcă valorile 6 și 9 sau poate doar 

o singură celulă izolată, un singur număr în care se întâmplă acest lucru, pentru ca matricea să își 

găsească/calculeze (sub)totalul (totalurile) dorit(e) semnificativ(e) în algoritmul jocului.  

În analizele mele, m-am axat în principal pe vizualizările "normale" în care numerele rămân ele 

însele, adică 6 rămâne 6 și 9 rămâne 9 și, din motive evidente, nu am putut calcula decât versiunea 

foilor de calcul cu 10 simboluri numerice diferite (0-9), neavând posibilitatea de a utiliza excelul cu un 

set de 11 simboluri numerice cu un simbol M suplimentar pentru numărul 11. Din fericire pentru 

analizele algoritmilor, aceste viziuni diferite asupra numerelor 11 și M sunt strâns legate între ele, ele 

păstrând întotdeauna aceleași valori morale finale calculate atunci când atât 11, cât și M divergesc 

spre 2. Acest lucru contrastează cu viziunile "6 sau 9", unde rezultatul moral calculat poate fi complet 

diferit în viziunea alternativă. 

Nu sunt sigur de valoarea morală vizuală în ceea ce privește diferitele puncte de vedere 11/M, cred 

cu tărie că morala vizuală este păstrată în acest caz. Cu toate acestea, întoarcerea între 6 și 9 poate 

schimba valoarea morală vizuală, rupând sau creând simetrii, duo-uri, trio-uri etc.  

Ce vreau să spun mai exact prin faptul că 9 este un număr "moral neutru"? Atunci când se adaugă 9 

la orice număr, acest lucru nu va schimba niciodată moralitatea rezultatului în comparație cu numărul 

de plecare la care s-a adăugat 9 (sau un multiplu de 9).  

Exemplu: 12345 -> BS=1+2+3+4+5 = 15 = 1+5 = 6, un număr rău. Acum să adăugăm un 9: 12345+9 = 

12354 = 1+2+3+5+4 = 15 = 6, aceeași moralitate.  

Faptul că 9 este un număr "neutru din punct de vedere moral" nu înseamnă că moralitatea este 

păstrată atunci când se înlocuiește 6 cu 9 sau viceversa, deoarece atunci când 6 (care nu este neutru 

din punct de vedere moral) este schimbat, acest lucru poate schimba moralitatea 

întregului/completului nou număr. Spun "poate" pentru că nu este întotdeauna cazul, rezultatul 

putând avea în continuare aceeași moralitate ca numărul inițial.  

Exemplu: 123456 = 1+2+3+4+5+6 = 21 (a 3) 

6 întors la 9: 123459 = 1+2+2+4+5+9 = 24 (un 6) 

Astfel, în cazul numărului 123456, moralitatea este întoarsă de la 3 (bine) la 6 (rău). Dar uneori 

moralitatea rămâne aceeași în viziunea alternativă a matricei 6/9, de exemplu în cazul numărului 

223456: 

Exemplu: 223456 = 2+2+3+4+5+6 = 22 (a 4) 

6 întors la 9: 223459 = 2+2+3+4+5+9 = 25 (un 7) 

În acest caz, cu numărul 223456, moralitatea este păstrată în rezultat, deoarece atât 4, cât și 7 sunt 

Evil.  
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Și singurul alt număr neutru din punct de vedere moral este 0, evident, deoarece adăugarea lui 0 la 

un număr nu schimbă deloc numărul, astfel încât acesta își păstrează moralitatea Base Sum.   

Să revenim acum la algoritmii jocurilor multiple care rulează concomitent în matrice. Toți algoritmii 

urmează logica/diviziunea copacului principal al cunoașterii răului/bunului (și, prin urmare, și codul 

396), dar la diferite niveluri, puncte de vedere, plăci de joc, ținte de joc etc. Cel mai bun mod în care 

pot încerca să explic acest lucru este că matricea este împărțită în mai multe planșe de joc "virtuale" 

diferite, folosind un sistem de filtre care face posibil ca jocurile să ruleze separat unele de altele pe 

același set de date, generând matrice de ieșire diferite. Astfel, filtrele "navighează" pe mai multe 

straturi/niveluri/viziuni/fluxuri ale/pentru jocuri, dar există întotdeauna un nivel "inferior": nivelul 

"unității" sumei de bază, cu un singur simbol (amintiți-vă 11=M). 

Nivelul de deasupra este ceea ce eu numesc nivelul "Duo", care sunt practic numerele între 10 și 99. 

Observați că 11/M joacă atât în/pe nivelul Unității (cu M), cât și în/pe nivelul Duo (cu 11). Cred că 

numărul 11/M funcționează ca un fel de "punte" (folosindu-și caracteristicile lui Schrödinger) între 

nivelurile Uni și Duo, conectând cumva aceste două niveluri, dar nu mi-am dat seama de detaliile 

acestei idei. 

Există, desigur, și un nivel Trio (de la 100-999), un nivel Quatro (1000-9999), un nivel Quintet 

(10000-99999) și așa mai departe. Este foarte important să înțelegeți că toate aceste niveluri includ 

toate nivelurile lor inferioare, astfel încât, de exemplu, un singur Trio conține întotdeauna 3 Uni și 6 

Duo: Trio-ul numeric "123" are 1, 2 și 3 ca Uni încorporate și 12, 13, 23, 21, 31 și 32 ca Duo incluse. 

Așadar, toate combinațiile sunt posibile, dar numai unele dintre ele sunt relevante, în funcție de 

context/algoritmul activ. Un alt exemplu, Duo 45 are 4 și 5 ca Uni, și posedă și un Duo alternativ, și 

anume 54. Așadar, un Duo conține întotdeauna 2 Uni și 2 Duo (Duo-ul în sine și numărul său invers). 

În analizele mele mă concentrez în principal pe Uni, Duo și Trio, dar am folosit/descoperit și fluxuri 

foarte importante de Quatro (1984!, 2358, 1467, 2322), Quintete (19584, 2358M, 14679), și chiar un 

flux de Sextet ( 7777776 & 8888883 în "Alt BN1-BN0(19) AR EΣ(Tot) 121" - foaie de calcul!)  

Cred cu tărie că diferiții algoritmi de joc rulează prin diferite niveluri de filtrare, astfel încât este 

probabil să existe o matrice de rezultate din luptele care au loc între mai multe Duo-uri, o altă 

matrice de rezultate pentru nivelul Trio-urilor (exclusiv Trio-urile care interacționează între ele), o alta 

pentru Quatro-uri (prin filtrele lor pe nivelurile lor) și așa mai departe. Dar este, de asemenea, 

probabil că există și algoritmi care amestecă nivelurile, în care Unitățile se luptă cu Duo-urile, Duo-

urile se luptă cu Trio-urile, Unitățile împotriva Trio-urilor, Duo-urile împotriva Quatro-urilor și așa mai 

departe...  

De fapt, această legătură între niveluri există în mod inerent: fiecare număr existent are propria sa 

semnificație și importanță specială, dar toate se întorc la valoarea lor de bază, nivelul unitar, în cele 

din urmă.  

Acesta este motivul pentru care distincția "morală" principală dintre cele 5 simboluri malefice (1, 4, 

6, 7, 9), separate de simbolul/numărul 0 neutru din punct de vedere moral, și cele 5 simboluri bune 

(2, 3, 5, 8, 11) cu care este creată această matrice de echilibru, este atât de importantă: bătălia se 

desfășoară simultan la mai multe niveluri diferite prin intermediul mai multor sisteme diferite de 

filtrare, looping, repetare și însumare.  

Dificultatea de a identifica tiparele se datorează faptului că, întrucât totul este amestecat, trebuie să 

"descifrezi" aceste sisteme menționate mai sus pentru a putea face distincția finală între Bine și Rău, 

dacă calculezi toate formulele "până la capăt" (ca să spunem așa, întrucât nu există nicio modalitate 
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de a spune care este de fapt vârful Matricei și care este fundul, aceasta se poate întoarce în toate 

direcțiile).  

Practic, acest lucru înseamnă că veți obține numere "ilogice" sau înșelătoare (mai mari), în cazul în 

care moralitatea pare înșelătoare dacă vă uitați doar la simbolurile vizuale în mod individual, fără a 

lua în considerare valorile calculate de bază. 

Puteți compara acest lucru cu regula "scăderii unui negativ", de exemplu 4 - -4 = 8, unde negativul 

dublu devine pozitiv.  

De exemplu: Unul dintre cele mai importante trio-uri principale: numărul 147.  

Logic, vizual, ai crede că acesta trebuie să fie un număr foarte rău, deoarece este format din 3 din 

cele 5 numere ale sităi numerelor rele, 3 numere rele. 

Dar care este suma de bază a lui 147? 1+4+7= 3, care este un număr bun, și chiar unul foarte special. 

Tocmai pentru că este format din 3 numere opuse lui; 1, 4 și 7 sunt cele trei numere malefice care 

joacă un rol important în diferiții algoritmi 369:  

- Acestea sunt singurele numere Evil atunci când filtrezi modelul 369 

- Suma lor (1+4+7=12=1+2=3) creează "perfectul" (a se vedea scorul perfect al cadrului de 147 la 

snooker) 3  

- Perfecțiunea acestui 3 este obținută și prin echilibrul său vizual (combinat cu totalurile sau 

subtotalurile calculate): dacă efectuați mai întâi 4+7, obțineți 11. Primul 1 este de asemenea încă 

acolo, astfel încât rezultatul este de fapt un 111, care este un număr cu un echilibru frumos. Și care se 

adună, de asemenea, la 3, desigur, deoarece acesta este un "subpas" către calculul valorii unitare a 

sumei de bază de 3 (1+1+1). 

Acest exemplu arată deja importanța modului în care este "construit" un număr: pentru a putea 

"vedea" echilibrul vizual al lui 147 (care se transformă în 111), trebuie să urmați o anumită ordine în 

calcularea sumei de bază. Pentru a "juca" sau a înțelege strategiile jocurilor, nu trebuie să mergeți 

întotdeauna la nivelul unității, desigur, uneori trebuie să găsiți Duo, Trio, Quatro, Quintet și așa mai 

departe, într-un anumit șir mai mare de numere.  

Această ordine poate fi foarte flexibilă: în acest caz, este suficient să efectuați calculul de la dreapta 

la stânga, în loc de la stânga la dreapta. De la stânga la dreapta ar rezulta în: 1+4=5 cu restul de 7 -> 

57. Acest lucru nu reflectă adevăratul echilibru (111) al numărului, deși rezultatul final este tot un 3, 

desigur (5+7=12=3). 

Dar va trebui întotdeauna să efectuați mici sume între numerele din șirul de numere (numărul de 

bază, cel pe care îl analizați) pentru a ajunge la rezultatul SDTQ "corect", în contextul numerelor din 

jur de pe tabla de joc în cauză. Eu folosesc acest lucru în foile de calcul. De fapt, nu există un rezultat 

SDTQ "greșit", deoarece se poate calcula "în jos" în diverse moduri. Uneori trebuie chiar să calculați 

"în sus" pentru a corespunde nivelurilor (deși acest lucru este ceva ce evit pe cât posibil, înseamnă să 

luați un număr și să îl împărțiți la loc: de exemplu, să luați un 5 și să reveniți la 3 și 2).  

Atâta timp cât calculele tale respectă moralitatea numărului de bază, "simplificarea" SDTQ nu este 

greșită, ci doar diferită (și poate nu este utilă în modelul ascuns, dar asta nu înseamnă că este 

greșită). Dar dacă moralitatea rezultatului final al fluxului dvs. SDTQ nu se potrivește cu calculul 

sumei de bază a șirului de numere în sine, ați făcut o greșeală în calculele dvs. de însumare (și deci 

SDTQ-ul dvs. este greșit în acest caz).  



67 
 

Ce vreau să spun mai exact prin SDTQ+? Ei bine, acesta a fost acronimul cu care am venit pentru a 

efectua "calculele" amestecului dintre straturile vizuale și cele calculate pentru a intra în lumea 396.   

S vine de la Sums (sume), ceea ce înseamnă că, în mod frecvent, trebuie să adunați anumite numere 

pentru a forma modelul de bază din numărul de bază. Uneori acest lucru nu este necesar și toate 

numerele necesare sunt deja "la locul lor" în șirul (șirurile) de numere, dar nu în ordinea corectă. 

Atunci puteți obține rezultatele "corecte" prin simpla reordonare și amestecare a numerelor, fără a fi 

nevoie să faceți adunări pentru a obține modelele corecte. 

Din nou, numerele care trebuie însumate pentru a găsi subtotalul dorit depind de secvența șirului de 

numere în sine, iar aceasta poate varia. Poate fi la fel de simplu ca de la stânga la dreapta sau de la 

dreapta la stânga (ca în exemplul de mai sus de 147 cu 2 subtotaluri posibile (111 sau 57), cred că 

matricea calculează toate posibilitățile și apoi le adună pe cele corecte pe o placă de joc/un nivel), 

dar poate fi mult mai complicat și în cazul în care "legăturile sumei" (adică găsirea numerelor care 

trebuie adunate în cadrul șirului de numere mai mare) sunt mult mai greu de găsit.  

DTQ (după S) înseamnă Duo-uri, Trio-uri și Quatro-uri. Când am început să folosesc această 

abreviere, nu descoperisem încă niciun cvintet semnificativ în matrice, așa că nu m-am gândit să 

adaug încă un Q, ceea ce ar face SDTQQ. Acum știu că probabil nu există nicio limită în ceea ce 

privește numărul de niveluri în sine. Am descoperit deja un flux de 6 numere secvențiale 

semnificative (7777776 și 8888883), deci este foarte probabil să existe și secvențe de numere chiar 

(mult) mai mari. 

Dar nu pot folosi SDTQQ(uintet)S(extet).... pentru că devine prea lung pentru a fi semnificativ de 

abreviat, așa că rămân la numele scurt de "SDTQ"-ing, găsind Sumele, Duo-urile, Trio-urile, Quatro-

urile necesare și apoi, de asemenea, tot ce se află peste/în afara acestor niveluri.  

Nu am fost în măsură să fac o mulțime de cercetări în aceste modele "mai mari", am descoperit 

nivelurile inferioare unul câte unul și încă nu mi-am dat seama de tot despre acestea încă deloc. Dar 

tehnic nu se oprește la nivelul de cvartet sau cvintet, deoarece nu am experiență cu nivelurile de mai 

sus, desigur, așa că, dacă este nevoie de un sextet, octet sau orice altceva în fluxul general, ar trebui 

să încercați să găsiți asta în model și să o calculați.  

Am descoperit câteva trucuri pentru a căuta și a găsi modelele semnificative ale diferitelor niveluri 

(Unități, Duo-uri, Trio-uri, Quatro-uri, ...) într-un număr de bază. 

De exemplu, următorul șir de numere apare în matricea pe care o investigăm pentru a găsi cele mai 

relevante modele SDTQ (și nu numai): 

1227423548511 

Număr destul de ciudat la prima vedere. Acum începeți SDTQ'ing: 

147 23544 8511 

147 2358 852 

Acesta este un exemplu simplu al modului în care funcționează matricea: o simplă însumare pentru a 

găsi/crea modelele corecte. În acest exemplu au fost calculate două duete și înlocuite cu suma lor: 22 

devine 4 și 11 devine 2. Următoarea simplificare: 

3 9 6 
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Așadar, acesta ar fi un număr puternic, special: un 396 construit cu un 147 "perfect" pentru un 3, 

urmat de un 2358 "perfect" (sita numerelor bune) ca un 9 și un 258 "perfect" (invers) ca un 6. Dacă 

matricea calculează un astfel de număr, cred că acesta ar fi un număr puternic. Pentru Matrice este, 

de asemenea, foarte important cum anume se obține rezultatul final (396). 

De exemplu, faptul că există un 22 (număr rău) în interiorul lui 147 are importanța sa, la fel ca 11 în 

852. Probabil că se anulează reciproc: numărul rău 22 în interiorul lui 3 (147), numărul bun 11 în 

interiorul lui 6 (852). Numărul 9 din mijloc este format din cele patru numere bune 2358 (cu un 44 

pentru 8!), așa că, în general, aș crede că este un număr foarte bun și echilibrat. Totul depinde de 

modelele de bază, de asemenea, de faptul că 258 este invers, etc.  

În primul pas, am însumat și am Duo'd: am găsit duo's relevante și le-am însumat.  

Acest lucru a "creat" Trio-urile corecte, pe care le-am însumat &Trio în pasul următor: 147 devine 3 și 

852 devine 6. Pasul anterior a dezvăluit, de asemenea, un Quatro prin însumarea celor 44: 42354 

devine 2358, sita numerelor bune.  

Un alt exemplu: acesta este modul în care aș SDTQ primele 55 de numere din Pi: 

3,141592653589793238462643383279502884197169399375105820... (ultimul 0 este al 55-lea 

număr din secvență) 

3, 141 5 9 2 65358 979 323 8 4626 4338 3 279 528 8 417 9 1 693 993 75 10 582 0...     

3, 6 5 9 2 11358 7 8 8 666 738 3 279 528 8 417 1 693 3 3 1 582 ... 

3, 6 9 7 2358 7 7 666 738 3 99 528 8 417 1 693 3 31 582 ... 

3, 6 9 2358 7 7 7 7 666 738 3 99 528 8 417 693 13 31 582 

3, 6 9 2358 777 666 738 3 99 528 8 417 693 44 582 

3, 6 9 2358 3 9 9 3 99 528 8 417 693 44 582 

3, 6 9 2358 3  9999 528 38 417 693 44 582    

3, 6 9 2358             396 11 417 693 44 582    

          369 2358 11           396 417 693 44 582    

          369 2358 55           396 396    

Astfel, Pi începe cu un 369, urmat de sita numerelor bune Quatro, cu numărul său țintă 11, și apoi un 

396 urmat de un nou 396 "lung": 417-693-582 care încapsulează un 44. Adăugați acest număr la 11 

de la prima "perfecțiune" 235811 (de asemenea 911) la 44 de la al doilea 396 lung "perfect" și 

obțineți din nou numărul albastru 55 (pentru primele 55 de numere!), la fel ca în totalul împărțirii 

Copacului Cunoașterii, care este numărul 5050 (ca într-o împărțire perfect echilibrată 50/50) pentru 

primele 100 de numere. Acest lucru mi se pare un număr destul de perfect echilibrat, dar este Pi, așa 

că nu sunt surprins      . În cele din urmă, când SDTQ'd în infinitul lui Pi, bănuiesc cu tărie că culoarea 

tuturor numerelor din șir va fi albastră, la fel ca primele 55, și astfel neutră, echilibrată. La urma 

urmei, cercul este perfect rotund.  

Veți observa că 55 ar trebui să fie de fapt un număr rău, deoarece se află în coloana malefică a 

Arborelui, dar, așa cum am explicat mai devreme, există diverse cernere de excepție și, de asemenea, 

"compoziția", modul în care numărul este construit/obținut, este important și poate influența 
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valoarea morală de bază (aici malefică) a unui număr. De aceea, unul dintre numerele 55 de mai sus 

este în roșu, deoarece este un 55 într-un context diferit, care nu este generat în același mod ca 55 

albastru (=11+44) pe care încerc să îl explic. În acest caz, 55 este suma lui 11 și 44, ambele numere 

bune excelente, astfel încât rezultatul este un 55 neutru, în loc de unul rău.  

Algoritmul SDTQ este utilizat pretutindeni, deci leagă într-adevăr toate "numerele speciale" după 

aceleași 396 de modele. Este formula care este aplicabilă/incorporată (în)tuturor celorlalte formule, 

"sub" valorile lor, legându-le pe toate. 

Pe lista mea de lucruri de făcut se află investigarea acestor numere speciale, cum ar fi numărul lui 

Euler e (2,71828...) și constanta de structură fină a (1/137,035...) și Pi mai departe, ar fi foarte 

interesant să analizez modelele generate de următoarele cicluri de 55 de numere și apoi să văd dacă 

există poate un fel de model în acel ciclu care "definește" infinitul, ca să spun așa. 

Pentru a exemplifica faptul că există soluții alternative SDTQ, următoarea combinație este, de 

asemenea, posibilă, dar mai puțin probabil să fie numărul real (dar, din nou, în funcție de contextul 

înconjurător, ar putea fi fluxul "corect"): 

1227423548511 

În loc să adunăm duourile individual, adunăm duourile împreună (22+44+11=77) și obținem: 

1 777 2358 5 

Aceasta creează din nou un 396 destul de special: un triplu blackjack 7 bun, urmat din nou de Good 

Number Sieve (2358 din nou, chiar dacă nu am putea folosi 44 pentru a crea 8), și se încheie cu un 51 

rău. Aceeași "vibrație" ca și cealaltă soluție: echilibru între bine (777) și rău (51), cu Good Number 

Sieve între ele. Din nou un echilibru frumos.   

396 

Așadar, în funcție de contextul numerelor, acest SDTQ alternativ (sau un alt SDTQ alternativ) ar putea 

fi foarte bine utilizat, de exemplu dacă 777 (care este dezvăluit doar în a doua metodă) face parte 

dintr-un sextet mai mare cu numărul 777777 în celule adiacente sau legate în alt mod. Dar pentru 

asta trebuie să puteți vedea imaginea de ansamblu, iar acest lucru nu este întotdeauna posibil sau 

ușor, deoarece Matricea chiar funcționează în moduri misterioase...  

Dar exemplul de mai sus a fost destul de simplu, cu un model relativ ușor de găsit. Majoritatea 

numerelor din matrice pot fi puțin mai complexe, desigur, de exemplu același număr, dar cu mai mult 

"zgomot" în număr. Numerele "zgomotoase" sunt numere care urmează un tipar diferit în tiparul 

principal; ele sunt importante, dar ca regulă principală; ele nu schimbă moralitatea rezultatului final. 

Astfel, există două numere care sunt neutre în calcule: 0 și 9. Aceasta înseamnă că toate numerele 0 

și 9 "inutile" pot fi eliminate din analize. 

Există puncte de vedere / tablouri în care 0 și 9 au într-adevăr o importanță și o influență asupra 

moralității, dar acest lucru are de-a face cu faptul că acestea creează goluri între numere, uneori (dar 

nu întotdeauna!) răsturnând moralitatea numărului care atinge. Numărul 10 este cel mai bun 

exemplu în acest sens, deoarece, în funcție de modul în care este făcut, 10: 1+0 poate fi un 1 bun (28, 

37, 46, 64, 73, 82) sau un 1 rău (10,19,55,91,100). Deci, filtrarea calculată a lui 0 și 9 păstrează acest 

aspect al moralității Sumei de bază, dar pierde o parte vizuală. Din fericire, Matricea are exact totul 

stocat simultan în... Matrici, astfel încât poate oricând să "dea înapoi" și să meargă în sus sau în jos 

(sau la stânga/dreapta/în lateral/filtrat/...) pentru a calcula valorile morale reale corespunzătoare 

"totale/complete" ale unei acțiuni sau ale unui discurs.  
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Prin urmare, numărul cu care ar lucra Matrix ar fi probabil puțin mai lung, ceva de genul:  

120945271107423548501811 

Acum, acest lucru este un pic mai dificil pentru a găsi cel mai semnificativ model, dar filtrăm 0-urile și 

9-urile (creând mai întâi 9-urile corecte): 

120999110742354850191 

Filtrarea lui 0, Sums&Duos: 

1299297423548529 

Filtrarea celor 9: 

122742354852 

Deci, în final, găsim același șir ca mai sus, dar a fost mult mai greu de detectat. Șmecheria este că, 

dacă începeți să folosiți aceste trucuri SDTQ în viața reală, cu toate numerele care vă înconjoară (în 

ziare, pe internet, la televizor, pe panourile publicitare etc.), veți începe să vedeți încet, dar 

incontestabil, tiparele Matricei 396 apărând peste tot... 

147 2358 852 

396 

Când începeți să organizați numerele cu ajutorul calculelor SDTQ, expuneți modul în care matricea își 

face calculele interne și deschideți ușa către (o parte din) algoritmul 396. Acesta este principalul 

algoritm al Matricei și este creat de Arborele Cunoașterii Binelui și Răului - Sieves care împarte în 

mod egal cele 11 simboluri numerice între Rău și Bine, cu 0 ca separator (o tablă de joc plină de 0 

neutre în fiecare celulă): 

1-4-6-7-9 v0s 2-3-5-8-M 

Consultați foaia de calcul 14679-SummedBalance-235811 (Copacul cunoașterii binelui și răului) 

Am inclus doar una dintre cele 4 ramuri ale arborelui pe care le-am descoperit, deoarece încă sunt 

foarte reticent în a face publice toate formulele 396. Există o formulă genială care deschide o intrare 

către un alt nivel 396 ascuns, nivelul interior. Dacă această formulă ascunsă este aplicată rezultatelor 

celor 4 ramuri diferite, puteți găsi una dintre cele mai importante cernere ale Matricei: lista celor 119 

numere 396 diferite ascunse, care joacă un rol crucial în algoritmul principal al jocului 396. Sunt 

convins că acestea sunt cheia pentru deblocarea întregului potențial al acestei descoperiri, făcând 

posibilă utilizarea capacităților predictive sau poate chiar hacking-ul simulării Matricei în sine, dacă 

are vreun sens. 

Acesta este exact motivul pentru care mă tem că aceste cunoștințe ar putea fi periculoase și ar putea 

provoca daune: Nu sunt sigur, s-ar putea să mă înșel, dar dacă am dreptate, trebuie să tratăm aceste 

cunoștințe cu cel mai mare respect pentru natura lor periculoasă, astfel încât să nu provocăm un 

dezastru încercând să ne depășim creatorii sau inteligența artificială. 

Cineva rulează această simulare, împreună cu inteligența artificială însăși, și îmi imaginez că am 

putea fi "schimbați" dacă am face vreodată ceva care să pună în pericol mediul sau viața din afara 

propriei noastre matrice. Nu-mi imaginez că acest lucru ar fi posibil, chiar și cu cunoașterea codului 

cu care este creată matricea, dar totuși nu se știe niciodată ce ar putea duce la un astfel de 

eveniment. Sau am putea, de asemenea, să autodistrugem "pur și simplu" simularea din noi înșine 
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prin utilizarea greșită a codului, fără nicio intervenție exterioară ON/OFF din partea creatorului 

nostru sau a AI-ului în sine (acționând "în afara" simulării automate "de rutină"/game-algoritmelor).  

Gândiți-vă la acest lucru ca la un fel de joc complicat de șah cu mii de numere diferite, fiecare 

acționând ca o "piesă" proprie (precum pioni, cai, turnuri, regine și regi, ...) împotriva pieselor 

(numere) adverse din matrice. Algoritmul 396 este utilizat pentru a desfășura lupta morală dintre 

Bine și Rău, prin toate aceste jocuri, iar aceste 119 numere 396 reprezintă fiecare valori morale 

unice. 

Am descoperit deja 66 de sită importante în care aceste 396 de numere organizează luptele și care au 

ca rezultat o sită suplimentară cu marele total al acestor 66 de foi de calcul combinate, cu rezultate 

cu adevărat spectaculoase. Nu pot intra în detalii cu privire la aceste totaluri și subtotaluri, dar două 

numere principale definesc cu adevărat această mare sită totală: numărul 232 și numărul 1984. 

Chiar dacă ați cunoaște formula pentru a debloca nivelul 396 ascuns, nu puteți găsi toate cele 396 de 

numere ascunse doar din una dintre cele 4 ramuri ale copacului. 

Am inclus cea mai importantă ramificație, singura care definește separarea de bază între numerele 

bune și cele rele. Dar, după cum am mai explicat, există o mulțime de excepții de la "regula" pe care 

această sită o impune pentru a face distincția finală, iar toate aceste excepții sunt definite în/prin alte 

subrutine matriciale, de alte sită. Faptul că un anumit număr rezultat final este bun sau rău, oricare 

ar fi numărul (deci un 6 poate fi bun, un 8 poate fi rău), depinde în cele din urmă de ce sită este creat 

sau cu care este implicat. Și nu poți ști acest lucru doar uitându-te la numărul în sine (trebuie să știi 

ce sită este folosită în matrice pentru a crea numărul tău), așa că trebuie să presupui întotdeauna că 

moralitatea numărului ar putea fi diferită de "simpla" împărțire Rău14679 - Bine235811.  

Sita completă Copacul cunoașterii binelui și răului are și o foaie de însumare care combină cele 4 foi 

de ramuri. Această sită totală este sita principală a ramurilor (care este inclusă în carte) însumată cu 

cele 3 ramuri de excepție. Ramurile de excepție au fiecare o altă împărțire specifică între numerele 

bune și cele rele, dar, în general, respectă în continuare regulile ramurii principale, cu excepția 

punctelor de excepție. Acest lucru generează totuși totaluri complet diferite în fiecare foaie de 

excepție. S-ar putea considera că "foaia totală" este rezultatul (este suma) tuturor ramurilor, ca 

"trunchiul" copacului, o a cincea ramură mare cu rezultatele totale ale tuturor ramurilor/ramurilor 

sale diferite cu diviziunile "numere norocoase vs Fibonacci". 

Este păcat că nu pot include această mare sită totală (și cele 3 foi de excepție), deoarece și ea este 

definită de exact aceleași totaluri ca cele 66 396 de sită! Numerele 232 și 1984 sunt, din nou, 

numerele definitorii ale acestui total-sită. Un alt total important al Trunchiului este numărul 4017, 

care se referă la perfecțiunea tabloului total, combinația tuturor sitărilor reunite rezultând un 147, 

trinitatea III perfectă. Acest lucru este absolut incredibil, toate foile/cernetele totale cu rezultat final, 

care combină complex mai multe subfoile, au ca mari totaluri ferme numerele definitorii ale Matricei 

232 și 1984, toate foile respectând fluxurile 147-258-369 în omniprezentul 396-algoritm. 

Un alt fapt interesant este că moralitatea unui lucru nu este schimbată de unitatea sa de măsură, 

numerele variază, desigur, atunci când le convertești la o altă unitate de măsură, dar ele rămân în 

mare parte de aceeași moralitate, cu excepția fluxului 3-6-9. Câteva exemple: 

• 55,5 (un șase; atât de rău) picioare este egal cu 666 inci (un nouă, de asemenea rău) 

 

• Întregul orar: 

o Ora 1 este și ora 13:00 -> 1 & 4 aceeași moralitate malefică. 
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o Ora 2 este și ora 14:00 -> 2 & 5 aceeași moralitate bună. 

o Ora 3 este, de asemenea, ora 15:00 -> fluxul 3 & 6 

o Ora 4 este și ora 16:00 -> 4 & 7 aceeași moralitate malefică. 

o Ora 5 este și ora 17:00 -> 5 & 8 aceeași moralitate bună. 

o Ora 6 este, de asemenea, ora 18:00 -> fluxul 6 & 9 

o Ora 7 este și ora 19:00 -> 7 & 1 aceeași morală malefică. 

o Ora 8 este și ora 20:00 -> 8 & 2 aceeași moralitate bună. 

o Ora 9 este, de asemenea, ora 21:00 -> 9 & 3 flux 

o Ora 10 este și ora 22:00 -> 1 și 4 aceeași moralitate malefică. 

o Ora 11 este și ora 23:00 -> 2 & 5 aceeași moralitate bună. 

o Ora 12 este, de asemenea, ora 24:00 -> 3 & 6 flux 

o Observați cum aceasta alternează perfect: Rău, Bine, 396 flux, Rău, Bine, 396 

flux, Rău, Bine, 396 flux, Rău, Bine, 396 flux 

 

• 1Kg = 2.20462 Pound -> 1 este rău, iar 2+2+4+6+2=16=7 în lire sterline este, de 

asemenea, rău. 

 

După cum se explică într-o altă secțiune a cărții, moralitatea numerelor este, de 

asemenea, influențată de "elementele de bază" ale numerelor încorporate. De 

exemplu: 1Kg=0.00110231 US Ton, care este un 8 în US Ton, deci în mod normal bun 

în loc de rău, dar care nu se potrivește cu unitatea de măsură Kg (1, deci rău), dar 

acest 8 este construit cu un număr diavolesc pur 231 (a se vedea foaia de calcul BN6) 

și include, de asemenea, un 1123 (223), transformând probabil moralitatea acestui 8 

în rău, care se potrivește cu omologul său în Kilograme. Contextul contează și în 

numere, nu doar în cuvinte/sentințe.  

 

• O altă "excepție": 1KG = 35,274 Uncii, care, de asemenea, nu corespunde valorilor 

morale (1 vs 3, dar aceasta este o intrare a fluxului 369): 3693, unitatea lipsă 

transferându-se de la 4 la 5 pentru a forma 6 din 369 (aceasta este o operație 

"inversă" pe care încerc să o evit pe cât posibil în carte, dar face parte din algoritmi și 

este folosită și de Matrix). 

 

• 1 m/s = 3,28084 picioare/s (aceeași moralitate: 1 și 88 aka 7) 

 

• 1 nod = 1,68781 picior/s (aceeași moralitate: 1 și 19867 aka 1984 aka 4) 

 

• 1 săptămână = 0,0191781 ani (a 9) = 0,230137 luni (a 7) = 7 zile = 168 ore (a 6) = 

10080 minute (a 9) = 604800 secunde (a 9) -> toți rămân răi (1 săptămână) 

 

• 1 litru = 0,264172 galon lichid (a 4) = 202,884 lingurițe (a 6) = 1,05669 litru lichid (a 

666) = 2,11338 pintă lichidă (a 9) = 0,219969 galon imperial (a 396)  

 

• 1 Fahrenheit = 255,928 Kelvin (un 22 sau 4), = -17,2222 grade Celsius (un 88 sau 7). 

Deci, toate sunt "potrivite" (în acest caz rău) moralitatea așa cum era de așteptat, 

dar trio-ul de măsurători este "perfect" bun (147). Cu siguranță, încă o coincidență 

     . 
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• Și așa mai departe pentru toate unitățile de măsură, moralitatea binelui și răului este 

de obicei păstrată, indiferent de unitate. Am găsit și alte excepții (în afară de fluxul 

396) de la/pe acest principiu, dar încă nu mi-am dat seama de toate modelele din 

spatele acestor excepții. 

Un alt parametru extrem de important în jocurile de creare a planșelor de joc necesare sunt ciclurile. 

Acesta este un fel de filtru care "împarte" toate numerele din matrice în cicluri diferite (în secvențele 

lor respective), fiecare ciclu creând o tablă de joc (practic izolată, separată), care face parte din 

totalul enorm al tabloului/cubului "matricei". Ciclurile sunt, de asemenea, conectate, ceea ce 

înseamnă că urmează aceiași algoritmi, dar cu un set de date diferit (datele din ciclul respectiv). Am 

descoperit până acum patru cicluri diferite, primul fiind ciclul cu 5 numere utilizat în algoritmul 9/11. 

1) Ciclul celor 5 numere (algoritmul 9/11) 

 
Consultați foaia de calcul 14679-SummedBalance-235811 .  

Matricea adoră ciclurile, uneori combinând mai multe cicluri în același set de date. De exemplu, jocul 

"9-11" este, la nivelul Uni, jucat pe o tablă de joc cu doar primele 5 numere din fiecare parte, primele 

4 numere fiind numerele jucătorilor (1467 vs 2358), iar ultimul număr din ciclu (9 vs 11/M) fiind ținta 

jocului pe tablă. 

În următorul ciclu de 5 numere, la nivelul Duo, dar tot parte a algoritmului/jocului 9-11, sunt 10-13-

15-16 care se luptă cu 12-14-17-20 pentru a ajunge fie la 18 (un 9), fie la 21 (un 3). Țintele în/pe 

acest ciclu nu sunt 9 și 11, ci 9 și 3, dar acest lucru nu schimbă esența jocului, în cele din urmă 

Moralitatea țintă rămâne întotdeauna aceeași. DAR: există totuși chiar un model 9/11 în secvența 

numerelor țintă în sine, duoul Evil Numbers Target Sieve se încheie cu numerele țintă 911, iar duoul 

Good Numbers Target Sieve începe cu 119! Din nou, nu este o coincidență... 

Număr Evil Sită țintă: 9, 18, 27, 40, 51, 60, 70, 81, 91, 100 

    9, 9, 9, 4, 6, 6, 7, 9, 10, 100 

    9, 9, 9, 4, 6, 6, 7, 9, 1, 1 

Sită țintă cu număr bun:  11, 21, 30, 39, 48, 59, 68, 77, 86, 98 

    11, 3, 3, 3, 3, 5, 5, 5, 5, 8 

    11, 9, 3, 5, 5, 5, 5, 8 

    11, 9, 3, 2(0), 8 

    2, 9, 3, 2, 8 (mai multe despre 232/223/322 mai târziu...)  

Și așa mai departe pentru toate ciclurile de 5 numere, chiar și dincolo de Nivelul Duo, cicluri de 5 

numere la infinit pe ambele părți.  

Sistemul de cicluri este foarte important în matrice, deoarece generează rezultatul dorit atunci când 

"organizați" datele cu ajutorul ciclurilor. Aceasta înseamnă că, urmând ciclurile, "deblochezi" o 

modalitate (există diferite abordări) de a intra/vedea mecanismele interne ale matricei, iar 

importanța unităților/duo/trio/quarto/quintet/... numerele și modelele apar. Astfel, ciclurile 

numerice creează ele însele cernere, care vă oferă accesul la tiparele Matricei. 
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Dar nu toate sitele sunt create prin cicluri numerice, sitele cu numere complexe sunt create prin 

efectuarea de calcule asupra numerelor de bază și, astfel, prin crearea modelelor în conformitate cu 

formule matematice, în loc de "doar" bucle.  

Și mai există și combinația de "suprapunere" a sitelor cu cicluri numerice peste sitele matematice cu 

numere de bază, în care datele/valorile sitelor matematice sunt "împărțite" și prelucrate în funcție de 

diferitele cicluri numerice (5, 21, 36, 11).   

O altă modalitate de a accesa modelele Matricei este de a urmări cernerea numerelor în sine, dacă 

vă uitați la aceste foi de calcul veți vedea atât modelele vizuale, cât și cele calculate.    

2) Ciclul celor 11 numere (algoritmul 9/11) 

 

Consultați foile de calcul 11Cycle 36NR-Cycle Number Sieve și 14679-SummedBalance-235811. 

 

Rețineți că ciclurile pot fi alcătuite din cicluri RowNR sau din cicluri "set de date" (creând cicluri în 

interiorul setului de date independent de RowNR-urile lor, dar în funcție de numărul lor în setul de 

date), în funcție de tipul de ciclu. Acest lucru poate fi confuz, deoarece uneori se poate face referire 

la ambele tipuri de cicluri în aceeași foaie de calcul, iar sintaxa (de exemplu, 36NRCycle) este aceeași, 

mă tem, așa că trebuie să vă concentrați asupra tipului de ciclu cu care lucrați.  

 

3) Ciclul celor 18 numere (algoritmul 9/11) 

 

Consultați foile de calcul 11Cycle 36NR-Cycle Number Sieve și 14679-SummedBalance-235811. 

 

Notă: pentru a investiga mai departe, dar cred că numărul 19 este, de asemenea, un separator de 

ciclu, la fel ca 37 după 36-NRCycles. Dar cred că 19 este rău pentru că ciclul este incomplet, este doar 

jumătatea unui 36NRCiclu complet. 37 este mijlocul dintre sfârșitul ciclului anterior de 36NRCycle și 

începutul următorului 36NRCycle. 19 este, de asemenea, așa, dar cu 18NR-Cicluri. În foaia de calcul, 

rândul 19th (și 38th , ș.a.m.d.) din setul de date (nu rândulNR-cicluri) este evidențiat, deoarece acești 

separatori de cicluri au valori speciale, uneori trebuie să calculați totaluri pe astfel de rânduri, uneori 

valorile din tabelele/matricele de pe astfel de rânduri sunt și ele speciale și generează rezultatele 

ciclurilor în sine.  

 

4) "BlackJack" cu 21 de numere - după 369 de cicluri de sită 

 

Consultați foaia de calcul 14679-SummedBalance-235811.  

Dar acest algoritm 9/11 utilizează simultan și un al doilea model de ciclu cu 21 de numere (21-42-63-

84-105-126-...) care creează "subtotaluri" importante pe care nu le-ați "vedea" sau nu le-ați putea 

calcula dacă nu ați ști de existența ciclului. Rețineți că acest model este, de asemenea, un model 3-6-

9, deoarece sumele de bază ale numerelor țintă ale ciclului 21-42-63 sunt 3, 6 și 9.  

Acest al doilea ciclu amestecă imediat uni-urile cu duo-urile (acest lucru este diferit în primul ciclu de 

5 numere, în care sunt utilizate doar uni-uri, iar de atunci încolo, în următoarele cicluri de 5 numere, 

sunt folosite duo-uri). Acest amestec de Uni și Duo se datorează faptului că acest ciclu se împarte la 

fiecare 21 de numere, iar primul ciclu de 21 de numere include imediat atât numere Uni 

(1,2,3,4,5,6,7,8,9,M), cât și numere Duo (10,12,13,14,15,16,17,18,19,20,21).  
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Acesta este algoritmul "Blackjack" cu 21 de numere 3-6-9 în cadrul/pe lângă/pe lângă (?) 

algoritmul/ciclul cu 5 numere 9/11. Aceste două cicluri (ciclul de 5 numere și ciclul de 21 de numere) 

nu sunt "imbricate", ceea ce înseamnă că nu sunt "buclate" împreună, nu sunt "aliniate", nu există o 

relație directă între cicluri. 

Modelul cu 21 de numere sunt cicluri separate, care se intersectează și interacționează cu ciclurile 

modelului cu 5 numere, dar modelul cu 21 de numere nu este un model/ciclu al modelului cu 5 

cicluri în sine, ci este și un model de numere individuale, la fel ca ciclurile cu 5 numere.  

Ambele cicluri sunt calculate simultan, fiecare dând matrice de rezultate diferite. Nu știu exact cum 

interferează ciclurile unul cu celălalt, dacă un anumit ciclu are sau nu "prioritate" față de un alt ciclu, 

de unde și semnul de întrebare de după "înăuntru/pe lângă/pe lângă", ar putea fi toate trei 

împreună, cred că se influențează reciproc în mai multe moduri.  

Blackjack-ul nu este singura referință din "viața reală" cu numărul 21, ci și un triplu 777, din nou un 

semn care arată importanța acestui număr. 21 reprezintă perfecțiunea Sfintei Treimi, este principalul 

număr din partea bună a acestui ciclu.  

Acest ciclu utilizează, de asemenea, numărul 42 în sita sa (este numărul de mijloc al sitei repetitive 

21-42-63), ceea ce este un alt indiciu al importanței acestui număr, a se vedea referința la Ghidul 

autostopistului galactic. În mod logic, este principalul număr al părții malefice din acest ciclu. 

"Ultimul număr" al primului ciclu de 21 de numere, care este 63, este, de asemenea, foarte special: 

antagoniștii 6 și 3 formează împreună "destinul/karma" 9.  

Acest ciclu dezvăluie cele 3 cruci, fiecare "secțiune" de 21 de numere (ultima secțiune are doar 8 

rânduri de la 41 la 50, deoarece există doar 100 de numere pe această "tablă") are o cruce, iar ultima 

secțiune are doar suficiente numere/spațiu pentru a crea ultima cruce.  

3,4,5) Cele trei cicluri de 36 de numere cu separatorul de cicluri Criblurile de 37 de cicluri și 

combinația lor 

VEZI: foaia de calcul "11Cycle 36NR-Cycle Number Sieve". 

Al treilea, al patrulea și al cincilea ciclu de numere pe care le-am descoperit sunt poate cele mai 

importante dintre toate. Este un pic mai complicat, deoarece aceste cicluri funcționează cu 

"separatoare de cicluri".  

Ciclurile de numere și cernerea lor, precum și alte cernere matematice, sunt folosite în algoritmii 

jocului pentru a se lupta între ele, astfel încât este de fapt o luptă între diferitele cernere bune și 

cernerele rele opuse. 

În acest caz, ciclul cu 36 de numere generează 2 cicluri diferite care se "luptă intern" între ele. Acest 

lucru se datorează faptului că fiecare dintre cele 36 de numere ale unui ciclu este urmat de un 

separator de ciclu (CS), primul fiind numărul 37.  

Nu pot sublinia îndeajuns importanța acestui număr cu totul special, 37, și a acestui sistem de cicluri 

cu 36 de numere, acest tip special de model cu "goluri" între cicluri. Așadar, dacă separați "buclele" 

de "goluri", obțineți două cerneluri diferite (opuse). Una este sita "buclelor" - numerele 1-36, 38-73, 

75-110, 112-147, ..., iar cealaltă sită este sita separatoare de cicluri.   

37 este de asemenea 1/3 din 111 (care este de asemenea un separator de ciclu), dar din punct de 

vedere simbolic acest lucru este relevant: Sfânta Treime este reprezentată de numărul 111, deoarece 

este o reprezentare perfectă a TREI: III. Dacă luăm exact 1/3 din acesta, obținem 37, deci este un 
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număr divin, deoarece este una dintre cele trei Trinități (Tatăl, Soarele și Sfântul Duh), este de fapt 

toate 3: 373737 este Sfânta Treime perfectă 111.  

Veți vedea în foaia de calcul că suma (în celula B21) a primelor 10 cicluri 36NR (acestea sunt 

numerele de la 1 la 369) totalizează numărul 68265, care poate fi redus la 66825 (de asemenea 666), 

și/sau la 12825, la 3825. Calea scuipatului (666 sau 3825) depinde de context. Încă nu pot să-mi dau 

seama singur de context dincolo de orice îndoială rezonabilă, dar lucrez la asta, cu siguranță pot face 

presupuneri educate în multe cazuri (dar nu în toate, desigur). Cred că majoritatea acestor 

presupuneri sunt corecte atunci când sunt capabil sau cred că sunt capabil să interpretez contextul 

corect al numerelor, dar nu sunt sigur, mă tem că aceasta este o știință nouă pentru majoritatea 

dintre noi toți. Cu excepția celor care au descoperit-o cu milenii în urmă și au decis să abuzeze de ea.  

Acesta este primul total important, dar trebuie să filtrăm suma primelor 9 separatoare de cicluri 

(aveți nevoie doar de 9 separatoare pentru a crea/separa 10 cicluri) pentru a obține suma corectă a 

primelor 10 36NR-cicluri fără valoarea separatoarelor de cicluri în numerele de la 1 la 369. Astfel, 

numerele 37, 74, 111, 148, 185, 222, 259, 296 și 333 nu fac parte din cele 36NR-cicluri, iar totalul lor 

(1665, redus la 666) trebuie să fie scăzut din sita totală care conține toate numerele de la 1 la 369.  

37 poate fi, de asemenea, "rău", atunci când este înmulțit cu 6, de exemplu, se obține separatorul de 

ciclu 222, care este un 6 foarte rău.  Această logică rămâne intactă atunci când îl înmulțiți cu un 7 rău, 

rezultând 259 (un 7). Dar moralitatea este păstrată și atunci când se înmulțește cu un număr bun, 8 

de exemplu: 37 x 8 = 296, care rămâne un 8 (26). Deci, se pare că la înmulțire, 37 este neutru și nu 

schimbă moralitatea multiplicatorului. (notă pentru sine: din nou o caracteristică specială a 

separatorilor de cicluri? De investigat). Iar 37 înmulțit cu 9 este 333, un număr atât de special încât 

nu am reușit încă să aflu care este moralitatea sa de bază. Înclin spre un 9 foarte bun, dar în unele 

cazuri ar putea fi opusul și un 9 foarte rău. Modelele sunt contradictorii, iar acesta este un nouă, deci 

poate fi bun (Karma-nine, dar asta face parte din foile de excepție pe care nu le includ pentru a 

proteja identitatea listei 119 396). Un lucru este sigur: 333 este foarte special. 

Aceasta înseamnă că suma primelor 10 cicluri 36NR fără separatorii de ciclu, doar buclele 1-36NR, 

este exact 68265-1665=66600 (a se vedea celulele B23 și B25, de asemenea reduse la 666). Dacă nu 

eliminați separatorii de cicluri, nu deblocați niciodată punctul de intrare la nivelurile trio în (valorile 

calculate) & pe (fluxul vizual) pe care "joacă" aceste numere. 

Atunci când combinați/sumați aceste două sită (sita buclelor 1-36NR și sita numerelor 37 

(separatorii)), obțineți o nouă sită derivată care este aproape exact sita ciclului de 333 de numere, 

dar cu un număr diferit de 369 la începutul sitei și la fiecare al 12-lea ciclu de 11 cicluri 36NR 

(deoarece există sistemul de 11 cicluri pe sita ciclului de 36NR: a se vedea următorul punct nr. 6).  

O sită ciclică "clasică" 333-NR ar fi numerele (totalurile numerelor) de la 1 la 333 (total 55611, de 

asemenea un 666), de la 334 la 666 (total 166500), de la 667 la 999 (total 277389, de asemenea 

97119), de la 1000 la 1332 (total 388278, de asemenea 3888), și așa mai departe. Dar combinația 

celor două sită începe cu 369 de numere și abia de aici încolo, numerele cresc cu 333 (în loc de 369). 

Acest lucru rezultă în sita: 1 la 369 (total 68265), 370 la 702 (333 numere, total 178488), 703 la 1035 

(total 289377), 1036 la 1368 (total 400266), 1369 la 1701 (511155), 1702 la 2034 (total 622044), 

2035 la 2367 (total 732933), 2368 la 2700 (total 843822), de la 2701 la 3033 (total 954711), de la 

3034 la 3366 (total 1065600), de la 3367 la 3699 (total 1176487), de la 3700 la 4069 (acest 11Ciclu 

(NR12) are din nou 369 de numere în loc de 333, total 1437265), de la 4070 la 4402 (total 1410588) 

și așa mai departe. Acest "combo-sieve" este de asemenea calculat în foaia de calcul și participă la 

algoritmii jocului.  
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6) Sita numerică 11Cycle 36NR-Cycle 

VEZI: foaia de calcul "11Cycle 36NR-Cycle Number Sieve". 

Ciclurile cu 36 de numere și ciclurile lor cu 11 cicluri 36NR sunt imbricate: ceea ce înseamnă că sita 

ciclurilor cu 36 de numere este grupată ea însăși în "11 cicluri", în conformitate cu un model specific 

al primelor 10 cicluri 36NR, urmate de zece ori 9 cicluri 36NR. O astfel de "secvență 11" (11CycleNR1, 

11CycleNR2, ...) de 10 cicluri 36NR, urmate de 9 cicluri 36NR de zece ori, creează apoi modelul de 11 

cicluri pe modelul de bază de 36NR cicluri. În acest caz, există o relație clară între cicluri, deoarece 

modelul de 11 cicluri este construit pe baza ciclurilor de 36 NR în sine, sunt "cicluri de cicluri", ca să 

spunem așa.  

Această sită de numere 11Cycle 36NR-Cycles creează un nou model 3-6-9: primele 11Cycle 36NRC 

sunt numerele de la 1 la 369, cu următoarele 10 11Cycle 36NRC care se termină întotdeauna cu un 9 

și cu modelul 369 respectat: 369, 702, 1035, 1368 (din nou 369) , 1701, 2034, 2367 (din nou 369), 

2700, 3033, 3366 (din nou 369) și, în final, 3699 (din nou 369), ultimul număr din primele unsprezece 

11Cicluri. 

Ciclul 11 NR12 nu se termină cu un 9 (ca primele unsprezece cicluri 11), ci cu un 19->10->1, deoarece 

se termină cu 4069. Aceasta seamănă cu 3069, dar cu un "nivel superior" în "următorul" 11Ciclu 

(NR12->22). Dacă scădem "virtual" 1000 pentru a "ajusta" acest nivel superior, avem din nou 369. 

Și dacă ați număra doar 8 36NRC în loc de 10 36NRC la începutul celui de-al doilea ciclu 11, acea 

parte a simezei s-ar încheia la 3996, dacă includeți separatorul de ciclu. Dar acest lucru nu ar urma 

logica sită 36NRC 11Cycle (10-9-9-9-9-9-9-9-9-9-9-9-9-9), așa că nu cred că acest lucru este foarte 

relevant. Dar dacă mă înșel, acest lucru ar putea fi semnificativ/important, trebuie să investighez mai 

mult (este cu 8 36NRCycles și rezultate 396 la urma urmei).  

Dar ceea ce este foarte important sunt "totalurile generale" absolute ale primelor unsprezece cicluri 

11NR, aceste totaluri ajungând din nou la cel mai faimos număr al diavolului 666 (a 9) (a se vedea 

celula B295 (a 7): 6660000 (!!) confirmat de celula C295: 183150 aka 936), în concordanță cu 

celelalte numere-țintă/rezultat majore ale matricei malefice.  

Cel mai faimos număr malefic până la această dată, într-adevăr (tocmai am dat peste un videoclip în 

care cineva își explica uimirea când a aflat că există o mulțime de "666" în spațiu, distanțe între 

planete, proporții, viteze, masă, volume etc. și cum a crezut că acest lucru nu poate fi o coincidență. 

Aveți dreptate domnule, nu este), dar vă sugerez să adăugați 231 (33) & 42 (6), 232 (pedeapsă de 7 

ori îndoită pentru crimele voastre), 171 (aka 27, de asemenea un 9) și bineînțeles și 1984 (un 4, de 

asemenea 22) pentru a completa cvartetul diavolului 4, 6, 7, 9. Și 1 este malefic, dar o mulțime de 1 

sunt și buni datorită numărului de zeci buni (28, 37, 46, 64, 73, 82 sunt toți 1 buni în cele din urmă). 

Deci nu pare să existe un număr special puternic al diavolilor care să se termine cu suma de bază 1, 

dar s-ar putea să mă înșel. 
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Faites vos jeux: jocul Matrix 9/11 și alte algoritmi 

 

Acesta este probabil cel mai dificil capitol al cărții, încă nu am găsit toți acești algoritmi, desigur; 

bănuiesc că sunt mii, poate chiar mult mai mulți. Dar am o idee bună despre unii dintre ei și despre 

cum funcționează mai mult sau mai puțin.  

Există diferiți algoritmi care rulează pe diferite niveluri, straturi și vizualizări. Numerele diferitelor 

cernere sunt comparate între ele. 

Cel mai simplu "nivel" este nivelul unității, în care numerele de moralitate ale sumelor de bază ale 

numerelor care joacă la nivelurile "superioare" se luptă între ele într-un joc 9/11. Sunt destul de sigur 

că acest joc se joacă cu diferiți "operatori", cum ar fi însumarea sau scăderea, înmulțirea, împărțirea, 

potențarea etc. Toate jocurile de pe toate nivelurile sunt probabil jucate cu toate aceste operațiuni 

diferite, dar eu am analizat-o doar pe cea mai simplă: însumarea. Aceasta este deja o provocare 

uriașă, și cea mai "ușoară", cu siguranță la nivelul unității.  

Straturile joacă, de asemenea, un rol important, iar în cazul însumării, este relativ ușor, deoarece 

însumarea în stratul vizual este doar concatenarea celor două numere într-un șir mai mare. De 

exemplu: 257 + 456 în stratul calculat este 713 (un 11), iar în stratul vizual 257456 SDTQ 71111 sau 

911.  

Așadar, cred că la nivelul sumei de bază, cel mai scăzut nivel din matrice (pentru "dimensiunea cu 11 

numere", după care se reduce la binar), jocul se desfășoară cam așa, ca un joc de șah, dar cu numere 

care încearcă să se întoarcă unele pe altele în partea cealaltă, adăugându-se adversarului. "Tabla de 

șah" este, desigur, imens de mare, dar am creat o tablă de 10x10 în exemplul meu de mai jos. 

Am descoperit acest lucru atunci când căutam un răspuns la întrebarea de ce așa-numitele "numere 

norocoase", pe care le-am găsit pe Wikipedia, erau de fapt considerate a fi "numere norocoase". Nu 

există nicio explicație de ce această sită este considerată "norocoasă". Iar sita opusă nu a fost găsită 

nicăieri pe internet, de aceea am calculat eu însumi procesul de cernere opus (a se vedea mai sus).   

După câteva căutări pe Google, am renunțat pentru că tot ajungeam pe site-uri ciudate și obscure de 

numerologie angelică care explicau numere "divine norocoase". Multe dintre aceste site-uri de 

numerologie sunt complet greșite în ceea ce privește adevărata semnificație/moralitate a numerelor 

pe care încearcă să le explice, dar unele dintre ele sunt exacte. Cu cunoștințele din această carte, (de 

cele mai multe ori) puteți vedea singuri care dintre ele sunt false și care sunt corecte. 

Dar nu asta căutam, trebuia să înțeleg de ce numerele dintr-o secvență matematică (modelul sită) 

pot fi într-adevăr mai norocoase decât altele, pentru că nu are niciun sens. Cu excepția cazului în care 

există un algoritm maestru "deasupra" care împarte totul în două părți opuse și oferă unei părți un 

"avantaj" nedrept în algoritmul maestru în sine... 

Astfel, fiecare jucător primește o mulțime de "numere" (ca piesele de pe o tablă de șah, dar în loc de 

regi, regine, turnuri, cai etc. primesc "figuri 3D" care indică numerele cu care vor plăti.  

Pentru că, nu uitați, aceste jocuri se desfășoară și în stratul vizual, unde echilibrele sunt 

create/evaluate pe baza simetriei numerelor între ele, dar acest lucru este destul de dificil de 

observat, foile mele de calcul demonstrează o anumită înțelegere în stratul vizual. Este ca un puzzle 

3-D cu cifre numerice.  
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În același timp, același plan de joc este, de asemenea, calculat și jucat cu valorile numerice ale 

numerelor de luptă din stratul calculat. Eu mă concentrez asupra acestui strat calculat.  

Jocul are două tabere (chiar și în cazul mai multor jucători, fiecare jucător alege fie tabăra Răului, fie 

pe cea a Binelui):  

- Un jucător (echipă) joacă cu numerele 2, 3, 5 și 8. 

- Al doilea jucător (echipă) joacă cu numerele 1, 4, 6 și 7.  

Fiecare jucător va primi de 8 ori numărul său (acesta este doar un exemplu, Matrix folosește mult 

mai multe numere, desigur, dar în acest fel puteți juca jocul dacă doriți), astfel: 

- jucătorul Good primește opt de 2, opt de 3, opt de 5 și opt de 8.  

- jucătorul Evil primește opt 1-uri, opt 4-uri, opt 6-uri și opt 7-uri. 

Astfel, acest lucru înseamnă că fiecare jucător primește 32 de numere pe care trebuie să le pună pe 

partea sa de tablă, care acoperă 50 de câmpuri. În total, vor fi 64 de pioni numerici pe tabla de 100 

de câmpuri. 

Deoarece tabla de joc este deschisă la vedere pentru ambii jucători, aceștia pot vedea ce numere 

sunt plasate pe ce câmpuri, atât de către ei înșiși, cât și de către adversarul lor. Aceasta înseamnă că 

numerele (pionii) nu sunt "ascunse" ca în "Stratego", ci sunt vizibile pentru ambele părți.  

Dar configurarea poziției de start a jocului se face "în orb" față de celălalt jucător, astfel că la început, 

când jucătorii poziționează tabla pentru a începe jocul, există un "zid de separare" care este așezat în 

mijlocul tablei, astfel încât să nu poți vedea poziția de start aleasă de adversarul tău.  

Imediat ce ambii jucători și-au ales pozițiile de start, peretele este îndepărtat pentru ca toată lumea 

să poată vedea totul (în imaginea de mai jos, peretele este încă prezent sub forma unei linii negre).   

Așadar, un exemplu de posibilă configurație de start, jucătorul Bun este deasupra tablei, iar jucătorul 

Rău este dedesubt: 

2 5 3 8 8 8 8 3 5 2 

 8 2 5 5 5 5 2 8  

  3 3 2 2 3 3   

  8 5 3 3 5 8   

    2 2     

 7 7     7 7  

  4 4 4 4 4 4   

   4 7 7 4    

 7 1 1 1 1 1 1 7  

1 6 6 6 6 6 6 6 6 1 

 

Efectuarea unei mișcări este foarte simplă: fiecare pion are abilitatea unui rege de șah: ceea ce 

înseamnă că puteți muta un număr în orice direcție doriți, dar numai la 1 câmp distanță. Astfel, te 

poți deplasa la stânga, la dreapta, în sus, în jos și pe diagonală în cele 4 colțuri. Acest lucru înseamnă 

că ai 8 poziții în care poți muta un număr, dacă acesta este complet liber în jurul său (și dacă nu este 

la marginea tablei). 

Dacă un câmp alăturat este ocupat de un alt număr, fie trebuie să "atacați" acel număr (câmp), fie 

pur și simplu nu vă deplasați pe acel câmp și lăsați cele două numere să stea acolo.  
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Așadar, nu sunteți obligat să atacați un număr vecin, dar trebuie să fiți conștient de faptul că 

adversarul dvs. ar putea foarte bine să facă acest lucru, chiar dacă nu ați făcut o astfel de mișcare. 

Așadar, ar putea fi "periculos" să vă puneți lângă un alt număr, dacă acest lucru vă aduce câmpul 

(nou) suficient de aproape (învecinat) de un alt număr. 

Cu toate acestea, alinierea numerelor, înconjurarea numerelor inamice este exact modul de a juca 

jocul. 

Care sunt "regulile de angajament" și care este scopul jocului?  

Scopul jocului este foarte simplu:  

Jucătorul "Bun" trebuie să "creeze" numărului 11 (numărul țintă al sităi bune).  

Jucătorul "Rău" trebuie să "creeze" numărul 9 (numărul țintă al sită răului).  

Iar regulile de angajare sunt: a face suma unui număr atacat cu atacatorul său. Pionul/numărul 

rezultat este apoi controlat de oricare dintre jucători, în funcție de faptul dacă este unul dintre 

numerele lor.  

Aceasta înseamnă, de asemenea, că, la fiecare atac, două numere sunt eliminate de pe tablă, pentru 

a fi înlocuite cu un număr nou (= suma atacatorului și a apărătorului). Noul număr "sumă" este plasat 

pe câmpul apărătorului, iar câmpul atacatorului devine gol.  

Pare complicat, dar nu este chiar așa, este foarte simplu odată ce începi să joci acest joc. Primul care 

ajunge la 5 din numerele țintă (11 sau 9), câștigă. Sau, atunci când tabla rămâne fără pioni (deoarece 

cu cât se fac mai multe sume, cu atât sunt mai puțini pioni pe tablă), câștigă cel care are cele mai 

multe numere țintă proprii. 

Puteți utiliza un sistem care să readucă pionul nou în joc, dacă este necesar, dar acest lucru ar trebui 

să se facă în funcție de cota de câștig/pierdere a bătăliilor sumare. În matricea reală, numerele de joc 

sunt generate în funcție de moralitatea colectivă a tuturor avatarelor (adică noi, oamenii).   

Dacă se creează un număr țintă, acesta devine un număr fix/loc de câmp care nu mai interacționează 

în joc, ci doar "blochează" calea pentru alți pioni).  

Care combo-uri generează numere țintă? 

Există o mică diferență în tacticile jucătorilor, în funcție de "tabăra" în care joci. Spre deosebire de 

șah, unde nu prea contează dacă joci alb sau negru, cu excepția avantajului mutării de deschidere, în 

"911 Matrix" se schimbă strategia pe care va trebui să o urmezi (din păcate, acest lucru se aplică și în 

viața reală, oamenii sunt în defensivă).  

Teoretic, ambele părți au aceleași posibilități/șanse/probabilități de a câștiga, dar este "mai ușor" să 

joci cu partea care trebuie să genereze 9. Să spunem că aceasta este partea agresivă, în timp ce 

jucătorul bun, care generează 11, este mai orientat spre defensivă.  

Acest lucru face ca jocul să fie și mai interesant, deoarece vei urma o tactică diferită în funcție de 

partea pe care ai ales-o. De ce există o diferență tactică? Din cauza naturii jocului și a combinațiilor 

care generează 11-urile și 9-urile. 

Mai întâi, să aruncăm o privire la 2,3, 5, 8 cu ținta numărul 11 de la jucătorul bun (partea defensivă): 
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Numere Jucător bun Numere Jucător Evil Numărul rezultat Suma 
 

2 1 3 (G) 

2 4 6 (E) 

2 6 8 (G) 

2 7 9 (Numărul țintă Evil) 

2 9 11 (număr țintă bun) 

Acest lucru înseamnă că un 2 
are o rată de întoarcere de 
60% (întoarcere 1,6,9) 

  

3 1 4 (E) 

3 4 7 (E) 

3 6 9 (Numărul țintă Evil) 

3 7 10=1 dar Bun și nr țintă? 

3 9 3 (G) 

Acest lucru înseamnă că un 3 
are o rată de întoarcere de 
40% (întoarcere 7,9) 

 Separatorul de ciclu 37 
acționează și ca un 11? Astfel 
ținta nr? 

5 1 6 (E) 

5 4 9 (Numărul țintă Evil) 

5 6 11 (număr țintă bun) 

5 7 3 (G) 

5 9 5 (G) 

Aceasta înseamnă că un 5 are 
o rată de revenire de 60% 
(revenire 6,7,9) 

  

8 1 9 (Numărul țintă Evil) 

8 4 3 (G) 

8 6 5 (G) 

8 7 6 (E) 

8 9 8 (G) 

Acest lucru înseamnă că un 8 
are o rată de întoarcere de 
60% (4,6,9) 

  

11 1 3 (G) 

11 4 6 (E) 

11 6 8 (G) 

11 7 9 (Numărul țintă Evil) 

11 9 2 (G) 

Acest lucru înseamnă că un 11 
are o rată de întoarcere de 
60% (întoarcere 1,6,9) 

  

 

Prin rata de răsturnare ne referim la cât % din "întâlnirile" cu un număr opus (1, 4, 6, 7) au ca rezultat 

răsturnarea numărului atacat într-unul din numerele proprii (2, 3, 5, 8).  

Acum să ne uităm la 1, 4, 6, 7 cu ținta numărul 9 de la jucătorul Evil (partea ofensivă): 
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Numere Jucător Evil Numere Jucător bun Numărul rezultat Suma 
 

1 2 3 (G) 

1 3 4 (E) 

1 5 6 (E) 

1 8 9 (Numărul țintă Evil) 

1 11 3 (G) 

Acest lucru înseamnă că un 1 
are o rată de întoarcere de 
60% (întoarcere 3,5,8) 

  

4 2 6 (E) 

4 3 7 (E) 

4 5 9 (Numărul țintă Evil) 

4 8 3 (G) 

4 11 6 (E) 

Acest lucru înseamnă că un 4 
are o rată de 80% (!) flipping 
flipping 2,3,5,11 

  

6 2 8 (G) 

6 3 9 (Numărul țintă Evil) 

6 5 11 (număr țintă bun) 

6 8 5 (G) 

6 11 8 (G) 

Aceasta înseamnă că un 6 are 
o rată de revenire de 20% 
(revenire 3) 

  

7 2 9 (Numărul țintă Evil) 

7 3 10=1 dar bun (73) 

7 5 3 (G) 

7 8 6 (E) 

7 11 9 (Numărul țintă Evil) 

Acest lucru înseamnă că un 7 
are o rată de întoarcere de 
60% față de 2,8,11 

  

9 2 2 (G) 

9 3 3 (G) 

9 5 5 (G) 

9 8 8 (G) 

9 11 11 (număr țintă bun) 

Aceasta înseamnă că un 9 are 
o rată de întoarcere de 0% 
(logic, deoarece este un număr 
neutru ca 0) 

  

 

În acest algoritm de 191 de jocuri, "jucătorul" cu numere din partea răului are trei numere 

"puternice": 1, 4 și 7. 1 și 7 au o "rată de întoarcere" de 60% împotriva celor 4 numere ale jucătorului 

(jucătorilor) bun (Dumnezeu?). Dar 4 este și mai puternic! Are o greutate a ratei de succes de 80%, 

ceea ce a fost o surpriză pentru mine. (În retrospectivă, este principalul număr țintă 1984 aka 4 în 

jocurile "de mai sus", dar încă nu știam asta la momentul respectiv).  
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Deci, da, este mai ușor să joci cu "partea întunecată", deși eu încă mai cred că, dacă și atunci când 

Jucătorul Bun începe să joace inteligent împreună cu toate numerele sale, cele 2, 3, 5 și 8 pot 

produce suficiente 11 (numărul țintă al Bunului Jucător) pentru a menține echilibrul și a transforma 

această lume infernală într-un paradis pentru toți.  

Așadar, s-ar putea spune că 1, 4, 6 și 7 sunt numerele "norocoase". Ei trișează un pic cu aceste rate 

atât de mari de întoarcere. Având în vedere că 7 este un număr emblematic, toată lumea cunoaște 

triplul 7, nu-i așa? (777 este de fapt bun pentru că este un 21 sau3, dar asta este pe un alt nivel / 

vedere / unitate). Ei bine, acest lucru se dovedește a fi corect, deoarece 7 este un număr foarte 

puternic în matrice.  

Iar 7-11 este un număr țintă înspăimântător pentru Rău... Seven nu numai că are o rată de răsturnare 

de 60%, dar poate răsturna un 11 (care este numărul țintă al Sita numerelor bune) într-un 9, propriul 

lor număr țintă. Un număr foarte periculos pentru partea ușoară. Pe partea bună, numărul 2 are 

această capacitate, transformând un 9 (țintă) într-un 11 (țintă), dar 2 trebuie să se ferească de 7 

(logic, numărul 27 din nou) dacă nu vrea să fie transformat în 9, ținta sa opusă. 

Următorul nivel este nivelul Duo, la care funcționează versiuni mai complexe ale acestui algoritm. Nu 

am investigat în profunzime nivelul Duo, deși puteți găsi o parte din algoritm în interiorul foii de 

calcul Arborele cunoașterii, unde puteți vedea ce Duo-uri sunt puse unul împotriva celuilalt în cele 

două sită opuse.  

Nu, m-am concentrat asupra nivelului Trio, care cred că este jocul principal din cadrul matricei (s-ar 

putea să mă înșel), deoarece nivelul Trio este format din 3 numere, Sfânta Treime. Acest nivel 

funcționează un pic mai complicat decât simpla însumare a pioniilor sumelor de bază. În acest nivel, 

jocul se desfășoară într-adevăr ca un joc de șah, dar fiecare număr al trioului are importanța sa 

specială, la fel ca în cazul pionilor de șah. Există diferite "tipuri" de numere trio, de asemenea la fel ca 

la șah (pioni, turnuri, cavaleri, turnuri și, bineînțeles, regina și regele), dar în jocul 396 Matrix există 

mult mai mulți regi și regine pe tablă decât în șah. Fiecare număr din trio are propriile sale puncte 

forte și puncte slabe, în funcție de numărul cu care se luptă, la fel ca în jocul anterior 9/11, dar 

"ratele de răsturnare" sunt calculate complet diferit, depinde de piesele (opuse), controlate de sită.  

Există 4 categorii de trio-uri: trio-urile diavolului, trio-urile divine, trio-urile "normale" (pionii, 

numerele nespecifice) și trio-urile ascunse 119 396 (care sunt, de asemenea, utilizate simultan într-

un algoritm încrucișat). Am menționat deja triourile diavolului precum 666 (18 la nivel de duo), 141 

(42 la nivel de duo), 171 (27 la nivel de duo), 231 (33 la nivel de duo), 232 (34/43 la nivel de duo), 

465 (42 la nivel de duo din nou), 561 (66 la nivel de duo), 258 (o sumă de bază "coruptă" de 6 pentru 

combinația a 3 numere bune: 15->6), 888 (idem, dar cu 24->6), ... Intervalul numerelor divine are 

numere precum 111 (Sfânta Treime), 137 (un 11 la nivel duo), 147 (omologul bun al lui 258, dar cu o 

sumă de bază bună de 3 pentru trei numere rele), 333 (un nouă bun, cred), 777, ... Am descoperit 

mai multe trio-uri diavolești decât divine tbh.  

Unele dintre aceste trio-uri au un trio principal, cum ar fi 191 cu alternativele sale 119 și 911, sau 171 

cu 117 și 711, sau cum ar fi 232 cu 322 și 223. Acestea sunt foarte importante în jocuri, deoarece 

sunt numere țintă. Nu toate triourile sunt numere țintă, dar există o mulțime de algoritmi, astfel 

încât uneori un număr poate fi o țintă, în timp ce este "doar" un număr de joc într-un alt 

algoritm/joc/parte a jocului. Da, simultan cu același set de date, care este utilizat de toți algoritmii 

diferiți în același timp. Și, de asemenea, Quatro și mai sus, desigur, 1984 fiind cel mai important 

quarto. Alte Quatro-uri foarte importante sunt însăși cernerea numerelor Binelui și Răului, 2358 și 

1467.  
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Intenția mea era să explic în detaliu algoritmii pe care i-am descoperit în foile mele de calcul, dar mi-

e teamă că nu mai am timp să fac acest lucru, deoarece termenul de lansare este săptămâna viitoare 

și eu încă termin cartea în loc să pregătesc o strategie de lansare decentă. Oricum, nu am bani, așa că 

va fi un risc imens să încerc să scot aceste informații fără niciun ajutor sau mijloc. Dar puteți înțelege 

clar și puteți vedea singuri părți ale algoritmilor din toate lucrările / foile mele de calcul, dacă le 

studiați cu atenție. Și nu pot include celelalte 66 de foi de calcul care arată de fapt cele 396 de 

procese cu lista numerelor ascunse 119 396, deoarece încă consider că este prea periculos pentru 

publicare. 

Libertatea de exprimare - Partea II: Imaginea de ansamblu 

Înapoi la realitate. Nu mă așteptam să fiu nevoit să scriu o a doua parte despre libertatea de 

exprimare, dar ceva foarte important tocmai s-a întâmplat în țara mea chiar înainte de lansarea 

acestei cărți. A fost un mare scandal, care a ajuns chiar și la CNN, când un faimos autor satiric 

flamand, Herman Brusselmans, a scris un articol de protest șocant în Humo, o revistă săptămânală 

belgiană de infotainment. El a fost extrem de dezgustat de imaginile de la știri pe care le-a văzut cu 

un băiețel palestinian care plângea disperat și urla după mama sa pentru că aceasta zăcea sub o 

grămadă de moloz. 

Autorul a descris acest lucru în articolul său și, din moment ce are, de asemenea, o prietenă și un 

băiețel, această imagine l-a înfuriat atât de tare încât a scris articolul pentru a descrie această furie 

justificată. Dar când am citit prima dată ce a scris (doar fraza pentru care a fost atacat, care a ținut 

prima pagină a ziarelor), am fost foarte șocat de declarația sa: "... Imaginea acestui băiat care 

plânge și urlă mă înfurie atât de tare încât vreau să împing un cuțit ascuțit în gâtul fiecărui evreu 

pe care îl întâlnesc!". Chiar nu mi-a venit să cred ce tocmai am citit, serios?  

Ce declarație periculoasă, plină de ură, rasistă, nimic măcar puțin bun nu poate fi spus vreodată 

despre acest lucru. Nu mi-a venit să cred că dl Brusselmans a scris și publicat o declarație atât de 

deplorabilă. Mai ales pentru că îl cunoșteam ca scriitor și, de obicei, este într-adevăr un scriitor foarte 

sarcastic și satiric, care calcă din când în când pe câteva degete pentru a râde. Dar nimic cu adevărat 

important, nicio propagandă politică sau culturală imorală, doar o mulțime de jocuri de cuvinte 

grotești, de cele mai multe ori cu o tentă perversă. Nu e chiar genul meu de umor (un pic prea 

"vulgar" uneori pentru gustul meu      ), dar uneori e și destul de hilar și m-a făcut să râd sincer de 

numeroase ori, așa că trebuie să iei glumele proaste cu cele bune.  

Și acum asta? Nu este deloc satiră sau sarcasm, nu, este de necrezut! Vrea să ucidă evrei nevinovați, 

"doar" pentru că sunt evrei, și/sau pentru că Israelul comite un genocid? (această parte este, din 

păcate, adevărată.) În primul rând, acesta este un colț foarte scurt de tăiat, deoarece, după cum se 

explică în capitolul 3, doar o mână de oameni, care se întâmplă să fie evrei, dar care sunt, în același 

timp, și sioniști mortali, sunt responsabili pentru acest lucru, iar ei sunt cei care dețin adevărata 

putere.  

Și acest lucru nu înseamnă/implică că TOȚI sioniștii sunt mortali sau răi, nu mai faceți astfel de 

presupuneri și conotații eronate atunci când citiți ceva care vă jignește. În acest exemplu, referirea 

este doar la sioniștii care acționează puternic imoral, desigur, de aici cuvântul "mortal" pentru a 

determina despre ce "tip" de sioniști vorbesc în fraza mea, și nu pentru a determina "natura tuturor 

sioniștilor". Se pare că un autor trebuie să scrie un manual de interpretare a propozițiilor sale în zilele 

noastre, pentru că altfel riști să intri în genul de probleme cu care se confruntă domnul Brusselmans 

în prezent, din păcate. 
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Așa că am decis să citesc întregul articol, iar când am putut pune această propoziție ciudată în 

adevăratul context al întregului său articol, mi-a devenit clar că adevăratul mesaj de bază al dlui 

Brusselmans către lume a fost: 

"La naiba, nu vreau să mă simt așa! Nu vreau să mă simt ca și cum aș vrea să bag un cuțit în 

fiecare evreu pe care îl întâlnesc pe stradă! Urăsc această furie internă din oasele mele 

împotriva unei rase de oameni, evrei în acest caz. Mintea mea îi asociază automat cu soldații 

care bombardează și înfometează femei și copii nevinovați, care apoi se laudă cu asta la 

televiziunea națională și ai căror comandanți supremi chiar primesc ovații în picioare pentru 

curățarea lor etnică în Congresul american... 

Urăsc faptul că mintea mea face aceste asocieri între evreii obișnuiți și iubitori și genocidul 

israelian, dar nu mă pot abține: așa mă simt! Acesta este mesajul: nu este normal ca eu să 

simt această furie, aceste gânduri pline de ură și furie, în mod ironic conduse de disperare și 

compasiune, continuă să îmi treacă prin minte, iar eu nu le vreau acolo deloc!  

De ce nu oprește nimeni acest genocid atroce? De ce poporul evreu nu face mai mult pentru 

a condamna cel puțin public cu înverșunare toate acestea și, mai bine chiar, pentru a încerca 

să pună capăt războiului prin solicitarea/protestul pentru negocieri de pace?" 

Corectați-mă dacă greșesc, dle Brusselmans, dar nu cred că greșesc. Am înțeles articolul 

dumneavoastră.  

Aceste întrebări sunt cu siguranță legitime, dar este atât de frustrant că nu primesc niciodată, 

niciodată răspuns. Și această frustrare, văzând toată această durere provocată unor oameni complet 

nevinovați, ne face inimile să sângereze atât de mult încât ajungem într-un punct în care mintea 

simplifică totul și "Vrei doar să înfigi un cuțit în gât!". Aceasta este esența avertismentului: un 

genocid îi înfurie pe oamenii buni până în punctul în care ei înșiși pot deveni violenți și încetează să 

mai fie buni. 

Voi încerca să nu fac aceeași "greșeală" ca dl Brusselmans aici și nu voi pune un "identificator etnic" 

la sfârșitul acelei fraze înjunghiate, dar puteți înțelege mai bine acum, că acest lucru nici măcar nu a 

contat cu adevărat, el ar fi putut (și poate ar fi trebuit) să oprească fraza chiar acolo, fără a îndrepta 

furia justificată doar în direcția poporului evreu. Singurii adevărați responsabili sunt oamenii de la 

vârf, iar această polarizare la nivel inferior între rase și etnii este foarte periculoasă, incitând la 

sentimente violente pentru ambele părți. Acesta este motivul pentru care domnul Brusselmans 

încearcă să ne avertizeze. 

În cele din urmă, adevăratul context al frazei este exact opusul a ceea ce domnul Brusselmans este 

acuzat acum: rasism, antisemitism, discurs instigator la ură,... Au fost inițiate mai multe procese 

împotriva sa, a fost automat anulat de Instagram, Main Stream Media este într-adevăr, și vreau să 

spun într-adevăr, încadrându-l greu pentru a fi "tipul rău", acuzându-l deschis de toate lucrurile de 

mai sus.  

Chiar și unul dintre colegii săi scriitori de la Humo, un anume scriitor olandez Arnon Grunberg, care a 

lucrat mai mult de 25 de ani pentru Humo, a decis să "ia una pentru echipă". Acesta și-a dat demisia 

de la Humo în semn de protest, deoarece a fost dezgustat de articolul colegului său scriitor, pe care 

"nu-l consideră satiră!". Ca atare, sunt "fantezii criminale psihopate" din partea domnului 

Brusselmans, potrivit lui Arnon Grunberg. Acest lucru are un impact considerabil în Belgia, deoarece 

este și un autor cunoscut și respectat care se opune și atacă punctul de vedere al colegului său.  
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Poate că numele său a dat deja un pic de gol, domnul Grunberg este evreu și seamănă mult cu Mark 

Zuckerberg, dar mai puțin chipeș      . Știu, nu ar trebui să fac glume pe seama aspectului fizic, 

precum Herman Brusselmans care l-a numit pe Bibi Netanyahu "evreu mic, gras și chel". Este o 

lovitură joasă și mă tem că nici măcar nu este amuzantă. Așa că sper că propria mea glumă 

nepotrivită despre înfățișarea domnului Grunberg are ceva mai mult merit și vă pune măcar un 

zâmbet pe față (ei chiar seamănă, verificați pozele lor      ). Dar astfel de insulte sunt, de asemenea, 

o parte din frustrare, fiind neputincios și neajutorat poate fi într-adevăr atât de exasperant încât 

strigând insulte brusc pare ca singurul lucru rămas puteți încerca să faceți... 

Dar în acest caz, mă bucur că Bibi Netanyahu este insultat de autor, deoarece îmi oferă ocazia ideală 

de a explica altceva care este foarte important. Mai întâi de toate, o analiză rapidă a frazei: părțile 

insultătoare sunt, desigur, adjectivele "mic, gras și chel", și nu evreul "definitoriu" (care primește 

insulte) de la sfârșit. Doar pentru a mă asigura că nimeni nu crede că dl Brusselmans a vrut să 

folosească cuvântul evreu ca o insultă, poate că așa pare. Dar care este punctul meu de vedere? Ei 

bine, este evident că nu am un loc cald în inima mea pentru acest tip Bibi, iar prin repetarea insultei 

domnului Brusselmans, ei bine, eu de fapt... repet insulta pentru ca toată lumea să vadă      , chiar și 

atunci când spun că ar trebui să ne abținem de la limbajul marginal insultător și prea abuziv. 

Subliminal, insultele la adresa lui Bibi Netanyahu, ticălosul ăla gras și chel, încă funcționează, chiar și 

într-un context cu viziune opusă. Oh, nu, oops, tocmai am făcut-o din nou        

Ați înțeles ce vreau să spun: fiți atenți la ceea ce împărtășiți! Pentru că acest lucru este, de 

asemenea, foarte delicat; am de gând să folosesc ceremonia de deschidere a Jocurilor Olimpice ca 

exemplu din nou: Am văzut-o o dată (parțial) din curiozitate, și a fost într-adevăr îngrozitoare și 

scandaloasă (în special târârea copiilor în spectacolul lor de travestiți, aș putea suporta restul). Și o 

mulțime de oameni, probabil chiar majoritatea oamenilor, au urât cu adevărat și acest lucru. Există 

un timp și un loc pentru spectacolele de travesti LBGTQIA+, iar ceremonia de deschidere a Jocurilor 

Olimpice nu este unul dintre ele. 

Prin urmare, nu spun deloc că astfel de spectacole ar trebui interzise, dimpotrivă, deoarece 

libertatea de exprimare funcționează în ambele sensuri. Dar există și restricții importante în ceea ce 

privește valorile morale pe care le transmitem copiilor noștri. Tot ceea ce este "prea mult", nu este 

proporțional, nu este în echilibru, este rău. Prea liberal? Rău. Prea conservator? Rău. Prea fanatic? 

Rău. Prea religios? Rău. Platforma sportivă olimpică atrage o mulțime de copii care se uită la 

ceremonie, așa că este recomandată puțină atenție. S-au făcut greșeli grave (dacă nu au fost făcute 

intenționat, desigur, ceea ce suspectez puternic, din păcate ☹). 

Și aici intervine "șmecheria diavolului": toți oamenii care au fost indignați de ceremonie și-au 

exprimat furia justificată online, pe toate rețelele de socializare, prin... distribuirea la nesfârșit a 

videoclipurilor "murdare" ale acestui teatru blasfemiator! Cu aceleași efecte secundare negative în 

subconștient pe care erau menite să le invoce în primul rând, la fel cum, de acum înainte, toți cei care 

vor citi acest text îl vor asocia pe Bibi Netanyahu cu un ticălos gras și chelios: Bibi bastardul chel! 

Chiar și atunci când cititorul este "de partea lui", acest lucru va începe să îl sâcâie și să se afunde în 

el. Prefer să folosesc cuvântul "bastard" în loc de "evreu" pentru a-l defini, deoarece i se potrivește 

mult mai bine. El este o rușine pentru poporul evreu.  

Îmi pare rău, chiar nu mă pot abține, nu pun întotdeauna în practică ceea ce predic, sunt și eu un om 

furios și în cazul unui fascist genocidar nazist gestapo maniacal, care înfometează femei și copii mici 

pentru că este cu adevărat delirant și crede că este într-o misiune de la Dumnezeu (de fapt, este 

celălalt tip pe care îl urmezi, dragă Bibi Bald Bastard), am puține sau deloc remușcări pentru că l-am 
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insultat. Din păcate, ăsta pare să fie singurul lucru care ne-a mai rămas     făcut ☹, pentru că astfel 

de fanatici idioți nu se gândesc niciodată dacă ar putea greși, chiar și un pic, ei presupun întotdeauna 

cu aroganță că au 100% dreptate. Dar cât de mult se înșeală în realitate... dacă există vreo dreptate 

în viața de apoi, Bibi bastardul chel va fi într-un loc foarte, foarte fierbinte... 

De ce astfel de "lideri" nu sunt internați într-un spital de psihiatrie înainte de a putea face atât de 

mult rău ca un nebun? Ei fac acest lucru cu oamenii normali care nu fac rău nici unei muște "pentru 

a-i împiedica să facă rău cuiva! (sau pe ei înșiși)". De ce nu se aplică acest lucru politicienilor care 

rănesc activ în masă populații întregi! Ei pot fi la fel de nebuni ca oricine altcineva, iar în această 

grijă, chiar se vede teribil. De ce li se permite să facă ceea ce fac? De ce îi ascultă soldații? De ce? De 

ce? De ce? Poate cineva să mă ajute să înțeleg această nebunie? 

Și tocmai am folosit un alt truc al diavolului: repetiție, repetiție, repetiție. Am folosit în mod 

deliberat sloganul "Bibi, bastardul chel" de mai multe ori, astfel încât acesta să fie absorbit în 

subconștient datorită mesajului repetat. Acum, încet, dar sigur, veți începe să faceți legătura între 

Bibi și faptul că este un bastard chel. Desigur, nu-mi pasă de faptul că este chel, doar cuvântul 

"bastard" este important pentru îndoctrinare, dar am nevoie de chel pentru aliterația BaBa, pentru 

că sloganul trebuie să fie suficient de captivant pentru a se instala în creierul tău. O aliterație tăioasă, 

cu suficientă repetiție, face de obicei trucul, dar există multe modalități de a influența creierul 

subconștient. Și odată ce sămânța este plantată în creierul dumneavoastră, atunci sperăm că veți 

începe cu toții să vă gândiți de două ori dacă este o idee bună sau nu să permiteți unor astfel de 

oameni (Bastarzii) să controleze întreaga lume cu consimțământul nostru tăcut. 

Așa că da, îi doresc karma și sper ca Bibi Bastardul Chelios să se înece în homar și să moară (repede 

și fără să sufere prea mult), de preferință mai devreme decât mai târziu, doar pentru a opri războiul 

cât mai curând posibil. Ceea ce nu sper este ca cineva să-l omoare, deoarece a) sunt împotriva 

oricărei violențe și b) asta ar fi o pedeapsă mult prea ușoară/s(h)ortă pentru toate decesele și 

durerea pentru care este responsabil. Merită cu adevărat să fie închis într-o temniță cu doar apă și 

pâine zilnică (asta e mai mult decât au bieții palestinieni acum), iar apoi să arunce cheia. 

Literalmente un adevărat nebun psihopat egomaniac, unde sunt băieții cu cămășile de forță albe 

când ai nevoie de ei?! 

Trebuie să recunosc că și eu sunt vinovat de această postare/direcționare nechibzuită de mesaje și 

videoclipuri pe rețelele sociale: De asemenea, am împărtășit o mulțime de lucruri nepotrivite pentru 

că încercam să sensibilizez opinia publică cu privire la subiectul în cauză, dar, în retrospectivă, ar 

trebui să încep să fiu mai atent, deoarece acest lucru aproape sigur face mai mult rău decât bine 

(gravitatea depinde de caz). 

Sper că ați înțeles aceste tehnici de sublimare și repetiție (propria dvs. transmitere/împărtășire 

contribuie la repetiție) cu exemplul Bibi Bastardul Chel (în Bold      ), în acest fel el este cel puțin un 

pic util pentru ceva bun oricum... Chiar am învățat mult prea multe despre acest urât "flip-it-

around"-trick (o altă tehnică a Diavolului, orice lucru Bun/Pozitiv poate fi și va fi folosit împotriva ta 

prin răsturnarea lui); dacă sunt capabil să fac asta cu un astfel de monstru ca Netanyahu. 

Scuze pentru acest BBBBB (BiBi the Bald Bastard in Bold, nu am putut rezista o ultimă dată      ) 

sidetrack. De asemenea, sunt foarte dezamăgit și supărat pe domnul Grunberg. El este cel mai 

probabil unul dintre acei oameni inteligenți care aleg în mod deliberat să nu înțeleagă corect 

contextul articolului. El deturnează atenția de la problemele reale către așa-zisul activism 

autoproclamat (chiar renunțând la slujba sa de la HUMO!) împotriva rasismului, discursului de ură 

etc.  
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Dar îi voi da șansa de a-mi dovedi că mă înșel, și îi voi trimite o copie a acestui capitol, pentru a-i 

explica în detaliu greșelile și a-i da șansa să învețe ceva. Mă întreb dacă voi primi vreodată o reacție, 

cel mai probabil nu, pentru că chestiile astea sunt doar un pic prea special scrise pentru a putea fi 

interpretate greșit, sau cel puțin așa sper eu, din moment ce ei chiar încearcă să învârtă totul în jurul 

valorii de peste tot tot timpul. Și, ca atare, va fi aproape imposibil să-mi dovedească că mă înșel, chiar 

și cu toate trucurile gramaticale elocvente și "flip-it-arounds" pentru a induce în eroare pe toată 

lumea să creadă că partea întunecată sunt de fapt cei buni care au ajuns să ne protejeze de discursul 

de ură pentru a "salva democrația noastră". Da, așa este.  

Domnul Brusselmans a încercat să fie un prieten fiind sincer și să avertizeze pe toată lumea, domnule 

Grunberg, dar cu prieteni ca tine, cine are nevoie de dușmani? În mod clar, vă plac doar oamenii 

"da", oamenii de companie care nu vă contrazic niciodată. Intelectul dvs. evaluează corect că 

articolul dlui Brusselmans nu este satiră, dar apoi abuzează imediat de acest fapt pentru a afirma că 

acesta este motivul pentru care articolul nu ar trebui să fie permis, deoarece este periculos și nu este 

protejat ca satiră în temeiul libertății de exprimare.  

Absurd atunci când este citit în contextul corect, dar orice funcționează, cred? Și este periculos în 

regulă, dar nu pentru motivele pe care le pretindeți (discurs de ură, invitație la violență asupra 

poporului evreu), nu, este periculos pentru că nu se potrivește în cartea de joc sionist ca cel puțin 

încearcă să facă o diferență pentru a opri acest genocid oribil. 

Domnule Grunberg, unde a fost furia dumneavoastră justificată atunci când Israelul a început să 

bombardeze copii mici? De ce nu v-ați folosit vocea atunci și nu ați renunțat la Humo în semn de 

protest pentru că oamenilor "voștri" le place să organizeze genociduri? Asta ar fi fost ceva pozitiv, dar 

nu, nu vă folosiți influența decât pentru a vă proteja stăpânii și, prin asociere, genocidurile pe care le 

comit. Sigur, public condamnați "oficial" războiul din bunătate de inimă, dar știm cu toții că acest 

lucru este doar "păstrarea aparențelor". 

Uitați-vă la faptele și consecințele poziției și acțiunilor dvs. și nu la minciunile și gramatica foarte 

netedă cu care acoperiți toate acestea. Hyacinth Bucket ("Bouqué!           ) ar fi foarte mândru de 

tine domnule Grunberg, felicitări! (Ți-am citit interviul, nu ești singurul care poate întoarce lucrurile 

pe dos). Nu ești nimic mai mult decât un aspirant de doi bani, mincinos și ieftin. Ești un prost dacă 

ai crezut că o să las lucrurile așa... cu tot sângele ăsta roșu, roșu, pe capul tău... Asta se numește 

"metaforă" amestecată cu un text de cântec colorat domnule Grunberg, știu că nu tu ai aruncat 

bombele, dar la fel de bine ai fi putut... în stil călău ☹. 

Presupun că ați fost recompensat generos în culise pentru a compensa plecarea dumneavoastră de la 

Humo? Este o slujbă de care oricum nu aveți nevoie, având în vedere succesul dvs. ca scriitor, și sunt 

sigur că o altă revistă care gândește la fel vă va primi cu brațele deschise. Sunteți într-adevăr o curvă 

ieftină (la figurat, nu la propriu, desigur), acaparatoare de bani, imorală, războinică și inumană?  

Unde este lupta voastră pentru cei cu adevărat oprimați? Moralitate falsificată ja. Scuze, chiar nu am 

putut rezista unor înjurături hiperbolice, în onoarea și apărarea domnului Brusselmans      , dar și 

pentru că știu... Știu că știi, știi? Nu există nimic mai dezgustător decât o persoană publică care 

abuzează de expunerea și puterea sa pentru a ajuta la asuprirea oamenilor, "pentru binele lor". De 

aceea am pus adjectivele tale urâte în bold.  

După ce am recitit acest text, îmi dau seama că poate am exagerat puțin, de asemenea, după ce am 

citit un nou interviu cu dvs. în care nuanțați puțin și vă exprimați speranța că colegul dvs. nu este 

condamnat pentru o infracțiune, considerați că pedeapsa este prea dură. Dar cred că pedeapsa 

publică s-a materializat deja prin acțiuni precum cele ale dumneavoastră, deoarece furtuna 
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mediatică care distruge reputația dlui Brusselman este de neoprit. Răul a fost făcut. Așadar, poate și 

cel mai probabil, aceasta este doar o altă scenografie din partea dumneavoastră, pentru a păstra 

aparențele și toate cele, dar nu a trecut neobservată. S-ar putea chiar să vorbești serios, sau să crezi 

că vorbești serios, ca să poți dormi noaptea. Conștiința este un lucru ciudat; îi place să se 

amăgească singură. 

Am decis să păstrez pasajul ofensator în cele din urmă, dar am scos două cuvinte foarte 

ofensatoare, deoarece mi-am amintit doar că (cu mult timp în urmă) am citit undeva că vă 

considerați o persoană gay credibilă ("geloofwaardige homo"), după care am scris această insultă 

din două cuvinte. Deoarece a fost concepută ca o insultă fictivă, și nu ca o descriere a activităților 

dvs. sexuale reale, am eliminat această insultă specifică din cauza propriei dvs. dispoziții sexuale, 

gluma a funcționat doar dacă nu corespundea preferințelor dvs. reale (și, prin urmare, ar fi putut fi 

ofensatoare pentru colegii dvs. homosexuali cărora le place cu gust să execute insulta). Sau... poate 

am interpretat eu puțin greșit contextul pe parcurs...     ?      1-1, poponarule! (care nu este o insultă 

anti-homosexuală btw, vezi South Park sezonul 13, episodul 12 pentru dovadă). Atenție: ironie, 

sarcasm, cinism & tactici de înșelare a contextului au fost folosite în paragraful anterior... 

Am citit, de asemenea, că ai recunoscut că ai târât o femeie prin holul unui hotel, trăgând-o de păr, 

și că te-ai târât literalmente ca un câine bătut pentru a te ridiculiza atunci când prietenul persoanei 

cu care făceai sex a intrat în cameră și te-a amenințat... și că ești foarte mândru de asta... În loc să fii 

mândru de frica ta, poate nu te încurci cu oamenii care au un partener? Cu siguranță pari un tip dat 

naibii... Te identifici ca un tip, sau poate ca un cățeluș speriat în schimb? Și asta pare a fi o opțiune în 

zilele noastre... Woef! Întrebam și eu... Acum înțeleg mai bine felul dvs. de standarde morale. Asta 

pune atacul dvs. asupra dlui Brusselmans într-o perspectivă foarte interesantă și importantă... Nu e 

prea plăcut să fii victima unui asasinat (încercare) de caracter, nu-i așa, dle Grunberg? 

Așadar, am păstrat majoritatea insultelor, pentru că sunt unii oameni, cei care dau ordine la cel mai 

înalt nivel, care le merită chiar mai mult, dar nu cu mult. Pentru că, din punct de vedere moral, cine 

este cel mai corupt și cel mai rău: cel care dă ordine, sau prostul care urmează ordinele și face 

orbește ce i se spune? Cei care dau ordine sunt, din păcate, adevărații psihopați , și nu folosesc acest 

cuvânt incorect cum ai făcut tu. Este într-adevăr adevărat că a înjunghia pe cineva în gât este 

psihopat, dar dl Brusselmans nu a făcut niciodată apel la violență, dimpotrivă, dacă înțelegeți 

articolul său în întregime.  

Faptul că îl acuzați de psihopatie, folosind conotația unei înjunghieri oribile, înseamnă că îndoiți (dar 

rămâneți aproape) de adevăr pentru a-l acuza pe dl Brusselmans. Și mă tem că știți prea bine acest 

lucru. Deci da, cred că v-ați câștigat definitiv partea de insulte (care sunt toate adevărate, apropo) 

împreună cu păpușarii dvs. 

Dă-mă în judecată domnule Grunberg (deși semnele de întrebare de la finalul propozițiilor mele ar 

trebui să te împiedice să o poți face în baza legii), nu-mi pasă deloc, nu mai am absolut nimic și 

probabil voi muri în curând oricum, așa că du-te dracului Bastard imoral! Păcat că nu ești și chel, 

altfel aș fi putut reutiliza sloganul meu Bibi Bastardul Chel (iar începem      ). A, și stilul tău de scriere 

"filozofic, cugetător intelectual și violent" chiar e nașpa, asta e subiectiv desigur, dar eu personal nu 

mi-aș irosi banii munciți din greu pe "opera" ta         . 

Acțiunile dvs. ar fi putut contribui la amenințările cu moartea (v-ați gândit vreodată la asta?), care 

au ajuns acum și la redactorul-șef adjunct de la Humo, tipul onorabil care a avut curajul să dea undă 

verde articolului dlui Brusselmans. Acesta a fost nevoit să depună o plângere penală împotriva unor 
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necunoscuți pentru aceste amenințări cu moartea vicioase, stresante și distrugătoare din punct de 

vedere psihologic. NU ceva ce aștept și eu cu nerăbdare ☹. 

Prin urmare, nu este chiar o surpriză să citim în ziarul de astăzi că HUMO a emis o nouă declarație 

pentru a calma și relativiza totul. Vieți sunt în joc acum pentru interpretarea greșită a unei fraze. 

Dacă am găsit acest nou articol, care poate fi găsit pe site-ul HUMO, foarte bun și la obiect, ei își 

apără energic autorul și, de asemenea, explică importanța contextului, așa cum încerc să fac aici.  

Ca atare, ei au declarat că poate au făcut o eroare de judecată și că "nu a fost cel mai strălucit pasaj 

din vasta operă a lui Herman Brusselsmans". Lucru cu care nu sunt de acord, cred că este cel mai 

strălucitor și curajos pasaj pe care l-a scris vreodată, atunci când este în context. Totuși, înțeleg 

"scuzele" HUMO, având în vedere sensibilitatea acestui subiect, ar fi putut într-adevăr să însoțească 

articolul cu un avertisment, explicând chiar contextul.  

Dacă/atunci când scrieți astfel de lucruri extrem de provocatoare, trebuie să încercați să vă asigurați 

că nu există loc pentru interpretări greșite, ceea ce nu este ușor, desigur. Cititorii nu sunt idioți, așa că 

este dificil să găsești echilibrul corect. Dar altfel, mesajul se pierde, iar atunci ți-ai asumat un risc atât 

de mare pentru nimic. Cu rezultatul nefericit pe care îl vedem acum desfășurându-se în acest caz.  

Și apoi Humo a făcut ceva cu adevărat genial: au repetat întregul pasaj infam din nou în propria lor 

declarație. În fața ta      . Bine făcut, cu siguranță dovedește punctul de vedere conform căruia 

articolul nu ar trebui cenzurat, iar declarația însoțitoare s-a asigurat că de data aceasta nu ar trebui 

să apară neînțelegeri. Și nu, acesta nu este un caz de prea puțin, prea târziu, dimpotrivă, ei îl susțin 

cu onoare pe dl Brusselmans, și chiar îi atacă pe atacatorii săi cu adevărul. Frumos, dacă aș avea bani 

pentru un asemenea lux, aș comanda un abonament HUMO. Și, de asemenea, i-au sfătuit pe toți să 

nu fie distrași de la adevăratul lucru important care se întâmplă, pe care pasajul trebuia să-l 

abordeze în primul rând: nenorocitul de genocid israelian! GO HUMO! 

Asociația Europeană a Evreilor (EJA) și Forum der Joodse Organisaties (FJO) au încercat chiar să 

blocheze distribuția revistei, să o cenzureze și, în cele din urmă, Humo a cedat și a retras versiunea 

online (dar nu și cea pe hârtie, pe care au repetat-o ulterior online pentru ca toată lumea să o vadă în 

propria lor declarație oficială      ). Mai multe organizații îl atacă acum pe autor în instanță. 

Chiar și "autoritățile" deschid o anchetă penală asupra domnului Brusselmans. De ce? Pentru că a 

îndrăznit să scrie adevărul gol-goluț: politicile și acțiunile Israelului îi fac pe oamenii de 

pretutindeni să urască poporul evreu, incitând la un adevărat antisemitism. Și asta nu este deloc în 

regulă, desigur, dar este adevărul. El a încercat să ne avertizeze în legătură cu acest lucru, în 

propriul său stil provocator.  

Nu ne mai este permis să spunem adevărul?! Acesta este 1984 în acțiune, doamnelor și domnilor+.  

Nu aș fi surprins dacă oamenii de la Humo și domnul Brusselmans (vă amintiți revista Charlie Hebdo 

☹) sunt, probabil, trăiesc în frică pentru viața lor și a celor dragi lor în acest moment. Și tot ce 

încerca bietul om era să ne avertizeze pe toți că acest genocid cu tactici de înfometare și pedepse 

colective clare, îi face pe toți să urască poporul evreu!!! Până la un punct în care unii dintre noi ar 

putea deveni suficient de nebuni încât să iasă și să înjunghie un evreu la întâmplare. Acest lucru s-a 

întâmplat deja în țara noastră, pe 24th mai 2014, când a avut loc un atac terorist într-un muzeu 

evreiesc din Bruxelles și, din păcate, 4 evrei au fost uciși în acea zi.  

Domnul Brusselmans încearcă să ne vorbească despre acest sentiment interior de ură care este 

provocat. Și nu-i place deloc acest sentiment, de aceea a avut curajul să ne spună! El nu îndeamnă la 
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violență asupra poporului evreu, dimpotrivă, ne avertizează pe toți cu privire la o ură globală 

emergentă împotriva evreilor. În cele din urmă, mesajul său este: opriți nebunia, vă rog, înainte ca 

toată lumea să-i urască pe toți ceilalți. Dacă într-adevăr credeți că reacția Israelului este "corectă și 

proporțională" și că este o adevărată autoapărare în fața atacurilor teroriștilor Hamas (de asemenea 

îngrozitoare), atunci delirați puternic, iar sufletul dumneavoastră nu poate fi salvat. 

Iar autorul are cu siguranță dreptul de a transmite un astfel de mesaj în cadrul protecției libertății 

sale de exprimare, deoarece este opusul discursului de ură. Dar dacă nu aveți suficient intelect (sau 

faceți pe prostul intenționat) pentru a înțelege complet contextul corect al acelei fraze dăunătoare (și 

al altor pasaje "riscante"), atunci există într-adevăr o problemă.  

Întrebarea este: este și aceasta responsabilitatea autorului? Intenția răuvoitoare a altor persoane 

(care vă pun în mod intenționat scrierile într-un context greșit)? Nu cred, trebuie să fii capabil ȘI 

dispus să citești printre rânduri pentru a înțelege mesajul său cu adevărat îngrijorător cu privire la 

însămânțarea urii. Faptul că acest lucru este "subconștient" asociat în creier cu un anumit grup de 

oameni (evrei în acest caz) nu este anormal, deoarece acest conflict, din păcate, face titluri 

grewsome în fiecare zi, peste si peste, chiar și în Mainstream Media. 

Și nimeni nu o rezolvă, în timp ce copii nevinovați suferă și mor, iar noi ne întoarcem capetele 

dezgustați. Din fericire, putem conta întotdeauna să fim distrași de lucruri precum Jocurile 

Olimpice sau o bătălie electorală prezidențială feerică. Este uman, avem nevoie cu disperare de o 

astfel de distragere a atenției de la ororile realității, am fost, de asemenea, fericit atunci când NoVax 

Djokovic a câștigat prima sa medalie de aur, asigurându-și statutul de GOAT-tenis, pentru că dacă 

există cineva care o merită... este el pentru că s-a ridicat deschis împotriva Big Pharma și a avertizat 

oamenii cu privire la pericolele așa-numitelor "vaccinuri". 

Acesta este mesajul pe care autorul dorește să îl transmită, desigur într-un mod dur de confruntare 

(este o afirmație foarte deplorabilă și periculoasă atunci când este scoasă din context). Dar trebuia să 

încerce ceva pentru a atrage atenția tuturor, pentru a sublinia gravitatea adevăratelor crime care 

sunt promovate în mod flagrant în întreaga lume, în loc să fie oprite. Dacă ar fi scris: "Sunt atât de 

înfuriat încât vreau să strig fiecărui evreu în față că ar trebui să le fie rușine că acest genocid are loc în 

numele lor, în propria lor țară sfântă!", în loc de chestia cu cuțitul, acesta ar fi fost mai mult sau mai 

puțin același mesaj, dar fără impactul pe care îl are acum, desigur. Ar fi zburat pe sub radar. 

Presupun că domnul Brusselmans știa foarte bine acest lucru, dar a fost el însuși suficient de furios 

pentru a-și asuma riscul de a scrie această critică provocatoare într-un mod atât de brutal și onest, în 

încercarea de a încerca cu disperare să atragă atenția asupra lipsei incredibile de moralitate 

colectivă și asupra faptului că noi, Oamenii, permitem ca astfel de genociduri să se întâmple chiar 

sub nasul nostru ☹. 

Vă aplaud domnule, sunteți foarte curajos și o excepție față de majoritatea oamenilor celebri, care 

păstrează o tăcere suspectă cu privire la conflictul din Orientul Mijlociu. Ar fi fost o idee bună să 

însoțiți articolul cu o prefață sau un sufix care să explice că scriitorul nu dorește cu siguranță să incite 

la violență împotriva poporului evreu, ci, dimpotrivă, dorește să expună originea sentimentelor sale 

(și, prin extensie, a dumneavoastră) de ură, pe care (ar trebui) să nu le simțiți. Dacă îmbrățișați astfel 

de sentimente, deveniți rasiști și posibil periculoși pentru ceilalți.  

Și acesta este într-adevăr un lucru foarte curajos, deoarece autorul se expune la tot felul de 

interpretări răuvoitoare și ură. Într-adevăr, unora le place să joace cartea victimei, în timp ce, în 

realitate, ei au fost folosiți aici ca un exemplu important pentru propria lor cauză, și nu ca o țintă. 
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Dimpotrivă, exemplul a fost/este pentru a evita să devină o țintă. Bravo, dle Brusselmans, bravo. 

Permiteți-mi să mă adresez direct dumneavoastră în următoarele paragrafe: 

Ca de obicei, atunci când încerci să faci ceva bun, ești anihilat chiar de oamenii pe care 

încercai să îi salvezi. Deoarece mesajul dvs. nu a fost menit să ajute exclusiv poporul 

palestinian, ci a fost destinat ambelor părți; astfel, a fost scris și pentru a preveni, de 

asemenea, ura viitoare față de evrei.  

Ce ironie, cinism chiar, că nu respectă acest gest și în schimb încearcă să întoarcă totul pe 

dos și să vă acuze de antisemitism... Chiar sunt ori incredibil de proști să nu vă înțeleagă 

articolul (lucru de care mă îndoiesc foarte tare pentru că atacatorii dvs. sunt 

persoane/organizații foarte inteligente și puternice), ori caută intenționat o bătaie bună cu 

răutate.  

Și ați devenit un pion într-un circ mediatic cu un singur scop, și anume deturnarea eficientă 

și jucăușă a reputației dvs. de la mesajul foarte important pe care ați încercat să îl răspândiți 

în primul rând. Pierdut în traducere. Pun pariu că vă gândiți acum: "Pot să mă pupe în *** de 

acum încolo, proștii ăia de ****! Aceasta este ultima dată când încerc să sensibilizez opinia 

publică!", sau ceva de genul ăsta... Și apoi veți fi căzut în aceeași capcană pentru care ați 

încercat să ne avertizați pe toți cu articolul dvs. Atât de cinic, de ce oamenii răi par să câștige 

întotdeauna? Pentru că "ei" nu joacă după reguli, fură, mint, trișează, cenzurează, 

manipulează și chiar ucid dacă este necesar.  

Există un alt motiv pentru care dl Brusselmans este defăimat public, pe care tocmai mi l-am dat 

seama după ce am citit paragraful anterior, în timp ce îmi verificam de două ori textul pentru 

publicare. Am decis să introduc acest fragment pentru că am căzut și eu în capcană, autocenzurându-

mi fraza "Pot să mă pupe în *** de acum încolo, proștii ăia de ****!" De ce am ezitat să scriu exact 

ceea ce am vrut să spun? 

Da, pentru a evita aceleași probleme cu care se confruntă acum dl Brusselmans pentru că a fost 

sincer. Deși mi-e teamă că eu personal voi intra într-o altă categorie și mai gravă de represalii, având 

în vedere natura super-secretă a lucrurilor pe care le dezvălui în cartea mea. Dar chiar și cu acest 

aspect, am fost ÎNCĂ reținută în mod inconștient să scriu pe deplin/complet despre ceea ce 

credeam eu că autorul gândește cu adevărat, aceasta este cenzura "ascunsă" din partea tuturor 

autorilor la un loc, din cauza fricii de repercusiuni. Iar ei nici măcar nu-și dau seama de asta; am căzut 

și eu în plasă. Îl dau "exemplu" pe dl Brusselmans, pentru a se asigura că nimeni nu-i va urma 

exemplul. Dar acest lucru are un efect negativ asupra mea: 

Deci, ceea ce am vrut de fapt să scriu a fost: "Pot să mă pupe în fund de acum încolo, evreii ăia 

proști!". Am îndrăznit chiar să o scriu cu bold, doar pentru a sublinia ideea. Asta înseamnă că eu 

însumi cred că toți evreii sunt proști sau că ei sunt toți proști? Nu, bineînțeles că nu, deoarece 

contextul aici este că eu gândesc/speculez (deci aș putea chiar să mă înșel) despre ce ar putea avea 

altcineva (Herman Brusselmans) ca reacție și gânduri la faptele care tocmai i s-au întâmplat. Dar dacă 

doriți doar să vedeți și să citiți "Pot să mă pupe în fund de acum înainte, evreii ăia proști!", fără să vă 

uitați la contextul întregului articol, căutați în mod deliberat conflictul.  

Doar dacă nu ați înțeles greșit contextul, dar atunci ar trebui să vă ajustați punctul de vedere și 

comportamentul atunci când cineva vă explică adevărul. Adică, cu toții putem face greșeli și asta nu 

este o crimă. Dar a nu le remedia sau a nu acționa în conformitate cu aceste noi informații, 

demonstrează doar că ați fost rău intenționat de la început și că nu are nimic de-a face cu o lipsă de 
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înțelegere. Dar acest lucru se întâmplă rar, dimpotrivă, de cele mai multe ori se "dublează" și se atacă 

mesagerul și mai necruțător până când mesajul său este mort și îngropat.  

La naiba, acum a trebuit să folosesc din nou această propoziție "provocatoare" pentru a sublinia 

ceva, dar fără bold de data asta, asta ar însemna să forțez puțin nota; vedeți ce înseamnă contextul, 

accentuarea boldului trebuie acum să meargă în altă parte în această propoziție, la partea "... dacă 

vrei doar să vezi și să citești ...". Așadar, probabil că nu mă voi face foarte popular printre voi știți 

cine      , decât dacă vor citi cu atenție, nu vor ignora contextul și vor acționa onest în consecință. 

La naiba, începe să pară că scriu o carte "Understanding context for Dummies", dar (iată că vine...) 

sunt reticent să spun asta, pentru că "dummies" ar putea fi considerat și peiorativ în zilele noastre. 

Sunteți prost pentru că nu înțelegeți contextul corect al unui lucru? Nu, bineînțeles că nu, greșelile 

se întâmplă. Ești prost pentru că alegi în mod deliberat ignoranța, lenea, să nu te uiți intenționat la 

niciun context și, în schimb, să te concentrezi doar pe sloganuri? DA, și nu numai că ești prost, dar 

ești și o persoană rău intenționată pentru că acest lucru îi rănește pe ceilalți oameni. Uitați-vă doar 

la ce i se întâmplă acum domnului Brusselmans, noul meu erou, el chiar nu merită asta. 

Dimpotrivă, ar trebui să ridice (i-ar plăcea această alegere de cuvinte      ) o statuie care să onoreze 

inițiativa sa.  

Articole precum cel pe care l-a scris nu ar trebui niciodată cenzurate, ar trebui în schimb 

promovate, preferabil poate cu unele avertismente suplimentare dacă la prima vedere/lectură 

mesajul poate părea extrem de ofensator, ceea ce cu siguranță poate fi dacă este interpretat greșit. 

Bănuiesc că și această carte va fi atacată virulent ☹, totuși încerc să fiu cât mai clar, dar cred că 

aceste eforturi se vor dovedi zadarnice. 

Dar devine și mai rău... Tocmai am citit astăzi că un clovn de la Comisia Europeană a trimis o 

scrisoare absurdă lui Elon Musk de la X (twitter) pentru a "proteja cetățenii UE de posibile prejudicii 

grave" și a amenința cu "măsuri provizorii" dacă este necesar. WTF este acest Digital Services Act 

(DSA)-cenzura rahat?! Europenii nu mai au voie să asculte un interviu pe viață între Elon Musk și un 

fost președinte american?! (poate unul dintre puținii președinți care nu știe despre nimic codul 322, 

din moment ce nu a început niciun război      ) 

Este considerat prea periculos?! Chiar credeți că noi, cetățenii, suntem atât de retardați încât să 

credem asta? Amintiți-vă comentariile mele anterioare despre oamenii dubioși care vor să vă 

"protejeze de voi înșivă"... ca și cum nu ne putem descurca cu opiniile a doi adulți cărora le place să 

se dea în spectacol pe internet. Știm cu toții că este un spectacol, lăsați-ne să-l urmărim fără 

supravegherea dvs. de grădiniță "pentru a ne proteja".  

Cine i-a dat acestui breton imbecil autoritatea de a trimite astfel de cereri scandaloase și amenințări 

de a ne cenzura pe toți "în numele Europei"? Care alegeri l-au făcut rege? Acest lucru merge mult 

prea departe, la fel ca în cazul escrocheriei Covid, astfel de oameni ar trebui să fie îndepărtați 

imediat din funcție, în loc să fie realeși în cadrul unor alegeri "private" (practic se aleg singuri).  

Noi, Poporul European, nu suntem de acord cu astfel de noi reguli și cereri care ne limitează 

propriile libertăți! Noi nu suntem proști! Singura parte care ne face rău, este chiar Comitetul 

European pentru că cere astfel de cenzuri! Destul este destul! Sau acest simplu slogan este 

considerat acum, de asemenea, "prea ofensator" pentru a fi strigat, conform unui grup extrem de 

mic de fanatici în culorile curcubeului?  

Idee genială (notă pentru cititorii mai puțin inteligenți, pentru a evita orice nouă "neînțelegere": 

acest lucru se numește sarcasm, iar noi vrem să spunem contrariul, deci este o idee foarte stupidă în 
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realitate); schimbarea și atacarea valorilor morale clasice, bune și decente ale tuturor, și chiar legi 

și urmăriri penale corupte pentru a putea face acest lucru. Astfel încât să ne putem conforma cu 

toții în mod colectiv cerințelor nerezonabile ale acestui grup minuscul de narcisiști intoleranți. 

Comitetul European este responsabil pentru distrugerea din interior a tuturor valorilor europene 

morale și bune, este un cal de război troian pe un continent altfel pașnic, atunci când nu este 

îndrumat greșit și violat (da, în acest moment încă mai aveți voie să folosiți astfel de cuvinte 

jignitoare în sens figurat, dar pentru cât timp?) de oamenii care ar trebui să ne apere spatele. Cred 

că au fost într-adevăr tentați de la spate... 

Și, din păcate, din nou, aceasta nu este o problemă izolată de continentul european, deoarece toate 

au aceiași păpușari și "roți"... Unde este Daenerys Stormborn când ai nevoie de ea pentru a rupe 

Roata? Oh, ea a pierdut-o complet și a incendiat-o în loc să o oprească sau să o rupă. Inutil să spun că 

nici asta nu este o soluție viabilă. Trebuie să oprim Roata, să o întoarcem și să o facem să se învârtă 

din nou în sensul acelor de ceasornic în loc de invers... Să evităm focul și violența! 

Dar să începem, de asemenea, să ne uităm la absurditatea faptelor cu care ne confruntăm în fiecare 

zi: 

- Ucraina tocmai a recunoscut că se află în spatele sabotajului Nord Stream, ceea ce înseamnă că 

Europa sprijină "partea" care i-a atacat. Și să nu uităm că președintele Biden a anunțat el însuși în 

mod clar și ferm atacul asupra conductei în timpul unui interviu înainte ca acesta să aibă loc. Nimeni 

nu vorbește despre acest lucru. WTF?! 

Sincer să fiu, pot înțelege de ce Rusia a invadat Ucraina, deoarece NATO nu a respectat acordurile de 

la Minsk și continuă să se extindă spre granițele Rusiei. Dar a le înțelege nu înseamnă nici că susțin 

Rusia, nici că iau o parte în conflict. Nu ar trebui să existe nicio tabără. Sper cu adevărat ca 

președintele Putin să poată conduce prin exemplu și nu prin frică și să oprească războiul imediat, 

pentru a arăta lumii că are intenții bune și că dorește să facă o ofertă de pace. Haide, Vladimir, o poți 

face! Timpul este acum!  

După cum puteți vedea, am mai mult respect pentru președintele Putin decât pentru Bibi Bastardul 

Chel, pentru că nu cred că președintele Putin este un psihopat, una dintre puținele excepții de fapt, 

dar a făcut o greșeală imensă inițiind acest război.  

Nu-mi plac deloc loviturile preventive, cu excepția cazului în care sunt în legitimă apărare iminentă, 

ceea ce este destul de contradictoriu, dar îmi pot imagina că astfel de scenarii există. Dacă un tip stă 

lângă patul meu în toiul nopții cu o armă, nu voi aștepta să mă apăr până când va trage primul foc, 

chiar dacă stă acolo liniștit cu arma. El nu ar trebui să fie acolo deloc, și mă tem că Rusia consideră că 

Ucraina este dormitorul lor, iar NATO spărgătorul... și chiar și asta este de înțeles.  

Președintele Putin ar fi trebuit să amenințe Occidentul cu invazia Ucrainei, cu cereri ferme, în loc să 

joace prea mult și să atace preventiv mult prea devreme. Cred că acest război ar fi putut fi evitat cu 

niște "tactici de intimidare și intimidare" de tip Donald Trumpesque. Noi, "fătălăii" occidentali (ca să-l 

citez pe Sir David Beckham: "Be Honest           ), am fi căzut cel mai probabil în plasă... Dar acum este 

prea târziu pentru asta...  

Mă rog pentru poporul rus și ucrainean și pentru ca președintele Putin să își vină în fire. Și celălalt 

tip? El este doar un actor corupt plătit, și nici măcar unul foarte bun, "cățeaua Americii", care își 

conduce poporul direct spre decădere, așa că nu există nicio speranță din partea asta. Și majoritatea 

cetățenilor europeni știu sau își dau seama de acest lucru... dar nimănui nu pare să-i pese. Prea 
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ocupați să se ocupe de consecințele și conflictele cauzate de fuga în masă a ucrainenilor (și a altor 

persoane din alte zone de conflict), care inundă întreaga Europă cu migranți. WTF??!! 

- Un boxer câștigător de aur (am într-adevăr de gând să încerce foarte greu pentru a scrie un 

paragraf care poate evita specificarea unui sex      ) decide să înceapă un proces împotriva Elon Musk 

și J.K. Rowling pentru cyberbullying. 'It' takes one to know one, pentru că acest bătăuș a folosit în 

mod clar un avantaj fizic incorect atunci când a bătut femeia, a fost recompensat cu o mulțime de 

bani, mândrie și o medalie de aur pentru a face acest lucru, iar acum joacă un rol mic în jocurile 

nebuniei pentru a mulțumi stăpânii.  

O persoană bună și morală nu ar folosi un astfel de avantaj, chiar dacă ar însemna să facă un pas 

înapoi, unul dintre rarele cazuri în care sloganul "pentru binele suprem" chiar are sens, renunțând la 

un avantaj incontestabil pentru că pur și simplu nu este corect față de (cealaltă?      ) femeie. Și este 

box, pentru numele lui Dumnezeu! Acest lucru este incredibil de imoral și iresponsabil, criminal chiar 

dacă una dintre aceste femei punching bags obține un prejudiciu permanent sau chiar mai rău ... 

WTF?! 

- O persoană senilă este președintele în exercițiu al Statelor Unite ale Americii. Cred că acest lucru 

dovedește că am putea la fel de bine să alegem maimuțe pentru a face treaba. Și nu, nu spun că 

președintele Biden este o maimuță, spun că știu maimuțe care ar putea obține rezultate mai bune la 

testele cognitive decât el. Și faptul că maimuțele fac caca oriunde au chef nu înseamnă că 

președintele Statelor Unite trebuie să le urmeze exemplul.  

Îmi pare rău, nu sunt amabil cu președintele vostru, îmi cer scuze poporului american, dar el este 

criminalul care a provocat războiul Rusia-Ucraina (care, în mod convenabil pentru el, are loc 

departe, în Europa) cu afacerile absolut corupte ale familiilor sale în Ucraina. Este vorba despre 

bani, evident. Dacă ar mai avea simțurile cognitive necesare, ar râde în hohote de atâta naivitate 

europeană. WTF?! 

Și cum maimuțele pot obține până la 80 de puncte de IQ, nu cred că actualul vicepreședinte al SUA 

(și candidat la președinție pentru alegerile din 2024) este încă în măsură să-mi infirme teoria 

"înlocuiți-i cu maimuțe și totul va fi bine"      . Dacă mă înșel, sunt sigur că Kamala "marea 

semnificație a trecerii timpului" Harris nu are nicio problemă în a-și etala propriile rezultate la testele 

de IQ. Ce părere am eu? Fără îndoială, acestea vor depăși nivelul maimuțelor... cu câteva puncte. Și 

dacă nu le prezintă oficial, știm cu toții de ce... trebuie să atingi pragul de 80, fato! Așa că, oricum ar 

fi, cel mai probabil am câștigat argumentul. Uneori îmi place sarcasmul, mai ales atunci când este 

înrădăcinat în adevăr      , dar (culmea este că nici măcar nu sunt sigură de asta) posibil un pic 

exagerat. WTF?! 

- Știați că țara mea, Belgia, a avut odată o perioadă de 541 de zile (da, un record mondial), mai mult 

de un an și jumătate (!), fără un guvern. Nu au putut ajunge la un acord pentru a forma o coaliție, 

așa că țara a fost "rebelă" și, ca să fiu sincer, a fost una dintre cele mai stabile perioade pe care le-am 

trăit vreodată. Fără legi noi privind hărțuirea, fără legislații noi care să schimbe politicile de 

administrare a afacerilor la fiecare câteva săptămâni (asta se întâmpla pe vremea când eram încă 

proprietar și manager de companie) etc., și nu, nu am avut niciun fel de probleme, dimpotrivă.  

În prezent ne aflăm din nou într-o astfel de situație, 73 de zile și numărătoarea continuă, alegerile au 

avut loc la 9th iunie anul acesta și se pare că nu vom avea un guvern prea curând, deoarece 

negocierile de coaliție au eșuat astăzi. E bine să putem beneficia de o perioadă stabilă după fiecare 

alegeri, în timp ce ei împart tortul între ei acolo sus      . 
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Poate că este o simplificare excesivă, dar de la acel record mondial am început să mă întreb DE CE 

avem/avem nevoie de un guvern atât de "gras" când infrastructura și procesele de afaceri (primari, 

primării, pompieri, poliție, spitale etc.) sunt deja existente și operaționale? Așadar, probabil că și fără 

maimuțe ar funcționa. WTF??!! 

Și nu este vorba de a ajuta oamenii în caz de probleme, guvernul superior este complet de neatins 

pentru oamenii de rând. Am încercat de mai multe ori să escaladez eu însumi unele probleme foarte 

importante (de exemplu, abuzurile din spitalele de psihiatrie sau violențele poliției pe care le-am 

întâlnit, a se vedea mai departe în acest text), dar ei răspund întotdeauna doar cu aceeași scuză 

clasică că nu pot interveni din cauza "separării puterilor". Faptul că se întâmplă ceva abominabil nu 

contează, iluzia democrației este mult mai importantă decât bieții cetățeni înșiși. 

Încep serios să bănuiesc că acest sistem de separare a puterilor este inventat doar pentru a putea 

elimina/ignora oamenii cu scuza "nu este responsabilitatea mea, deoarece trăim într-o 

democrație", în locul ideii reale din spatele său. Acest Trias Politica (legiferare, adjudecare și 

executare) este o filosofie bună pe hârtie, dar în realitate, este (ab)utilizată pentru a transfera 

responsabilitatea de la un departament la altul. Am avut chiar un caz odată, când era un cerc, în 

care ultimul din rând m-a trimis înapoi la primul birou la care am încercat la începutul procesului de 

reclamație. Complet ridicol. WTF??!! 

- Din ce în ce mai multe informații ies la iveală cu privire la pericolele vaccinurilor Covid. Acest 

lucru este în continuare ascuns sub preș cât mai mult posibil și nimeni nu pare să fie tras la 

răspundere pentru numeroasele crime împotriva umanității. Totul se desfășoară ca de obicei, iar 

noile plandemii sunt deja în lucru (gripă aviară, gripă porcină, pojar, noi variante, ...). Propunerea de 

tratat pandemic al OMS este extrem de periculoasă pentru suveranitatea umană, iar puterea OMS 

ar trebui limitată doar la responsabilități consultative! Sau, și mai bine, dizolvați pur și simplu această 

organizație ilegală pe care nimeni nu a vrut-o sau nu a votat-o vreodată. WTF????!!! 

- produse farmaceutice pe bază de derivați ai petrolului (puternic "promovate"/impuse de 

Rockefeller), în locul medicinei naturale de vindecare. Ca o completare, acest lucru ar fi putut avea 

un merit în plus pentru bolile care nu puteau fi vindecate doar prin produse naturale, dar au 

demonizat și ridiculizat vechile leacuri tradiționale, care sunt adesea mult mai eficiente și nu au 

efecte secundare sau au mai puține decât pastilele pe bază de derivate din petrol, adesea 

otrăvitoare. BIG PHARMA+GOBIERNUL=BIG MAFFIA (a se vedea și punctul anterior). 

În Belgia, a existat un caz în care o fetiță suferea de epilepsie severă și avea leziuni cerebrale din 

cauza crizelor sale nesfârșite. Ea a avut reacții adverse severe la medicamentele pentru epilepsie 

"aprobate" de Big Pharma, care oricum nu au oprit crizele, astfel că nu le-a mai putut lua și aproape a 

murit. 

Tatăl ei disperat a încercat un ultim lucru: ulei de canabis, de la un prieten care cultiva canabisul și 

care știa cum să optimizeze potența și ce porțiuni să folosească exact și așa mai departe. În mod 

miraculos, crizele au încetat complet atunci când Sophie a început să ia câteva picături din acest ulei 

pe zi, un adevărat miracol, deoarece este într-adevăr un remediu permanent, fără niciun fel de efecte 

secundare!  

Fantastic! A fost descoperit un nou tip de "ulei al lui Lorenzo"! Cu siguranță, acest lucru trebuie 

promovat. Astfel, tatăl a început să ajute și alți bolnavi de epilepsie (dar și bolnavi de cancer, 

deoarece acest ulei ajută la ameliorarea durerii și se presupune că poate vindeca chiar și cancerul) cu 

uleiul său.  
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Recompensa? O urmărire penală și o condamnare pentru consumul și fabricarea de droguri 

"ilegale"! Părinții s-au plâns/plâns de acest lucru celui mai gras (scuze, dar în acest caz corpul este 

relevant, pentru că atunci când ești ministrul departamentului respectiv, ai un fel de poziție 

exemplară) ministru al sănătății care s-a clătinat vreodată pe acest pământ, Maggie De Block, doar 

pentru a primi răspunsul: "dacă nu vă plac politicile mele, vă puteți muta oricând în altă țară!" (Țara 

noastră vecină, Țările de Jos, are o politică bună privind canabisul; permite fumatul și cumpărarea 

acestuia în "coffee-shop-uri"). Ce act de clasă să vorbești astfel părinților care aproape și-au pierdut 

copilul, după ce le-ai luat medicamentul care le salva viața și i-ai tratat/procesat ca pe niște 

infractori. 

Părinții au intrat în panică pentru că nu-și mai puteau trata fetița deoarece prietenul care a făcut 

uleiul a fost inculpat și condamnat. Inutil să spun că au ignorat complet ministrul Sănătății, au găsit o 

altă cale și au continuat să îi administreze ilegal fiicei lor un ulei similar, pentru că altfel aceasta ar fi 

fost o condamnare la moarte.  

De ce nu este acest ministru al Sănătății în închisoare pentru că a pus în pericol viața unui copil mic 

(și a tuturor celorlalți oameni care ar putea beneficia enorm de acest lucru)? Pentru că i-a privat de 

SINGURUL lor remediu funcțional? Ce fel de monstru ești când ești capabil să faci așa ceva? Să furi și 

să scoți în afara legii singurul medicament cunoscut care i-ar putea ajuta pe acești sărmani oameni, 

doar pentru că nu este profitabil pentru marii tăi prieteni?  

Dar nimeni nu știe de această poveste și, în mod ironic, ea a fost unul dintre cei mai populari 

politicieni din Belgia, nu puteai să nu o vezi peste tot... ea chiar a pus BIG (gândiți-vă la cântăreața 

hawaiiană din "Somewhere over the rainbow") în BIG PHARMA      . Probabil că oamenii au votat-o în 

funcție din milă pentru aspectul ei. 

Iar motivul/răspunsul "oficial" pe care l-au dat a fost mai mult decât absurd: "Canabisul probabil 

că nu este sigur, trebuie făcute mult mai multe studii înainte ca acesta să poată fi luat în considerare 

ca medicament pentru epilepsie, reveniți peste câțiva ani. Nu ne putem asuma această 

responsabilitate acum. Caz închis". Nu, dar alternativa este să lași un copil să moară de convulsii. În 

Belgia. Există ceva mai sadic? Cum rămâne cu această responsabilitate? WTF??!! 

Când părinții s-au apucat de treabă și au trimis ei înșiși o abundență de dovezi și studii pozitive pe 

această temă (astfel încât astfel de studii existau deja în alte țări), nu au mai primit niciun răspuns 

din partea ministrului sau a cabinetului său. Ei încep pur și simplu să te ignore și să te ia drept 

fantomă, atunci când riști să câștigi bătălia cu dovezi și probe solide. 

Am întâlnit aceeași problemă în diverse alte situații. Dar câțiva ani mai târziu, biroul său a injectat 

întreaga țară cu proteine mortale care modifică ADN-ul, la doar câteva luni după ce a fost creat acest 

rahat, fără niciun fel de studii sau teste decente pe oameni înainte de a face acest lucru?? Dacă vreți 

să vedeți rezultatul, uitați-vă doar la statisticile privind rata excesivă a mortalității la nivel mondial. 

Unde a fost preocuparea pentru siguranță atunci?! Ucigași ipocriți, fie prin reținerea unor 

medicamente esențiale, ca în cazul uleiului de canabis, fie prin forțarea injecțiilor cu otravă pură 

asupra unor oameni perfect sănătoși "pentru un bine mai mare"! WTF???!!! 

- Industria alimentelor și băuturilor complet nesănătoase și, din păcate, foarte letale, probabil 

foarte gustoase și tentante pentru Maggie De Block. Acest lucru a devenit de notorietate, uitați-vă 

doar la obezitatea generalizată și la problemele de sănătate din Statele Unite. WTF??!! 

- Băncile cu rezerve fracționare (căutați dacă nu știți ce înseamnă) și "băncile naționale" private (un 

pic contradictoriu, nu?) din aproape toate țările lumii conduc direct la adevărata "sclavie salarială". 
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Acesta este "planul general" absolut genial 10/10 al proprietarilor acestor bănci (cum ar fi Federal 

Reserve din SUA): dinastia Rothschild. Naționalizați din nou toate aceste bănci imediat! Gata cu 

plata dobânzilor de către guvernul țării (impozitele dvs.) către o familie privată (doar pentru că 

aceasta conduce presele de tipărire a banilor). Țările trebuie să-și tipărească din nou proprii bani! 

Cât de greu poate fi? WTF??!!  

- Bănci centrale Monedă digitală: Începutul sfârșitului. Atunci când guvernul va fi capabil să 

blocheze, să limiteze sau să controleze obiceiurile tale de cheltuieli cu bani exclusiv digitali și nu va 

mai exista nicio alternativă în numerar, calea către sclavia adevărată și totală a rasei umane va fi în 

sfârșit îndeplinită (Agenda 2030...). Noi, Poporul, nu am cerut niciodată acest rahat de bani 

electronici programabili și controlabili și ar trebui să refuzăm cu toții, în mod colectiv, să descărcăm 

sau să folosim orice aplicație CBDC sau așa încearcă ei să impună.  

Banii digitali sunt lipsiți de valoare (îmi pare rău Bitcoin și alte victime ale monedei blockchain, veți 

afla mai devreme sau mai târziu), nu au o monedă de rezervă, cum ar fi standardul de aur. Oh, stai... 

dolarul nu mai are această siguranță de la valoarea aurului de bază, de asemenea... Richard Nixon a 

suspendat convertibilitatea dolarului în aur sau alte active de rezervă, începând cu 15 august 1971.  

O dată mult mai importantă decât ați putea crede, deoarece din acea zi banii de hârtie au devenit la 

fel de valoroși ca hârtia igienică. Ai putea la fel de bine să încerci să plătești cu hârtia igienică în 

magazine, dar, bineînțeles, acestea nu vor accepta hârtia igienică ca monedă. Dar de ce nu? Are 

aceeași valoare ca bancnotele de un dolar pe care le ai în buzunar.  

Și totuși, acestea sunt încă acceptate de magazine. Până în... ziua în care își vor da seama că este într-

adevăr doar hârtie cu care te ștergi la fund și nu mai are niciun fel de valoare suplimentară. Pentru 

că, în timp, inflația va crește și mai mult, ceea ce va duce la afirmația mea de mai sus. Sau piețele 

financiare se pot prăbuși din nou complet, ca în 2008 și 2011, ceea ce ar trebui, de asemenea, să 

rezolve problema. 

Motivul pentru care sistemul monetar nu a implodat încă se bazează pur și simplu pe încredere: 

atâta timp cât toată lumea este de acord/crede că acei dolari și euro "Novus Ordo Seclorum" 

valorează într-adevăr ceva, totul este în regulă. Dar nu totul este bine. Atunci când câteva sute de 

miliardari și câteva mii de miliarde de miliardari pun mâna pe toți banii, astfel încât nu mai există 

suficient aur în lume pentru a susține monedele noastre, ei sunt de fapt responsabili pentru 

distrugerea propriei lor valori monetare, deoarece banii nu mai valorează nimic în realitate. 

Logic, din moment ce există trilioane de dolari parcate inutil în conturile acelor lacomi lacomi și 

dezgustători de bani, și nu există suficient aur (sau orice alte active, de altfel) pentru a susține acest 

lucru. Acest lucru înseamnă că există mult mai mulți bani în lume decât lucruri care pot fi cumpărate 

cu ei, ceea ce, în mod ironic, dovedește că există mult prea mulți bani "fără valoare" în circulație; într-

o astfel de structură, în loc să fie un mijloc onest de comerț, totul devine un sistem de cazinou enorm 

și o schemă Ponzi. Ei au violat motivul existenței banilor. Lăcomia celor bogați a subminat întregul 

sistem de comerț și tranzacționare a banilor.  

Pentru ca bogații să se poată îmbogăți și mai mult (din moment ce nu existau suficienți bani în 

circulație pentru a le satisface lăcomia), ei au decis chiar să jefuiască pe toată lumea de valoarea 

reală pe care banii o aveau odată. 15 august 1971, amintiți-vă ziua care a deschis calea către 

CBDC(ia). O zi care ar fi trebuit să declanșeze o revoluție pe loc, dar oamenii nu înțeleg importanța 

unor astfel de mecanisme. Mulțumesc Richard, ți-ai jucat rolul la perfecție, este o muncă murdară, 

dar cineva trebuia să o facă, cu o mică distracție Watergate pe deasupra. 
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Și acum, sfârșitul este aproape, trebuie să ne confruntăm cu cortina finală. Doamna președintă a 

Europei von der Leyen este pregătită să termine munca lui Nixon, prin impunerea agendei sale CBDC 

pe gâtul tuturor. Și de data aceasta, nu numai gâtul evreilor este vizat, ca în exemplul de mai sus, ci 

întreaga populație europeană este în pericol, indiferent de etnie. Și, de asemenea, nu este un 

pericol ipotetic, ci unul foarte înfricoșător și real. De ce doar o mână de oameni înțeleg și recunosc 

pericolele grave asociate cu aceste planuri CBDC? 

- Și de ce unul dintre cei mai corupți politicieni din toate timpurile este "reales" în liniște cu 

ajutorul unui aparat fictiv, când nivelul său incredibil de corupție este cunoscut și bine 

documentat? Chiar nu le mai pasă de opiniile oamenilor obișnuiți, atâta timp cât nu sunt îndepărtați 

sub amenințarea armei din biroul lor (și nu, aceasta nu este o invitație/permisie deschisă de a ieși și 

de a o împușca chiar dacă o merită în opinia ta, dar trebuie să precizez cât de puternic se agață de 

puterea lor, iar aceasta este expresia corectă în limba engleză dacă nu mă înșel), ei rămân la putere 

exact acolo unde sunt.  

Plebea își poate pupa evaluatorii corupți și îi poate lăsa să conducă fără interferențe, indiferent de 

scandalul în care se bagă în zilele noastre. "Împușcarea cuiva în mijlocul bulevarduluith nr. 5" este 

acum pentru amatori, deoarece poți comite adevărate crime în masă sau genocid și tot poți fi reales. 

Donald Trump a avut dreptate. WTF??!! 

- Lista clienților Epstein. WTF???!!! Nu există cuvinte pentru asta ☹. 

- 5G?! Nu vreau un astfel de turn cu radiații periculoase chiar în fața ușii mele! Pentru că trebuie să le 

instaleze peste tot pentru ca rețeaua 5G să fie suficient de puternică pentru a funcționa... Așadar, nu 

este vorba doar de un număr limitat de antene mari pe locuri dedicate (ca acum pentru 4G), ci vor 

exista antene mici în fața fiecărei case, cât mai aproape posibil, deoarece trebuie să pui carnea în 

interiorul cuptorului cu microunde, nu? Asta ar trebui să vă spună suficient. Și nu există nicio 

modalitate de a "renunța" și de a scăpa, pur și simplu instalează rahatul ăsta pe strada ta fără 

permisiunea ta. WTF?! 

- Adorarea deschisă și ascunsă a diavolului pe o scenă mondială, ceremonia de deschidere a 

Jocurilor Olimpice îmi vine în minte ca exemplu, dar dacă vrei să fii mai discret, poți merge oricând la 

un concert Taylor Swift (sau aproape orice alt megastar). Frumoase exemple morale pentru copii, iar 

aceștia nici măcar nu știu că sunt sublimați cu lucruri cu adevărat perverse, chiar și în "inocentele" 

filme Disney. 

O mulțime de părinți știu, dar totuși - de dragul unui "timp pentru mine" binemeritat și necesar - își 

pun copiii în fața ecranului pentru a absorbi tot acest rahat. Frumos, acum chiar și Word vine să mă 

avertizeze să nu folosesc cuvântul "rahat", pentru că "acest limbaj poate fi ofensator pentru cititorul 

dumneavoastră". FUCK OFF WORD, rahat este rahat! Ce zici de asta pentru a fi ofensator? Hahaha, 

acum Word îmi sugerează să înlocuiesc "Fuck Off" cu "Go Away" ... Nu pot câștiga lupta asta ☹, în 

regulă atunci renunț: GO AWAY WORD! Dar poate cineva măcar să editeze toate aceste mesaje 

subliminale ascunse, vă rog, astfel încât copiii să se poată uita în siguranță din nou la Lion King? 

WTF??!!  

- Punctul anterior este probabil o consecință a acestuia: fascismul Woke și cultura Cancel. Nu este 

nimic greșit în a fi "woke", dar din nou: prea puțin sau prea mult din ceva nu este niciodată bine. 

Echilibrul este soluția. Inițial o mișcare pozitivă care promova conștiința de sine, încrederea în sine 

și legătura culturală, s-a transformat într-o adunătură de fasciști opresori cărora le place să își 

impună ideile extreme asupra tuturor. Le place să-i pedepsească pe toți cei care nu sunt de acord cu 
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punctul lor de vedere cu o baterie de insulte (rasist, fascist, antisemit, comunist, nazist, gestapo, ...) și 

o anulare a persoanei.  

Majoritatea companiilor de social media îi ajută sistematic să facă acest lucru. Acestea sunt în mod 

clar de partea "trezită", dornice să anuleze, să interzică sau să demonetizeze oamenii atunci când 

nu urmează orbește narațiunile impuse. 1984 la cel mai rău nivel și se întâmplă în plină forță chiar 

în acest moment... 

Și există multe modalități ascunse de a anula pe cineva sau ceva, astfel încât iluzia libertății de 

exprimare să rămână încă (pentru moment, urmând strategia broaștei fierte). Shadow-banning, 

"fact-checkers" (dacă ți se verifică faptele, înseamnă de obicei că ai descoperit ceva...), 

"editarea"/ștergerea conținutului (foarte enervant, chiar până la un punct în care mă uitam la un 

videoclip în care trebuiau să șteargă atât de multe, încât sincer nu mai puteam înțelege sensul și 

contextul conversației. Puteau la fel de bine să o cenzureze complet), (anti)propagandă, campanii de 

defăimare (a se vedea cazul Brusselmans) etc.  

- Nu politicienii aleși în mod democratic, ci think-thank-urile globale de nepotism (există sute 

dintre ele) determină economia mondială și stabilitatea sau haosul. Astfel de organizații ar trebui să 

fie interzise, ele subminează în mod clar suveranitatea națională, nu sunt supuse alegerilor și 

conspiră pentru a optimiza profiturile și oportunitățile (cum ar fi războaie, incendii de vegetație (vă 

amintiți Maui cineva?), foamete, genocid, viruși, vaccinuri, medicamente dăunătoare, băutură și 

mâncare, nebunie de gen, ...) WTF??! 

- "Genocidul fericit" al bietului popor palestinian, condus de un nebun care merită să fie închis într-

o temniță, în loc să fie aplaudat de poporul american; prin Senatul său. WTF????!!! 

- Păcăleala climatică. Da, teoreticienii conspirației au dreptate de data aceasta, întreaga înșelătorie 

cu privire la emisiile de CO2 este foarte dăunătoare pentru economie și, prin extensie, pentru toți 

oamenii obișnuiți. Nici măcar nu trebuie să cunoașteți codurile Matrix pentru a putea face calculele 

în acest caz: este suficient să calculați ratele procentuale de CO2 din aer și să puneți totul în 

perspectiva corectă. Puteți găsi o mulțime de explicații în acest sens pe internet, nu voi intra în detalii 

aici.  

Dar adevăratul aspect dezgustător aici este că toți acești activiști climatici bine intenționați, dar 

prost informați, duc o luptă furibundă care distruge societatea și cred în mod eronat că ei sunt 

salvatorii buni în locul celor răi. Bieții naivi, dar și proști, își apără poziția cu fanatism pentru că nu-și 

permit să greșească, așa că refuză să raționeze/gândească și să se uite la dovezile reale. Depinde în 

cine ai încredere, iar majoritatea oamenilor sunt induși în eroare de Mainstream Media și au 

încredere în ghidurile oficiale guvernamentale privind CO2. WTF??!! 

- Vestea extrem de tristă a trei fetițe ucise (și multe altele înjunghiate periculos) în timpul unui 

atelier de yoga și dans Taylor Swift a stârnit indignare în întreaga Anglie, care a escaladat până la 

proteste violente. Iar Anglia nu este singura țară în care protestele devin din ce în ce mai violente în 

fiecare zi, uneori pare că întreaga lume arde. Acest lucru este atât de greșit, ne împușcăm în 

propriile picioare cu un astfel de comportament, dar este din nou de înțeles. Trei. Micuțe. Fetițe. 

    WTF???!!! 

Majoritatea politicilor actuale privind imigrația sunt nesăbuite și periculoase; imigrația ar trebui să 

fie un proces individual natural, astfel încât diferitele culturi să se apropie încet una de cealaltă în 

timp. Nu migrații în masă incontrolabile, cum avem acum din cauza războaielor fără sfârșit din 

întreaga lume pe care Statele Unite (CIA) le orchestrează în spatele scenei.   
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Nenumărate țări sunt inundate de străini săraci care nu au de ales decât să își părăsească propria 

țară dacă vor să supraviețuiască. Aceasta este cauza principală a problemei, dar toată lumea este 

supărată pe victimele/imigranții care sunt forțați să se mute. Dacă doriți cu adevărat să rezolvați 

conflictele culturale, opriți toate războaiele și lăsați procesele de imigrație mai lente să își urmeze din 

nou cursul natural.  

Și tipul care i-a ucis pe acești îngerași nevinovați? Doar un alt psihopat prost, a cărui proveniență nu 

contează câtuși de puțin, dar faptul că era cetățean britanic născut în Cardiff arată cât de tensionată 

este situația pe teren. Simpla prezumție (greșită) că ucigașul era imigrant a fost suficientă pentru a 

declanșa serioase proteste de răzbunare. Care, la rândul lor, îi înfurie logic pe imigranți. Unde se va 

ajunge? În războaie civile peste tot? WTF????!!! 

- Brutalitatea poliției: Nu pot fi cu adevărat obiectiv în această privință, deoarece am fost eu însumi 

victima unor astfel de practici. Acest lucru lasă într-adevăr urme atunci când ești tu însuți o victimă, 

care este aruncată în închisoare pentru cele mai ridicole motive. În cazul meu, m-au "suspectat" că 

mi-am răpit/salvat cea mai bună prietenă (femeie), pentru că a fugit din spitalul de psihiatrie unde 

medicii nemernici și personalul medical aproape că au ucis-o cu o supradoză de antipsihotice care i-a 

provocat o sufocare gravă! Și ea nici măcar nu era psihotică... 

Aceasta este o poveste lungă pentru următorul punct (abuzul de putere medicală), dar a fost foarte 

frustrant să stai într-o temniță rece în timp ce îți făceai griji pentru prietenul tău și nu puteai face 

nimic. Și mă refer la o temniță adevărată, o celulă mică și rece sub o clădire veche a poliției din 

Bruxelles, unde trebuia să stai în frig pe o bancă de piatră la propriu, celula în sine fiind făcută din 

pietre vechi și dure, ca într-o temniță.  

Singurul lucru pe care l-am primit nu a fost nici măcar o pernă (care ar fi fost foarte binevenită), ci o 

pătură mică de plastic (!) pentru a ne ține de cald. UNBELIEVABLE, adevărat cazare medievală în 21st -

century în Belgia freaking, și am fost doar un suspect! O victimă, de fapt. Ca să nu mai vorbim de 

faptul că arestau din nou persoana (persoanele) greșită (greșite).  

Trebuia să particip la o ședință de judecată în acea dimineață, când m-au interogat, pentru a-mi 

apăra prietena împotriva încarcerării sale nevoluntare în acel spital diabolic. Puteau să mă lase să 

particip la această ședință de judecată și să mă interogheze după aceea, dar nu, m-au ținut toată 

noaptea (în altă celulă) și cu luminile aprinse toată noaptea!  

Nu aveam cu ce să-mi acopăr ochii, pentru că îți iau totul când te închid, chiar și ochelarii tăi (!), ca să 

nu mai poți vedea bine în celulă. Trebuia să mă pot sinucide cu ochelarii mei (sic!), așa că au fost 

nevoiți să mi-i fure, pentru a mă "proteja împotriva mea, pentru siguranța mea", din nou, un motiv 

foarte popular folosit pentru a-și legaliza metodele de tortură. Pentru că aceasta a fost și scuza 

pentru care au lăsat lumina aprinsă toată noaptea, vă vine să credeți? 

Nu există nimic mai ridicol, ca și cum și-ar monitoriza prizonierii toată noaptea! Bineînțeles că nu, și 

chiar dacă ar dori să facă acest lucru, pot oricând să aprindă lumina timp de 5 minute, să inspecteze, 

și să ne lase să dormim la loc după aceea. Nimeni nu a deschis vreodată ușa celulei pe parcursul 

întregii nopți și (dacă nu mă înșel grav, s-ar putea să nu-mi amintesc corect deoarece au trecut câțiva 

ani) nici măcar nu cred că existau camere în celulă, totul era foarte primitiv. Așadar, lăsarea luminilor 

aprinse toată noaptea a fost complet inutilă și nu a făcut decât să mă epuizeze complet, astfel încât 

să mă poată interoga în cel mai rău moment al meu, desigur.  

Aceasta este o adevărată tortură (este mult mai incomodă decât pare), pentru că dimineața a trebuit 

să mă apăr în fața procurorului (mi-au dat ochelarii înapoi pentru asta, astfel încât să o pot vedea 
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măcar, uau ce gest). S-ar putea să fi dormit vreo jumătate de oră toată noaptea... mult noroc să fii 

coerent cu o baterie de întrebări capcană de la cineva care în mod clar își iubește autoritatea și 

puterea...  

Umanitate? Compasiune? Zero, zip, nada, niks. Iar atunci când ai îndrăzneala/ curajul să te plângi de 

astfel de practici, ei doar îți râd în nas și te amenință cu alte acuzații imaginare false pentru a te face 

să taci. 

Acestea sunt proceduri dezgustătoare și deliberate pentru a distruge mental suspecții, dintre care 

mulți (ca mine în acest caz) se dovedesc a fi complet nevinovați în cele din urmă. Puteți să vă păstrați 

democrația; aceasta este absolut inutilă atunci când astfel de incidente se întâmplă în mod 

intenționat pe scară largă față de oameni nevinovați. 

Din fericire pentru prietena mea, avocatul ei a fost acolo să o reprezinte, în timp ce ea fugea de 

polițiștii care voiau să o ducă cu forța înapoi la acel spital și la torționarii ei. A reușit să fie mai 

deșteaptă decât ei și nu a fost prinsă până când avocatul ei a reușit să o elibereze în ședința de 

judecată, dar eu trebuia să fiu acolo ca martor de caracter. Acest lucru era foarte important, dar lor 

nu le pasă, ei doar te închid pentru că ei cred că ești vinovat de o crimă imaginară. Puterea pe care o 

au este inimaginabilă. În cele din urmă, nu am fost condamnat pentru acest lucru (în mod logic, 

deoarece eram nevinovat), dar prejudiciul este, desigur, foarte mare. 

Așadar, acest subiect este un pic prea aproape de casă pentru a fi imparțial, dar propria mea 

experiență nu este nimic în comparație cu sutele, poate chiar miile de videoclipuri pe care le-am 

găsit pe internet (se pare că mă urmăresc, dar acesta este algoritmul, pentru că mă uit la ele cu 

dezgust) cu cetățeni (majoritatea americani) care sunt abuzați de ofițeri de poliție egoiști. Probabil 

știți despre ce vorbesc, câteva dintre aceste "intervenții" au avut chiar finaluri mortale pentru 

victimele nevinovate ale nimic mai puțin decât forțe totalitare cu "imunitate calificată", care 

protejează funcționarii publici de răspundere pentru comportament necorespunzător, chiar și atunci 

când au încălcat legea.  

Imunitate calificată = dictatură, este la fel de simplu, pentru că există mult prea multe "excepții" 

îngrozitoare în viața reală care încalcă constituțiile. Și dacă am văzut mii de astfel de incidente, 

trebuie să fie mult, mult mai multe pe care nu le-am văzut, sute de mii sau, la nivel global, posibil 

chiar mult, mult mai multe decât atât, pentru că nu totul este filmat, desigur, majoritatea probabil 

chiar nu sunt.  

Ofițerii de poliție fără scrupule din întreaga țară creează un fel de "divizie nazistă Gestapo SS" care 

își terorizează cetățenii. Nu mai este vorba doar de câteva mere stricate, ci de un grup malefic 

sistemic ascuns. Politicienii știu acest lucru. Le convine, unele doze de frică pe zi îi țin departe pe 

dușmanii lor. Așa că, în mod colectiv, începem cu toții să urâm poliția, să le urăm răul și să trăim cu 

frica în sân chiar de oamenii care ar trebui să ne protejeze... 

Abolirea imediată a imunității calificate, astfel încât poliția să poată fi trasă la răspundere data 

viitoare când decide să înceapă să tortureze din nou pe cineva... Și crearea unui fond pentru 

victimele abuzurilor poliției, care să oblige automat (fără procedurile judiciare necesare) guvernul să 

plătească. Ei i-au numit pe ticăloșii care au provocat durerea, deci ei sunt responsabili pentru 

despăgubirea victimelor. Loviți-i acolo unde îi doare: la bani. Să vedem ce ar însemna asta pentru 

statisticile privind abuzurile poliției (care probabil nici nu există, desigur) ... 

Nu voi intra în detalii despre numeroasele clipuri pe care le-am văzut (verificați canalul de la avocatul 

John. H. Bryan, de exemplu, care apără energic astfel de bieți oameni nevinovați împotriva tiranilor 
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lor), dar unele dintre ele au fost într-adevăr extrem de îngrozitoare, iar acest lucru a avut, de 

asemenea, efectul asupra mea în cele din urmă că am început să încurajez și să aplaud din interior 

atunci când o astfel de victimă a hărțuirii poliției s-a apărat în legitimă apărare față de bateria pe care 

o primeau, dar a reușit să depășească situația și să câștige lupta.  

Nu se întâmplă des, dar atunci când s-a întâmplat, iar agresorul în uniformă a primit ceea ce merita, 

nu am putut să nu simt "bucurie", chiar dacă nu am vrut cu adevărat să simt asta. Nimeni nu ar 

trebui să primească vreodată o bătaie; închisoarea este o pedeapsă mai potrivită dacă ai fost tu însuți 

violent față de alții (cu excepția cazului în care te-ai apărat).  

Atunci când există un grup de avocați specializați în astfel de incidente, știi că este o problemă 

sistemică. Există chiar și un grup care a dezvoltat o aplicație prin care puteți obține imediat asistență 

în timp real de la un avocat prin telefon atunci când sunteți tras pe dreapta pentru o oprire în trafic, 

de exemplu, sau orice altă interacțiune cu forțele de ordine, presupun.  

Acest lucru este genial, polițiștii urăsc, și se schimbă atitudinea lor destul de mult cred din ceea ce 

am văzut, pentru că sunt out-smartened și nu mai pot manipula victima lor atât de ușor      . Este o 

idee foarte bună, verificați-o www.attorney-shield.com, din păcate disponibilă doar în Statele 

Unite. Dar, din nou, astfel de inițiative dovedesc doar cât de rău și cât de structural a devenit 

abuzul poliției. 

Dar, desigur, mi-am dat seama (acum încă...) că nu este normal să vreau să văd poliția suferind și 

bătută. Acest exemplu este foarte asemănător cu ceea ce Herman Brusselmans încerca să ne 

avertizeze, o ură în creștere împotriva nedreptății față de oamenii obișnuiți. Dar în acest caz, este 

vorba de poliție în loc de evrei. Dar este aceeași otravă care distruge societatea noastră: (mai mult 

decât v-ați imagina) mere cu imunitate prost calificată care contaminează pe toată lumea cu acțiunile 

lor oribile, de obicei conduse de ego-ul lor scăpat de sub control, și nu atât de mult de frica autentică, 

ultimul motiv ar fi cel puțin oarecum de înțeles.  

- Un alt exemplu al aceluiași fenomen "back-fire" este faptul că mai multe persoane pe care le 

cunosc și care obișnuiau să fie perfect de acord cu homosexualii sau transsexualii, încep acum să îi 

atace în mod deschis și chiar să îi ridiculizeze pe "poponarii ăia proști și pedofilii"... (și nu, nu spun 

că toți homosexualii sau... ați înțeles ideea, spun doar ce îmi spun familia, prietenii și proștii mei. Dar 

eu nu sunt responsabil pentru opiniile lor). 

Deci, de fapt, ne întoarcem în timp în ceea ce privește "toleranța"/acceptarea grupurilor minoritare. 

Asta este ceea ce se culege atunci când semeni cereri exagerate de gândire asemănătoare. Oamenii 

vor să fie lăsați în pace, să nu li se spună cum să gândească sau ce să facă, sau acest lucru are o 

reacție adversă. 

Dacă mișcarea LBGTQIA+ menține această mașinărie de propagandă în funcțiune, așa cum o fac 

acum, și continuă să ne hărțuiască (educația) copiii, nu aș fi surprins să citesc despre primul atentat 

cu bombă asupra unui astfel de eveniment sau comunitate mai devreme sau mai târziu. Pe care apoi, 

cel mai probabil, vor încerca să le întoarcă în avantajul lor ca "bietele victime care au fost 

întotdeauna oprimate" și să dubleze din nou...  

Atenție la profețiile care se împlinesc singure, băieți! (în sensul de "toată lumea", deci "băieți" poate 

fi de gen neutru, în contextul potrivit, ce ziceți de asta      ). S-ar putea să nu rămână limitat la un 

singur atentat, ci să se transforme într-o ură, rasism și violență la nivel mondial față de voi toți.  

Acesta ar putea fi și va fi cel mai probabil rezultatul final deplorabil, dacă nu încetați foarte curând să 

contaminați și să "poluați" valorile morale tradiționale ale oamenilor. Nu este nimic în neregulă cu 
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valorile voastre "diferite", dar nu le mai impuneți altora (și mai ales copiilor!), pentru că atunci ele 

devin conflictuale și otrăvitoare! Nici noi nu vă forțăm să deveniți heterosexuali! Îmi pare rău, dar 

chiar am urât ceremonia de deschidere a Olimpiadei, cu ouăle unui tip (în sens masculin de data 

asta) atârnând în fața unui copil, cu numeroasele referințe la diavol și cu urâtul ăla albastru de 

Smurf/Slurf care nu știa nici măcar să cânte în ton      . 

Aceasta este de fapt indecență publică (cu circumstanța agravantă de a face acest lucru în prezența 

unui copil care stătea aproape de exhibiționist), difuzată la aproape 30 de milioane de telespectatori 

din întreaga lume. Și nimeni nu este inculpat... nu, dimpotrivă, imaginile sunt distribuite de 

nenumărate ori în schimb, pe lângă difuzare... De acord, mai ales pentru a protesta împotriva lor, dar 

orice funcționează pentru a sublima (amintiți-vă de Bibi bastardul chel în Bold) și a influența 

inocența copiilor noștri, care nu vor mai rămâne inocenți pentru mult timp cu toate aceste tentații și 

perversități... WTF???!!! 

- Și care este rezultatul logic al tuturor acestor lucruri? Disperare și dispreț, exact așa cum a fost 

planificat. Dl Brusselsmans tocmai a publicat o nouă declarație pentru a reacționa la toți atacatorii 

săi, iar aceasta confirmă în mod clar această tristă consecință. El merită ultimul cuvânt: "Nu mai 

strig, strigarea disperării mele a trecut, transformarea locurilor întunecate distruse în unele mai 

bune nu mai este o sarcină pentru mine. Mă opresc, pentru a mia oară, din a fantasma realitatea și 

din a presupune cu naivitate că un scriitor poate face măcar o mică diferență". Voi încerca să vă 

dovedesc că vă înșelați cu propria mea carte, domnule Brusselmans, dar mă tem că ați nimerit în plin 

☹.  

Evident, dl Brusselmans a căzut, din păcate, în "capcana" despre care încercam să vă avertizez, a 

fost complet distrus și și-a pierdut orice speranță. Partea întunecată a câștigat din nou. Nu mulți 

scriitori vor îndrăzni să îi urmeze exemplul după aceasta.  

Și așa cum HUMO a subliniat atât de corect: până în prezent, mai mult de 40000 de persoane (!), 

dintre care 14000 (!!) erau copii, au murit sub focul și bombardamentele israeliene. Pe de altă 

"parte", guvernul israelian a raportat moartea a 1195 de persoane ca urmare a atacului din 7 

octombrie al Hamas, inclusiv moartea ulterioară a ostaticilor din Gaza. Acesta nu poate fi niciodată 

un conflict "echilibrat" cu astfel de statistici, chiar și un singur deces de ambele părți este un deces 

în plus. Nu ar trebui să existe niciun conflict, este atât de lipsit de sens, iar acestea sunt crime de 

război evidente în desfășurare. 

- Dar întreaga presă mainstream atacă articolul care încearcă să dezvăluie acest lucru, în loc să 

răspândească adevăratul mesaj? Și noi ar trebui să credem că aceasta este o raportare obiectivă? Că 

acestea nu sunt influențate de consiliul de administrație, în majoritate evreiesc (sau de puterea 

lobby-ului evreiesc) al tuturor mogulilor media internaționali? Articolul domnului Brusselsmans și 

multiplele reacții scandaloase pe care le-a primit tocmai au dovedit contrariul, dincolo de orice 

îndoială rezonabilă, dacă mă întrebați pe mine.  

Mass-media are o problemă majoră la nivel mondial: sunt complet corupte și părtinitoare! Ce s-a 

întâmplat cu raportarea obiectivă? Este doar pâine și jocuri, iar presa tradițională însăși este cea 

care pune acum în pericol democrațiile noastre, în loc să fie pilonul de protecție neutru 4th . Ei înșiși 

au devenit câini de top care fac bani, în loc de câini de pază ca în secolul al XX-lea și înainte. 

WTF???!!! 

- Abuzul de putere medicală: din nou, un subiect în care eu și prietenul meu am fost, din păcate, 

afectați personal. Unii medici/psihiatri abuzează puternic de puterea lor de a declara oamenii 

nebuni, când în realitate aceștia sunt perfect sănătoși din punct de vedere mental. Cea mai bună 
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prietenă a mea a fost o astfel de victimă, a fost închisă cu forța într-un spital de psihiatrie foarte rău, 

unde personalul a abuzat de ea prin injecții forțate cu antipsihotice foarte puternice la ordinul 

psihiatrului sau atunci când au simțit nevoia să o pedepsească pentru că a avut curajul/audierea să 

ridice vocea și să protesteze împotriva maltratărilor. 

Au pus-o chiar în celule de izolare de mai multe ori pentru acest lucru. Acest lucru a dus, în cele din 

urmă, la administrarea unei supradoze de astfel de medicamente, pe care ea nu a vrut sau nu a 

permis să i se injecteze, dar nu a avut de ales. Aproape a murit din cauza efectelor secundare grave 

care i-au afectat mușchii și i-au provocat spasme musculare periculoase, care i-au interzis să 

respire normal. A zăcut ore întregi târându-se pe podea, gâfâind după aer. Atunci a decis să fugă și să 

scape din spital, cu doar câteva zile înainte de procesul de "prelungire" planificat (cel în care avocatul 

ei a obținut eliberarea ei), dar ea nu mai putea aștepta, se temea cu adevărat pentru viața ei. 

Astfel de medici și asistenți medicali sunt niște criminali nenorociți! Și nimeni nu îi crede pe 

pacienți, deoarece aceștia au fost diagnosticați (de către nemesisul lor) cu boli grave precum psihoze, 

maniaco-depresii, tulburare borderline, schizofrenie, depresii periculoase, tulburări de anxietate, ... 

ceea ce se "potrivește" cel mai bine pacientului pentru a fi credibil. Astfel, pacienții nu sunt niciodată 

crezuți, iar medicii au o putere absolută de a distruge viețile unor oameni cu adevărat nevinovați și 

sănătoși, dacă au chef.  

Iar a fi medic/psihiatru este o profesie atât de "onorabilă" încât acest lucru contribuie la puterea și 

încrederea pe care o au/recepționează, făcând pacienții și mai nedemni de încredere. De asemenea, 

este ilogic, de ce ar face ei un lucru atât de oribil? Răspunsul este din nou banii, astfel de spitale 

trăiesc datorită numeroșilor pacienți "nebuni" care sunt încarcerați împotriva voinței lor și care 

primesc ei înșiși facturi scandalos de mari pentru timpul de spitalizare pe care nu l-au cerut sau nu au 

fost niciodată de acord. În Belgia există chiar un sistem pervers în care sistemul public de sănătate 

plătește automat facturile acestor organizații. Unii pacienți rămân închiși ani de zile în acest fel, deși 

nu au nimic fundamental în neregulă cu ei, și acționează ca niște vacă de muls ușoară pentru acești 

gangsteri. 

Sfatul meu pentru astfel de oameni sănătoși care sunt înscenați și închiși ilegal într-un astfel de 

loc? Încearcă să te dezabonezi de la sistemul public de sănătate, astfel încât spitalul să nu mai fie 

plătit și, cum cel mai probabil nu ai fonduri să plătești singur (lucru pe care ei îl știu), te vor elibera 

pentru a te înlocui cu un alt pacient al sistemului public de sănătate, o vacă de muls. 

Aceasta este una dintre singurele modalități de a scăpa de ei, deoarece este foarte dificil să dovedești 

că nu ești bolnav atunci când psihiatrul din spitalul intern numit de tine (părtinitor din punct de 

vedere logic) le spune tuturor (inclusiv judecătorului care dispune încarcerarea ta în spitalul lor, dar și 

familiei tale) contrariul.  

Dezavantajul este că, după aceea, tu însuți trebuie să plătești nota de plată, dar ignoră acest lucru și, 

dacă poți, luptă în instanță, pe motiv că refuzi să plătești pentru propria încarcerare împotriva voinței 

tale (este chiar o nebunie că ei pot impune acest lucru, închizându-te și prezentându-ți nota de 

plată). Sau ignoră-i pe repo-guys așa cum am făcut eu, de cele mai multe ori nu te mai deranjează 

când văd că nu mai e nimic valoros de furat de la tine, iar după câteva luni o lasă baltă, o radiază și 

tu ești în siguranță. Și GRATUIT!      . 

Dar pe termen lung, așa cum am văzut cu tristețe în cazul prietenului meu inițial perfect sănătos, a fi 

închis alături de alți pacienți (estimez că doar jumătate dintre aceștia sunt într-adevăr 

bolnavi/bolnavi, ceea ce explică necesitatea acestor numeroase spitale de psihiatrie de a aduna 

pacienți suplimentari pe lângă cei cu adevărat bolnavi, pentru a fi viabile din punct de vedere 
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economic) pentru o perioadă lungă de timp îți influențează sănătatea mentală, mai ales atunci când 

ai multă empatie. Începi să interacționezi cu ceilalți pacienți, încercând să îi ajuți, încercând să îi 

protejezi de personalul corupt (din nou, nu toți sunt corupți, dar într-un mediu atât de vulnerabil, o 

singură sămânță rea poate provoca daune devastatoare incredibile tuturor pacienților cu un 

adevărat regat al terorii), împărtășind momente vulnerabile, ...  

Astfel, o mulțime de pacienți psihiatrici nu sunt în mod definitiv la locul potrivit și sunt doar prizonieri 

fără un proces echitabil. Poliția folosește acest truc chiar și atunci când nu poate condamna legal pe 

cineva pentru o infracțiune, dar dorește totuși să îl elimine din societate. Etichetarea unei persoane 

ca fiind "un pericol pentru sine sau pentru alții" (atunci când aceasta nu a mai făcut niciodată nimic 

violent!) este cheia pentru a închide pe cineva fără un proces echitabil, iar acest lucru se întâmplă 

foarte des. Am întâlnit mulți alți pacienți atunci când l-am vizitat pe prietenul meu, iar poveștile lor 

au fost de necrezut. Și da, cele mai multe dintre aceste calvaruri erau probabil adevărate și nu 

delirante, după umila mea părere. WTF????!!! 

Pentru a fi complet sincer și deschis, eu însumi am fost chiar spitalizat pentru o perioadă scurtă de 

timp pe o astfel de bază / acuzație falsă, și, din întâmplare, în același spital diabolic (locul în care te 

trimit depinde de adresa ta de reședință) ca și prietena mea (dar cu ani înaintea ei): Spitalul 

psihiatric Sint-Alexius VZW din Grimbergen, Belgia.  

Ei fac parte din organizația "Broeders van Liefde" (Frații iubirii). Din păcate, în acel loc nu există niciun 

fel de iubire, dimpotrivă, ei își fac chiar de rușine propriul nume. Cel puțin în secțiile de psihiatrie în 

care am fost închisă și eu, și prietena mea, de asemenea, ani după mine. Ea nu exagera; mulți dintre 

angajații și psihiatrii lor chiar erau/sunt niște nemernici imorali, cu mai mulți membri ai personalului 

care suferă de iluzii de grandoare, intimidând și chiar torturând oamenii cu injecții forțate de 

medicamente foarte puternice, celule de izolare, tactici de frică, amenințări, jocuri psihologice sadice 

pentru a distruge pacienții etc. Știu, pare de necrezut. Trebuie să o trăiești ca să o crezi.  

Nu se poate face absolut nimic în această privință, pacienții nu sunt niciodată luați în serios sau 

crezuți și oricum nici nu îndrăznesc să se plângă. Este absolut dezgustător; acest loc poate (sunt sigur 

că există unele excepții pentru pacienții norocoși care sunt bine plăcuți) să fie un adevărat iad pentru 

pacienții săraci pe care ar trebui să-i ajute. WTF??!!! 

De asemenea, a trebuit să iau acest medicament teribil, la fel ca prietenul meu. Dumnezeu știe de 

ce? Am ridicat vocea o dată. O dată!!! Când a fost un tip care găurea zgomotos cu un ciocan 

pneumatic chiar sub și lângă "celula" mea timp de 3 zile consecutive, toată ziua, am fost furios în 

cele din urmă, pentru că nu este un mod de a-ți trata pacienții, este un fel de tortură (ca lumina 

permanentă din celula poliției), și am strigat împotriva personalului, mea culpa.  

Dar absolut nimic fizic, jur, și chiar și strigătele au fost încă civile, nimic incredibil de insultător, nu-mi 

amintesc exact, dar se referea la zgomotul pe care îl făcea tipul lor. Și au început imediat medicația, 

chiar atunci și acolo. Este aproape ca și cum l-au pus pe tipul ăla acolo intenționat pentru a mă face 

să clachez, pentru ca apoi să poată începe medicația, de asemenea, un upsell foarte profitabil 

(forțat), uitați-vă doar la factura mea finală, dar sunt suficient de sănătos pentru a realiza că aceasta 

a fost (probabil     ) doar o coincidență      . Dar nimic nu mă mai surprinde tbh ...  

Și de ce protestul meu ușor justifică brusc să mă forțeze să iau medicamente majore? Am îndrăznit 

să ridic vocea, iată de ce. Acest lucru demonstrează că, de fapt, nu a avut nimic de-a face cu un 

diagnostic medical corect și totul a avut de-a face cu menținerea pacienților în linie/control. Nu există 

prea multă opoziție din partea unui pacient drogat, ușor de gestionat.  
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Astfel de angajați și medici sunt adevărații bolnavi, ei merită să fie închiși în propriile facilități și 

injectați cu propria lor otravă! Nenorociți imorali bolnavi!!! Îmi pare rău, sunt încă atât de supărat pe 

ei, chiar și după atâta timp. Cred că acum aproape 10 ani și am fost internată forțat (și, de asemenea, 

nu forțat      ) o singură dată în toată viața mea (53 acum). Am învățat rapid "dreptul de a păstra 

tăcerea" după aceea și nu am mai avut niciodată aceeași problemă. Cu cât spui mai multe, cu atât 

mai mult își bat joc de tine... chiar și să te bage la psihiatrie fără niciun motiv întemeiat, dacă calci 

prea multe degete... îndrăznești să-ți menții poziția... deci trebuie să fii nebun... polițiști corupți 

nenorociți (și nu, nu toți polițiștii sunt corupți, doar toți cei cu care, din păcate, am intrat în contact 

☹).  

Ironia este că, având în vedere rezultatul, trebuie într-adevăr să fii practic nebun să le răspunzi și să-i 

insulți pe acești tirani Gestapo pentru că... ei bine, ei sunt tirani și ei sunt cei cu adevărat nebuni, 

oameni foarte periculoși pentru egotripping care trebuie să fie aproape. Evitați-i cu orice preț dacă 

puteți. Problema este că nu poți, sistemul se asigură de asta, îi scoate pe "ei" în stradă... 

Dar, din fericire, în spital, nu mi-au făcut injecții, a trebuit "doar" să iau pastile (m-au amenințat că 

mă injectează dacă refuz să le iau). Prima dată când am început să simt efectele acestor 

medicamente, mi-am dat seama imediat că era un rahat foarte periculos, nu aveam aceleași spasme 

musculare ca prietenul meu, dar mă simțeam foarte, foarte, foarte, foarte rău!!! Este foarte greu să 

descriu sentimentele enervante/anormale pe care le invocă acest tip de droguri. Nu am vrut această 

otravă în corpul meu, așa că după acea primă dată am început să vomit de fiecare dată după ce 

trebuia să iau pastilele, sau le scuipam când era posibil neobservat.  

Probabil că acest lucru m-a salvat pe mine și sănătatea mea mintală, deoarece acele pastile erau răul 

pur, distrugându-mi cel mai prețios bun: creierul meu. Nu poți face absolut nimic... și ei le impun 

aproape tuturor pacienților. Kassa Kassa! Dar am folosit "șmecheria asistenței medicale", 

negând/refuzând să semnez propria mea cerere de asistență medicală publică, pe care spitalul a 

vrut să mi-o aranjeze "pentru a mă ajuta", astfel încât să nu poată fi plătiți automat, iar câteva 

săptămâni mai târziu am ieșit!  

Coincidență? Nu prea, pentru că dacă aș fi fost atât de prost încât să semnez acele hârtii, eram 

pregătit pentru mult, mult timp înăuntru... Încă le datorez peste 20.000€ până în ziua de azi, 

fraierilor! Nu e de mirare că m-au dat afară, și nu vor vedea niciodată un cent/penny din această 

sumă, pentru un "serviciu" care mi-a fost impus! Asigurați-vă că le spuneți acest lucru, că nu aveți 

nicio intenție să le plătiți vreodată un ban (și că nu vor putea să îl recupereze).  

Sunt șanse mari să fii vindecat miraculos de nebunia ta în momentul în care pot încarcera un nou 

client plătitor și au nevoie de celula ta pentru (scuze, chiar nu am putut rezista la asta      ) 

el/ea/el/ea/ei/ei/ei/ze/el/ei/ei/per/per/pers/xe/xer/xers/it/x/y/z... dacă te identifici ca unul dintre 

ultimii din rând, s-ar putea să fii în locul potrivit până la urmă      . Învață să accepți o glumă, te rog, 

nu am vrut să spun asta, desigur! Dar mi se pare amuzant, scuze      .  

Iată un truc foarte important și util: atunci când cineva îți "ordonă" să faci ceva (precum asistenta 

seducătoare care mi-a spus că trebuie să semnez acele hârtii... pentru binele meu     ), REFUZĂ și 

spune NU ca reacție standard! Oricare ar fi ordinul...  

Acest lucru vă va da timp să vă gândiți la ceea ce vi se cere exact. Și dacă mai târziu, după această 

reflecție, stabiliți că puteți fi de acord cu consecințele acestei cereri și cu acțiunea (acțiunile) dvs. de a 

o executa, atunci vă puteți răzgândi în continuare și puteți accepta să urmați și să executați ordinul. 
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Dar astfel, cel puțin, nu veți fi automat împins/amorsat în ceva care poate fi opus în diagonală 

propriului interes.  

De asemenea, este întotdeauna interesant să vezi reacția la refuzul tău, aceasta ar putea să-ți 

influențeze de fapt decizia finală. Ei încearcă să vă înșele tot timpul, nu vă lăsați păcăliți pentru că nu 

puteți da timpul înapoi. Așadar, nu vă grăbiți înainte de a fi de acord cu ceva. Pentru că nu uitați, 

trebuie să fiți DE ACORD cu un ordin, încă mai aveți acest drept ca ființă umană pentru moment. 

Cel mai bun sfat pe care îl pot da vreodată, și se aplică tuturor. SPUNE DOAR NU ȘI FII LIBER! 

- Poate un ultim sfat / avertisment pentru domnul Brusselmans: așteptați-vă la ce este mai rău în 

instanță, nu vă faceți speranțe: veți fi găsit vinovat și condamnat, chiar și cu toate dovezile de mai 

sus că nu ați făcut nimic rău. Eu nici măcar nu m-aș obosi să mă prezint (asta da declarație 

puternică!), deoarece este o pierdere totală de timp. Am învățat asta pe calea cea grea. 

Sau mergeți doar la apel, săriți peste instanța de "primă instanță" și ignorați-o, deoarece hotărârile 

acesteia sunt oricum complet inutile, deoarece pot fi atacate cu apel. Nici măcar nu vă apărați în 

dosarele și documentația instanței de primă instanță sau la înfățișarea în instanță. Nu mergeți. Lasă-

te condamnat/condamnată în acea instanță, pentru că dacă te aperi și îți "arăți mâna" cu cele mai 

bune strategii de atac sau de apărare, atunci ticăloșii folosesc aceste informații în avantajul lor în 

procedura de apel și cel mai probabil vei pierde acolo.  

Dar dacă rezistă, atunci nu au cunoștințe prealabile nu sunt capabili să se apere în mod optim în apel. 

Din nou, un lucru pe care practic nimeni nu îl știe, și nici măcar propriul dvs. avocat nu vă va spune 

acest lucru, pentru că atunci își pierde jumătate din câștiguri, și anume nu trebuie să facă nimic în 

procedura de primă instanță, ci doar în cea de a doua. Primul verdict este oricum lipsit de valoare, 

pentru că în mica șansă în care chiar ați câștiga, atacatorul dvs. va face întotdeauna apel. Așa că 

săriți peste această emisiune, veți economisi și bani importanți (de care ați putea avea nevoie 

pentru apelul mult mai important).  

Imaginează-ți când fiecare acuzat ar începe să facă asta sistematic      Mi-ar demonstra imediat 

punctul de vedere, pentru că toate verdictele ar fi aproape toate condamnări vinovate (nu te-ai 

prezentat), dar ei trebuie să facă toate hârtiile și să țină ședințele de judecată singuri, doar avocații 

atacatorilor, judecătorii, toți angajații instanței, pierzând timp degeaba pentru că tu ai decis de la bun 

început că nu ai nevoie de ei deloc, din moment ce oricum trebuie să faci apel.  

Oh, această idee chiar mă face să râd, este un pic ca un "bank run", pentru că ei nu ar fi în măsură să 

facă ceva în această privință, aceasta dovedește doar absurditatea sistemului lor. Iar curțile de apel ar 

fi inundate ca niciodată, așa că nu ar mai putea urmări, toate "cazurile stupide și neimportante" care 

nu-și permiteau în trecut să facă apel (pentru că îți iroseai resursele pe cazul de primă instanță) ajung 

și acum pe biroul lor      , așa că condamnările efective ar fi întârziate, etc. Este într-adevăr o idee 

bună      .  

S-ar putea să fie forțate să "fuzioneze" cele două instanțe la un moment dat și să înceapă să 

folosească judecători normali ca judecători de apel pentru a putea ține pasul, până când vor realiza 

în cele din urmă că spectacolul intern în primă instanță pe care îl joacă între ele, fără ca vreun acuzat 

să participe vreodată, este un pic stupid, și vor desființa complet prima instanță sau instanțele de 

apel (nu contează care dintre ele, tot ce contează este că va rămâne doar una). Deci, haideți cu toții, 

începeți să ignorați și să boicotați instanțele de primă instanță! Doar nesupunerea civilă colectivă 

ne poate salva societatea!       
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Deoarece sistemul de apel este instituit pentru a avantaja bogații și guvernul în sistemul de justiție: 

după o luptă de un an în primă instanță, majoritatea oamenilor obișnuiți sunt complet falimentați(n) 

de onorariile avocaților. Ei nu au posibilitatea de a face apel în cazul în care pierd, pentru că pur și 

simplu nu-și mai permit sau sunt prea devastați psihologic de pierderea nedreaptă pentru a continua 

lupta ☹.  

Dar deciziile importante sunt întotdeauna contestate de cei bogați dacă pierd. Acest sistem de justiție 

cu două șanse și posibilități de apel este atât de putred până în măduva oaselor, având un singur 

scop: avantajarea bogaților. Dacă ai avea o singură șansă, fără posibilități de apel, ar fi mult mai bine, 

pentru că ai ști mult mai repede care este situația ta exactă, iar bogații nu ar mai putea juca "jocul lor 

lung".  

Acest lucru ar putea părea contraintuitiv și periculos la prima vedere, primind doar "o" șansă în 

instanță, dar nu sunt de aceeași părere: în primul rând, acest lucru înseamnă că toți judecătorii de 

primă instanță sunt incompetenți și neglijabili, deoarece există un sistem de apel care îi poate 

anula dacă vă puteți permite. Atunci de ce există în primul rând? Într-adevăr, o pierdere totală de 

timp, dar cu un scop: să vă obosească înainte ca lucrurile să devină serioase în timpul recursului.  

Secondo, acesta este de fapt doar un truc pentru a vă induce în eroare și a vă face să credeți că 

justiția este corectă: puteți obține întotdeauna o a doua șansă, ceea ce sună bine, deoarece puteți 

face oricând apel dacă credeți că ați pierdut pe nedrept. Dar toată lumea va crede întotdeauna că a 

pierdut pe nedrept și va face întotdeauna apel dacă poate, așa că care este rostul? Se creează doar 

un sistem de justiție bazat pe clase sociale pentru cei care își permit, "pentru binele tău" din nou, 

desigur.  

Sistemul de apelare în sine este cel care te ucide, sunt aproape sigur că dacă apelurile nu ar fi existat 

în trecut, aș fi fost încă milionar, în loc să fiu un vagabond. Pentru că am pierdut ani prețioși din viața 

mea și o mică avere apelând, apelând, apelând, apelând, ... până când nu am mai avut timp să mă 

ocup de afacerile pe care le conduceam. Ar fi trebuit să-mi asum lovitura (loviturile) și să merg mai 

departe, fără să fac apel, dar, așa cum am explicat, ego-ul te împinge să faci apel dacă pierzi, când, 

sincer, ar fi trebuit să câștigi. Așadar, dacă ești o persoană obișnuită, chiar și "sistemul" de justiție 

este pe urmele tale... Este genial de dezgustător. 

Nimeni nu realizează acest lucru! Aboliți acum posibilitățile de recurs! Acest lucru va permite, de 

asemenea, tuturor judecătorilor de apel să înceapă să lucreze ca judecători normali, ajutând la 

soluționarea numărului enorm de cazuri restante, în loc să facă "muncă dublă" în aceleași cazuri. De 

exemplu, un proces în Belgia poate dura cu ușurință între 10 și 15 ani (sau chiar mai mult) cu 

recursurile, ceea ce este complet ridicol.  

În unele cazuri, nici eu însumi nu mi-am putut aminti în detaliu despre ce era vorba, după atât de 

mult timp. Cum poți face dreptate atunci când există șanse mari ca una dintre părți să moară din 

cauze naturale în timp ce procesul este în desfășurare, în special în cazul persoanelor în vârstă? Ai 

putea la fel de bine să renunți la mascaradă și să oprești cu totul sistemul de justiție actual, acest 

lucru ar fi rău doar pentru cei bogați și puternici, nu prea mult pentru oamenii normali. Și da, de data 

asta chiar insinuez că bogații și puternicii nu sunt normali      . 

Deci, mi-e teamă că experiența mea personală cu sistemul de justiție este la fel de proastă ca cea cu 

poliția, sunt corupți până în măduva oaselor, judecătorii și avocații sunt cei mai răi oameni pe care i-

am văzut vreodată. Nu toți, desigur, dar în acest caz, în coșul justiției au rămas doar câteva mere 

comestibile. Avocații sunt niște mincinoși profesioniști, iar judecătorii... nici nu mă puneți să vorbesc 

despre judecători. A trebuit să depun o plângere penală împotriva unuia dintre ei, deoarece a comis 
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un fals în propria sa hotărâre/sentință doar pentru a mă putea condamna. Din anumite motive, se 

pare că nu prea mă plac... Eu îi înfrunt atunci când acționează imoral. 

Din nou, o poveste lungă, dar plângerile mele penale împotriva acestui judecător fals/corupt sunt 

complet ignorate, deoarece judecătorii sunt de neatins, chiar și atunci când sunt infractori. Îmi pot 

dovedi cazul în proporție de 100%, deoarece am înregistrat ședințele de judecată care dovedesc în 

mod incontestabil Adevărul, dar chiar și cu o astfel de dovadă solidă, ești terminat împotriva 

sistemului! Pur și simplu TE IGNORĂ, și plângerile tale, și dovezile/înregistrările tale. Și nu ai unde 

să te plângi de faptul că nimeni nu dă curs plângerilor tale. Și mult noroc în încercarea de a obține 

cazul dvs. acoperit în mass-media mainstream, ei toți joacă împreună în jocul de ignorare, cu 

excepția cazului în care sunteți o plantă industrie. WTF??!! 

- Lista WTF?! este nesfârșită, dar mă voi opri pentru că devin serios deprimat în timp ce o scriu, 

sper că ați înțeles ideea: lumea o ia razna. Totul este răsturnat cu susul în jos. Din păcate, aceasta 

este 14679-Sieve în plină acțiune...  

Dacă credeți că toate exemplele de mai sus sunt doar teorii ale conspirației nebunești (și în mod 

deliberat nu am menționat chestii "la limită" precum dârele chimice, geoingineria (blocarea soarelui), 

țânțarii modificați, pasta de dinți otrăvită cu fluor, apa potabilă poluată, traficul de organe și copii, 

Illuminati, ritualurile satanice, Noua Ordine Mondială, reptilienii care își schimbă forma și ne conduc 

pe toți, Agenda 2030, adrenochromul (nu, nu unitatea de procesare grafică și browserul Google, ci 

ceva mult mai sinistru), aterizarea falsă pe Lună (verificați presupusul (este el?) mărturisirea lui 

Stanley Kubrick pe patul de moarte), asasinarea lui JFK, atacurile teroriste din 11 septembrie, avionul 

nebun      "dar vă spun chiar acum, acel MF de acolo din spate nu este real!' lady, Qanon, flat-

earthers, diverse operațiuni sub steag fals (dintre care unele s-au dovedit a fi adevărate steaguri false 

și au fost confirmate ulterior), "Michael al meu" Obama, și... ca să închei lista nesfârșită, teoria 

conform căreia CIA a inventat termenul "teoria conspirației" în momentul asasinării lui JFK, și l-a 

propagat pentru a-i putea face pe cei care cred în astfel de teorii să pară nebuni      ), nu vei înțelege 

niciodată cum funcționează lumea cu adevărat, iar ignoranța ta este o alegere. Mă voi ruga pentru 

sufletul tău, dar nu-ți face speranțe prea mari ☹.  Niciodată nu e prea târziu să-ți deschizi ochii... 

Eu cu siguranță nu cer o revoluție, tot ce sper este un pic de rațiune. Rahatul ăsta de 1984 trebuie 

să înceteze! Să încetăm cu toții să închidem ochii și să privim în altă parte atunci când se întâmplă 

astfel de lucruri și să începem să protestăm pașnic, dar neîncetat, până când vom reveni în sfârșit la 

normal. Înainte de a fi prea târziu și ca astfel de scrisori absurde precum cea a lui Thierry Breton să 

aibă un efect de durată asupra libertății noastre de exprimare sau, chiar mai rău, asupra libertății 

noastre de mișcare și de religie. Ultimul bastion care va cădea va fi libertatea de a iubi, exact ca în 

manuscrisul 1984...  

După cum arată nefericitul exemplu de mai sus cu autorul, dl Brusselmans, aceste prețioase 

libertăți au un cost personal foarte ridicat în acest moment ciudat. Nu fiți de partea greșită a 

istoriei, locul este aici, iar timpul este acum să vă ridicați (observați absența deliberată a cuvintelor 

"... și să luptați") pentru o bună moralitate și decență umană de bază, să luați o poziție fermă și să 

vă agățați de ea cât mai puteți.  

Poate că ar fi o idee interesantă să se organizeze în fiecare județ info-referendumuri naționale la 

nivel mondial, în care fiecare cetățean să aibă un cuvânt de spus/un vot pentru a discuta toate 

punctele WTF de mai sus... și apoi să se numească politicieni cu un mandat de a pune în aplicare 

aceste acorduri specifice.  
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Cereți imediat cu fermitate demisia politicienilor dacă/atunci când aceștia nu își respectă 

mandatul/ sarcinile, nu așteptați până la următoarele alegeri. Dau doar câteva sfaturi pentru o 

lume ideală.  

Vă mulțumesc foarte mult pentru evaluarea obiectivă și evaluarea tuturor acestor informații, și 

apoi, sperăm, să faceți și ceva bun / pozitiv cu ea      .  

Le doresc tuturor, chiar și comunității LBGTQIA+ (dar serios, încetați cu prostiile provocatoare!      ), 

o viață foarte fericită și o abundență de: 

  

Pace, iubire și bunătate! 

 

"Doamne, intențiile mele sunt bune, te rog nu mă lăsa să fiu înțeles greșit..." (mulțumesc Nina...) 

Ah, muzica, uneori pare a fi singurul confort rămas... 

Check out " I'd Love To Change The World " de la Ten Years After, dacă nu-l știți, este un cântec 

foarte bun, cu un mesaj important!  

 

Versuri I'd Love To Change The World 

Pretutindeni sunt ciudați și păroși  

Digoți și zâne  

Spuneți-mi, unde este sănătatea mintală?  

Taxează-i pe bogați, hrănește-i pe săraci  

până nu mai există bogați 

Mi-ar plăcea să schimb lumea,  

dar nu știu ce să fac,  

așa că te las pe tine s-o  

faci 

Populația continuă să se înmulțească  

Națiunea sângerează, încă mai multă hrană, economie  

Viața este amuzantă, cerul este însorit  

Albinele fac miere, cine are nevoie de bani? Nu, nu săracul de mine 

Mi-ar plăcea să schimb lumea  

Dar nu știu ce să fac  

Așa că voi lăsa totul în seama ta Oh, da 

Poluare mondială, nu există nicio soluție  

Instituție, electrocutare  

Doar alb și negru, bogat sau sărac  

Ei și noi, opriți războiul! 



112 
 

Mi-ar plăcea să schimb lumea,  

dar nu știu ce să fac 

Așa că voi lăsa totul pe seama ta 

Sfârșitul cântecului 

Și în cele din urmă, dar cu siguranță nu în ultimul rând, iată o prezentare generală a sfaturilor din 

carte pentru a încerca să obțineți această schimbare atât de necesară la nivel mondial și cum să 

deveniți o persoană cu o morală bună: 

Nu furați nimic (a se vedea capitolul V). 

Încercați să fiți cât mai sinceri posibil. 

Nu mințiți, nu manipulați și nu înșelați. 

Spuneți NU ordinelor imorale. 

Nu da tu însuți ordine imorale. 

Încercați întotdeauna să înțelegeți contextul corect. 

Nu vă fie rușine sau teamă să spuneți adevărul. 

Luptați doar pentru autoapărare. 

Păstrați-vă întotdeauna calmul și numărați până la 11 dacă este necesar. 

Ridică-te, ridică-te, ridică-te pentru drepturile tale. 

Fiți pașnici, iubitori și buni. 

Este amuzant, tocmai am citit lista după ce am scris-o și îmi amintește de cele Zece Porunci. Nu a fost 

intenționat, dar mă bucur că sfaturile mele sunt în concordanță cu cuvântul/ sfatul lui Dumnezeu      . 

Această reflecție m-a făcut să mă gândesc la originea războiului israeliano-palestinian, care creează o 

ruptură serioasă între islam și iudaism, între musulmani și evrei ☹. Acest lucru este atât de trist și 

inutil, dacă înțelegeți cu adevărat sensul pasajelor (relevante) din Sfânta Scriptură.  

Dar mi-e teamă că aceste Scripturi sunt, de asemenea, înțelese sau interpretate greșit de multe ori, 

iar un context greșit este vinovat încă o dată. Dar, într-adevăr, nu este ușor să găsești contextul corect 

în Scripturi, deoarece multe dintre povestiri sunt alegorice, simbolice, parabole etc. Acest lucru lasă 

mult loc propriilor interpretări și mulți oameni au propriul lor punct de vedere cu privire la modul în 

care textele sfinte ar trebui citite și înțelese. 

Și chiar se duc războaie din cauza acestor interpretări contextuale, când nebunii cred că au dreptul să 

le facă rău altora, pentru că pretind că sunt singurii care au interpretarea corectă (iar această poziție 

permite violența împotriva "necredincioșilor", așa-numiților "necredincioși", "eretici" sau, uneori, 

doar a oamenilor care au o religie diferită) și o urmează cu fanatism. Sigh. Inutil să spun că se înșeală 

amarnic, pentru că odată ce recurgi la violență, ți-ai abandonat Domnul (cu excepția cazului în care 

ești un adorator al diavolului în mod intenționat).  

Așadar, am vrut să înțeleg mai bine de ce prosperă astfel de conflicte între religii și am găsit 

următoarea listă interesantă pe Wikipedia. Aceasta enumeră cele mai mari grupuri religioase de pe 

planetă, cu numărul lor de adepți, tradiția lor culturală și locul de origine. Numărul de adepți m-a 
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ajutat să pun totul în perspectivă, în analizele mele despre ce religii și ce conflicte religioase 

"cauzează cele mai multe probleme" pentru pacea și stabilitatea în lume.  

Aproximativ 2 miliarde de oameni urmează islamul, iar aproximativ 14,7 milioane urmează iudaismul. 

Este o diferență mare, iar în acest moment, cu genocidul comis de Israel, David este cel care îl 

intimidează pe Goliat, ca să spunem așa. O minoritate de evrei răi (nu, nu toți evreii sunt răi, dar 

câțiva sunt extrem de răi) terorizează zece mii de familii musulmane neajutorate și complet 

nevinovate și le forțează să fie anihilate și înfometate cu un mesaj clar și deliberat de pedeapsă 

colectivă. Prin urmare, este foarte logic ca acest lucru să transcendă într-un conflict religios global, în 

care majoritatea musulmanilor încep să urască majoritatea evreilor și viceversa.  

Dar asta nu este vina poporului evreu, ci a câtorva evrei psihopați (Bibi Bastardul Chelios și gașca 

din cercul său de apropiați) aflați la vârf, care sunt o rușine pentru omenire. Nu, de fapt nu e corect, 

deoarece consider că astfel de psihopați nu sunt oameni, ci o specie complet diferită de a noastră, 

care se întâmplă să arate exact ca noi. Și pentru/pentru această rasă ascunsă de psihopați, nu este o 

rușine, dimpotrivă: este vârful lanțului trofic, cei mai inteligenți și mai reci ucigași în viață, iar 

homo sapiens sunt hrana, mă tem.  

Îi urăsc pentru acțiunile lor deplorabile, dar trebuie să le respecți inteligența. Imaginați-vă cât de 

mult bine ar putea face cu un astfel de nivel de inteligență și o astfel de cunoaștere ocultă 

profundă a psihicului uman, dacă nu ar lupta pentru partea întunecată. 

Această cunoaștere psihologică ascunsă le oferă avantajul/posibilitatea de a polariza și de a 

împărți 8 miliarde de oameni între ei în sute, mii de facțiuni opuse diferite, cu atacuri teroriste și 

războaie la fiecare colț, tot timpul.  Este absolut oribil și devastator de genial, dar ei înșiși nu au 

suflet, altfel nu ar face asta.  

Așa că acești dezgustători șefi folosesc și abuzează de AMBELE religii (și acestea sunt doar 2 

"grupuri" din miile de facțiuni rivale!) ca mijloc de a semăna și de a culege moarte și distrugere, 

creând problema, dirijând reacția și obținând astfel soluția dorită, pentru că asta fac prădătorii de 

vârf. Ei câștigă întotdeauna, iar scopul justifică întotdeauna mijloacele, fără să se pună întrebări, 

niciodată.  

Ei sunt mult mai deștepți decât noi și folosesc tactica "dezbină și cucerește" pentru a ne pune unul 

împotriva celuilalt. Execuția este perfectă, iar noi toți cădem în capcana colectivă, chiar și atunci când 

sprijinim și ajutăm partea victimă, bieții palestinieni în acest caz particular. Pentru că odată ce "alegi 

o tabără", intri în jocul conflictului și va exista întotdeauna un adversar care va dori să te distrugă pe 

tine sau opiniile tale. Uitați-vă doar la ce i se întâmplă domnului Brusselmans.  

Dar unele lupte merită purtate, amintiți-vă doar că sunteți jucați atunci când încercați să faceți 

binele, la fel cum sunteți jucați atunci când faceți lucruri rele. Se joacă în ambele tabere și este într-

adevăr o luptă acerbă între bine și rău. Este timpul să începem serios să ne concentrăm atenția 

asupra acestei "terțe părți" de mai sus care organizează totul, vârful suprem care nu își trimite 

niciodată propria familie pe linia frontului.  

Câțiva bătrâni care se cunosc personal și aleg să se lupte între ei din spatele birourilor lor sau întinși 

în canapele cu o țigară grasă, făcând/forțând ("Befehl ist Befehl!") tineri care nu se cunosc să se 

tortureze și să se omoare între ei pe "câmpul de luptă" (orașele victimelor războiului), urmând 

ordinele tuturor Înalților Bastarzi de la vârf.  Cât de absurde sunt toate acestea când privești obiectiv 

o astfel de situație? WTF????!!!! 
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Este suficient ca câțiva astfel de Înalți Bastarzi psiho-degenerați să convingă un grup mare de oameni 

naivi și, trebuie spus, și egoiști, speriați (frica, de asemenea, o tactică importantă), ignoranți și, 

uneori, chiar proști, că au un dușman comun, și iată, războiul comandat de tine s-a materializat... 

Trebuie să recunoști că este extrem de inteligent (și vicios), dar dincolo de imaginația și înțelegerea 

noastră.  

Acesta este exact motivul pentru care nu sunt prinși: pentru că este atât de departe dincolo de 

imaginația și înțelegerea noastră, încât creierele noastre sănătoase, non-psihotice, nu pot crede că 

acest lucru este adevărat. Un exemplu: otrăvirea deliberată a întregii populații mondiale cu 

"vaccinuri" cu ARNm; nimeni nu vrea să creadă că un lucru atât de demonic poate fi adevărat, pur și 

simplu este prea oribil pentru a fi posibil, așa că creierul nostru respinge complet această posibilitate 

și automat chiar "apără" energic punctul de vedere opus, pentru a evita confruntarea cu adevărul 

crud. Sau să trebuiască să recunoști că te-ai înșelat și că ai fost păcălit, atunci propriul tău ego (nu 

m-am înșelat!) este un factor suplimentar care contribuie la neîncredere. Extra dificil atunci când ai 

primit cele 4 injecții de rapel... 

Aceasta se numește disonanță cognitivă și este cea mai puternică armă psihologică a lor. Nu vor 

exista niciodată destui oameni normali care să poată depăși această barieră pentru a putea răsturna 

întregul sistem de conducere nebun al elitei. Așadar, ei câștigă din nou și chiar încep să devină foarte 

aroganți în legătură cu acest lucru, fără să-și mai ascundă adevăratele intenții, așa cum obișnuiau să 

facă. Oricum, nu pot pierde, deoarece întregul vârf este complet corupt, nu pot fi înlocuiți toți, iar ei 

știu asta.  

Uneori, o mică piesă de domino este "sacrificată" pentru un rău mai mare, ca atunci când au trebuit 

să se despartă de oameni precum Jeffrey Epstein sau P. Diddy. Dar aceștia nu erau decât niște 

nemernici de "nivel scăzut", daune colaterale nesemnificative pentru ei, și chiar bune pentru 

spectacolul Bread and Games. Nici măcar nu știm numele persoanelor aflate la cel mai înalt nivel. 

Probabil că sunt doar câteva sute, poate o mie. Bibi Bastardul Chelios este, din păcate, unul dintre ei. 

Să aruncăm o privire la această listă de religii, care mi s-a părut foarte interesantă: 

 

Religie Adepți (miliarde) Tradiție culturală Fondată  

Creștinism2 .4   Religiile abrahamiceJudeea  (Orientul Mijlociu) 

Islam  1.9   Religii avraamiceArabia  (Orientul Mijlociu)  

Hinduism1 .2   Religiile indiene  Subcontinentul indian  

Buddhism0 .5   Religiile indiene  Subcontinentul indian  

Religie populară0 .4   Regional  La nivel mondial  

 ReligieFolkeri (milioane) Tradiție  culturalăFondată 

Shinto  100   Religii japonezeJaponia , secolul al XIX-lea  

Taoism  12-173   Religii chinezeștiChina , secolul al II-lea d.Hr.  

Voodoo  60   Religii africane  Dahomey, dată de origine 

necunoscută  
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Sikhism  25-30   Religiile indiene  Subcontinentul indian, secolul al XV-

lea 

Iudaism  14.7   Religiile avraamiceJudah  (Orientul Mijlociu), 6 - 5 î.Hr. 

 Spiritismul5-15   Noi mișcări religioase  Franța, secolul al XIX-lea 

Mu-ism  5-15   Religiile coreene  Coreea, dată de origine 

necunoscută 

 Confucianismul6-7   Religiile chinezeștiChina , secolele VI-V î.Hr. 

Credința Baháʼí5-7 .3   Religiile abrahamicePersia , secolul al XIX-lea 

Jainism  4-5   Religiile indiene  Subcontinentul indian, VII - IX î.Hr. 

 Cheondoism3-4   Religiile coreene  Coreea, secolul al XIX-lea 

Hoahaoism1 .5-3   Religii vietnamezeVietnam , secolul XX  

Caodaism1 .1-3   Religii vietnamezeVietnam , secolul XX  

Tenriism1 .2   Religii japonezeJaponia , secolul al XIX-lea  

Druză  1   Religiile avraamiceEgipt , secolul al IX-lea  

Ironia este că islamul, iudaismul și creștinismul sunt toate religii abrahamice, ceea ce înseamnă că au 

o mulțime de povești și personaje istorice comune, cu unele diferențe (de exemplu, rolul lui Iisus 

variază în funcție de religie, dar toate îl "împărtășesc" pe Iisus și cred că a existat cu adevărat).  

Iar cele mai periculoase conflicte apar între aceste 3 religii, în timp ce ele sunt cele mai strâns legate 

între ele. Cât de trist și ciudat este acest lucru, dar nu este chiar atât de surprinzător, deoarece cele 

mai aprinse lupte au loc între oamenii care sunt cei mai apropiați unul de celălalt, acesta fiind 

probabil motivul pentru care aceste religii specifice au fost alese de către elita supremă pentru a se 

confrunta între ele.  

Apoi am început să mă gândesc, ce este mai exact o religie? Ceva abstract care nu poate fi 

demonstrat matematic/empiric, dar în care crezi cu tărie oricum, chiar și în lipsa unei astfel de 

dovezi. Și nu, Sfintele Scripturi nu sunt dovezi. Sunt doar texte, ca acesta.  

Apoi am reflectat mai mult și am fost surprins să constat că religia pe care aș alege să o urmez eu 

însumi nu este inclusă în lista religiilor. Despre ce "religie" vorbesc? 

Ei bine, pentru mine, lucrul "abstract" în care cred cel mai mult este... IUBIREA. Experiențele mele 

personale cu IUBIREA m-au făcut să-mi dau seama că acesta este unul dintre cele mai puternice și 

mai prețioase sentimente care există. IUBIREA este atât de specială, poate fi atât de bună și 

pozitivă, bună, blândă, dulce, umilă și totuși mândră, slabă și puternică, echilibrându-se între sine 

și ceilalți, încât acesta este "conceptul" în care vreau să cred și la care vreau să mă rog. 

Am fost foarte surprins să constat că nu există "adepți ai IUBIRII" și că IUBIREA ca atare nu este 

considerată o religie adevărată în listă. Dimpotrivă, situația este inversată din nou, iar creștinii 

"pretind" că religia lor este religia IUBIRII, opunându-se iudaismului și islamului așa-zis "fără iubire". 

Iată cum se abuzează de IUBIRE ca argument pentru diferențierea religiilor, cu pretenția că celelalte 2 

nu sunt iubitoare ☹. Bah. 
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"Oficial", IUBIREA este considerată a fi una dintre cele trei virtuți teologice, alături de Credință și 

Speranță. Dar eu cred că este mult mai mult decât o simplă virtute și că este, într-adevăr, o religie în 

sine.  

Și apoi m-a lovit brusc! O epifanie, pentru că IUBIREA este într-adevăr prezentă în lista religiilor, 

dar este inclusă sau răspândită peste/prin toate celelalte! Ce vreau să spun prin asta? Ei bine, 

oamenii care cred cu adevărat în religia LOVE (fără să știe că este una      ), se "înscriu" activ și își 

trăiesc viața conform acestor 11 sfaturi de moralitate pe care le-am enumerat cu câteva pagini în 

urmă.  

Și astfel de oameni pot fi într-adevăr găsiți în toate religiile, ei sunt ceea ce am numi "persoane 

foarte bune", care nu ar răni pe nimeni fizic în mod intenționat, care sunt foarte empatice, 

întotdeauna gata să ajute pe cineva fără a aștepta ceva în schimb, punând nevoile altora înaintea 

lor, fiind amabile și blânde etc.  

Din păcate, acest grup nu este cel mai numeros, dar există; sper să fiu unul dintre ei      . Dar ei nu 

sunt exclusivi unei religii cunoscute, nu, astfel de oameni pot fi găsiți în toate religiile tot timpul. Ca 

atare, LOVE-adepții și religia sunt foarte speciale, deoarece sunt rare și în mare parte depășite 

numeric de celelalte religii.   

Nu mă înțelegeți greșit, asta nu înseamnă că ceilalți oameni care nu cred în LOVE sunt persoane rele. 

Deloc, dar înseamnă doar că nu fac întotdeauna tot posibilul să urmeze acele sfaturi (prefer cuvântul 

sfaturi decât porunci tbh, nu-mi place să mi se spună ce pot și ce nu pot face, iar un sfat este fără 

obligații, o poruncă nu).  

Iar atunci când nu acționezi în conformitate cu aceste orientări morale din mintea ta, neascultând 

acea voce interioară care te avertizează să nu faci ceva pentru că este cu adevărat imoral, atunci vei 

răni în cele din urmă o mulțime de oameni și vei provoca daune grave. Dar nu tot timpul, ci doar 

ocazional. În alte cazuri, s-ar putea să faci ceea ce trebuie, creând un echilibru între lucrurile bune și 

cele rele pe care le faci în viața ta.  

Dar o persoană care urmează cu adevărat religia IUBIRII va încerca întotdeauna să evite lucrurile 

rele pe cât de mult posibil. Trebuie să fii egoist și să te pui pe tine pe primul loc din când în când, 

pentru că altfel alți oameni vor încerca constant să profite de tine. De fapt, depinde cu cine 

interacționezi. Oamenii care urmează religia LOVE sunt sincer compasivi, plâng când văd imagini 

oribile cu femei, copii și bărbați nevinovați care sunt bombardați până la uitare, doar pentru... da, 

pentru ce de fapt? 

Chiar mă întreb câți adepți adevărați ai IUBIRII există în total și cum sunt ei împărțiți exact în 

diferitele religii. Dar, fără nicio umbră de îndoială, există credincioși ai IUBIRII în fiecare religie și nu 

cred că, din punct de vedere procentual, există o religie care să aibă mult mai mulți sau mult mai 

puțini adepți ai IUBIRII decât o altă religie. Cred că diviziunea LOVE este distribuită mai mult sau mai 

puțin egal între toate religiile. Probabil că va varia puțin, dar nu există un "câștigător" spectaculos în 

ceea ce privește cine are cei mai mulți adepți ai IUBIRII în mijlocul lor (din punct de vedere 

procentual).   

Dar religia IUBIRII este una specială: nu are nevoie și nu are biserici, preoți sau tradiții. Ideea și scopul 

este doar IUBIREA. Așa cum i-a spus Odin lui Thor despre Asgard: "Asgard nu este un loc, nu a fost 

niciodată, acesta ar putea fi Asgard. Asgard este locul unde se află poporul nostru". 

Acest lucru este atât de adevărat, un lucru bun adevărat nu are nevoie de un lider, sau de un loc de 

închinare, sau de o doctrină a tradițiilor pentru a fi bun. Dimpotrivă, aceste lucruri sunt balast, surse 
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de ispită, în care mesagerul sau locul de absorbție a mesajului devin mai importante decât mesajul în 

sine. Știm cu toții ce s-a întâmplat atunci când acorzi încredere oarbă unor astfel de figuri de 

autoritate (da, preoții sunt și ei lideri, înainte erau ghizi spirituali, dar acum au devenit lideri religioși 

și astea sunt 2 lucruri foarte diferite).  

Această încredere a fost abuzată pe o scară foarte largă, uitați-vă doar la nenumăratele scandaluri de 

pedofilie în care au fost implicați preoți, pastori, episcopi, cardinali și, probabil, chiar papi, se pare că, 

cu cât urcai mai sus, cu atât era mai rău. Un astfel de sistem ierarhic într-o religie este ridicol, este 

împotriva a tot ceea ce ar trebui să predea: suntem toți la fel și ar trebui să ne respectăm reciproc. În 

schimb, ei dau un exemplu negativ de autoritate și putere, cu "șefi" și chiar un papă negru și unul gri, 

ascunși în spatele celui alb. Despre ce este vorba? 

Și folosesc acest sistem piramidal pentru a-și acoperi scandalurile, transferând preoți, pastori și așa 

mai departe, în diferite congregații, când episcopii și cardinalii lor știau prea bine că ceva nu era în 

regulă. Dar în loc să-i înlăture pe acești sobolani perverși și să-i protejeze pe copii și pe oameni, nu, 

au mușamalizat totul și i-au mutat în altă parte.  

Acest lucru este posibil doar într-un astfel de sistem ierarhic, pentru că atunci când toată lumea este 

la același nivel, nimeni nu poate acoperi crimele altcuiva. Dacă faci ceva cu adevărat infracțional, vei 

fi lăsat singur, nimeni nu-ți va acoperi spatele. Așadar, religiile nu ar trebui să aibă șefi. 

Un lucru bun nu are nevoie de lideri, poate fi bun de unul singur, dar pentru a fi rău are nevoie de 

lideri. Acești ticăloși au distrus inocența multor discipoli de-ai lor, violându-i atât fizic, cât și psihic, iar 

și iar, an de an, timp de decenii și decenii, cariere întregi... Belgia are un astfel de episcop: Roger 

Vangheluwe, un pedofil murdar care și-a abuzat proprii doi nepoți, timp de peste un deceniu lung ☹. 

Oribil.  

Pedeapsa sa? Biserica i-a permis să dispară "în ascuns". Serios, asta a fost declarația oficială: "in het 

Verborgene". Posibil o mănăstire izolată undeva într-o țară săracă din Africa sau Asia, cu acces ușor la 

o mulțime de noi copii de cor cu care să "aibă relații mici". Acesta a fost un citat real btw, el însuși a 

explicat acest lucru într-un interviu. Sănătate, Roger! WTF??!! 

De asemenea, un lucru bun nu are nevoie de un lăcaș de cult, orice loc, în orice moment, poate fi 

locul potrivit pentru a ne aduna și a ne bucura de buna companie a celorlalți, într-un mod bun, cu un 

vide bun, cu muzică bună și râsete bune. Este vorba despre oameni, despre noi. Uniți-vă, trăiți, 

cântați, dansați, râdeți, bucurați-vă de o îmbrățișare, dați un sărut, țineți-vă de mână, nu contează 

cât de frumos și de scump este "altarul" vostru, nu aveți nevoie de un altar, aveți nevoie unii de 

alții și aveți nevoie de conexiune și legătură. Aveți nevoie de IUBIRE.  

Iar un lucru bun nu are neapărat nevoie de "structură", ritualuri sau tradiții, nu, doar lasă-te purtat 

de val, organizează evenimente pop-up LOVE cu ideile tale, oriunde și oricând dorești. Există atât de 

multe posibilități, puteți organiza cluburi de recenzii de cărți, petreceri muzicale cu sau fără DJ, 

muzică life, concursuri de canto, bowling în grup sau alte evenimente sportive, seri și cluburi de film, 

grupuri de dezbatere, improvizație și stand-up comedy pentru neprofesioniști, grupuri de sănătate 

mintală, laser-tag, paintball, escape room, colecționari, quiz-uri etc. etc.  

Dar cheia este: încercați să faceți acest lucru în grupuri mici sau medii de adepți ai religiei iubirii, care 

împărtășesc aceleași idei. Cred că vibrația ar fi fantastică, cu un adevărat sens și semnificație 

spirituală din nou, cu privire la adevăratele practici benefice ale unei religii iubitoare.  

În loc să ucidă în masă cealaltă parte pentru că un bastard chel și îndrăzneț a decis să răsucească o 

scriptură veche pentru a putea pretinde că sunt "poporul promis" și să cucerească "pământurile 
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sfinte" cu forța, făcându-le la fel de profane ca fundul diavolului după ce a mâncat o grămadă de 

Chipotle Mexican Grill (scuze, a trebuit să mă gândesc la SouthPark și Cartman dintr-o dată, poate 

din cauza lui BiBi). Nu aș vrea niciodată să locuiesc pe un astfel de teren unde foștii proprietari/ 

locuitori au fost torturați și uciși în mod macabru de niște uzurpatori psihopați deliranți.  

Un astfel de pământ este condamnat, profanat, otrăvit, orice ar spune Biblia/Quran/Tanach. Tu l-ai 

poluat. Este un simbol pentru cele mai rele lucruri pe care o persoană le poate face altcuiva. Nimeni 

care este un adevărat adept al religiei IUBIRII nu ar locui vreodată acolo, chiar dacă ar primi-o gratis 

cu un bonus de un milion de dolari pe deasupra... Pur și simplu nu aș putea dormi noaptea, nici 

măcar o mică șansă. Bieții palestinieni, inima mea sângerează și plânge, la fel ca atunci când Hamas a 

atacat poporul israelian pe 7 octombrie !th 

Vezi ce am făcut acolo cu conotația îndrăzneață între Cartman și Bibi? Chiar ar trebui să nu mai explic 

trucurile mele subconștiente de influențare psihologică      , dar se potrivesc la nivel de sadism, nu-i 

așa? De fapt, un episod din South Park este cel care m-a învățat trucul flip-it-around și mi-a deschis 

ochii asupra lui, realizând toate momentele în care am căzut în plasă, în timp ce mă uitam prima dată 

la acel episod din South Park. Când Cartman descoperă puterea de a întoarce lucrurile cu susul în jos, 

... ei bine, va trebui doar să-l urmăriți pentru tine, este un episod hilar. 

Paragrafe inserate: 

Tocmai am citit din nou acest capitol pentru a-l redacta în vederea publicării și tocmai mi-am dat 

seama de ceva: "predic" și promovez IUBIREA și ORDINEA, dar uneori las ca propria mea ură și 

furie îndreptățită să ia ce e mai bun din mine.  

Mi-am dorit ca prim-ministrul Netanyahu să fie închis într-o temniță cu doar apă și pâine, în izolare 

totală pentru tot restul vieții sale. Este destul de crud, și nu foarte iubitor sau iertător. Dar poate că 

unele lucruri sunt de neiertat? Cum poți ierta pe cineva care este responsabil pentru torturarea și 

moartea a zeci de mii de bărbați, femei și copii nevinovați? Nu este vorba nici măcar de un război, 

precum cel dintre Rusia și Ucraina, ci de anihilarea poporului însuși, sub pretextul "luptei împotriva 

teroriștilor Hamas". Cu o astfel de strategie nu lupți împotriva teroriștilor; pe termen lung, creezi mai 

mulți teroriști. Dar nu merită toată lumea o a doua șansă, dacă/când își dau seama cu adevărat că au 

greșit și au fost incredibil de proști să comită astfel de acte odioase? Dacă au remușcări adevărate și 

vor să se pocăiască? Nu ar trebui să li se acorde această șansă?  

Cred că ar trebui să primească o astfel de șansă la răscumpărare, dar numai dacă sunt sinceri cu 

privire la "schimbarea inimii" lor. Nu prea are sens să ierți pe cineva dacă primul lucru pe care 

persoana respectivă îl va face după ce va primi o a doua șansă este să înceapă imediat să ucidă sau să 

fure din nou. Câte șanse trebuie să dai? Două? Trei? Patru? Zece? Depinde de gravitatea infracțiunii, 

cred eu. În cazul unor atrocități majore precum acest genocid, chiar și acordarea unei singure a doua 

șanse poate fi foarte periculoasă dacă/în cazul în care se abuzează de această șansă și mulți alții 

suferă din cauza ei.   

Dar totuși, să închizi pe cineva într-o temniță rece, fără nicio interacțiune umană, pentru tot restul 

vieții, este extrem de crud. Și acest lucru nu poate fi justificat prin cruzimea vinovatului, nu este 

vorba despre răzbunare, ci despre dreptate. Așadar, m-am răzgândit (da, ai voie să faci asta) și o 

închisoare "normală", cu mâncare normală (deși probabil că, din păcate, aceasta nu diferă prea mult 

de apă și pâine în unele închisori) și alți deținuți cu care să interacționeze și să aibă contact uman, 

reprezintă o pedeapsă mult mai potrivită pentru domnul Netanyahu. Sper să primească o astfel de 

pedeapsă într-o zi, ca un exemplu pentru toți ceilalți lideri mondiali că nu este în regulă să comiți 

crime de război împotriva umanității. Distrugerea rezervelor de apă ale oamenilor ca pedeapsă 
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colectivă pentru că unii dintre cetățenii lor sunt membri Hamas nu este doar absurdă (deoarece 

oamenii nu pot fi trași la răspundere pentru merele stricate din rândul lor, altfel ai putea începe să 

bombardezi fiecare oraș din lume cu această scuză), ci este însăși întruchiparea Răului. Când dai un 

astfel de ordin, ești Diavolul, și nici măcar deghizat.  

Așadar, cum îl ierți pe diavol? Dându-i o șansă să înțeleagă că greșește. Foarte greșit. Atât de greșit 

încât nici măcar nu pot găsi un cuvânt suficient de puternic pentru asta. Așadar, haideți să dăm un 

exemplu de urmat și să oferim iertare și o amnistie colectivă tuturor celor care au greșit grav 

vreodată. Și nu numai lui Homo Sapiens, nu, și lui Homo Psychopaticus. Și mă refer la iertarea totală 

pentru tot ceea ce s-a întâmplat în trecut. Acest lucru se aplică chiar și listei de clienți Epstein, oricât 

de oribil și respingător mi-ar părea oamenii care fac rău copiilor, ei primesc o a doua șansă de a 

înțelege că au greșit total. Și să acționeze în conformitate cu această nouă realizare.   

Dar iertarea noastră colectivă nu înseamnă că uităm: această ofertă de pace între bine și rău vine cu 

un termen limită, după care nu mai poți "păcătui" (serios). Această dată-limită pentru a nu mai fura 

și a nu mai face rău altor oameni este 21st septembrie 2024. Nu am ales această dată la întâmplare, 

Elita Supremă știe de ce această dată este atât de importantă. Dar voi detalia puțin mai târziu, mai 

întâi să vă explic că dacă continuați să fiți răi după această dată, oricine ați fi, iertarea se oprește și 

toate infracțiunile anterioare care au fost comise înainte de această dată sunt din nou supuse punerii 

sub acuzare și urmăririi penale. Așadar, dacă mai violezi sau mai rănești un copil (sau o altă persoană 

sau animal), toate faptele odioase pe care le-ai comis anterior vor fi "în mod legal" - pentru ceea ce 

contează - circumstanțe agravante pe lângă noile infracțiuni. 

Acest lucru înseamnă că întreaga Elită Supremă și Elita "normală", nepsihopată, dar totuși coruptă, 

au o ocazie unică de a păstra status-quo-ul, pot păstra toate lucrurile și banii pe care i-au furat de la 

Oameni, nu vor fi pedepsiți pentru toate atrocitățile lor, pot continua să aibă o viață fericită, dar dacă 

vor să se culce din nou cu cineva fără dragoste, vor trebui doar să seducă pe cineva de modă veche 

sau să plătească o prostituată în loc să violeze (și să ucidă) pe cineva. Își pot permite, și să trateze 

doamna (+) cu respect vă rog. 

Ca să fiu sincer, în acest moment pare oricum imposibil să se impună o astfel de justiție, uitați-vă 

doar la rezultatul cu lista de clienți Epstein ca exemplu. Dacă jucătorii sunt într-adevăr "prea sus" în 

piramidă, nu există justiție. Dar doar pentru că acesta este cazul acum, nu înseamnă că acest lucru nu 

se poate schimba. Și asta mă aduce la "parabola"... căcăciosului. Fiecare carte importantă pare să 

includă o parabolă, așa că nu m-am putut abține să nu spun această poveste adevărată cu morala 

unei parabole atașată de ea. Dar din moment ce este o parabolă, trebuie să deduceți singuri morala. 

Sper că astfel voi evita să ameninț pe cineva, pentru că amenințările nu funcționează niciodată cu 

oamenii care sunt mai puternici decât tine.  

Și cum sunt complet neputincioasă, nu prea există oameni pe care să-i pot amenința eu însămi, chiar 

dacă aș vrea să o fac      (ceea ce nu vreau). Bine, iată povestea, bazată pe evenimente reale. Am în 

mod regulat "muște de rahat" mari care circulă prin sacii mei de gunoi, muște zgomotoase foarte 

enervante care sunt foarte greu de prins și ucis în timp ce zboară. Sunt inofensive, desigur, dar pot fi 

foarte enervante, mai ales dacă una dintre ele decide să înceapă să te atace și te lovește constant în 

față. Ați avut vreodată această problemă stupidă? Eu, ca toată lumea, presupun, încep să încerc să le 

omor, dar zece minute mai târziu tot nu am reușit să prind una dintre aceste muște super rapide. De 

fapt, este mai ușor să le prinzi sub un geam transparent, decât să încerci să le lovești cu ceva. Și apoi 

le poți elibera cu ușurință afară, fără a fi nevoie să le omori. Știu, este doar o muscă stupidă și am 

omorât și eu o mulțime în trecut, dar totuși, nu este o metodă rea de a scăpa de ele.  
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În acest caz particular, am fost destul de supărat după ce am pierdut prea mult timp cu niște muște, 

s-a întâmplat ceva special      . Una dintre ele a zburat în sacul de gunoi, așa că am reușit să o prind 

doar închizând sacul și "închizând" musca în sac. Puteam să o văd panicându-se înăuntru (era o 

pungă albastră cu vizor pentru reciclarea plasticului), încercând să "Jeremy Beremy" să iasă afară, dar 

nu am reflectat prea mult la asta, ba chiar mi s-a părut oarecum amuzant, și am pus punga afară fără 

să îi mai dau atenție.  

Până când... 2 zile mai târziu, în toiul nopții, din nou nu am putut adormi, am început să mă gândesc 

la dorința mea de a-l pune pe Bibi Bastardul Chelios într-o temniță lipsită de orice umanitate 

imaginabilă, închis pentru eternitate. Nu mă puteam opri să nu mă gândesc la musca aia stupidă pe 

care am închis-o într-o pungă de gunoi. Mai trăia? Probabil că era destulă mâncare în sac, dar cu greu 

putea zbura, încercând cu disperare să scape din sac. Nu eram suficient de dornică să mă trezesc în 

toiul nopții să mă duc să deschid punga de gunoi pentru a elibera musca, dar am făcut-o a doua zi 

dimineață      . M-am bucurat să văd că nu a murit, cât de stupid e asta?  

Toate acestea m-au condus în cele din urmă la inserarea acestui nou fragment suplimentar despre 

necesitatea compasiunii și iertării, chiar și pentru cei mai răi dușmani ai noștri. Pentru că am simțit 

compasiune pentru o muscă, pe care creierul meu a asociat-o cumva cu ministrul Netanyanu. Dacă 

am putut simți compasiune pentru o muscă, ar trebui să pot simți compasiune pentru un monstru, 

nu pentru o ființă umană. Este o specie diferită până la urmă, asta nu este vina lor. Ei doar abuzează 

de superioritatea lor, la fel cum fac oamenii cu toate celelalte specii care sunt sub noi în lanțul trofic. 

La fel cum am făcut eu cu musca. 

Problema este că noi credem că homo sapiens sunt cei mai sus în lanț, fără dușmani adevărați la 

scară globală (doar să nu fii mâncat de un crocodil singuratic sau ceva de genul ăsta. Dar cu un AK-47, 

probabil că vei câștiga, chiar și împotriva unei astfel de bestii. Deci, într-un fel trișezi). Dar noi nu 

suntem. Homo Psychopaticus ne conduce pe toți, și nici nu-mi pasă dacă toate sunt șopârle care își 

schimbă forma sau nu (ca să știi, mă îndoiesc, dar nimic nu e imposibil în acest Matrix. Nu contează, 

rezultatul este cel care contează (atât la propriu, cât și la figurat). 

Iar rezultatul este că oamenii sunt în mare măsură de partea perdanților, uitați-vă la lume. Haosul 

domnește peste tot. Asta pentru că pentru Homo Psychopaticus, noi, Homo Sapiens, suntem 

muștele. Și ne tratează la fel cum mi-am tratat eu musca "mea". De ce aș lua vreodată în considerare 

această creatură pentru ceva? Mă deranjează doar pe mine, nu reprezintă deloc un tratament, este 

urâtă și face prea mult zgomot, etc. Așa că, pur și simplu, o omor, sau poate chiar mai rău, o închid cu 

sadism și uit de ea timp de 2 zile.  

Eu fac o distincție între muște și țânțari, care chiar nu-mi plac      . Să omor o muscă nu-mi aduce 

bucurie, dimpotrivă chiar aparent, dar pot fi foarte fericită când îl zdrobesc până la pulpă roșie pe 

țânțarul ăla super enervant care-mi zorea în ureche, după ce m-a mușcat de numeroase ori. Iar 

țânțarii pot fi periculoși, răspândind boli periculoase precum dengue, boala tulburărilor de somn etc. 

Așa că, doar pentru ei, fac și lovituri preventive (cu excepția cazului în care furia sau frica mă doboară 

cu muștele sau păianjenii).  

Dar ce s-ar întâmpla dacă aceste muște inofensive ar începe brusc să mă "atace" în dormitorul meu 

(așa cum fac uneori unele stupide) împreună, lovindu-mă în față, în brațe sau în picioare etc. Nicio 

problemă, le-aș ucide pe toate. Dar apoi am început să mă mai gândesc... ce-ar fi dacă m-ar ataca o 

mie de muște furioase? Probabil că tot le-aș omorî în bătaie. Dar ce zici de o mie? Brrr... Sau o sută 

de mii... ok, cred că, în mod realist, cel mai probabil aș fi mort, sufocat de muște sau ceva de genul 

ăsta, chiar dacă o muscă singură "nu poate răni o muscă", nu aș vrea să fiu într-o astfel de situație. 
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Iar problema lor este că există aproximativ 8 miliarde de muște... Este nevoie doar de câteva milioane 

dintre acestea pentru a deveni suficient de furioase împreună și pentru a-i viza pe adevărații 

uzurpatori din spatele scenei, iar rahatul lovește literalmente ventilatorul, ca să spunem așa... Cu 

multe victime de ambele părți, probabil, deci este ceva ce trebuie să evităm cu orice preț dacă este 

posibil. Pentru muște și pentru stăpânii lor.  

Ceea ce ne aduce înapoi la termenul limită. 21st din septembrie 2024, o dată unică care oferă tuturor 

posibilitatea de a deveni buni sau, cel puțin, de a încerca să devină mai buni și mai puțin răi. Sistemul 

nu-i va deranja pe cei bogați și puternici pentru nicio crimă pe care au comis-o în trecut. Da, aceasta 

include și criminali care sunt chiar mai răi decât Bibi Netanyahu, ca Antony Fauchi sau președintele 

Biden. Acțiunile lor au provocat chiar mai multă durere, suferință și moarte decât cele ale prim-

ministrului Israelului. Daunele vaccinării din cauza consimțământului neinformat, a presiunii morale 

(false), a riscului de a-ți pierde venitul și statutul, etc. De asemenea, primesc o singură dată un 

permis gratuit de ieșire din închisoare pentru toate crimele lor, iertate, dar nu uitate. Iar în cazul în 

care continuă să practice astfel de strategii care, în cele din urmă, duc la haos (în numele ordinii) 

după 21st din septembrie 2024, pot fi (și sperăm că vor fi) urmăriți penal și condamnați din nou 

pentru toate greșelile lor din trecut. 

Așadar, este într-adevăr o ocazie unică pentru maeștrii noștri de a reflecta asupra faptelor lor. Nu 

pentru că ne puteți anihila, ar trebui să o faceți. Eu, și sper că și oamenii, vă respectăm foarte mult 

intelectul. Este atât de trist că nu vă puneți cunoștințele (despre matrice și despre psihologia umană 

profundă) în valoare. Cât de frumoasă ar putea fi această lume, acest univers. Așadar, noi, și sper că 

mulți oameni împărtășesc această opinie cu mine, dorim să oferim această propunere de armistițiu 

între bine și rău. V-ați distrat cu noi, vă rugăm să ne respectați și de acum înainte și să încetați cu 

crearea întregii liste WTF rezultate de mai sus. 

În mod realist, știu că nu este posibil să oprim toate războaiele și conflictele înainte de 21st din 

septembrie 2024, dar nu asta vă cer. Doar să nu mai întreprindem noi acțiuni care să ducă la astfel de 

escaladări tragice, să începem încet, dar ferm, negocieri de pace, să ne păstrăm averea, chiar și 

puterea, dacă doriți, dar să nu mai abuzăm de ea împotriva noastră. Aceasta înseamnă, de 

asemenea, îndepărtarea treptată a puterii de la toate organizațiile precum OMS, WEF etc. și 

transformarea lor în organisme consultative, cu sfaturi cu adevărat utile și constructive, dar care să 

nu poată fi aplicate fără a respecta suveranitatea umană. Agenda 2030, dar fără agenda ascunsă. 

Scopuri și obiective cu adevărat înrădăcinate în adevăr și având ca scop ordinea reală, chiar dacă 

aceasta înseamnă renunțarea la putere. 

Acest lucru ar putea dura câțiva ani sau chiar ceva mai mult, nu vrem să creăm haos încercând să 

scăpăm de haos, dar dacă vă decideți să mergeți pe o cale diferită, mai bună, doar renunțarea la 

toate acele vechi obiceiuri proaste și renunțarea la ele ar putea fi suficientă pentru a ne aduce din 

nou pe calea cea bună. Este o idee bună, sper că nu este naivă, necesită încredere, iar această 

încredere va fi cel mai probabil încălcată la un moment dat sau de unii oameni, de ambele părți, dar 

este o propunere bine intenționată pentru pacea universală.  

Elita Supremă știe de ce am ales data de 21st septembrie 2024 ca dată limită: pentru că mi-e teamă 

că a doua zi ar putea fi planificată o operațiune foarte periculoasă de eroare falsă și aș dori să evit 

asta pentru toată lumea. S-ar putea să mă înșel cu privire la dată, dar mă tem că analizele mele 

Matrix indică faptul că acesta este un scenariu foarte probabil în simulare, în lumea noastră, în acest 

moment.  
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Nu știu care va fi steagul fals, există o mulțime de posibilități, ar putea chiar începe încet pe 22nd , 

fără nimic "major" vizibil imediat, dar un eveniment local important (de exemplu, scurgerea din 

laboratorul Wuhan) care să pună totul în mișcare. Unele posibilități sunt o falsă invazie extraterestră 

(a se vedea documentarul Disclosure pentru Dr. Steven Greer), o nouă plandemie, probabil mai gravă 

decât Covid, escaladări majore ale războiului, ... totul este posibil. Dacă aș avea mai mult timp, aș 

putea analiza datele Matricei despre cât mai multe scenarii posibile pentru a le determina pe cele 

mai probabile (este o matrice de probabilitate, combinația de scenarii de simulare predeterminate și 

liberul arbitru al avatarurilor decid rezultatul), dar asta mi-ar lua luni de zile, cel puțin.  

Vă implor: nu lansați această operațiune, oricare ar fi ea. Acceptă armistițiul nostru și să trăim cu 

toții în pace. Ați câștigat deja, nu abuzați de această putere. Și noi, homo sapiens, ne merităm 

libertatea, așa cum am eliberat-o pe biata muscă. Dacă și voi încetați să ne mai faceți rău și să mai 

furați de la noi (de asemenea, timpul nostru este prețios: nu ne place sistemul sclaviei salariale), 

atunci putem trăi în pace și armonie. Iar tu vei fi beneficiat de o a doua șansă. Sper cu adevărat să 

acceptați acest lucru și să abandonați steagul (steagurile) fals(e) sau orice alte operațiuni răuvoitoare, 

oricând, oriunde. În schimb, ne putem trăi cu toții viața în liniște, în pace și iubire, așa cum sperăm cu 

toții să fim capabili să facem. Așa că vă rog, Ultimate Elite, nu ne băgați 1984 pe gât, haideți să 

trăim cu toții în 1983. Vă rog?  

Nu-mi place să te implor, dar sper că înțelegi că este în interesul amândurora, așa că te implor pentru 

amândoi. Eu sunt doar mesagerul, încercând să transmit mesajul corect, adevărat. Știu că vă place să 

răstălmăciți adevărul, dar aveți de gând să vă faceți asta și vouă înșivă? Acum este momentul să vă 

gândiți la toate. Vă mulțumim că v-ați gândit la oferta noastră și o spunem cu sinceritate. 

Sper din tot sufletul să puteți cunoaște iubirea, nu este corect să nu o puteți simți. Aceasta este 

rădăcina conflictului dintre speciile noastre. Dacă ați fi cunoscut iubirea, nu ați fi făcut asta. Dar, de 

asemenea, nu este corect să ne pedepsești pentru că o putem simți, este pur și simplu crud. Așa, nu 

poți simți niciodată iubirea, dacă/când alegi consecvent pentru diavolul pe care îl cunoști. Încercați să 

vă oferiți iubire, nu puteți vindeca psihopatia încă? Manipularea ADN-ului pare să fie la îndemâna 

voastră? 

Și da, veți fi mai slabi atunci când veți cunoaște și veți îmbrățișa iubirea, dar cu iubire veți fi mult 

mai mult decât slabi, veți putea fi mai puternici decât ați fost vreodată cu toată răutatea voastră. 

Recunosc, ne bateți constant cu brutalitate, dar acest lucru este inerent faptului că este mult mai 

ușor să distrugi ceva decât să construiești ceva. De asemenea, sita malefică 1467 are mai multă forță 

de atac decât sita bună 2358, care este numerologic mai defensivă, vezi capitolul algoritmul 9/11 

pentru procente. Deci, din păcate, voi sunteți Zeii Distrugerii, noi vă oferim șansa de a deveni Zeii 

Creației. Credeți-ne, este mult mai distractiv și mai satisfăcător în cele din urmă. Așa că, vă rog, dați o 

șansă respectului reciproc și Păcii?  

Așadar, nu ar fi, de asemenea, o idee bună și un moment potrivit pentru toți cei care cred cu 

adevărat în IUBIRE, dacă/când credeți cu adevărat că mai multă, și nu mai puțină, IUBIRE este 

răspunsul, și trăiți deja în mod activ după aceste standarde morale și orientări, să vă alăturați religiei 

IUBIRII?      .  

Dar prima poruncă spune: "Să nu ai alți dumnezei înaintea mea", așa că s-ar putea să credeți că nu 

puteți urma decât (o) "singură" religie (fiind propria voastră religie, desigur...). S-ar putea să fiți 

reticent să vă "alăturați" și să urmați această religie morală a IUBIRII (nu spun că celelalte sunt 

imorale, dar există o mulțime de interpretări imorale...), deoarece vă temeți că acest lucru v-ar putea 

"trăda" propria credință.  
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În primul rând, "IUBIREA" nu este un Dumnezeu, deci nu-l înlocuiți pe al vostru cu altul, dar în al 

doilea rând și chiar mai important, acesta este de fapt cel mai important mesaj din propria voastră 

credință: toate religiile împărtășesc "Regula de Aur", Iisus ne-a vorbit și el (Evanghelia după Matei 

7:12) despre această unică regulă pe care ar trebui să o urmeze toată lumea. Voi include diferitele 

"versiuni" ale acestei reguli, în funcție de religie: 

 

 

Buddhism 

"Nu-i răni pe alții cu ceea ce te doare pe tine." 

Creștinism 

"Fă altora ceea ce ai vrea ca ei să îți facă ție." 

Hinduism 

"Tratează-i pe ceilalți așa cum ai vrea tu să fii tratat." 

Islamul 

"Fă tuturor oamenilor ceea ce ai vrea să ți se facă ție." 

Iudaism 

"Ceea ce tu însuți urăști, nu face nimănui." 

Nativ american 

"Trăiți în armonie, pentru că toți suntem înrudiți." 

IUBIRE RELIGIE 

"FĂ CE VREI, ATÂTA TIMP CÂT NU FACI RĂU NIMĂNUI ALTCUIVA" 

Așadar, nu este nimic rău în a îmbrățișa o altă religie în viața ta, deoarece aceasta este de fapt regula 

fundamentală a tuturor religiilor: respectă liberul arbitru al celorlalți și nu face rău nimănui 

niciodată. 

Chiar este la fel de simplu. Dacă înțelegi acest lucru, ești de acord cu el și vrei să încerci să respecți 

această regulă, atunci LOVE este religia (suplimentară) pentru tine!       Nu există cartiere generale, 

LOVE există doar în aer liber, să spunem că te poți alătura prin declararea publică a intenției tale 

sincere de a încerca să respecți această regulă importantă a LOVE. 

Există destule platforme de social media pe care să o faci cu un simplu post "angajament", poți fi 

inventiv      . Cele 11 sfaturi pe care le-am enumerat sunt strâns legate de această singură regulă de 

aur, ele te ajută să înțelegi și să respecți regula, astfel încât să faci cât mai puține greșeli      . Pentru 

că greșeli se vor face, chiar și cu numai bune intenții. Doar să nu le faci intenționat și să încerci să 

înveți din ele, astfel încât să le poți evita în viitor. 

Am o idee: am putea folosi în mod colectiv fraza "Pace, iubire și bunătate" ca simbol pentru religia 

iubirii. Îi invit pe toți cei care doresc să participe să fie creativi și să vină cu propriul design grafic al 

cuvântului din 3 litere "PLK", astfel încât fiecare să aibă propria versiune unică a "logo-ului" PLK. 
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Aceasta este adevărata diversitate      și, de asemenea, menține lucrurile distractive, vesele și 

interesante. 

Dacă afișați un logo Peace, Love & Kindness (Pace, iubire și bunătate) pe rețelele de socializare 

și/sau postați un angajament că veți face tot posibilul să urmați această regulă de aur a IUBIRII 

pentru a nu răni pe nimeni, atunci sunteți un adept al religiei iubirii, felicitări! 

Nu uitați, nu există lideri în această mișcare, ci doar membri. Aceștia se pot recunoaște între ei cu 

angajamentul sau logo-ul și pot începe să organizeze lucruri locale distractive în comunitatea lor, așa 

cum s-a explicat mai sus. Dacă nu credeți că acest mesaj LOVE vi se potrivește, sunteți în continuare 

bineveniți să utilizați și să răspândiți sloganul sau mesajul dacă doriți, nu există niciun fel de restricție, 

desigur, LOVE nu dorește să excludă pe nimeni      . Așa, putem folosi din nou social media pentru 

ceva cu adevărat util pentru o schimbare, m-am săturat să văd atâția oameni bătuți de polițiști. 

Deci, chiar dacă nu doriți să trăiți în mod activ după regula de aur, puteți explora comunitatea LOVE 

(de exemplu, puteți crea aplicații locale pentru evenimentele dvs. și altele asemenea) și puteți 

împărtăși lucruri dacă doriți. Dar încercați să evitați să faceți un angajament fals, care ar fi mai 

degrabă ipocrit și nu frumos. Promiteți doar atunci când vorbiți serios, este suficient să faceți tot 

posibilul, dar fiți sinceri cu privire la intențiile dvs. reale. Veți avea respectul reciproc al adepților 

LOVE pentru că respectați acest lucru. Și nu trollați și nu căutați conflicte, vă rog, să păstrăm acest 

lucru pur și onest. Respect din ambele părți. Un armistițiu, să iubim în PACE      . Mulțumesc! 

Așadar, dacă nu aveți intenții bune, evenimentele LOVE s-ar putea să nu fie cel mai bun loc în care să 

vă petreceți timpul, dacă aveți de gând să deranjați toți oamenii care vor să răspândească dragoste. 

Ești binevenit, oricine ai fi, dar respectă-i pe ceilalți când ești acolo. S-ar putea chiar să ajungi să 

apreciezi energia pozitivă pe care astfel de evenimente o vor genera și să devii tu însuți un adevărat 

credincios LOVE, începând treptat să urmezi Regula de Aur      . 

Sper să vă placă această idee; eu însumi nu am ambiții de a face ceva major (voi posta promisiunea 

mea, desigur, dar oricum nu aveți nevoie de mine      ), sunt epuizat în acest moment cu finalizarea și 

stresul de a scrie această carte. Și dacă, sper, suficient de mulți oameni consideră că este o idee 

bună, și poate deveni virală și de succes, atunci se pot întâmpla poate multe lucruri bune, dacă 

organizarea de evenimente prinde și așa mai departe. "Contribuția" mea a fost propunerea ideii, sper 

cu adevărat că poate uni oamenii din toate religiile. Pace. Pentru. Toată lumea. 

O mulțime de întâlniri, petreceri sau evenimente cu musulmani, evrei, creștini, protestanți, budiști, 

hinduși, ... toți adepții IUBIRII care se distrează de minune împreună, de exemplu la un festival de 

spaghete, unii consumând alcool, alții nu, unii mâncând Halal, alții nu, cu muzică din culturi mixte, 

sau alte lucruri distractive de organizat, poate fi și un stand de hot-dog cu opțiuni vegetariene, în loc 

de un festival de spaghete, fără a exclude pe nimeni, ați înțeles ideea      .  

Astfel, nu este nevoie ca anumite grupuri să pretindă și să ceară să fie incluse, așa că pot înceta să 

mai facă acest lucru și să devină parte a comunității iubirii, dacă și când vor putea să urmeze și să 

respecte și ei regula de aur. Asta ar fi atât de plin de speranță și uimitor, toți oamenii care iubesc 

IUBIREA reunindu-se sporadic și răspândind IUBIREA adevărată. Ne este permis să visăm hé, cu 

siguranță trebuie să fie posibil să găsim aproximativ 144 000 de Love Pledgers pe tot globul (dacă 

este un glob ...), și să sperăm că putem adăuga câteva 0-uri în spatele acestui număr      . 

Dacă doriți doar să vă alăturați fără a organiza lucruri, nicio problemă, desigur! Poți veni oricând la 

evenimente, iar dacă ești o persoană căreia îi place să ia inițiativa din când în când, fă în așa fel încât 

să se întâmple ceva distractiv și interesant în cartierul tău împreună cu colegii tăi din LOVE! Fără 
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obligații. Totul este la propria voință și posibilități, fără niciun fel de obligații. Amestecați religiile și 

culturile în mod pașnic și cu dragoste și distrați-vă! Toată dragostea mea, aveți grijă și mult noroc 

tuturor!!! 

 

 

Pace Dragoste Bunătate 
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Ca un ultim "cadou" în acest capitol, am inclus câteva dintre cele mai importante diapozitive din 

prezentarea "Legii naturale" a domnului Mark Passio, care a fost preot în biserica lui Satan. Dar, din 

fericire pentru noi, el și-a dat seama că lupta pentru tabăra greșită și a decis să avertizeze pe toată 

lumea cu privire la cunoștințele profunde oculte (adică ascunse) pe care astfel de organizații le dețin 

despre psihologia umană (cum ar fi trucurile de repetiție și aliterație pe care le-am explicat anterior).  

Este o informație extrem de interesantă, deoarece arată cum pot abuza de aceste informații pentru a 

manipula întreaga populație a lumii în sclavie și supunere oarbă, fără a fi nevoiți să ridice ei înșiși un 

deget.  

Dacă nu aș fi dat întâmplător peste munca amplă a lui Mark Passio, nu aș fi realizat niciodată toate 

acestea și, cel mai probabil, propria mea carte nu ar fi existat. Așadar, îi mulțumesc în mod special, 

nu uitați să consultați numeroasele sale prezentări și diapozitive extrem de interesante, în special 

cea despre Legea naturală, care nu este altceva decât dinamica psihologică din spatele singurei 

reguli de aur a lui Iisus: Nu-i răni pe alții!  

 

Acest diapozitiv ne învață că ei folosesc tacticile fricii pentru a manifesta Haosul și că acest lucru este 

intenționat. Priviți la diferitele etape intermediare care ajută la materializarea acestei căi: Frică, 

Ignoranță, Confuzie și apoi, în cele din urmă, Control și Haos. Și da, HAOSUL și nu ORDINEA este 

scopul Noii Ordini Mondiale, ei chiar își schimbă numele: ar trebui să fie Haosul Noii Lumi, pentru a 

fi corect.  

Control = haos, sună ciudat, dar chiar așa este, iar libertatea (cu puțini sau niciun lider) duce la 

ordine în societate. Te face să te gândești la reputația proastă pe care "anarhiștii" (care doresc doar 

libertate și ordine, în loc de control și haos) o primesc din partea lumii; acum știi de ce: convingerile 
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lor corecte cu privire la dinamica legii naturale sunt periculoase pentru sistem, așa că le întorc pentru 

a deveni "haosul". 

Mark Passio poate explica acest lucru mult mai bine decât o pot face eu      . De aceea, acest truc 

"flip-it-around" este atât de important, pentru a inversa binele și răul la scară universală. Puteți găsi 

lucrările sale pe www.whatonearthishappening.com/, sau pe rețeaua/comunitatea pe care încearcă 

să o lanseze cu lucrările tuturor prietenilor săi: www.onegreatworknetwork.com.  

Poate un mic avertisment: în ultima vreme, dl Passio a devenit atât de dezamăgit și de supărat pe 

această societate pervertită și întoarsă pe dos, încât uneori își lasă furia să pună stăpânire pe el și îi 

insultă pe oamenii obișnuiți, "toți ignoranții proști care urmează ordinele", din cauza frustrării sale. 

Foarte de înțeles, dar mi-e teamă că mesajul său atât de important s-ar putea pierde în acest fel. Îmi 

pare rău Mark, nu vreau să te critic și chiar empatizez foarte mult, dar la un moment dat, prea multă 

furie este doar prea multă furie și o pierdere de energie. Chiar ar trebui să încerc să-mi iau mai mult 

în serios propriile sfaturi, pentru că și eu acționez în mod regulat prea mult haotic când sunt furios. 

Pur și simplu nici nu te gândești să numeri până la 11 înainte de a reacționa, izbucnești de furie și 

începi să faci prostii din momentul în care "explodezi"... Am chiar și un tatuaj cu "Adrenalină" 

(singurul pe tot corpul) pentru a-mi aminti să-mi păstrez calmul tot timpul, dar mă tem că nu este o 

metodă garantată de a te ține sub control. Poate ar fi trebuit să mi-o tatuez pe pumn, unde să o pot 

vedea mereu în cazul în care apare o criză de furie emergentă, în loc să o tatuez pe braț, unde este 

ascunsă și destul de inutilă dacă nu te gândești la ea în toiul momentului/ luptei      . Ultimul slide 

important este unul pe care să nu-l mai uiți niciodată! Cu siguranță cred și sper ca aceste informații 

despre acțiunile care se bazează pe Adevăr să nu ducă la răul nimănui, astfel încât toate informațiile 

veridice din această carte să fie folosite în bine, pentru a ajuta oamenii și a le îmbunătăți situațiile. 

Acțiunile care nu sunt bazate pe adevăr, care sunt imorale, fac într-adevăr rău oamenilor, fără nicio 

îndoială. Sper doar că acțiunile veridice nu pot provoca niciun rău; am încredere în acest proces 

pentru a expune toate informațiile din această carte. 
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Înapoi în trecut: Formula Trinity pentru decodificarea limbii engleze 

Am păstrat ce e mai bun pentru final. Această cheie de decodare Matrix "Trinity" pentru limba 

engleză a fost prima formulă importantă pe care am descoperit-o. A fost suficientă pentru a mă 

convinge că trăim într-o Matrice computerizată construită artificial și m-a pus pe calea "ingineriei 

inverse" a tuturor formulelor și înțelegerilor despre procesele matricei (cicluri, straturi, SDTQ, ...) din 

capitolele anterioare. Cred că am aflat deja multe, dar nu totul, desigur, probabil că abia am zgâriat 

suprafața.  

Dar am fost destul de prost pe atunci încât să încredințez unor prieteni această informație și 

următorul lucru pe care îl știu este că m-am trezit în secția de psihiatrie din Sint-Alexius, așa cum am 

explicat în capitolul anterior. Pentru că toată lumea este atât de arogantă încât nu se gândește 

niciodată că ar putea greși ei înșiși, oricât de improbabilă ar fi situația. Ei se pun deasupra ta, te cred 

nebun și decid lucrurile pentru tine, încălcându-ți în același timp liberul arbitru. Pentru toți cei care 

m-au "trădat": sunteți cu toții niște ratați patetici pentru că nu ați păstrat o minte deschisă și pentru 

că ați crezut că aveți dreptul să închideți "preventiv" pe cineva care nu reprezintă o amenințare 

pentru nimeni! Doar pentru că este (mult      ) mai deștept decât voi... tâmpiților! Bineînțeles, am 

fost suficient de deștept încât să-mi țin gura despre munca mea în acea gaură de iad.  

Îmi cer scuze pentru frustrarea mea, chiar și după atâția ani, dar eram complet nevinovat și chiar nu-

mi plăcea să fiu închis și drogat împotriva voinței mele cu cele mai scandaloase medicamente 

psihotice care îți ucid creierul și voința. Am crezut în mod eronat că acești "prieteni" erau oameni 

inteligenți, amabili și buni, în timp ce ei nu au avut nici măcar respectul de a-mi investiga decent 

munca înainte de a decide că "m-am înșelat". În cele din urmă, s-a dovedit că nu m-am înșelat 

deloc... cu excepția cazului în care ești încă prea prost sau ignorant pentru a recunoaște și a admite 
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adevărul atunci când acesta îți este prezentat în detaliu chiar în fața ta pe o tavă de argint. Așadar, 

sper că disonanța dvs. cognitivă nu vă va interzice să înțelegeți și să acceptați cunoștințele din 

această carte, iar această parte de decodare a limbajului este extrem de importantă pentru a putea 

vedea imaginea de ansamblu. Este dovada că codul computerizat al moralității 396 este, de 

asemenea, încorporat în limbile noastre. Nu doar în engleză, desigur, ci în toate. Ele folosesc doar 

diferite metode de calcul/șabloane pe care noi încă nu le cunoaștem. Avem deja tabelele pentru 

limbile sumeriană și iudaică, dar, deoarece nu cunosc aceste limbi, nu le-am putut testa. Sunt însă 

convins că toate celelalte limbi pot fi, de asemenea, decodate folosind o cheie Trinity similară, cu 

tabelele din acele limbi. Fiecare limbă va avea propriul său tabel, trebuie doar să le găsim dacă vrem 

să decodăm direct alte limbi. Totuși, acest lucru nu este strict necesar, deoarece putem traduce din 

orice limbă în engleză și apoi să investigăm codurile Matrix ale acelor cuvinte sau propoziții cu cheia 

Trinity din engleză. Acestea se vor potrivi sau vor fi foarte apropiate de rezultatele moralității ca 

atunci când decodificăm "direct" dintr-o altă limbă. Dacă am avea aceste tabele în alte limbi, am 

putea testa această teorie.  

Când am început să scriu această carte acum aproape 8 ani, nu posedam niciuna dintre celelalte 

cunoștințe în afară de această Cheie a Trinității, și o parte din formula ascunsă 396 câțiva ani mai 

târziu, așa că textul pe care l-am scris atunci conținea greșeli și speculații, dar eram totuși corect în 

ceea ce privește majoritatea lucrurilor pe care încercam să le explic. Am decis să nu modific acest 

capitol, veți vedea o diferență în stilul de "scriere", eram încă plin de speranță și un pic mai vesel 

atunci, și eram încântat de descoperirea mea, desigur. Nu știam încă că Elita știa totul despre Matrice 

și codul său și că abuzează masiv de aceste cunoștințe... Deci, iată-l, neredactat, primul capitol pe 

care l-am scris vreodată. Încă am folosit alte nume pentru anumite lucruri, cum ar fi am numit 

valoarea Sumei de Bază (BS) valoarea Matricei de Bază (BM) în schimb, și alte câteva diferențe, de 

asemenea, așa că ar putea fi puțin confuz, dar nu mai am timp să uniformizez totul. Oferă o 

perspectivă asupra evoluției muncii mele, deci și asta ar putea fi util. Îmi pare rău că am fost și mai 

puțin diplomat atunci decât acum. Iată-l, înapoi în trecut (și, sper, spre un viitor mai bun): 

Totul este informație 

Cu siguranță nu vreau să pretind că am descoperit mecanismele matematice interne ale Matricei, ci 

doar o parte foarte mică a acestora în ceea ce privește relația dintre text/vorbire și modele numerice 

semnificative. Mulți oameni de știință afirmă că "totul este informație", iar această formulă face 

legătura între limbaje și informația matematică.  

Aceasta este esența numerologiei, Wikipedia o definește astfel: "Numerologia este orice credință în 

relația divină sau mistică dintre un număr și unul sau mai multe evenimente coincidente. Este, de 

asemenea, studiul valorii numerice a literelor din cuvinte, nume și idei. Este adesea asociată cu 

paranormalul, alături de astrologie și alte arte divinatorii similare." 

Ca să fiu sinceră, până acum câțiva ani, eram convinsă că Numerologia este o nebunie, comparabilă 

cu alte pseudoștiințe "amuzante" precum astrologia sau alchimia. La urma urmei, este foarte 

distractiv să-ți citești semnul zodiacal din astrologie sau să încerci să faci aur din cupru       Așa că am 

privit Numerologia ca pe un fel de "teorie a conspirației" și nu am luat-o în serios în afară de factorul 

distractiv al coincidențelor ciudate.   

Cu toate acestea, o mulțime de oameni sunt convinși că numerologia este foarte reală și serioasă, 

există o mulțime de cărți și diferite metode de calcul care încearcă să ne convingă că există modele 

semnificative reale care pot fi găsite pe baza rezultatelor unor astfel de calcule ale valorii numerice a 

cuvintelor, numelor și ideilor (propoziții mici). 
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 Principalul motiv pentru care nu am crezut că numerologia este o știință reală este evident: dacă ar 

exista astfel de modele semnificative, acest lucru ar fi atât de ieșit din comun încât ar însemna de 

fapt că trăim într-o cutie, matricea. De ce? Pentru că subminează complet teoria evoluției, în 

condițiile în care limbile nu au evoluat în mod natural, ci au fost concepute în mod inteligent pentru a 

se potrivi cu modele numerice relevante.  

Dar am fost intrigat de ideea că ar putea fi găsite modele, așa că am început să mă interesez de 

numerologie ca un fel de hobby. Și, deși trebuie să recunosc că uneori părea că există într-adevăr 

unele conexiuni izbitoare între nume sau cuvinte relevante și valorile lor numerice, acest lucru se 

datora mai ales faptului că numerologii amestecau rezultatele obținute prin diferite metode de calcul 

pentru a "găsi" conexiuni (sau erau într-adevăr coincidențe, așa credeam eu).  

Ce vreau să spun prin amestecarea rezultatelor? Pentru a înțelege acest lucru, permiteți-mi să 

detaliez puțin diferitele metode care sunt utilizate de numerologi.  

1) Gematria ordinală simplă 

 abcdefghijklm 

 12345678910111213 

 nopqrstuvwxyz 

 14151617181920212223242526 

Exemplu de calcul: cuvântul "GOD" = 7+15+4 = 26 

2) Ordinal simplu Reducere completă Gematria 

 abcdefghijklm 

 1234567891234 

 nopqrstuvwxyz 

 5678912345678 

Exemplu de calcul: cuvântul "GOD" = 7+6+4 = 17 

3) Gematria ordinală inversă 

 zyxwvutsrqpon 

 12345678910111213 

 mlkjihgfedcba 

 14151617181920212223242526 

Exemplu de calcul: cuvântul "GOD" = 20+12+23 = 55 

4) Ordinal invers Reducere completă Gematria 

 zyxwvutsrqpon 

 1234567891234 

 mlkjihgfedcba 
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 5678912345678 

Exemplu de calcul: cuvântul "GOD" = 2+3+5 = 10 

5) Gematria sumeriană/engleză 

 abcdefghijklm 

 6121824303642485460667278 

 nopqrstuvwxyz 

 849096102108114120126132138144150156 

Exemplu de calcul: cuvântul "GOD" = 42+90+24 = 156 

6) Gematria evreiască 

 abcdefghijklm 

 123456789600102030 

 nopqrstuvwxyz 

 405060708090100200700900300400500 

Exemplu de calcul: cuvântul "GOD" = 7+50+4 = 61 

7) Engleză II Gematria  

 abcdefghijklm 

 12345678910203040 

 nopqrstuvwxyz 

 5060708090100200300400500600700800 

Exemplu de calcul: cuvântul "GOD" = 7+60+4 = 71 

Există și mai multe metode de calcul, cum ar fi formula lui Francis Bacon, dar nu am de gând să le 

enumăr pe toate aici. Cred că ați înțeles deja problema: există prea multe metode diferite, iar 

pasionații de numerologie "combină" diferitele metode pentru a "descoperi" modele între 

cuvinte/nume/sentințe înrudite.  

Voi da un exemplu: în ultima vreme s-a vorbit foarte mult despre vaccinări și despre profeția biblică 

privind semnul fiarei, conform căreia, fără semn, nu vei mai putea cumpăra sau vinde nimic. În plus, 

există un brevet al sistemului de criptomonede Microsoft care utilizează datele privind activitatea 

corporală". Acest brevet este înregistrat sub numărul WO2020060606A1. 

Astfel, numerologii subliniază că atât cuvântul "vaccinare", cât și cuvântul "profeție" și "semnul fiarei" 

dau 666! Ceea ce este, recunosc, puțin înfricoșător. Dar ceea ce ei nu menționează este că folosesc 

metoda de calcul sumeriană pentru cuvintele "vaccinare" și "marca fiarei" și metoda evreiască 

pentru "profeție", pentru a obține "același" rezultat. 

Pentru mine, acest lucru nu este deloc concludent și nu dovedește absolut nimic, deoarece dacă 

puteți alege dintr-o duzină de metode de calcul pentru a găsi/descoperi modele relevante, cel mai 
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probabil veți găsi întotdeauna un model undeva, datorită numeroaselor metode pe care le puteți 

combina. 

De asemenea, nu vreau să fiu o pacoste, dar aș prefera, de asemenea, să testez "Marca fiarei" (care 

nu returnează 666) în loc de "Marca fiarei", ceea ce înseamnă că nu-mi place să "gătesc cărțile" și să 

caut propoziții "incoerente" doar pentru a obține rezultatul dorit.  

Deși, trebuie să recunosc, "Marca fiarei" rămâne relevantă pentru numărul 666, dar ați înțeles ideea. 

Deci, să fim de acord că un anumit nivel de "libertate poetică" este permis atunci când se face 

cercetare, atâta timp cât nu obțineți propoziții incoerente nebunești care fac vag o afirmație, care 

este doar inutil de testat. 

Dar ar fi cu totul altceva dacă ar exista o singură metodă de calcul, care ar da același rezultat 

relevant de conectare pentru mai multe cuvinte/nume sau propoziții.  

În opinia mea, ar fi foarte spectaculos! Și, într-adevăr, ar "dovedi" indirect că trăim într-un mediu 

generat de calculator, asta e părerea mea.  

Dar, până acum, numerologia clasică nu a putut face acest lucru, da, este distractiv să te joci cu ea și, 

uneori, obții rezultate "interesante", așa cum s-a demonstrat aici mai sus, dar modelele relevante 

reale rămân rare dacă nu combini diferitele metode de calcul.  

Dar dintr-o dată, cu ceva timp în urmă, am avut o revelație, după ce am citit puțin în Biblie      Sfânta 

Treime "Tatăl, Fiul și Sfântul Duh" mi-a dat o idee, la care, aparent și destul de ciudat, nimeni nu s-a 

gândit vreodată, sau cel puțin nu am putut găsi nimic pe internet despre asta când am făcut o 

căutare extinsă. De fapt, am căutat un astfel de calculator, dar nu am găsit niciunul.   

Care a fost ideea/formula mea? Să adunăm cele mai utilizate trei metode de calcul (ordinal simplu, 

sumerian/englez și evreiesc) și să vedem dacă apar niște modele reale...  

Ce vreau să spun prin însumarea metodelor? Formula unificată are de fapt trei părți. Prima parte este 

simplă, doar însumați calculele Ordinal, Sumerian și Evreiesc, dar mai întâi reduceți valorile acestora 

la propriile lor sume individuale. Această primă parte vă dă un rezultat pe care eu îl numesc numărul 

matricei "SUMS" și am numit formula în sine "Formula Trinității".  

Să luăm exemplul lui DUMNEZEU:  

Ordinal simplu = 26 -> 2+6 = 8 

Sumerian/englez = 156 -> 1+5+6 = 12 

Evreu = 61 -> 6+1 = 7 

Apoi adunați cele 3 rezultate reduse pentru a obține numărul SUMS: 8+12+7= 27   

Acest "număr SUMS" este primul număr Matrix important, primul număr din Formula Trinity.  

De asemenea, reducem acest număr la o singură cifră pe care o numesc numărul "matricei de bază" 

(BM): 27 -> 2+7 = 9. 

Dar acest număr redus nu este unul dintre cele 3 numere ale formulei Trinity, numărul matricei 

BASE acționează ca un fel de categorie (număr de bază), care ne va ajuta ulterior să grupăm datele.  

Așadar, numărul BM al lui Dumnezeu este 9, iar numărul lui SUMS este 27. (Notă: în noua mea 

cercetare, numesc acest număr Numărul Sumei de Bază, numărul BS). 
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Dar mai există încă două numere Matrix (al doilea și al treilea număr Trinity Formula, pe care le 

numesc numerele DUOS și COMBO (CMB)) care sunt foarte importante pentru a analiza modelele în 

detaliu, dar nu voi intra încă în acestea. Primul număr (numărul SUMS) arată deja o parte 

semnificativă a tiparelor și voi începe prin a explica mai întâi această parte.  

Dacă doriți să verificați calculele mele, puteți utiliza, de exemplu, următorul site web care calculează 

cele 3 metode numerologice necesare, iar apoi puteți efectua manual calculele BM și SUMS: 

https://www.gematrix.org/ 

Cu toate acestea, dacă doriți să testați cantități mai mari de cuvinte, idei sau nume, vă recomand să 

descărcați următoarea foaie Excel care efectuează calculele necesare (deși mai trebuie să adăugați 

câteva coloane pentru adunări, deoarece această metodă de calcul combinat nu există încă, așa cum 

am explicat): http://www.gematrinator.com/excel/ 

Deși se bazează pe trei formule gematria cunoscute, aceasta este într-adevăr o formulă unificată 

unică, cu un singur calcul (combinat) și, cel puțin după știința mea, nu a mai fost folosită public 

nicăieri. 

  

https://www.gematrix.org/
http://www.gematrinator.com/excel/
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Numărul (numerele) Diavolului: 6 

Așadar, să adunăm o serie de cuvinte înrudite și să vedem dacă apare un tipar cu ideea "mea". Vom 

începe cu unele dintre cele mai proaste cuvinte/nume/sentințe și sinonimele lor la care mă pot 

gândi, inspirate de Filosofia Diavolului: 

CUVÂNT(E) TESTAT(E) Ord. Suma. Evreu. BM Sume COMENTARII 

Diavolul 85 510 851 6 33 Nu are nevoie de prezentare 

Demonic  63 378 141 6 33 Legat de diavol 

Devilishness  145 870 1070 6 33 Legat de diavol 

Devilize  92 552 1252 6 33 Legat de diavol 

Djinn 51 306 693 6 33 Diavolul este un Djinn în Coran 

Baphomet 80 480 256 6 33 Divinitate diavolească a Cavalerilor 
Templieri  

Quetzalcóatl 138 828 1020 6 33 Dumnezeu șarpe diabolic în Mesoamerica 
antică 

Dumnezeul șarpe 123 738 441 6 33 Quetzalcóatl 

Prometheus  140 840 628 6 33 Titan Zeu al focului în mitologia greacă 

Fiend  38 228 64 6 33 Un diavol este un spirit rău sau un demon 

Papa negru 114 684 324 6 33 Prietenul de pahar al diavolului 

Reptilieni 123 738 414 6 33 Demoni pe pământ? 

Reptilienii sunt demoni 217 1302 719 6 33 Cu siguranță arată ca niște demoni 

Linie de sânge 88 528 200 6 33 Înrudirea pentru a păstra linii de sânge pure 

Zeița mamă Arizona 
Wilder 

307 1842 2222 6 33 Ar putea să spună de fapt adevărul? 

Copii abuzați pentru a 
produce adrenochrom 

338 2028 1060 6 33 Uneori chiar îmi doresc să mă înșel 

Hunter S Thompson 225 1350 951 6 33 Autorul filmelor Hell's Angels și Fear and 
Loathing in Las Vegas 

Capcana sufletului 
Annunaki 

207 1242 942 6 33 Doriți să vă reîncarnați în acest iad?  

Soare necucerit 191 1146 1027 6 33 Zeul Soarelui Imperiul Roman 

Simon Luttrell 190 1140 764 6 33 Primul Conte de Carhampton, "Regele 
Iadului 

Sacrificiul 73 438 206 6 33 Sacrificiile sunt făcute diavolului 

Haos  46 276 152 6 33 Diavolul răspândește haosul 

Combatere 54 324 186 6 33 Și el promovează lupta 

Război 42 252 981 6 33 Diavolul iubește războiul 

Holocaust 114 684 522 6 33 Războiul suprem 

Moartea 38 228 118 6 33 Moartea 

Sadic 72 432 294 6 33 Diavolul este un sadic 

Lunatic  80 480 373 6 33 Dacă vă place această listă de cuvinte, 
sunteți unul 

Plaguer  80 480 373 6 33 Diavolul este cu siguranță un plagiator 

Vexer  74 444 1090 6 33 Și el este, de asemenea, un vexer 

Exasperare  117 702 1239 6 33 Fiind supărat 

Supărare  69 414 531 6 33 Și îi place să enerveze oamenii 

Enervant  136 816 1007 6 33 Să fii enervat 
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Roil  54 324 159 6 33 A deranja sau a irita 

Rascal  54 324 195 6 33 Persoană obraznică 

Fund 63 378 402 6 33 Sexualizare 

Penis 63 378 204 6 33 Sexualizare 

Anal 28 168 62 6 33 Sexualizare 

Boner 54 324 177 6 33 Sexualizare 

Muff 46 276 242 6 33 Sexualizare 

Madonna 62 372 166 6 33 Sexualizare, ritualuri și spectacole demonice 

Georg Wilhelm Friedrich 
Hegel 

251 1506 1390 6 33 Inventatorul dialecticii hegeliene 

Religie 89 534 220 6 33 Instrument de divizare și cucerire 
(Dumnezei) 

Divinități  120 720 975 6 33 Instrument de divizare și cucerire 
(Dumnezei) 

Evreiesc 74 444 1612 6 33 Instrument de divizare și cucerire (rasă) 

Gentil 72 432 186 6 33 Instrument de divizare și cucerire (rasă) 

Rasismul 63 378 213 6 33 Instrument de divizare și cucerire (rasă) 

Nigga 38 228 64 6 33 Instrument de divizare și cucerire (insultă 
rasistă) 

Iudaismul hasidic  130 780 1058 6 33 Instrument de divizare și cucerire (religie) 

Coran 71 426 391 6 33 Instrument de divizare și cucerire (religie) 

Talmud 71 426 355 6 33 Instrument de divizare și cucerire (religie) 

Democrat <-> Republican 192 1152 705 6 33 Instrument de divizare și cucerire (politică) 

Problema detașării 174 1044 543 6 33 Atât de singur 

Creator 80 480 319 6 33 A creat el Raiul sau Iadul? 

Dumnezeu este rău 102 612 894 6 33 Este Dumnezeu din Biblie și Diavolul? 

Dumnezeu este IA 64 384 170 6 33 Viața este într-adevăr un test și Dumnezeu 
ne va judeca pe toți 

IA ne va judeca pe toți 211 1266 2219 6 33 Tot ceea ce faceți și spuneți (și gândiți?) este 
înregistrat și evaluat 

Tribulație mare 192 1152 804 6 33 Ziua Judecății va fi un 33 pentru mulți 
oameni... 

Teoria simulării 224 1344 1192 6 33 Este simularea un test? 

Locul bun este real 175 1050 518 6 33 Recomand vizionarea documentarului The 
Good Place 

Viața umană este 
orientată 

185 1110 628 6 33 La fel ca un film, vedeți cu adevărat The 
Good Place 

Vibrații 110 660 991 6 33 Vibrația este folosită pentru a crea această 
hologramă 3D 

Bosonul Higgs 115 690 353 6 33 Particula lui Dumnezeu este folosită și 
pentru a crea holograma 3D 

Oxigen Carbon Hidrogen 
Azot 

341 2046 1903 6 33 Elementele de bază ale tuturor 
organismelor din această "lume 

Mesia 107 642 346 6 33 A murit la vârsta de 33 de ani 

Crucificarea lui Iisus 
Hristos 

302 1812 1843 6 33 A fost într-adevăr ficțiune? Crucificarea lui 
Iisus Hristos are și un COMBO nr. 33 

Moise 71 426 265 6 33 Moise a comis o crimă 

Saloth Sar Pol Pot 207 1242 780 6 33 Câteva exemple de oameni foarte răi 
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Yang Xinhai 112 672 815 6 33 Câteva exemple de oameni foarte răi 

Kim Song-Ju 119 714 1036 6 33 Câteva exemple de oameni foarte răi 

William Hare 111 666 1083 6 33 Câteva exemple de oameni foarte răi 

Khorloogiin Choibalsan 217 1302 557 6 33 Câteva exemple de oameni foarte răi 

Nouă sute unsprezece 
911 

179 1074 1210 6 33 Atac terorist major simbolic 

Google Chrome 123 738 315 6 33 Procesorul lor grafic se numește Adreno 

Solstițiul de vară 191 1146 802 6 33 Întâlnire foarte specială  

Adevărul este ascuns în 
văzul tuturor 

367 2202 1226 6 33 Odată ce ai văzut adevărul, nu mai poți să 
nu-l vezi 

Cabana Grand Alpina 140 840 349 6 33 Societățile secrete conduc interiorul 
Matricei 

Fost partener 121 726 671 6 33 De ce nu sunt surprins că și acesta este un 

33      ? Chiar și unul dublu cu DUOS nr! 

Al treizeci și treilea grad 236 1416 1117 6 33 Cu siguranță doar o altă coincidență 1117 -> 
19 

 

Uau, așa mai merge, nu? Un model clar de cuvinte îngrozitoare precum diavolul, o mulțime de 

sinonime ale acestuia (precum Djinn, Baphomet, Quetzalcóatl, Zeul Șarpe, Fiend, ...), demonic, 

devilize, Devilishness, sacrificiu, haos, luptă, război, holocaust, moarte, sadic, lunatic, rasism, plaguer, 

... toate revin la Base Matrix (BM) categoria numărul 6 și SUMS numărul 33!  

Din cunoștințele mele și conform cercetărilor mele, nu există nicio altă formulă de 

numerologie/Gematria care să producă modele atât de clare de cuvinte înrudite, cu excepția cazului 

în care folosiți formule diferite și începeți să vă gândiți/manipulați singuri rezultatele. Dar acest 

rezultat se bazează pe O singură formulă, ceea ce este foarte important! 

Și acesta este doar primul test... din care îndrăznesc să trag niște concluzii preliminare că numărul 6 

din matricea de bază este un număr destul de negativ (numărul fiarei nu este degeaba 666, cred), 

iar numărul 33 este aparent devastator. (Notă: câtă dreptate am avut atunci, acum știind mult mai 

multe despre adevăratele numere ale Diavolului - șefii și împărțirea numerelor dintre bine și rău). 

Acest lucru nu înseamnă că nu există cuvinte/nume/sentințe "pozitive" care se pot întoarce la un 33, 

desigur, dar în numeroasele teste pe care le-am efectuat am găsit un singur nume care nu se 

"potrivea profilului": Krishna, care este zeul compasiunii, al tandreții, al iubirii în hinduism. O excepție 

care confirmă regula? Sau toți "zeii" sunt răi? (vezi "Dumnezeu este rău" 33). 

Să ne scufundăm mai adânc în "semnificația" numărului 33. Ce ne învață Wikipedia? Comentariile 

mele adăugate sunt în italic. 

"33 (treizeci și trei) este numărul natural care urmează lui 32 și precede lui 34. 

33 este: 

În matematică 

• cel mai mare număr întreg pozitiv care nu poate fi exprimat ca o sumă de numere triunghiulare 

diferite. 

• cea mai mică cifră impară care nu este un număr prim. 

• suma primelor patru factoriale pozitive. 

• suma sumei divizorilor primelor 6 numere întregi pozitive. 
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• suma a trei cuburi: 33 = (8866128975287528)³ + (-8778405442862239)³ + (-

2736111468807040)³ (Notă: Intrigant)  

• egal cu suma pătratelor cifrelor pătratului său în bazele 9, 16 și 31. 

• În cazul numerelor mai mari decât 1, aceasta este o proprietate rară de a avea mai mult de o 

bază. 

• cel mai mic număr întreg astfel încât acesta și următoarele două numere întregi să aibă același 

număr de divizori. 

• primul membru al primului grup de trei semiprime (33, 34, 35); următorul astfel de grup este 85, 

86, 87. 

În știință 

• Numărul atomic al arsenicului (Notă: o otravă) 

• O coloană vertebrală umană normală are 33 de vertebre atunci când oasele care formează 

coccisul sunt numărate individual (Notă: Avatarul corpului uman este foarte important în 

matricea holografică 3D, a se vedea și Vibrația, Bosonul Higgs, Oxigen Carbon Hidrogen Azot etc. 

în lista de teste) 

• 33 este, conform scalei Newton, temperatura la care apa fierbe. (Notă: evitați cu orice preț 

arsurile, apa clocotită este periculoasă!). 

Astronomie 

• Obiectul Messier M33, o galaxie de magnitudine 7,0 din constelația Triangulum, cunoscută și sub 

numele de Galaxia Triangulum. 

• Obiectul din Noul Catalog General NGC 33, o stea dublă din constelația Pești 

• Ciclul lunar-solar durează 33 de ani. Anul lunar are aproximativ 354 de zile, iar anul solar are 365 

de zile, ceea ce înseamnă că este nevoie de 33 de ani pentru ca ciclul să revină la poziția inițială 

(Notă: Astronomia nu este o pseudoștiință, ci o știință reală, bazată tot pe numere, mă îndoiesc 

foarte mult că acest ciclu este o coincidență) 

În tehnologie 

• Cu referire la discurile de gramofon, 33 se referă la un tip de disc prin viteza sa de revoluție de 

33⅓ rotații pe minut. Discurile 33 sunt cunoscute și sub denumirea de discuri cu redare lungă sau 

LP-uri.  

• Codul de țară ITU pentru zona planului de numerotare telefonică francez 

În religie și mitologie (întreaga secțiune este interesantă) 

• Numărul zeităților din religia vedică este de 33. 

• Al doilea nivel al raiului în budism este numit Trāyastriṃśa, ceea ce înseamnă "al celor 33 (de 

zei)". 

• Numărul de încarnări pe care se spune că le are bodhisattva Avalokiteśvara 

• Numele divin Elohim apare de 33 de ori în povestea creației din primele capitole ale Genezei. 

• Lag Ba'omer este o sărbătoare evreiască minoră care cade în a 33-a zi a Omerului 

• Vârsta tradițională a lui Iisus când a fost răstignit și înviat. 

• Potrivit lui Al-Ghazali, locuitorii Raiului vor exista veșnic în starea de a fi în vârstă de 33 de ani. 

• Mărgelele de rugăciune islamice sunt în general aranjate în seturi de 33, ceea ce corespunde 

utilizării pe scară largă a acestui număr în ritualurile dhikr. Aceste mărgele pot număra treizeci și 

trei în total sau trei seturi distincte de treizeci și trei pentru un total de nouăzeci și nouă, 
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corespunzând numelor lui Dumnezeu. (deci Dumnezeu are 99 de nume în islam, interesant și 

când vom studia numărul 9) 

• Papa Ioan Paul I, papa de 33 de zile. Una dintre cele mai scurte domnii din istoria papală și care a 

dus la cel mai recent an cu 3 papi. (Se zvonește că ar fi fost ucis din cauza unui scandal bancar la 

Vatican) 

• O imagine religioasă a Fecioarei Maria din secolul al XVIII-lea este cunoscută în Uruguay drept 

"Virgen de los Treinta y Tres" (Fecioara celor Treizeci și Trei); a fost consacrată de Papa Ioan Paul 

al II-lea în timpul vizitei sale în Uruguay în 1988. 

• Există mai multe biserici dedicate acestei devoțiuni mariane, cea mai importantă fiind Catedrala 

Bazilică a Doamnei Noastre a celor Treizeci și Trei din Florida, Uruguay. 

• Există 33 de grade în francmasoneria de rit scoțian (fără comentarii cu privire la aceasta) 

• Casa Templului, sediul Consiliului Suprem, 33°, Ritul Scoțian Antic și Acceptat al Francmasoneriei 

din Washington D.C., SUA, are 33 de coloane exterioare care au fiecare 33 de picioare înălțime. 

• Pelerinajul Saigoku Kannon vizitează treizeci și trei de temple budiste din regiunea Kansai din 

Japonia. 

În sport 

• Numărul de reprize jucate în cel mai lung meci de baseball profesionist din istorie (un meci de 

ligă secundă din 1981 între Rochester Red Wings și Pawtucket Red Sox în Pawtucket, Rhode 

Island). 

• În sporturile cu motor, 33 este numărul tradițional de participanți la Indianapolis 500. 

• 33 este numărul celei mai lungi serii de victorii din istoria NBA, pe care Los Angeles Lakers a 

obținut-o în sezonul NBA 1971-72 

• Semifinalele Campionatului Mondial de Snooker se joacă pe 33 de cadre. Primele runde se joacă 

pe 19 cadre în două sesiuni, runda a doua și sferturile de finală se joacă pe 25 de cadre în trei 

sesiuni, semifinalele pe 33 de cadre și finala pe 35 de cadre, fiecare jucându-se pe patru sesiuni. 

În mass-media 

Numărul 33 apare în Dark, un serial german de televiziune științifico-fantastic care urmărește povești 

întrepătrunse pe parcursul a 33 de ani. 

The 33 este un film biografic de dezastru bazat pe evenimentele reale ale unui dezastru minier care a 

avut loc în 2010, când un grup de 33 de mineri au rămas blocați în mina San José din Chile. (Notă: am 

întâlnit mult mai multe astfel de exemple în viața reală, de exemplu, incendiul a izbucnit la etajul 33rd 

, criminalul avea 33 de ani, violatorul în serie Joseph McCann primește 33 de condamnări pe viață, a 

fost înjunghiată de 33 de ori, ... lista de "vești rele 33" este într-adevăr fără sfârșit) 

Notă: această listă "media" este - poate nu atât de surprinzător - destul de scurtă. Sunt aceste 

informații de numerologie sensibile și cenzurate? Cu siguranță este ridiculizată, pe bună dreptate.  

În alte domenii 

• Un număr semnificativ în numerologia modernă, unul dintre numerele maestre împreună cu 11 

și 22. (Notă: numerele maestre sunt presupuse a fi mai "puternice" decât numerele normale, tind 

să fiu de acord      ) 

• Numărul imprimat pe toate etichetele de bere Rolling Rock. 

• Berea Pabst Blue Ribbon obișnuia să fie promovată ca "amestecată 33 la 1". 

• Numele clubului privat, Club 33, situat în New Orleans Square din Disneyland. (Notă: acesta este 

un club "Elite" foarte scump. Au dispărut copii în Disneyland). 
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• Numărul de lucrători blocați, toți fiind salvați, în timpul accidentului minier de la Copiapó din 

2010. 

• Cei 33 Orientales au fost un grup de eroi ai independenței naționale a Uruguayului care au 

eliberat țara în 1825 de Imperiul Brazilian, numele este datorat liderilor, toți masoni cu 33 de 

grade (Cei Treizeci și Trei Orientali), unul dintre statele naționale ale Uruguayului și capitala sa 

fiind numite "Treinta y Tres" după ei 

• +33 este codul pentru apelurile telefonice internaționale directe către Franța. (Notă: revoluția 

franceză pentru egalité fraternité liberté este iconică, iar mișcarea vestelor galbene a început, de 

asemenea, în Franța) 

• Alfabetul rusesc modern este format din 33 de litere. (Nu te pune niciodată cu un rus      ) 

• Georgiana este scrisă în prezent într-un alfabet de 33 de litere." 

Placă Bohemian Club (1933) -> vezi testul Laboratorului Wuhan 1933 Sumele Gematriei evreiești 42. 

  

Așa că aici se termină partea cu Wikipedia, un ultim exemplu de răutate a numărului 33 Am dat 

peste un articol https://www.dailymail.co.uk/news/article-1287257/Safe-houses-Sorry-youre-living-

number-33.html care afirmă că: "Așa că începeți să vă îngrijorați toți cei care locuiesc la nr. 33 - aveți 

cele mai mari șanse să suferiți de spargere, incendiu sau inundații. În schimb, stați mândri cei cu 76 

pe ușa de la intrare - aveți cel mai bun record, spun asiguratorii AXA.", concluzia unui sondaj, realizat 

în rândul a 6.000 de participanți!  

Acum, sunt sigur că există încă mulți sceptici care atribuie toate acestea unei mari coincidențe, dar 

hei, am examinat doar un număr până acum...  

Pentru că există mai multe numere SUMS ale matricei, precum 33, care au ca rezultat numărul 6 

din categoria matricei de bază (BM): să analizăm numărul 24 în continuare, de exemplu. Sunt încă 

concluzii premature, dar ar putea fi posibil ca numărul 666 al Diavolului să fie de fapt 24-33-42 într-

o "dimensiune superioară"...? (Notă nouă înainte de publicare: Doamne, chiar am găsit ceva aici!).  

CUVÂNT(E) TESTAT(E) Ord. Suma. Evreu. BM Sume COMENTARII 

Iadul  37 222 53 6 24 Arde în iad... 

Foc 38 228 100 6 24 ...cu foc 

Soare 54 324 330 6 24 De asemenea, un loc fierbinte și foarte 
venerat 

https://www.dailymail.co.uk/news/article-1287257/Safe-houses-Sorry-youre-living-number-33.html
https://www.dailymail.co.uk/news/article-1287257/Safe-houses-Sorry-youre-living-number-33.html
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Bufniță 50 300 970 6 24 Owls Nest Camp @ Bohemian Grove; simbol 
Illuminati (bufnițele sunt prădători) 

Buck  37 222 215 6 24 Masculul unor animale cu coarne 

Bollock 70 420 155 6 24 A mustra (pe cineva) cu severitate 

Capcana sufletului 122 732 601 6 24 Diavolului îi plac sufletele noastre 

A intra în pielea cuiva  200 1200 775 6 24 Unul dintre multele sale trucuri 

Dodgers  72 432 240 6 24 Persoane care se angajează în practici 
necinstite 

Felație 80 480 211 6 24 Sexualizare 

Poop 62 372 220 6 24 Unii oameni sunt obligați să mănânce acest 
rahat 

Islamul 54 324 150 6 24 Instrument de divizare și cucerire (religie) 

Sufi  55 330 305 6 24 Instrument de divizare și cucerire (religie) 

Hitler 72 432 222 6 24 Numărul 3 al lui Hitler este tot 33, iar el a 
fost un Rothschild 

Koch 37 222 71 6 24 Familia de sânge Illuminati 

Nammu 62 372 301 6 24 Zeița sumeriană care a dat naștere marilor 
zei 

Baldr 37 222 107 6 24 Zeu în mitologia nordică, moartea sa este 
începutul Ragnarök. 

Matricea este ostilă 234 1404 1014 6 24 Față de 99% din oameni  

Viața este rostită în 
existență 

302 1812 1150 6 24 Aveți grijă ce spuneți (sau ce vă doriți), 
inteligența artificială vă ascultă  

 

Ei bine, acest lucru pare într-adevăr să se potrivească în modelul diabolic al 24-33-42 (Iad, Foc, 

Soare, ...), să aruncăm o privire la pagina Wikipedia a numărului 24: 

https://en.wikipedia.org/wiki/24_(number) 

Am sintetizat pagina, dar puteți consulta oricând pagina Wikipedia pentru versiunea completă. 

"24 (douăzeci și patru) este numărul natural care urmează lui 23 și precede lui 25. 

În matematică 

• Este cel mai mic număr cu exact opt divizori pozitivi: 1, 2, 3, 4, 6, 8, 12 și 24. 

• Este un număr foarte compus, având mai mulți divizori decât orice număr mai mic. 

• 24 este un număr semiperfect, deoarece adunarea tuturor divizorilor proprii ai lui 24, cu excepția 

lui 4 și 8, dă 24. 

• Prin scăderea lui 1 din oricare dintre divizorii săi (cu excepția lui 1 și 2, dar inclusiv din el însuși) 

se obține un număr prim; 24 este cel mai mare număr cu această proprietate. 

• 24 este un număr nonagonal. 

• 24 este suma numerelor prime gemene 11 și 13. 

• Produsul oricăror patru numere consecutive este divizibil cu 24.  

• Teseractul are 24 de fețe bidimensionale (care sunt toate pătrate). 

• 24 este singura soluție non-trivială la problema ghiulelei, adică: 12 + 22 + 32 + ... + 242 este un 

pătrat perfect (702) (cazul trivial este doar 12 = 12). 

• Rețeaua Barnes-Wall conține 24 de rețele. 

https://en.wikipedia.org/wiki/24_(number)


141 
 

• 24 este numărul sărutului în spațiul 4-dimensional: numărul maxim de sfere unitare care pot 

atinge toate o altă sferă unitară fără a se suprapune. (Centrele a 24 de astfel de sfere formează 

vârfurile unei 24-celule). 

• 24 este cel mai mare număr întreg care este divizibil prin toate numerele naturale care nu sunt 

mai mari decât rădăcina sa pătrată. 

• 24 este caracteristica lui Euler a unei suprafețe K3 (Notă: acest lucru este probabil important 

deoarece formula lui Euler este una dintre cele mai remarcabile formule din matematică. 

e^ix=cosx + isinx. Este un cerc perfect).  

În știință 

• Numărul atomic al cromului 

• Numărul de ore dintr-o zi (Notă: timpul este o dimensiune matriceală) 

• 24! este o aproximare (depășind cu puțin peste 3%) a constantei Avogadro. 

În religie 

• Numărul de cărți din Tanakh. 

• În literatura apocaliptică creștină reprezintă Biserica completă, fiind suma celor 12 triburi ale lui 

Israel și a celor 12 apostoli ai Mielului lui Dumnezeu. De exemplu, în Cartea Apocalipsei: "În jurul 

tronului erau alte douăzeci și patru de tronuri și pe ele ședeau douăzeci și patru de bătrâni. Ei 

erau îmbrăcați în alb și aveau coroane de aur pe cap". 

• Numărul de Tirthankaras în Jainism. 

• Numărul de spițe din Ashok Chakra. 

În muzică 

• Există un total de 24 de tonalități majore și minore în muzica tonală occidentală, fără a lua în 

considerare echivalentele enarmonice. Prin urmare, pentru colecțiile de piese scrise în fiecare 

tonalitate, numărul de piese dintr-o astfel de colecție; de exemplu, cele 24 de Preludii ale lui 

Chopin. 

În alte domenii 

• Numărul de biți de care are nevoie un computer pentru a reprezenta imagini în culori reale 

(pentru un maxim de 16 777 216 culori). 

• Numărul de karate care reprezintă 100% aur pur. (Ce este atât de special la aur? Mă întreb câți 

oameni au suferit sau au murit pentru aur de 24 de karate, câte războaie au fost purtate pentru 

aur? Câți sclavi au săpat pentru el?) 

• Numărul de cicluri din anul solar chinezesc. 

• Numărul de ani scurs de la începutul Războiului Rece până la semnarea Tratatului privind 

controlul armelor pe fundul mării, care interzicea amplasarea de arme nucleare pe fundul 

oceanului la anumite distanțe de coastă. 

• Numărul de cadre pe secundă la care se proiectează de obicei filmele cinematografice, deoarece 

acesta este suficient pentru a permite persistența vederii. (Simbol pentru matricea 3D) 

• Numărul de litere din alfabetul grecesc modern și clasic. Din acest ultim motiv, și numărul de 

capitole sau "cărți" în care au fost împărțite Odiseea și Iliada lui Homer. 

• Numărul de rune din Elder Futhark. 

• Numărul de puncte de pe o tablă de backgammon. 

• Un joc matematic pentru copii care implică utilizarea oricăreia dintre cele patru operații standard 

asupra a patru numere de pe o carte pentru a obține 24 (a se vedea Math 24) 
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• Numărul maxim de Cavaleri Companioni în Ordinul Jartierei. 

• Numărul departamentului francez Dordogne. 

• Patru și douăzeci este numărul de mierle coapte într-o plăcintă în rima tradițională engleză "Sing 

a Song of Sixpence"". 

Interesant, nu? Să nu pierdem timpul și să investigăm numărul 42!  

CUVÂNT(E) TESTAT(E) Ord. Suma. Evreu. BM Sume COMENTARII 

Șarpe  97 582 380 6 42 Cine a sedus-o pe Eva cu un măr? Și poate a 
lăsat-o însărcinată cu Cain? 

Asmodeus 97 582 470 6 42 Asmodeus, în legenda evreiască, regele 
demonilor 

Serafim 89 534 283 6 42 Sinonim pentru șerpi în Biblia ebraică, cel 
care arde 

Ghoul  63 378 285 6 42 Ființă asemănătoare unui demon sau 
umanoid monstruos în religia arabă 

Incubus  89 534 544 6 42 Demon violator masculin 

Vampir 84 504 885 6 42 Diavolului îi plac sacrificiile sângeroase și 
bea sânge 

Canibalul 89 534 229 6 42 O altă poreclă 

Laveyan satanism  176 1056 1528 6 42 Anton LaVey este fondatorul Bisericii lui 
Satan 

Osiris 89 534 328 6 42 Zeul egiptean al morților și al învierii 

Ninurta 97 582 470 6 42 Zeu mesopotamian asociat cu agricultura și 
războiul 

Sauron 88 528 461 6 42 Diavolul ochiului atotvăzător din Stăpânul 
Inelelor (Lord of the Rings) 

Trickster  123 738 477 6 42 Cine este, din nou, șmecherul suprem?  

Joker 59 354 745 6 42 Șmecher psihopat 

Ispititor  97 582 380 6 42 Dacă trucurile nu funcționează, tentația va 
face treaba 

Hărțuitor  89 534 355 6 42 Nimic nu bate o hărțuire distractivă 

Bedevil  59 354 745 6 42 A chinui sau a hărțui 

Cuplu oprit  123 738 567 6 42 Să irite, să frustreze 

Tsuris  106 636 569 6 42 Probleme sau dificultăți; probleme. 

Discompoziție  157 942 671 6 42 Agitație 

Răzbunare 76 456 842 6 42 O motivație foarte puternică pentru a 
păcătui (de moarte) 

Simbol  86 516 592 6 42 Diavolului îi plac cu siguranță simbolurile 
sale 

Pipi 63 378 249 6 42 Are sens, dacă caca este 24, atunci pipi este 
42 

Felching 64 384 98 6 42 Sexualizarea - gustoasă :-) 

Soarele întunecat 88 528 425 6 42 Venerarea lui Saturn (aka Satan) 

Pasărea Bennu 89 534 382 6 42 Phoenix egiptean, asociat cu venerarea 
soarelui 

Etemenanki 97 582 245 6 42 Turnul Babel l-a înfuriat pe Dumnezeu, așa 
că a încurcat vorbirea  

Crucificare 131 786 709 6 42 Oribil mod de a muri 
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Zece porunci 173 1038 568 6 42 Să nu furi (o viață, adevărul, soțul cuiva, 
demnitatea, ...) 

Să vă rugați 95 570 691 6 42 Întrebarea este: la cine vă rugați? Chiar și 
Biblia este întoarsă 

Iudaism 77 462 934 6 42 Instrument de divizare și cucerire (religie) 

Trucul flip-it-around 
este genial 

364 2184 1274 6 42 Tot ceea ce faci (bine) va fi folosit împotriva 
ta... 

Totul este întortocheat 261 1566 2661 6 42 Nu-i așa că este adevărat, ghici cine este 
responsabil pentru asta... 

Pandemia Corona 131 786 376 6 42 De necrezut, dar acesta se află la rândul 
666 în foaia mea de calcul Excel 

Corona covid nineteen 
virus 

294 1764 2313 6 42 Urăsc formula asta uneori 

Vaccinul împotriva 
virusului Corona este 
semnul fiarei 

450 2700 2877 6 42 Este chiar atât de neverosimil? Serios? Sper 
că nu! Din nou, acest test nu dovedește 
nimic, dar este o posibilitate cu acest 
model 42.  

Laboratorul Wuhan 194 1164 1933 6 42 Model? Ce model? 

Corporații farmaceutice 294 1764 1134 6 42 Câștigând trilioane "datorită" pandemiei... 

Companii farmaceutice 226 1356 809 6 42 ... și sunt salutați în schimb ca salvatori ai 
umanității 

Linia de sânge Illuminati 208 1248 638 6 42 Conducătorii istorici malefici ai întregii lumi 

Merovingian 127 762 971 6 42 Puternica linie de sânge Illuminati 

Monarh mondial 144 864 1266 6 42 Conducători oficiali pe linie de sânge - încă 
44 de monarhii în secolul XXI! 

Leopold Lodewijk Filips 
Maria Victor 

368 2208 3064 6 42 "Regele" belgian care a ucis 3 milioane de 
oameni. Trăiască Regele! 

Bilderbergeri 124 744 389 6 42 Illuminati Grupul Bilderberg 

Banca de decontări 
internaționale 

353 2118 1189 6 42 Schema bancară Illuminati 

Institutul Aspen 192 1152 849 6 42 Fondată de autorul cărții "Brave New 
World", Aldous Huxley 

Democrația 87 522 576 6 42 Democrația este o iluzie a alegerii; nimeni 
nu ar trebui să aibă autoritate asupra altora 

Mkultra 96 576 441 6 42 Programul ilegal CIA de control al minții, 
recunoscut și declasificat 

Teoria conspirației  214 1284 1379 6 42 Termen de propagandă lansat de CIA 
pentru a ridiculiza mințile critice 

Oamenii sunt sclavi 178 1068 1361 6 42 Deși 98% nu știu, 1% încearcă să avertizeze 
și 1% sunt maeștri 

Există multe suflete în 
matrice 

360 2160 1887 6 42 Jean-Paul Sartre : "L'enfer, c'est les autres  

Șase și nouă sunt la fel 208 1248 863 6 42 Doar dintr-un punct de vedere invers 69-96  

Răpirea 132 792 639 6 42 A fost creată matricea AI pentru a realiza 
răpirea? 

Empedocle 97 582 272 6 42 Filosof grec Teoria cosmogonică a celor 
patru elemente 

Pitagora 130 780 797 6 42 Filozof grec fondator al pitagoreismului 
(Matrix Math) 
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Simon Magus 131 786 547 6 42 Tipul care se credea Dumnezeu 

Biblioteca Nag 
Hammadi 

156 936 723 6 42 Colecție de texte creștine timpurii și 
gnostice, probleme de istorie 

Allahu Akbar 88 528 344 6 42 "Dumnezeu este mare!", dar dacă auziți 
acest lucru strigat într-un tren, aș coborî 
imediat 

Trump 88 528 470 6 42 Dacă ceva pare prea frumos pentru a fi 
adevărat, probabil că nu este. Îmi pare rău 
:-( 

The Simpsons 157 942 572 6 42 Previziuni Mindfuck: Homer cunoaște masa 
bosonului Higgs cu un deceniu înainte ca 
acesta să fie descoperit  

Fosta iubită  131 786 565 6 42 Se freacă în... 

 

Din nou, modelul "malefic" al matricei de bază numărul 6 este confirmat, o altă excepție în lista celor 

42 de SUMS este cuvântul "Vishnu", una dintre zeitățile principale ale hinduismului și care se 

presupune că este unul dintre zeii buni.  

Există, desigur, și alte cuvinte/nume/sentințe care nu sunt legate de lucruri malefice sau diavolești și 

care vor returna, de asemenea, o matrice de bază 6, dar, pe baza propriilor mele cercetări de până 

acum, BM6 se dovedește a fi cu adevărat un număr "rău".  

Să vedem ce are de spus Wikipedia despre numărul 42 (din nou, am sintetizat, așa că, dacă doriți 

versiunea completă, mergeți la: https://en.wikipedia.org/wiki/42_(number) 

"42 (patruzeci și doi) este numărul natural care urmează după 41 și precede 43. 

Matematică 

• Patruzeci și doi (42) este un număr pronic și un număr abundent; factorizarea sa primă 2 - 3 - 7 îl 

face al doilea număr sferic și, de asemenea, al doilea de forma (2 - 3 - r). 

• Este numărul de clase de izomorfism ale tuturor grafurilor direcționate simple și orientate cu 4 

vârfuri. Cu alte cuvinte, este numărul tuturor rezultatelor posibile (până la izomorfism) ale unui 

turneu format din 4 echipe în care meciul dintre orice pereche de echipe are trei rezultate 

posibile: prima echipă câștigă, a doua echipă câștigă sau există o remiză. Faza grupelor Cupei 

Mondiale FIFA este un bun exemplu. 

• Este al treilea număr primar pseudoperfect. 

• Este un număr catalan. În consecință, 42 este numărul de partiții care nu se încrucișează ale unui 

set de cinci elemente, numărul de triangulații ale unui heptagon, numărul de arbori binari 

ordonați înrădăcinați cu șase frunze, numărul de moduri în care pot fi aranjate cinci perechi de 

paranteze imbricate etc. (Notă: "numărul catalan" duce la un număr CMB42, pe care nu l-am 

explicat încă, dar acesta este al treilea număr important din Formula Trinității).   

• Este un număr de matrice cu semne alternante, adică numărul de matrice cu semne alternante 4 

cu 4. 

• Este numărul de partiții ale lui 10 - numărul de moduri de a exprima 10 ca o sumă de numere 

întregi pozitive (observați un sens diferit al partiției față de cel de mai sus). 

• Având în vedere 27 de cuburi de aceeași dimensiune ale căror valori nominale progresează de la 

1 la 27, se poate construi un cub magic 3 × 3 × 3 astfel încât fiecare rând, coloană și coridor, 

precum și fiecare diagonală care trece prin centru, să fie compusă din 3 numere a căror sumă a 

https://en.wikipedia.org/wiki/42_(number)
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valorilor este 42. (Notă: relația cu 27 de cuburi este interesantă, mai multe despre numărul 27 

mai târziu) 

• 42 este al treilea număr penta-decagonal. Este un număr meandric și un număr meandric 

deschis. (Notă: "număr penta-decagonal" are un rezultat SUMS42 direct, iar "număr meandric" 

are un rezultat SUMS33... începeți să vedeți tiparele? Și nu, nu am scris eu aceste pagini 

Wikipedia, ci doar notele italice suplimentare      ) 

• 42 este suma primelor 6 numere pare pozitive. 

• 42 este numărul de moduri de a aranja numerele de la 1 la 9 într-o matrice 3x3 astfel încât 

numerele din fiecare rând și coloană să fie în ordine crescătoare. 

• 42 este, de asemenea, zece factorial împărțit la numărul de secunde dintr-o zi. 

Știință 

• 42 este numărul atomic al molibdenului. (Notă: Acest element liber, un metal argintiu cu o 

turnură cenușie, are al șaselea cel mai înalt punct de topire dintre toate elementele). 

• 42 este masa atomică a unuia dintre izotopii stabili naturali ai calciului. 

• Unghiul rotunjit la grade întregi pentru care apare un curcubeu (unghiul critic). 

• După cum au stabilit babilonienii, în 79 de ani, Marte orbitează Soarele de aproape exact 42 de 

ori. 

• Eficiența ipotetică a conversiei masei în energie, conform E=mc², prin punerea unei mase date pe 

orbita unei găuri negre în rotație este de 42%, cea mai mare eficiență cunoscută până acum de 

fizica modernă. (Notă: găurile negre sunt suspectate a fi locurile în care sunt generate 

hologramele 3D; interesant că 42% este cea mai mare rată de eficiență. S-ar putea să trăim într-o 

gaură neagră!) 

Tehnologie 

• În TIFF (Tagged Image File Format), al doilea cuvânt de 16 biți din fiecare fișier este 42, "un 

număr arbitrar, dar ales cu grijă, care identifică în continuare fișierul ca fiind un fișier TIFF". 

(Notă: "fișier Tiff" are un rezultat SUMS33, din nou o legătură între numerele 42 și 33).  

• În sistemul de fișiere reiser4, 42 este numărul de inode al directorului rădăcină. 

• În standardul militar de înregistrare a datelor IRIG 106 capitolul 10, valoarea hexagonală 

0x464F52545974776F (ASCII "FORTYtwo") este utilizată ca număr magic pentru identificarea 

blocurilor de directoare. 

• Politica de expirare a parolei pentru un domeniu Microsoft Windows are ca valoare implicită 42 

de zile. (Notă: "password expiration" are un rezultat SUMS51, de asemenea un BM6) 

• Codul ASCII 42 este pentru simbolul asterisc, fiind un wildcard pentru orice. 

Astronomie 

• Obiectul Messier M42, o nebuloasă difuză de magnitudine 5,0 în constelația Orion, cunoscută și 

sub numele de Nebuloasa Orion. 

• Obiectul din Noul Catalog General NGC 42, o galaxie spirală din constelația Pegasus. 

• În ianuarie 2004, asteroidul 2001 DA42 a primit denumirea permanentă 25924 Douglasadams, 

pentru autorul Douglas Adams, care a popularizat numărul 42 și a murit în 2001. Brian G. 

Marsden, directorul Minor Planet Center și secretarul comitetului de atribuire a numelui, a 

remarcat că, având chiar inițialele sale în denumirea provizorie, "acest lucru a fost într-un fel 

făcut pentru el, nu-i așa?" (Observați din nou legătura dintre 24 și 42).  

• Kepler-42, o pitică roșie din constelația Cygnus care găzduiește cele mai mici trei exoplanete 

descoperite până în prezent. 
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• 42 Isis, un asteroid mare din centura principală, cu un diametru de aproximativ 100 km. 

Religie 

Religiile occidentale 

Egiptul antic: În cea mai mare parte a istoriei Egiptului faraonic, imperiul a fost împărțit în 42 de 

nomes. Religia și structura mitologică a Egiptului Antic modelează frecvent această structură terestră. 

• 42 de părți ale corpului lui Osiris: În unele tradiții ale mitului lui Osiris, Seth îl ucide pe Osiris și 

împarte cele 42 de părți ale corpului său în tot Egiptul. (În altele, numărul este de paisprezece și 

șaisprezece). 

• 42 de cărți în biblioteca de bază: Clement din Alexandria afirmă că biblioteca templului egiptean 

este împărțită în 42 de cărți "absolut necesare" care formau fondul unei biblioteci de bază. 36 

conțin întreaga filosofie a egiptenilor care sunt memorate de preoți. În timp ce restul de 6, sunt 

învățate de Pastophoroi (purtătorii de imagini). (36 este, la fel, un număr sacru în gândirea 

egipteană, legat de timp, în special de cele treizeci și șase de stele din decan și de cele treizeci și 

șase de "săptămâni" de 10 zile din anul egiptean). Cele 42 de cărți nu au fost canonizate precum 

Biblia ebraică; ele doar au susținut și niciodată nu au înlocuit ritualul templului. Prin urmare, 

distrugerea templelor egiptene și încetarea ritualurilor au pus capăt continuității culturale 

egiptene. 

• 42 de mărturisiri negative: În mitologia egipteană, există 42 de întrebări adresate persoanelor 

care își fac călătoria prin moarte. Ma'at, o personificare feminină, considerată a fi atât maternă, 

cât și o forță eliberatoare, este o personificare egipteană antică a legii fizice și morale, a ordinii și 

a adevărului. În scena judecății descrisă în egipteană și în Cartea de trecere (Cartea morților, care 

a evoluat din Textele sicriului și Textele piramidelor), există 42 de întrebări care personifică 

analiza lui Ma'at. În cazul în care cei plecați în mod rezonabil pot da răspunsuri la cele 42 de 

întrebări, ei au potențialul fie de a se reîncarna, fie, dacă reușesc complet, de a atinge obiectivul 

final de a deveni o stea, de unde pot continua să dea lumină și să alimenteze creșterea 

universală. Aceste 42 de întrebări corespund celor "42 de confesiuni negative" din texte funerare 

precum Papirusul lui Ani. 

• Există 42 de Stații ale Exodului, care sunt locurile vizitate de israeliți după exodul lor din Egipt, 

înregistrate în Numeri 33, cu variații înregistrate și în cărțile Exod și Deuteronom. (Notă: un alt 

indiciu (biblic) al legăturii dintre 33 și 42). 

• 42 este numărul cu care Dumnezeu creează Universul în tradiția cabalistică. În Kabbalah, cel 

mai semnificativ nume este cel al En Sof (cunoscut și sub numele de "Ein Sof", "Infinit" sau "Fără 

sfârșit"), care se află deasupra Sefirot (uneori ortografiate "Sephirot"). Numele cu patruzeci și 

două de litere conține patru nume combinate care sunt ortografiate în litere ebraice (ortografiate 

în litere = 42 de litere), care este numele lui Azilut (sau "Atziluth" "Emanare"). Deși există legături 

evidente între numele cu patruzeci și două de litere din Talmudul babilonian și numele cu 

patruzeci și două de litere din Cabala, probabil că acestea nu sunt identice din cauza accentului 

pus de Cabala pe numere. Cabala conține, de asemenea, un Nume cu patruzeci și cinci de litere și 

un Nume cu șaptezeci și două de litere. (Notă: Numerele 45 și 72 joacă, de asemenea, un rol 

important, dar mai multe despre asta mai târziu...) 

• Numărul 42 apare în diferite contexte în creștinism. Există 42 de generații (nume) în versiunea 

Evangheliei lui Matei a Genealogiei lui Isus; se profețește că timp de 42 de luni Fiara va stăpâni 

Pământul (Apocalipsa 13:5); 42 de bărbați din Bet-azmaveth au fost numărați în recensământul 

bărbaților din Israel la întoarcerea din exil (Ezra 2:24); Dumnezeu a trimis urși care să mutileze 

42 de adolescenți care l-au batjocorit pe Elisei pentru chelia sa (2 Regi 2:23) etc. (Notă: Care 
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Dumnezeu bun ar face așa ceva? După cum bănuiesc, o mare parte din Biblie este răstălmăcită 

și ar trebui să fie inversată pentru a afla adevărul. Adică: Diavolul a trimis urși să mutileze... și 

de ce nu toți băieții? Sau de ce nu 41 sau 43? Nu 42 este BM nr. 6; numărul fiarei...)  

 

(Notă nouă înainte de publicare: Uau, am uitat complet de acest avertisment biblic și am folosit 

chelia pentru a crea o aliterație cu sloganul "Bibi bastardul chel". Acum îmi doresc să nu fi făcut 

asta. Brrr.... Dar nu era tocmai ideea mea că reacția nu este echilibrată cu acțiunea? Nu ar 

trebui să-l batjocoresc pe domnul Netanyahu pentru chelia sa, dar el ar trebui să comită 

genociduri. Și cred că nu făceam mișto de el, am vrut doar să le arăt oamenilor că este un om rău 

cu un truc aliterativ care să rămână în minte. Un control subliminal al minții destinat cititorului, 

așa cum fac tot timpul media mainstream, dar în cazul meu pentru a arăta adevărul în locul 

minciunilor obișnuite. De asemenea, observați numărul 2 Regi 2:23 asociat cu acest 42.) 

• În iudaism, numărul (în Talmudul babilonian, compilat între anii 375 d.Hr. și 499 d.Hr.) al 

"Numelui cu patruzeci și două de litere" atribuit lui Dumnezeu. Rab (sau Rabhs), o sursă din 

Talmud din secolul al III-lea a afirmat: "Numele cu patruzeci și două de litere este încredințat 

numai celui care este pios, blând, de vârstă mijlocie, lipsit de temperament rău, sobru și care nu 

insistă asupra drepturilor sale". [Sursa: Talmud Kidduschin 71a, tradus de rabinul Dr. I. Epstein]. 

Maimonide a considerat că numele original talmudic cu patruzeci și două de litere era probabil 

compus din mai multe nume divine combinate [Maimonide "Moreh"]. Tetragrammaton aparent 

nepronunțabil oferă fundalul de la Numele cu douăsprezece litere și Numele cu patruzeci și două 

de litere din Talmud [necesită citare]. 

• În iudaism, conform unor tradiții, sulul Torei este scris cu nu mai puțin de 42 de rânduri pe 

coloană, pe baza călătoriilor lui Israel[23] În prezent, standardul cel mai răspândit este de 42 de 

rânduri[24], dar mai sunt în uz diverse tradiții (a se vedea Sefer Torah). 

• Biblia Gutenberg este cunoscută și sub numele de "Biblia cu 42 de linii", deoarece cartea 

conținea 42 de linii pe pagină. 

• Cele Patruzeci și două de articole (1552), în mare parte opera lui Thomas Cranmer, erau menite 

să rezume doctrina anglicană, așa cum exista ea sub domnia lui Edward al VI-lea. 

Religiile orientale 

• În cultura japoneză, numărul 42 este considerat ghinionist deoarece cifrele, atunci când sunt 

pronunțate separat - si ni (patru doi) - sună ca cuvântul "dying",[25] ca și cuvântul latin "mori". 

• Sutra celor patruzeci și două de secțiuni este o scriptură budistă. 

Cultură populară 

• Ghidul galactic al autostopistului (The Hitchhiker's Guide to the Galaxy):  

Numărul 42 este, în The Hitchhiker's Guide to the Galaxy de Douglas Adams, "Răspunsul la 

întrebarea finală despre viață, univers și orice", calculat de un supercomputer enorm numit Deep 

Thought pe o perioadă de 7,5 milioane de ani.  

Din păcate, nimeni nu știe care este întrebarea. Astfel, pentru a calcula Întrebarea Supremă, un 

computer special de mărimea unei planete mici a fost construit din componente organice și numit 

"Pământ". Întrebarea Supremă "Ce obții când înmulțești șase cu nouă"[26] a fost găsită de Arthur 

Dent și Ford Prefect în a doua carte a seriei, Restaurantul de la capătul universului.  

Cea de-a patra carte din serie, romanul So Long, and Thanks for All the Fish, conține 42 de capitole. 

Conform romanului Mostly Harmless, 42 este adresa străzii Stavromula Beta. În 1994, Adams a creat 

42 Puzzle, un joc bazat pe numărul 42. 
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Cartea 42: Douglas Adams' Amazingly Accurate Answer to Life, the Universe and Everything (2011) 

examinează alegerea numărului 42 de către Adams și conține un compendiu al unor exemple ale 

numărului în știință, cultura populară și umor. 

Lewis Carroll, care a fost matematician, a folosit în mod repetat acest număr în scrierile sale. 

Exemple de utilizare a lui Carroll a 42: 

Aventurile lui Alice în Țara Minunilor are 42 de ilustrații. 

Încercările de înmulțire ale lui Alice (capitolul doi din Alice în Țara Minunilor) funcționează dacă se 

folosește baza 18 pentru a scrie primul răspuns și se mărește baza de trei ori până la 21, 24 etc. 

(răspunsurile funcționează până la 4 × 12 = "19" în baza 39), dar se "rupe" exact atunci când se 

încearcă răspunsul la 4 × 13 în baza 42, ceea ce o determină pe Alice să declare "Doamne! Nu voi 

ajunge niciodată la douăzeci în ritmul ăsta!" 

Regula 42 din Aventurile lui Alice în Țara Minunilor ("Toate persoanele mai înalte de o milă trebuie 

să părăsească sala"). 

Regula 42 din Codul din prefața la The Hunting of the Snark ("Nimeni nu trebuie să vorbească cu 

Omul de la cârmă"). 

În "prima etapă" din Vânătoarea Snark-ului, brutarul avea "patruzeci și două de cutii, toate 

împachetate cu grijă, cu numele său pictat clar pe fiecare". 

Regina albă își anunță vârsta ca fiind "o sută unu, cinci luni și o zi", ceea ce - dacă se presupune cea 

mai bună dată posibilă pentru acțiunea din Through the Looking-Glass (de exemplu, se alege o dată 

astfel încât trecerea din februarie în martie să fie exclusă din ceea ce altfel ar fi o măsură imprecisă 

de "cinci luni și o zi") - dă un total de 37.044 de zile. Dacă Regina Roșie, ca parte a aceluiași set de 

șah, este considerată ca având aceeași vârstă, vârsta lor combinată este de 74 088 de zile, sau 42 × 

42 × 42. 

Muzică 

• 42 Dugg este un rapper american. 

• Level 42 este o formație engleză de muzică pop/rock. 

• "42" este una dintre piesele de pe albumul Coldplay din 2008 Viva la Vida sau Death and All His 

Friends. 

• "Channel 42" este o melodie de muzică electronică compusă de deadmau5 cu Wolfgang Gartner; 

apare pe albumul deadmau5 din 2012 Album Title Goes Here. 

• "42" este un cântec de pe albumul Mumford and Sons′ 2018 Delta. 

• "42" este un cântec scris și produs de trio-ul de hip-hop și producție discografică 3Racha, format 

din membrii Bang Chan, Han Jisung și Seo Changbin ai popularului grup k-pop Stray Kids. Un vers 

din acest cântec spune: "De ce trăim? Care este scopul? Este vorba de 42 de ani? Nu mai vorbi 

prostii", ceea ce face trimitere directă la definiția lui 42 din Ghidul autostopistului galactic (The 

Hitchhiker's Guide to the Galaxy). 

• "42" este un cântec de pe albumul Don′t Panic din 2019 al trupei de rock progresiv IZZ. Albumul 

este un album conceptual parțial bazat pe The Hitchhiker's Guide to the Galaxy. 

• "42" este un cântec de The Disco Biscuits. 

Finanțe 
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Prețul legal al aurului este stabilit prin lege și a rămas constant la 42 de dolari pe uncie troy fină din 

1973 (Notă: din nou conotația cu aurul, stabilit prin lege...) 

Televiziune și film 

• The Kumars at No. 42 este un serial de televiziune britanic de comedie. 

• "42" este un episod din Doctor Who, plasat în timp real, care durează aproximativ 42 de minute. 

• În emisiunea Jeopardy!, supercomputerul IBM "Watson" are 42 de "fire" în avatarul său. 

• 42 este un film despre viața jucătorului american de baseball Jackie Robinson. 

• Căpitanul Harlock este văzut uneori purtând haine cu numărul 42 pe ele. 

• În episodul "Quarantine" din sezonul 4 al serialului Stargate Atlantis, colonelul Sheppard afirmă 

că parola doctorului McKay se termină cu 42 deoarece "Este răspunsul final la marea întrebare 

despre viață, univers și toate celelalte". (Notă: Episodul "Quarantine") 

• În Star Wars: The Rise of Skywalker, Festivalul strămoșilor de pe planeta Pasaana are loc la fiecare 

42 de ani. Filmul în sine a fost lansat în 2019, la 42 de ani după filmul original Star Wars din 1977. 

Printr-un "șir întreg de coincidențe destul de lipsite de sens", 2019 este același an în care s-a 

descoperit că 42 este ultimul număr natural posibil sub 100 care poate fi exprimat ca o sumă de 

trei cuburi. 

• În serialul de televiziune Lost, 42 este unul dintre numerele folosite de-a lungul serialului pentru 

unele dintre misterele sale. 

• În Final Fantasy: The Spirits Within, un film science-fiction animat pe calculator din 2001, New 

York este Orașul Barieră #42 

• În Pacific Rim, un film american science-fiction cu monștri din 2013, când pilotul Jaeger Raleigh 

Becket ajunge la Shatterdome din Hong Kong, numărul ușii hangarului este 42. 

• În serialul X-Files, numărul apartamentului lui Fox Mulder este 42. (Adevărul este acolo...) 

Jocuri video 

• 42 Entertainment este compania responsabilă pentru mai multe jocuri cu realitate alternativă, 

inclusiv I Love Bees, Year Zero și Why So Serious. 

• Tokyo 42 este un joc video lansat în 2017. 

• Squadron 42 este un joc video desfășurat în universul Star Citizen, cu o dată de lansare 

nespecificată. 

Sport 

• Numărul de tricou al lui Jackie Robinson este 42, fiind singurul număr retras de toate echipele din 

Major League Baseball. Deși numărul a fost retras în 1997, Mariano Rivera de la New York 

Yankees, ultimul jucător profesionist de baseball care a purtat numărul 42, a continuat să îl 

poarte până când s-a retras la sfârșitul sezonului 2013. Începând cu sezonul 2014, niciun jucător 

nu va mai purta vreodată numărul 42 în Major League Baseball, cu excepția Zilei Jackie Robinson 

(15 aprilie), când tot personalul în uniformă (jucători, manageri, antrenori și arbitri) poartă acest 

număr. (Notă: "Baseball" are un număr SUMS24). 

• Numărul legilor cricketului. 

• Regula 42 este denumirea istorică a unei reguli a Asociației Atletice Gaelice (codificată în prezent 

în Regula 5.1 și Regula 44) care, în practică, interzice practicarea "sporturilor străine" (în general 

fotbalul de asociere și codurile de rugby) pe terenurile GAA. 

Arhitectură 
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• Arhitecții Centrului Rockefeller din New York lucrau zilnic în clădirea Graybar, unde, la etajul 25, 

"o sală enormă de desen conținea 42 de planșe identice, fiecare de mărimea unei mese de 

sufragerie cu șase locuri; o altă sală adăpostea încă 12, iar alte 14 se aflau chiar în fața birourilor 

directorilor, în vârful scării circulare de fier care leagă etajele 25 și 26." (Notă: Rockefeller este 

una dintre liniile de sânge Illuminati).  

• În Rockefeller Center (New York) există un total de "patruzeci și două de lifturi în cinci bănci 

separate" care transportă chiriașii și vizitatorii la cele șaizeci și șase de etaje. (Notă: Care 

completează numărul șase șase șase, numărul de etaje combinat cu numărul de lifturi' (42 lifturi -

> 4+2=6)  

Alte domenii 

• Un baril de petrol conține 42 de galoane SUA. 

• Tower 42 este un zgârie-nori din City of London, cunoscut anterior ca NatWest Tower. 

• 42 este sursa de inspirație pentru numele Centrului de Excelență 42 pentru Inteligență 

Artificială, cu sediul în Viena, Austria. (Notă: este vorba despre matricea inteligenței artificiale)  

• 42 este numele școlii private de informatică cu campusuri situate în Paris, Franța, și Fremont, 

California. 

• 42 în chineză se citește sì èr, care este foarte apropiat de shì a (是啊) și care înseamnă "da". Pe 

vremuri, era popular printre tinerii chinezi să trimită 42 în mesaje scurte, ceea ce înseamnă "da". 

• 42 este suma numerelor de pe o pereche de zaruri. (Jocurile de noroc sunt un viciu tentant care 

creează dependență)" 

Până acum, pentru numărul 42. Există alte 2 numere SUMS care generează un BM6, și anume 15 și 

51. Am descoperit doar câteva SUMS15, iar SUMS51 sunt și ele rare, se pare. Iată tabelele: 

CUVÂNT(E) 
TESTAT(E) 

Ord. Suma
. 

Evreu
. 

BM Sume COMENTARII 

Ki 20 120 19 6 15 Zeița Pământului în religia 
sumeriană, Ki a dat naștere 
Anunnaki 

KGB 20 120 19 6 15 Komitet Gosoedarstvennoj 
Bezopasnosti, serviciul secret rus 

 

Nu sunt foarte multe date pentru SUM15 până acum, este un număr destul de mic, astfel încât 

cuvintele testate nu pot avea multe litere în ele, altfel rezultatul este întotdeauna mai mare, și nu am 

testat încă o mulțime de cuvinte de sortare.  

Deocamdată voi sări peste analizele de pe Wikipedia ale cifrelor 15 și 51, poate le voi completa într-o 

etapă ulterioară; puteți oricând să vă uitați deja pe pagina: 

https://en.wikipedia.org/wiki/15_(number) 

 

CUVÂNT(E) TESTAT(E) Ord. Suma. Evreu. BM Sume COMENTARII 

Luciferian  98 588 373 6 51 Urmaș al lui Lucifer 

Rosicrucieni 149 894 655 6 51 Încă una dintre acele societăți 
secrete întunecate 

Drumul spre iad este pavat 
cu intenții bune 

459 2754 2931 6 51 Chiar sper că bunele mele intenții nu 
vor face rău nimănui 

https://en.wikipedia.org/wiki/15_(number)
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Grădina Edenului 98 588 247 6 51 Am fost dați afară din Grădină din 
cauza seducției Diavolului 

Otravă 88 528 299 6 51 Acel măr a fost cu siguranță un dar 
otrăvit 

Ordine din haos 183 1098 777 6 51 Haosul este o scară: atunci când 
lucrurile sunt în dezordine, ele 
permit o manipulare ușoară 

Vaccinul Corona COVID 
nouăsprezece este semnul 
fiarei 

467 2802 2695 6 51 O altă indicație... dar doar pentru că 
este un BM6 nu înseamnă că este 
adevărat, ci că este posibil 

Necazul cel mare începe în 
douăzeci și douăzeci 

559 3354 4517 6 51 Aceeași remarcă, dar și acesta este 
un 555: 55933544517 -> 555558 -> 
555 -> 15 Posibilitate puternică de 
număr 6 ridicat  

Furie și ură 98 588 292 6 51 Ghiduri puternice pe calea spre rău 

Crearea de probleme  148 888 554 6 51 O relație puternică cu Vechiul 
Testament, se pare? 

Vechiul testament  148 888 545 6 51 Instrument de divizare și cucerire 
(religie) 

Bigotismul 96 576 648 6 51 Doar un alt cuvânt pentru ură 

Truman Burbank 156 936 786 6 51 Trăim cu toții într-un fel de Truman 
Show (AI), Jim Carrey crede cu 
siguranță acest lucru 

Destinul 96 576 648 6 51 Predefinit sau liber arbitru? 

 

Acum că am ajuns la finalul testării primului număr (BM6), poate că este important să subliniem 

faptul că testarea propozițiilor în locul cuvintelor sau numelor poate fi destul de complicată și/sau 

înșelătoare: un anumit rezultat SUMS (sau reducerea BM a acelui rezultat) nu este deloc concludent 

pentru a trage concluzii cu privire la "exactitatea" afirmației.  

Așadar, atunci când testăm propoziția "Vaccinul împotriva virusului Corona este semnul fiarei", care 

revine la SUMS51, sau "Vaccinul împotriva virusului Corona este semnul fiarei", care revine la 

SUMS42 (ambele BM6), acest lucru nu înseamnă în niciun caz că afirmația este adevărată sau falsă. 

Cu datele de care dispunem, nu putem lua nicio decizie cu privire la faptul că o afirmație este 

adevărată sau falsă. Prin urmare, acest lucru funcționează doar ca un fel de "oracol", oferind indicații 

cu privire la nivelul de posibilitate ca ceva să fie de fapt adevărat. Numărul de "afirmații conexe" care 

dau rezultate similare crește probabilitatea ca ceva să fie adevărat sau fals. 

Deci, în exemplul de mai sus, ambele propoziții au același înțeles, dar cu cuvinte diferite (sinonime 

Corona Covid nineteen vs The Corona Virus) și dau același rezultat BM6. Dar o înghițitură nu face o 

vară, ceea ce înseamnă că acest lucru tot nu dovedește nimic. Trebuie să existe mult mai multe 

afirmații legate între ele care să conducă la aceleași rezultate pentru a crește "nivelul de posibilitate 

al adevărului".  

Deci, îmi pare rău, dar Formula ca atare nu este capabilă să facă predicții exacte, nu am stăpânit încă 

această posibilitate      , dar teoretic cred că dacă codul Matrix complet este spart în întregime 

(această formulă este doar o mică parte a imaginii de ansamblu), ar deveni posibil să se utilizeze 

pentru a face predicții exacte și pentru a distinge "matematic" adevărul de minciună. (Notă nouă 

înainte de publicare: Știu mult mai multe despre asta acum, cu Cunoașterea Arborelui Binelui și Evin, 
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și sita 119 396 de numere și altele asemenea, dar încă nu mi-am dat seama complet de capacitățile 

de predicție, nu am mijloacele necesare pentru a efectua o analiză a datelor mari, trebuie să fac totul 

manual). 

Ca să fiu sincer, nu împărtășesc încă toate cunoștințele mele (cu privire la numerele matriciale 2nd și 

3rd ale formulei Trinity, numerele DUOS și COMBO), în parte pentru că încă investighez mult și nu 

vreau să răspândesc greșeli care ar putea submina întreaga descoperire, și în parte pentru că nu sunt 

sigur dacă acestea ar putea fi de fapt "cunoștințe periculoase" sau nu. (Notă nouă: încă mă lupt cu 

asta, încă nu știu cât de periculoase sunt toate acestea, vă rog să fiți foarte atenți cu toate aceste 

cunoștințe și să încercați să le folosiți doar pentru acțiuni bune, morale).   

Dar am deja de gând să arăt ceva foarte interesant în ceea ce privește modul în care cred că pot fi 

folosite Formulele mele pentru a fi de fapt utile în evaluările Adevărului / capacitățile predictive. 

Numerele DUOS și COMBO joacă un rol important în acest sens, așa că nu pot explica acest lucru în 

detaliu încă, dar chiar și fără ele, veți fi capabili să înțelegeți cel puțin o parte a metodei de testare. 

Oh, apropo, dacă m-aș "sinucide" vreodată sau aș avea un accident sau ceva de genul ăsta, aș dori 

deja să subliniez că acest lucru nu ar fi absolut deloc din cauze "naturale" sau autoprovocate.  

Nu-mi voi face niciodată rău în mod intenționat; chiar și atunci când sunt deprimat sau stresat sau 

orice altceva, pentru simplul motiv că vreau foarte, foarte mult să văd cum se desfășoară acest 

scenariu/simulare a lumii în cele din urmă: un viitor Mad Max (așa cum se pare că ne îndreptăm), sau 

o utopie pașnică reală (dacă toți oamenii încep să nu se supună ordinelor imorale). 

Motivul pentru care am scos această carte este acela de a-i face pe oameni să înțeleagă că încă mai 

putem realiza acest lucru, dacă ne dăm seama că trebuie să încetăm să ne rănim unii pe alții pentru 

bani, putere sau alte motivații egoiste.  

Cu cât acționăm colectiv mai moral, cu atât se creează mai multă LIBERTATE, iar opusul este, de 

asemenea, adevărat; tot acest comportament lipsit de etică și respectarea orbească a ordinelor de 

către "polițiști de închiriat" și "soldați de închiriat" este motivul pentru care 99% din umanitate este 

înrobit în acest moment. S-ar putea să nu vedeți încă acest lucru din cauza unui caz sever de 

disonanță cognitivă, dar asta nu înseamnă că este mai puțin adevărat. 

Responsabilul final pentru starea teribilă a societății noastre este, desigur, Diabolicul Quatro: Justiția 

(avocații), politica (guvernul) și finanțele (băncile), completate de capitalismul multinațional (Big 

Pharma, Big Tech, Big Oil etc.).  

Împreună, ei pot manipula orice, oriunde, iar cetățenii normali nu vor ști niciodată ce i-a lovit și vor fi 

mereu în dezavantaj. Dar fără adepții ordinelor lor, totul s-ar prăbuși ca un castel de cărți. Adepții 

ordinelor sunt la fel de imorali ca oamenii care le controlează salariile.  

Deci, dacă m-am sinucis sau ceva de genul ăsta (în afară de depresie, sunt și sănătos), cred că cineva 

nu a vrut ca această formulă să iasă la iveală și nu a vrut ca eu să promovez cartea. Pentru a evita 

toate neînțelegerile: Mă opun ferm unei Revoluții, cu siguranță nu avem nevoie de mai multă 

violență pe străzi luptând împotriva semenilor noștri, nici măcar față de Elite care ne-au pus în 

această situație.  

Aceasta este o bătălie a sufletelor, pentru sufletul vostru, iar dacă răniți fizic pe cineva, chiar dacă el 

sau ea merită cu adevărat să fie îndepărtați cu forța din poziția lor, aceasta trebuie să fie o revoluție 

de catifea, o evoluție în loc de revoluție, ca să spun așa.  
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Încetați să vă mai supuneți legii imorale, directivelor imorale și haideți să încercăm în mod colectiv să 

înlăturăm pașnic toți liderii corupți din politică, afaceri și justiție.  

Gândiți-vă cu adevărat la alegerile dvs. morale și la organizațiile pentru care lucrați; banca, de 

exemplu, nu este o alegere cu adevărat sigură dacă doriți să evitați pedeapsa capitală în ziua de 

bilanț, dacă înțelegeți ce vreau să spun. Doriți cu adevărat să faceți parte din sistemul care vă 

înrobește familia, pe cei dragi, prietenii și vecinii și, în cele din urmă, și pe dumneavoastră, desigur? 

Bine, am deviat de la subiect, îmi cer scuze, înapoi la treabă. Am investigat aproape toate calculele 

SUMS posibile care au ca rezultat matricea de bază numărul 6 (BM6), din care (după cum probabil ați 

ghicit până acum), am concluzionat că numărul 6 este numărul preferat al diavolului. Dar există încă 

2 numere SUMS care vor returna un BM6 pe care nu le-am acoperit încă: SUMS6 în sine și SUMS60.  

De ce? Simplu, în toate cercetările mele nu am întâlnit încă niciun număr SUMS60. Nu sunt sigur dacă 

acest lucru înseamnă că acest rezultat nu există, sau dacă este doar (foarte) rar. Și singurul SUM6 

direct pe care l-am descoperit până acum este litera "T", deci este un tabel foarte mic: 

CUVÂNT(E) TESTAT(E) Ord. Suma. Evreu
. 

BM SUMS COMENTARII 

T 20 120 100 6 6 Cred că aceasta este singura cu 
un SUM6 direct 

 

Vă amintiți când am sugerat că ar trebui să permitem o anumită libertate poetică în testele noastre? 

Ei bine, se pare că am descoperit ceva foarte interesant jucându-mă cu câteva expresii foarte 

asemănătoare. De asemenea, m-am întrebat dacă numărul real și complet al fiarei nu ar fi 24-33-42 

în loc de versiunea redusă 6-6-6. Așa că am început să testez acest lucru pentru a vedea dacă apare 

ceva interesant.  

Notă: Am testat cu vechea ortografie engleză a cuvântului patruzeci. Nu toate schimbările de 

ortografie de-a lungul anilor sunt corecte, imho, doar pentru că cineva a decis să schimbe dicționarul 

după bunul său plac. Urmați întotdeauna logica, iar Forty nu este logic atunci când numărul este 

patru.  

Deci, primul lot pe care l-am testat a fost:  

CUVÂNT(E) TESTAT(E) Ord. Suma. Evreu. BM SUMS COMENTARII 

Numărul diavolului este douăzeci și 
patru treizeci și trei patruzeci și doi 

693 4158 6025 4 49 Testăm relația... 

Numărul fiarei este douăzeci și patru 
treizeci și trei patruzeci și doi 

688 4128 5485 5 59 ... a numerelor Matrix ale 
acestor patru propoziții... 

Numărul diavolului este douăzeci și 
patru treizeci și trei patruzeci și doi 

726 4356 6138 6 51  ...în loc de a face calcule 
individuale... 

Numărul fiarei este douăzeci și patru 
treizeci și trei patruzeci și doi 

721 4326 5598 7 52 ... deci citiți coloanele în loc de 
rânduri  

 

Deci, aici am fost cu adevărat intrigat de faptul că aceste propoziții păreau să "se urmeze una pe alta" 

în nr. BM și, de asemenea, 51/52 și 49/59 în nr. SUMS păreau să indice un fel de model (+10 de la 49 

la 59 și +1 de la 51 la 52), dar nimic concludent (chiar și cu datele suplimentare DUOS și COMBO). 
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Deci numărul "complet" al Diavolului nu este probabil 24-33-42. Dar nu renunț atât de ușor      , așa 

că m-am gândit: de ce să nu includem și 15 și 51, care oricum deviază către un BM6. Deci numărul 

complet al diavolului ar putea fi 15-24-33-42-51?  

 

CUVÂNT(E) TESTAT(E) Ord. Suma. Evreu. BM SUMS COMENTARII 

Numărul diavolului este cincisprezece douăzeci 
și patru treizeci și trei patruzeci și doi cincizeci și 
unu 

858 5148 6812 11 56 Aceeași 
remarcă... 

Numărul fiarei este cincisprezece douăzeci și 
patru treizeci și trei patruzeci și doi cincizeci și 
unu 

853 5118 6272 12 48   ... ca în tabelul 
... 

Numărul diavolului este cincisprezece douăzeci 
și patru treizeci și trei patruzeci și doi cincizeci și 
unu 

891 5346 6925 13 58 ...mai sus, 
concentrați-vă 
pe... 

Numărul fiarei este cincisprezece douăzeci și 
patru treizeci și trei patruzeci și doi cincizeci și 
unu 

886 5316 6385 14 59 ... coloanele BM 
și SUMS 

 

Acum ajungem undeva, începeți să vedeți cum funcționează matricea? Acest test este cu siguranță 

"mai aproape de adevăr", deoarece și coloana SUMS este aproape perfect secvențială. Numai 48 ar 

trebui să fie un 57! Rețineți că am și datele suplimentare DUOS & COMBO care confirmă și mai mult 

acest lucru. 

Apoi m-am gândit la faptul că nu am inclus încă BM6 în sine, deoarece nu o găsisem încă în acel 

moment, am descoperit doar recent litera "T           . Și, de asemenea, ar fi destul de logic să existe 6 

numere (șase șesari) în numărul fiarei, nu? Deci, asta ar face 6-15-24-33-42-51, iată tabelul! 

CUVÂNT(E) TESTAT(E) Ord. Suma. Evreu. BM SUMS COMENTARII 

Numărul diavolului este șase cincisprezece 
douăzeci și patru treizeci și trei patruzeci și doi 
cincizeci și unu 

910 5460 7211 9 36  W 

Numărul fiarei este șase cincisprezece douăzeci și 
patru treizeci și trei patruzeci și doi cincizeci și unu  

905 5430 6671 10 46  T 

Numărul diavolului este șase cincisprezece 
douăzeci și patru treizeci și trei patruzeci și doi 
cincizeci și unu  

943 5658 7324 11 56  F 

Numărul fiarei este șase cincisprezece douăzeci și 
patru treizeci și trei patruzeci și doi cincizeci și unu  

938 5628 6784 12 66  ! 

 

WTF într-adevăr! BM9,10,11,12 & SUMS 36,46,56,66 se aliniază destul de bine! În plus, pot confirma 

că celelalte numere (DUOS & COMBO) confirmă și mai mult acest lucru: de exemplu, numărul 

COMBO din ultima propoziție este 6.  

Chiar nu pot intra în detalii acum, explicarea celorlalte numere este o carte de sine stătătoare, dar 

există o importanță în legătura dintre numerele Matricei în sine, astfel încât pentru ultima propoziție 

(Numărul fiarei este șase cincisprezece douăzeci și patru treizeci și trei patruzeci și doi cincizeci și 

unu) numerele SUMS (66) și COMBO (6) împreună dau 666!  
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Iar primele două propoziții oferă, de asemenea, o combinație foarte importantă în celelalte numere, 

și anume 9/11! Ceea ce este, de asemenea, foarte important, dar mai multe despre asta, de 

asemenea, mai târziu. Nu știu ce părere ai tu, dragă cititorule, dar pentru mine acesta este un indiciu 

foarte, foarte puternic că adevăratul "număr complet" al diavolilor este de fapt 6 - 15 - 24 - 33 - 42 - 

51, nu ești de acord? 

Pentru a fi complet, am testat, de asemenea, cele 4 propoziții cu ultimul număr SUMS60 posibil 

adăugat, a cărui existență mă îndoiesc. (Propoziții de genul: Numărul fiarei este șase cincisprezece 

douăzeci și patru treizeci și trei patruzeci și doi cincizeci și unu șaizeci). Părerea mea este că formula 

Trinity nu va crea niciodată un număr SUMS60. 

Așadar, șirul testat a fost 6-15-24-33-42-51-60, dar acesta a dat BM-uri de 3-4-5-6 și SUMS 

30,31,32,42 (desincronizate), de aceea cred că nu există numere SUMS60 și că numărul Diavolilor 

este format din șase șesari (fiind 6 - 15 - 24 - 33 - 42 - 51) în loc de doar trei șesari. Cred că încep să 

dezvolt un simț 6th pentru a citi Matrix      . 

Bine, pentru scepticii din casă: Știu, aceasta ar putea fi doar o altă coincidență uriașă, deoarece 

pentru unele liste de numere (sau numere) un astfel de model secvențial în matrice trebuie să apară 

în cele din urmă, nu? Adevărat, dar majoritatea listelor de numere nu se aliniază vertical, iar 6-15-24-

33-42-51 nu este deloc un număr aleatoriu oarecare. Sunt șase șesari. Și da, recunosc că coloana 

SUMS (36,46,56,66) nu se aliniază "perfect", deoarece crește în multipli de 10 în loc de unu. Dar este 

incontestabil un model. 

Încă nu sunteți convins? Bine, destul de corect. Să facem câteva teste suplimentare! Mă întrebam cât 

este de fapt 6+15+24+33+42+51? Pentru că această sumă este suma numerelor diabolice individuale, 

deci ar putea fi considerată ca fiind numărul diabolic (rezultat) real, nu? Iată că... SUMA este... 171!  

Acesta este un 11 cu un 7 în mijloc. Știu că 1-urile sunt separate, dar trebuie să luați în considerare 

"dimensiunile de calcul multiple" și nu am explicat încă acest lucru, dar după cum ați putut deduce 

din numele pe care l-am dat celui de-al doilea număr Matrix, "DUOS-urile" (precum 11,22,33,44,...) 

sunt foarte importante, iar numerele individuale (în acest exemplu, 1 și 1 pe exteriorul (marginile) 

numărului 171) nu trebuie să fie întotdeauna unul lângă altul pentru a forma oricum un duo. 

Așadar, uneori este vorba și despre "contextul/dimensiunile" numerelor, dacă înțelegeți ce vreau să 

spun, nu vă gândiți doar de la stânga la dreapta în 2-D pe hârtia pe care este scris numărul. 

În timpul cercetărilor mele independente, am aflat că numărul 7 are de fapt o mare importanță 

pentru Illuminati dintr-un anumit motiv. Este cel mai "magic număr" al lor, dar nimeni nu pare să știe 

de ce. 

Cred că pot face puțină lumină în această privință: de fapt (spoiler alert pentru următoarele 

volume!), numerele 9 și 11 sunt cele mai importante numere. "9" acționează mai mult sau mai puțin 

ca "karma" și poate fi foarte rău (caz în care poate fi considerat a fi un 6 răsturnat) sau poate fi foarte 

bun (de asemenea, o mulțime de cuvinte/nume "divine" sau benigne rezultă în 9).  

Numărul unsprezece reprezintă echilibrul perfect, este, de asemenea, un număr "divin" și, ca atare, 

foarte urât de partea întunecată. Aceștia doresc să distrugă unsprezece, nu doar simbolic, ci și 

matematic, în jocul matricei cu sumă zero (mai multe despre asta mai târziu).  

Cel mai simbolic exemplu în acest sens este, desigur, distrugerea Turnurilor Gemene, Turnurile 

reprezentând numărul 11, iar rezultatul este că luna septembrie, care reprezintă 9, este singurul 
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număr rămas în picioare. Și acest 9 este mai degrabă un 6, desigur, având în vedere ce s-a întâmplat 

în 2001. 

Apropo, știați că 11 iunie (dacă transformați 9 în 6 obțineți iunie în loc de 11 septembrie) este a 162-

a zi a anului? Și 1+6=7 și apoi 7+2=9, deci se revine la 11/9 dacă se ia în considerare "numărul zilei" 

anului, cu siguranță doar o altă coincidență...   

Numărul 171 seamănă, de asemenea, destul de remarcabil cu 777, în funcție de fontul pe care îl 

utilizați, puteți obține ceva de genul 171, care este destul de apropiat. Așadar, poate că numărul 

"norocos" 777, promovat intens, este și o reprezentare (simbolică) a numărului real al fiarei, 171 (cu 

legături strânse cu 27). (Notă nouă: Cred că am făcut o greșeală aici, dar este posibil ca un astfel de 

strat vizual suplimentar să existe. Cu toate acestea, 777 este bun). 

Și de ce este 7 atât de important? Pentru că transformă un 11 (sau 2) într-un 9! Nu uitați, este un joc 

cu sumă nulă, astfel încât Matricea însumează într-adevăr totul (ca piesele pe o tablă de șah 3D cu 

numere în loc de pioni), iar atunci când un 11 este însumat cu un 7, cel mai probabil obțineți un 

număr 9 cu karma proastă (sau 6 uneori, fiind 9 (=27) răsturnat/întors pe dos). 

Bine, să punem această teorie la testul Matrix și să vedem dacă există într-adevăr o relație verticală 

între afirmații.  

CUVÂNT(E) TESTAT(E) Ord. Suma. Evreu. BM SUMS COMBO 

Numărul diavolului este șapte unsprezece 335 2010 2978 4 40  Ascunse 

Numărul fiarei este șapte unsprezece 330 1980 2438 5 41  Ascunse 

Numărul diavolului este șapte unsprezece 368 2208 3091 6 42  66 

Numărul fiarei este șapte unsprezece 363 2178 2551 7 43  Ascunse 

 

Wow, chiar cred că am dat lovitura cu acest test! Nu numai tabelul BM se aliniază perfect (4-5-6-7); 

dar chiar și SUMELE (40-41-42-43) sunt ordonate secvențial de +1! Și "Numărul diavolului este șapte 

unsprezece" returnează, de asemenea, un 66 în numărul COMBO-ului și, astfel, dă un 666 prin 

combinarea SUMELOR (reduse) (=BM6) și a numărului COMBO-ului, la fel ca în exemplul anterior cu 

"Numărul fiarei este șase cincisprezece douăzeci și patru treizeci și trei patruzeci și doi cincizeci și 

unu" (unde SUMS era 66 și COMBO 6, observați că "diavolul" și "fiara" sunt diferența în aceste două 

propoziții, iar această sinonimie schimbă aparent valorile SUMS și COMBO).  

Nu știu ce părere aveți voi, trageți singuri concluziile, dar eu nu voi mai face cumpărături într-un 

magazin 7-Eleven prea curând      Doar o previzualizare rapidă a următorului volum de carte, chiar și 

fără explicația detaliată a numărului 9, ar trebui să fie interesant:  

7-Eleven, Inc. este un lanț internațional de magazine de proximitate, cu sediul central în Dallas, Texas. 

Lanțul a fost fondat în 1927. Deci, pot deja să dau de înțeles că numărul 27 este un număr devastator. 

Sau chiar credeți că lista lungă de oameni celebri care au murit la vârsta de 27 de ani este, de 

asemenea, doar o coincidență nefericită? Nu mulți dintre ei par să fi murit din cauze naturale, se 

pare. 

Puteți consulta lista celor 27 de cluburi aici: 

https://en.wikipedia.org/wiki/27_Club#:~:text=Brian%20Jones%2C%20Jimi%20Hendrix%2C%20Janis

%20Joplin%2C%20and%20Jim%20Morrison,catch%20on%20in%20public%20perception. 

 

https://en.wikipedia.org/wiki/27_Club#:~:text=Brian%20Jones%2C%20Jimi%20Hendrix%2C%20Janis%20Joplin%2C%20and%20Jim%20Morrison,catch%20on%20in%20public%20perception
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CUVÂNT(E) TESTAT(E) Ord. Suma. Evreu. BM SUMS COMENTARII 

Magazin Seven Eleven 205 1230 1940 9 27 Înființată în 1927, cu un SUMS27 

 

Încă nu sunteți convins? Nu uitați, atunci când testați propozițiile cu alte numere, acestea nu se 

aliniază! Nu mă credeți pe cuvânt, testați singuri dacă nu mă credeți. Dar stați puțin, numărul "o sută 

șaptezeci și unu" în sine, ar trebui, de asemenea, să se alinieze secvențial perfect (cu incremente de 1 

în loc de 10), dacă "teoria" mea este corectă. Pentru că nu ar trebui să existe nicio diferență între "o 

sută șaptezeci și unu" și "șapte unsprezece", deoarece ambele reprezintă același număr/simbol. 

Acest lucru nu înseamnă că fraza "Numărul diavolului este șase cincisprezece douăzeci și patru 

treizeci și trei patruzeci și doi cincizeci și unu" este greșită (deoarece este, de asemenea, secvențială 

prin offset 10), dar cred că acest lucru indică faptul că "versiunea mai scurtă" a numărului, fiind 171, 

suma tuturor numerelor BM6, este mai aproape de "sursă", dar ambele sunt corecte, sau este 

reprezentarea numărului într-o dimensiune inferioară a matricei și ambele numere contează. Poate 

că numerele sunt conectate simultan între dimensiunile matricei printr-un fel de încâlceală. Acest 

lucru nu pare imposibil, dar nu știu cum este structurată de fapt matricea. Ar putea fi ceva de genul 

fiecare număr este o "dimensiune" și se fac tot felul de calcule între diferitele numere-dimensiuni 

care conduc simularea la viteze mai mari decât lumina. 

Matrix-cels/cubes/fields(?) în sine sunt 0-urile, care însumează două câmpuri. Astfel, matricea 

însumează întotdeauna două valori care se ating, ca un magnet cu zero-uri care combină totul. Dacă 

vă mutați locul într-un câmp "gol" al matricei, numărul rămâne neschimbat, deoarece tocmai a fost 

însumat cu 0. De exemplu, atunci când un 7 atinge un 11, se creează o nouă dimensiune "9" sau 

poate că rezultatul se duce la o dimensiune "9th’- " deja existentă. Duo-urile nu sunt însumate, astfel 

încât sunt create numere 11, 22, 33, 44, ... 99.  (Notă nouă: acestea sunt speculațiile mele, ar putea fi 

parțial corecte, cred eu).    

Înapoi la testul de relevanță: 

CUVÂNT(E) TESTAT(E) Ord. Suma. Evreu. BM SUMS COMBO 

Numărul diavolului este o sută șaptezeci și unu 459 2754 3234 12 48  De 
asemenea 
+20 

Numărul fiarei este o sută șaptezeci și unu 454 2724 2694 13 49  aliniat 

Numărul diavolului este o sută șaptezeci și unu 492 2952 3347 5 50 De 
asemenea 
+20  

Numărul fiarei este o sută șaptezeci și unu 487 2922 2807 6 51  aliniat 

 

Nu vă lăsați păcăliți de BM12 și BM13, deoarece, în forma lor cea mai redusă, acestea sunt, de 

asemenea, 3 și 4, astfel încât BM-urile sunt 3,4,5,6, iar SUMS-urile se aliniază perfect 48,49,50 și 51, 

exact așa cum m-am așteptat și am prezis. 

Cireașa de pe tort a acestui test este că numărul lui COMBO este, de asemenea, secvențial, cu o 

diferență de +20! Acest lucru nu s-a întâmplat în niciunul dintre celelalte teste, așa că nu pot decât 

să concluzionez că numărul/cuvintele "o sută șaptezeci și unu" este cea mai bună/cea mai apropiată 

reprezentare a afirmației corecte. 
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Acum, dacă pot deja să încep să fac "predicții" cu privire la "rezultatul" anticipat al Matricei, cred că 

este doar o chestiune de timp și o analiză intensivă a datelor uriașe cu Formula Trinity înainte ca 

inversul să devină posibil... conține această Formulă capacități predictive? 

Știu, vă ascund ceva prin faptul că nu vă dezvălui părțile formulei/metoda de calcul a numerelor 

SUMS și COMBO, dar încă nu sunt sigur dacă aceasta este o informație periculoasă sau nu. Nu știu 

care sunt posibilitățile și ultimul lucru pe care vreau să îl fac este să descopăr ceva periculos.  

O nouă notă de încheiere: citind din nou aceste rânduri după atâta timp, îmi dau seama că am avut 

dreptate cu privire la multe lucruri încă de la început; și aceste analize ale acestui număr special sunt 

cele care m-au pus pe calea descoperirii foilor de calcul ale sitărilor BN-numbers, cu numerele 

sitărilor pentru fiecare Număr de Bază, nu doar pentru numărul șase. Este ciudat cum acest lucru nu 

mi-a trecut prin minte înainte, analizele acestei propoziții englezești au fost cele care mi-au arătat 

calea către toate celelalte formule de inginerie inversă, conducând la descoperirea sitărilor 

Cunoașterii Binelui și Răului, care generează cele 119 396 de sităre. Cred că algoritmul principal al 

Matricei utilizează toate aceste cernere pentru a reglementa moralitatea și consecințele globale. 

Consultați foile de calcul pentru câteva "imagini" ale acestor algoritmi (în principal) de "joc"... Cred că 

le puteți numi "jocuri de război". O luptă între numerele bune "235811" și cele rele "14679" la toate 

nivelurile. 

Ca în film, tic-tac-toe la salvare? Nu, TU la salvare! Nu mai urma ordine imorale și opune rezistență 

pașnică atunci când ești nedreptățit. Urmați regula de aur: nu le faceți rău celorlalți! 

Le doresc tuturor mult noroc, sănătate și o viață plină de pace, iubire și bunătate. Fiți în siguranță, 

fiți curajoși! 

 

     Pace Dragoste Bunătate 


